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VypoŚ§d§n² pŚipom²nek k n§vrhu textu ĂVyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² za 
¼ļelem udŊlen² pr§v k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ k zajiġtŊn² veŚejn® 
komunikaļn² s²tŊ v pásmech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 MHzñ 

A) Seznam doruļenĨch pŚipom²nek podle ļl§nku 6 odst. 2 Pravidel pro vedení konzultací 
na diskusn²m m²stŊ 

Oznaļen² Subjekt Datum podání 

(1) ha-vel internet s.r.o. 03. 04. 2012 

(2) ĻESKĆ TELEVIZE 18. 04. 2012 

(4) ĻMI - TESTCOM Praha 09. 05. 2012 

(5) Digital Broadcasting s.r.o. 09. 05. 2012 

(6) T-Mobile Czech Republic a.s. 10. 05. 2012 

(7) ha-vel internet s.r.o. 10. 05. 2012 

(8) APKT 10. 05. 2012 

(9) Ing. Frantiġek Boļek 10. 05. 2012 

(10) INFORMAĻNĉ INSTITUT, o.p.s. 10. 05. 2012 

(11) Telefónica Czech Republic, a.s. 11. 05. 2012 

(12) PPF a.s. 11. 05. 2012 

(13) CET Capital s.r.o. 11. 05. 2012 

(14) Ļesk® Radiokomunikace a.s. a Czech Digital Group, a.s. 11. 05. 2012 

(15) Vodafone Czech Republic a.s. 11. 05. 2012 

(16) ĻeskĨ telekomunikaļn² klastr o.s. 11. 05. 2012 

(17) Dial Telecom, a.s. 11. 05. 2012 

(18) Radim Hasalík 11. 05. 2012 

(19) Petr ĠimŢnek 11. 05. 2012 

(20) Ļesk§ poġta, s.p. 11. 05. 2012 

(21) GTS Czech s.r.o. 11. 05. 2012 

(22) Martin Frýdek 11. 05. 2012 

(23) Spr§va ģelezniļn² dopravn² cesty, st§tn² organizace 11. 05. 2012 

(24) FTV Prima, spol. s r.o. 11. 05. 2012 

(25) Jan Husák 11. 05. 2012 

(26) Svaz prŢmyslu a dopravy Ļesk® republiky 11. 05. 2012 

(27) ICT UNIE o.s. 11. 05. 2012 

(28) Daniel Man 11. 05. 2012 

(29) Ministerstvo prŢmyslu a obchodu 11. 05. 2012 

(31) CET 21, spol. s r.o. 15. 05. 2012 

Seznam dalġ²ch doruļených dokumentŢ: 

Oznaļen² Subjekt Datum podání 

(3) Petice ï petiļn² vĨbor Martin Dost§l, Hana Peļinkov§, Martin Lubom²r Dost§l 19. 04. 2012 

(30) Ģ§dost o zmŊnu OOP/7/07.2005/15 ï Mgr. Aleġ R§dl 11. 05. 2012 
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B) VypoŚ§d§n² pŚipom²nek nepodléhajících obchodnímu tajemství 

1 Seznam definic a zkratek 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§d§n² 

1-001 1 (11) V seznamu definic a zkratek nejsou uvedeny a vysvŊtleny 
zkratky a vĨrazy ĂMVNOñ, ĂMVNEñ, Ăfull MVNOñ a Ălight MVNOñ 
a jejich definice. 

Akceptováno 
Bude doplnŊno do Vyhl§ġen². 
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2 Úvod 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§d§n² 

2-001 2 (13) V ¼vodu ñN§vrhu vyhl§ġen²ò ĐŚad definuje c²le vĨbŊrov®ho 
Ś²zen². Domn²v§me se, ģe kmitoļtov® spektrum je veŚejnĨm 
vlastnictv²m obļanŢ Ļesk® republiky, za nŊģ je spravuje stát, a 
proto by v bodŊ 3. vedle potŚeb provozovatelŢ veŚejnĨch 
komunikaļn²ch s²t² mŊla bĨt uvedena i tato skuteļnost. 
Navrhujeme nahradit bod 3. n§sleduj²c²m textem: ĂZajiġtŊn² 
efektivn²ho vyuģit² jednotlivĨch ļ§st² kmitoļtov®ho spektra v 
z§jmu spotŚebitelŢ a podle potŚeb provozovatelŢ veŚejnĨch 
komunikaļn²ch s²t²;ñ 

Akceptováno 
Bude doplnŊno do textu Vyhl§ġen². 

2-002 2 (14) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

2-003 2 (15) Mezi vĨġe uvedenĨmi c²li dle naġ² spoleļnosti chyb², pŚ²p. je 
nedostateļnŊ akcentov§n z§kladn² c²l Státní politiky v 
elektronickĨch komunikac²ch ĂDigit§ln² Ļeskoñ, a to redukovat 
Ădigit§ln² propastñ v oblasti pŚ²stupu k vysokorychlostn²mu 
internetu mezi venkovskými sídly a mŊsty. 

Neakceptováno 
Redukce digit§ln² propasti nepatŚ² mezi hlavn² c²le vĨbŊrov®ho 
Ś²zen². VĨbŊrov® Ś²zen² by mŊlo pŚispŊt k dosaģen² tohoto c²le, 
jak je deklarováno v textu Vyhl§ġen², nicm®nŊ jde o komplexn² 
strategický cíl, a rozvoj 4G sluģeb je pouze jedním z mnoha 
n§strojŢ jeho dosaģen². 

2-004 2 (15) Mnoh® c²le VĨbŊrov®ho Ś²zen² mohou bĨt vz§jemnŊ konfliktn² 
nebo minim§lnŊ jejich prosazov§n² ve stejn®m ļasov®m 
okamģiku ļi v jednom kroku (VĨbŊrov® Ś²zen²) nemus² 
dos§hnout optim§ln²ho vĨsledku. Zejm®na c²le smŊŚuj²c² k 
podpoŚe hospod§Śsk® soutŊģe formou vstupu dalġ²ch subjektŢ 
na trh a z§roveŔ investiļnŊ n§roļn® c²le rozvoje novĨch sluģeb 
a oļek§v§n² pŚeklenut² Ădigit§ln² propastiñ mohou bĨt ¼ļinnŊji 
Śeġeny postupnĨmi kroky. PŚ²padn® sn²ģen² hodnoty cel®ho trhu 
v souvislosti s nekoncepļn²mi regulaļn²mi z§sahy st§tu velkou 
mŊrou omez² schopnost a ochotu investorŢ vloģit sv® 
prostŚedky do rozvoje novĨch sluģeb a do technologick® 
inovace jako takové. 

Neakceptováno 
C²le VĨbŊrov®ho Ś²zen² vycházejí ze Zákona a jím stanovených 
priorit a zohledŔuj² c²le a priority stanoven® v dokumentech 
uvedených v kapitole 3.2 Vyhl§ġen². Z§mŊrem ĐŚadu je nastavit 
kombinaci podmínek vĨbŊrov®ho Ś²zen² tak, aby doġlo 
k optim§ln²mu naplnŊn² definovanĨch c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen².  
Postupné kroky jsou v rámci podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
uplatnŊny tam, kde to bylo moģn®, napŚ. v závazku rozvojových 
kritérií. 

2-005 2 (17) Z naġeho pohledu organizuje ¼Śad vĨbŊrov® Ś²zen² ļistŊ pod 
tlakem udat vļas digit§ln² dividendu a to v obdob², kter® se 
vyznaļuje relativn² nasycenost² mobiln²ho trhu, trģn²m selh§n²m 
v podobŊ nedostateļn® konkurence na mobiln²m trhu, re§lnou 
absenc² analĨzy, kter§ by toto selh§n² prok§zala (byŠ se ¼Śad 
s§m snaģ² o znovuotevŚen² trhu mobiln² originace ļ. 8) a tud²ģ i 
absencí relevantní ex ante regulace a pŚ²padnĨch n§pravnĨch 
opatŚen². Za t®to situace ¼Śad organizuje vĨbŊrov® Ś²zen², kter® 

Neakceptováno 
Cílem vĨbŊrov®ho Ś²zen² není Śeġen² stávajícího stavu na 
mobilních trzích. Pokud by na stávajících trzích bylo nutné 
pŚijmout regulaļn² opatŚen², uļinil by tak ĐŚad standardn²m 
postupem na z§kladŊ analĨzy trhu. C²le vĨbŊrov®ho Ś²zen² se 
zamŊŚuj² na novŊ vznikaj²c² trhy zahrnující 4G sluģby. Podmínky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² vycházejí mimo jiné (a) z fyzikálních 
vlastnost² a z dostupnosti volnĨch kmitoļtŢ v jednotlivých 
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Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§d§n² 

by mŊlo fundament§lnŊ pŚispŊt k zajiġtŊn² efektivn²ho vyuģ²v§n² 
spektra, zvĨġen² inovace, zvĨġen² geografick®ho a kapacitn²ho 
pokryt² a zlepġen² konkurence na trhu, pŚiļemģ jedinĨmi 
entitami, kter® jsou na toto vĨbŊrov® Ś²zen² re§lnŊ pŚipraven®, 
jsou st§vaj²c² tŚi mobiln² oper§toŚi. Ano, uloģen²m povinnost² je 
moģn® sice jednor§zovŊ pŚimŊt st§vaj²c² a pŚ²padn®ho nov®ho 
mobilního operátora k tomu, aby naplnili kritéria geografického a 
kapacitního pokrytí, ale kontinuální rozvoj, inovaci a efektivní 
vyuģ²v§n² spektra dlouhodobŊ a daleko l®pe zajist² funguj²c² 
konkurenļn² prostŚed². JinĨmi slovy je tŚeba otevŚen² trhu pro 
nové podnikatelské subjekty, které by rozhýbaly stojaté vody 
zdejġ²ho mobiln²ho trhu. A pŚitom jedn²m z m§la takovĨch 
n§strojŢ ¼Śadu (a na dlouhou dobu tak® posledn²) pro otevŚen² 
trhu novĨm subjektŢm jsou pr§vŊ podm²nky tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² a vlastn² draģen§ spektra. V z§jmu otevŚen² trhu 
konkurenci a zajiġtŊn² ¼ļinn® hospod§Śsk® soutŊģe by bylo 
tŚeba zad§n² ve formŊ: ĐŚad m§ z§jem na zvĨġen² konkurence 
na mobiln²m trhu a jeho dalġ²m otevŚen², zlepġen² inovace a 
dostupnosti telekomunikaļn²ch sluģeb a proto zve st§vaj²c² i 
nové zájemce o podnikání na mobiln²m trhu k ¼ļasti v aukci. Za 
t²mto ¼ļelem d§v§ k dispozici nov§ pr§va k vyuģ²v§n² radiovĨch 
kmitoļtŢ v p§smech 800, 1800 a 2600 MHz, kter§ jsou 
vyhrazena zvl§ġŠ pro st§vaj²c² a zvl§ġŠ pro nov® z§jemce, a 
souļasnŊ ukl§d§ vġem ¼spŊġnĨm ¼ļastn²kŢm aukce z pole 
st§vaj²c²ch mobiln²ch oper§torŢ, aby do 6 mŊs²cŢ 
bezpodm²neļnŊ zpŚ²stupnili sv® s²tŊ virtu§ln²m oper§torŢm 
formou velkoobchodn² nab²dky a ostatn²m ¼spŊġnĨm 
¼ļastn²kŢm aukce formou n§rodn²ho roamingu. Ceny 
velkoobchodní nabídky a národního roamingu budou stanoveny 
metodou LRIC s ohledem na náklady efektivního operátora. 
Rozvojov§ kriteria pro jednotliv§ p§sma budou jednotnŊ 
stanovena napŚ. podle mnoģstv² aktivn²ch ¼ļastn²kŢ v s²t²ch 
jednotlivĨch oper§torŢ. 

kmitoļtovĨch p§smech, (b) z potŚeb zajiġtŊn² rozvoje 4G sluģeb 
a (c) ze základních potŚeb provozovatelŢ 4G s²t² nezbytnĨch pro 
zajiġtŊn² jejich efektivn² soutŊģe v horizontu následující 5-10 let. 
Nastaven® podm²nky by mŊly umoģnit vybudování a 
provozování celoploġnĨch konkurenceschopnĨch 4G s²t² 
efektivnŊ vyuģ²vaj²c²ch dostupn® r§diov® spektrum. 
Pravidla vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou stejn§ pro vġechny Ģadatele, 
pouze zohledŔuj² jiģ drģen® pŚ²dŊly r§diovĨch kmitoļtŢ i 
mnoģstv² disponibiln²ch kmitoļtŢ v jednotlivĨch kmitoļtovĨch 
pásmech a na nich vybudovan® s²tŊ a poskytovan® sluģby, 
pokud je to objektivnŊ odŢvodnŊn®. 
K problematice stanovov§n² cen na z§kladŊ z§vazkŢ 
velkoobchodní nabídky a národního roamingu odkazujeme na 
odpovŊŅ na pŚipom²nku 5-107. 

2-006 2 (17) Materiál nestanoví jasné vymezení podmínek pro vstup nového 
mobiln²ho oper§tora na trh urļen²m konkr®tn²ch kmitoļtovĨch 
blokŢ (s vĨjimkou p§sma 1800MHz), kter® budou pro takov®ho 
operátora formou aukce vyhrazeny (a nikoli pro stávající 
oper§tory, kter® to nikterak neomezuje v moģnostech efektivnŊ 
vyuģ²vat jiģ kmitoļty, kter® z²skali v obdobnĨch p§smech v 
pŚedchoz²ch aukc²ch). Místo toho se materiál uchyluje k 
neurļit®mu stanoven² podm²nek, kter® by ĂneznemoģŔovaly 

Neakceptováno 
Cílem vĨbŊrov®ho Ś²zen² nen² garantovat pŚ²dŊl novŊ 
vstupujícímu operátorovi.  C²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen² je za 
nediskriminaļn²ch, otevŚenĨch a transparentn²ch podm²nek 
umoģnit z²sk§n² radiovĨch kmitoļtŢ vġem ģadatelŢm, vļetnŊ 
tŊch, kteŚ² dosud nejsou drģiteli pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmech 900 MHz, 1800 MHz a 2100 MHz.  
Pouze tam, kde je to objektivnŊ odŢvodnŊn®, zohledŔuj² 
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Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§d§n² 

z²sk§n² radiovĨch kmitoļtŢ ģadatelŢm, kteŚ² dosud nejsou 
drģiteli pŚ²dŊlŢò, coģ vstup nov®ho oper§tora a zvĨġen² 
konkurence rozhodnŊ negarantuje. 

pravidla vĨbŊrov®ho Ś²zen² dŚ²ve vydan® pŚ²dŊly r§diovĨch 
kmitoļtŢ a na nich vybudovan® s²tŊ a poskytovan® sluģby. 
Nastavení spektrálních limitŢ, umoģŔuje pŚ²padnĨm novŊ 
vstupujícím operátorŢm z²skat opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² 
obdobn®ho celkov®ho mnoģstv² rádiových kmitoļtŢ, jako mají 
st§vaj²c² drģitel® kmitoļtŢ v pásmech 900, 1800 a 2100 MHz a 
t²m podporuje hospod§Śskou soutŊģ na ¼rovni infrastruktury.  

2-007 2 (17) Materi§l nut² pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora vstupovat do velmi 
nejist®ho podnikatelsk®ho prostŚed², kdy tato nejistota nen² 
prim§rnŊ zpŢsobena trhem ale naopak regulac² ¼Śadu. NovĨ 
oper§tor by mŊl uhradit vysok® poplatky za frekvenļn² pŚ²dŊl 
pŚed znalost² vĨġe poplatkŢ za n§rodn² roaming a pŚed 
stanoven²m n§pravnĨch opatŚen² na trhu ļ. 8, kter§ by 
pravdŊpodobnŊ mŊla definovat roli a podm²nky pŢsoben² 
MVNO na ļesk®m trhu. 

Neakceptováno 
Text Vyhl§ġen² Ănenut²ñ ģ§dnĨ subjekt k ¼ļasti ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen², pouze definuje podmínky, za kterých budou pŚidŊlena 
práva k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ, kter§ jsou pŚedmŊtem 
tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². M²ra investiļn²ho rizika a z toho 
vyplývající vnímání podmínek vĨbŊrov®ho Ś²zen² je dáno 
subjektivním hodnocením budoucího vývoje trhu elektronických 
komunikací jednotlivými potenci§ln²mi Ģadateli ve vztahu 
k jejich investiļn² a obchodn² strategii.  
Regulace v oblasti elektronických komunikací vyplývá 
z evropsk®ho regulaļn²ho r§mce a n§rodn² legislativy a je 
jedním z faktorŢ, kter® je tŚeba pŚi pŢsoben² na tŊchto trz²ch br§t 
v úvahu. Regulace trhu elektronickĨch komunikac² je jasnŊ 
vymezena legislativním rámcem, který je celoevropsky 
koordinov§n, coģ Ăpodnikatelskou nejistotuñ sniģuje. 
K problematice stanovování cen v rámci závazku velkoobchodní 
nabídky a národního roamingu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-107. 

2-008 2 (17) Nejz§vaģnŊjġ² pŚek§ģkou pro v§ģn®ho nov®ho z§jemce o 
kmitoļty je fakt, ģe se sice z materiálu dozví vyvolávací ceny 
pro jednotliv® aukļn² bloky a rozvojov§ kritéria, kter§ mu pŚin§ġ² 
jen n§klady, zato z nŊj nen² vŢbec patrn® a odhadnuteln®, jakĨ 
skuteļnĨ ekonomickĨ prostor nov®mu oper§toru na trhu 
vznikne. Materi§l ukl§d§ sice oper§torŢm nab²dnout n§rodn² 
roaming (pro nového operátora) i velkoobchodní nabídku (pro 
virtu§ln² oper§tory), jenģe je v²cem®nŊ na libovŢli st§vaj²c²ch 
oper§torŢ, jak k vĨpoļtŢm nab²dek pŚistoup². Je nasnadŊ, ģe 
pokud nabídka národního roamingu, resp. velkoobchodní bude 
pŚ²liġ bl²zk§ koncovĨm cen§m, novĨ oper§tor, resp. virtuální 
oper§toŚi konkurenļn² boj pŚ²liġ nerozhĨbou. Budou-li ceny 
n§rodn²ho roamingu a velkoobchodn² sice vĨraznŊ niģġ² neģ 
koncov®, ale souļasnŊ budou od sebe t®mŊŚ nebo zcela 
nerozliġiteln®, tak se sice zvĨġ² cenov§ konkurence, ale novĨ 

Neakceptováno 
C²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen² nen² odstranit podnikatelsk® riziko 
novŊ vstupuj²c²ch nebo st§vaj²c²ch oper§torŢ. Ve vztahu ke 
vstupu nov®ho oper§tora je c²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen² za 
nediskriminaļn²ch, otevŚenĨch a transparentn²ch podm²nek 
umoģnit získání obdobn®ho celkov®ho mnoģstv² radiových 
kmitoļtŢ vġem ĢadatelŢm, vļetnŊ tŊch, kteŚ² dosud nejsou 
drģiteli pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmech 900 MHz, 1800 
MHz a 2100 MHz.  
K problematice zajiġtŊn² ex-ante regulace ĐŚad uv§d², ģe pokud 
m§ pŚipom²nka na mysli ex-ante regulaci st§vaj²c²ch trhŢ, tak 
tato probíhá nezávisle na podmínk§ch vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Pokud m§ pŚipom²nka na mysli ex-ante regulaci sluģeb, kter® 
budou poskytov§ny na r§diovĨch kmitoļtech, kter® jsou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², potom z podstaty vŊci vyplĨv§, 
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oper§tor na rozd²l od tŊch virtu§ln²ch nikdy ekonomicky 
neospravedln² zakoupen² pr§v a povinnou vĨstavbu s²tŊ. Co 
hŢŚ, zaveden² oper§toŚi budou moci cenov® hladiny obou 
nab²dek i vz§jemnŊ prot²nat napŚ. d²ky objemŢm originace a 
terminace. Nebo budou sami pravidelnŊ zaplavovat trh vlastn²mi 
ñmimoŚ§dnĨmiñ a ñļasovŊñ omezenĨmi nab²dkami vĨraznŊ pod 
cenou velkoobchodn² i cenou n§rodn²ho roamingu. ObdobnŊ 
neġŠastn§ situace, kter§ mŢģe bĨt precedentem, jiģ zde byla na 
trhu ļ. 4 a 5 (ġirokop§smov® sluģby) a vedla k dlouholetému 
pokŚiven² trhu s internetovĨm pŚipojen²m, omezen² konkurence 
a st§vaj²c²mu ġetŚen² ĐOHS v t®to vŊci. Nen² dŢvod si myslet, 
ģe by tomu mŊlo bĨt teŅ jinak. Navrhujeme proto, aby ¼Śad 
¼plnŊ st§hl st§vaj²c² materi§l a pŚipravil zcela novĨ tak, aby 
podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² umoģnily naplnit c²le ¼Śadu t²m, ģe: 
1) pro dosaģen² nejvyġġ² moģn® ceny za kmitoļty zajist² ¼ļast 
vŊtġ²ho poļtu z§jemcŢ o aukci vyhrazen²m konkr®tn²ch 
kmitoļtovĨch blokŢ pouze pro nov®ho oper§tora a stanov² 
takové podmínky a rozvojová kriteria pro nového operátora, aby 
tento skuteļnŊ mohl m²t zajiġtŊny rovn® podm²nky pro 
podnikání na mobilním trhu ve srovnání se stávajícími operátory 
a mŊl re§lnou ġanci sestavit business case, na jehoģ z§kladŊ 
bude schopen si stanovit limitní cenu za draģen® kmitoļty. 2) 
pro dosaģen² c²lŢ zajiġtŊn² lepġ² inovace, efektivn²ho vyuģ²v§n² 
spektra, geografick®ho a kapacitn²ho pokryt² uloģ² nejen 
oper§torŢm povinnosti, ale zajist² nejprve ex ante regulac², tj. 
analĨzou relevantn²ho trhu a pŚijet²m n§pravnĨch opatŚen², aby 
obdobnŊ jako v pŚ²padŊ fixn²ho trhu fungovala i na mobiln²m 
trhu ¼ļinn§ hospod§Śsk§ soutŊģ, kter§ daleko l®pe motivuje 
oper§tory k inovaci a vyuģ²v§n² omezenĨch zdrojŢ. Znalost 
n§pravnĨch opatŚen² (pŚ²padn§ regulace velkoobchodn²ch cen 
smŊrem k MVNO) je zcela nezbytn§ pro nov®ho oper§tora pro 
stanoven² odhadu budouc²ho vĨvoje ļesk®ho mobiln²ho trhu a v 
n§vaznosti na to stanoven² vhodn® ceny za draģen® kmitoļty. 

ģe tato regulace nepŚich§z² v ¼vahu pŚedt²m, neģ budou 
pŚidŊleny r§diov® kmitoļty a sluģby na nich zaļnou bĨt 
poskytovány. 
K problematice stanovování cen v rámci závazku velkoobchodní 
nabídky a národního roamingu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-107. 



Stránka 7 z 170 
 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§d§n² 

2-009 2 (25) VyzĨv§m ĻTĐ, aby (i) pŚipravoval nastaven² podmínek tak, aby 
na ļesk®m telekomunikaļn²m trhu doġlo ke zvĨġen² kvality 
sluģeb a k posílení konkurence ï ide§lnŊ vstupem nov®ho 
plnohodnotného mobilního operátora, (ii) pŚi vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nek z veŚejn® konzultace maxim§lnŊ pŚihl®dnul 
k pŚipom²nk§m vedouc²m ke zvĨġen² m²ry investic do sektoru 
elektronickĨch komunikac² a pos²len² konkurenļn²ho prostŚed² 
na trhu, (iii) po vypoŚ§d§n² pŚipom²nek veŚejn® konzultace 
pŚipravil aukci tak, aby spotŚebitel® v Ļesk® republice mŊli co 
nejdŚ²ve moģnost vyuģ²vat veġkerých výhod technologické 
inovace mobiln²ch datovĨch sluģeb za pŚ²zniv® ceny.  

Akceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe uvedené pŚ²stupy obsaģen® v pŚipom²nce 
jsou v plném souladu s cíli vĨbŊrov®ho Ś²zen², na z§kladŊ 
kterĨch byly vytvoŚeny podm²nky tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
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3-001 3 (12) Je pochopiteln®, ģe ĻTĐ ve Vyhl§ġen² klade dŢraz na vyuģit² 
draģenĨch r§diovĨch kmitoļtŢ za ¼ļelem poskytov§n² sluģeb 
vysokorychlostn²ho ġirokop§smov®ho mobiln²ho pŚ²stupu k 
internetu. Pro vylouļen² veġkerĨch pochybnost² by mŊl ve 
Vyhl§ġen² ĻTĐ uv®st, ģe pŚ²padnĨ novĨ oper§tor bude takt®ģ 
opr§vnŊn vyuģ²t ļ§st pŚ²dŊlu kmitoļtŢ k poskytov§n² sluģeb s 
vyuģit²m technologi² 2G GSM. 

Akceptováno 
V textu Vyhl§ġen² je technologická neutralita deklarována v 
ustanovení 5.2. Pro odstranŊn² pochybnost² bude text Vyhl§ġen² 
doplnŊn s t²m, ģe ustanoven² pŚ²sluġnĨch pl§nŢ vyuģit² 
rádiového spektra (PVRS) nejsou dotļena. 

3-002 3.1 (15) ĐŚad se na mnoha m²stech n§vrhu Vyhl§ġen² odkazuje na 
vl§dou schv§lenĨ materi§l tzv. ĂStrategie 3Sñ. Dovolujeme si 
upozornit, ģe n§vrh Vyhl§ġen² se v mnoha aspektech od 
Strategie 3S odchyluje, a to pŚesto, ģe vl§da uloģila ĐŚadu Ăé 
zajistit realizaci postupu podle bodu I/1 tohoto usnesení 
[Strategie 3S] éñ a Ăé zah§jit proces vĨbŊrov®ho Ś²zen² podle 
postupu schváleného podle bodu I/1 tohoto usnesení [Strategie 
3S] éñ. 

Neakceptováno 
Z pŚipom²nky nen² zŚejm®, v kterých aspektech se podmínky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² dle n§zoru pŚipom²nkuj²c²ho odchyluj² od 
ĂStrategie 3Sñ. Proto nen² moģn® se k tŊmto aspektŢm vyj§dŚit. 
 
Podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² vych§zej² z nŊkolika strategickĨch 
materi§lŢ, kter® jsou definov§ny v kapitole 3 Vyhl§ġen². ĐŚad 
pŚitom v r§mci svĨch z§konnĨch pravomoc² pŚ²stupy uv§dŊn® 
v tŊchto dokumentech d§le upŚesnil a upravil tak, aby podmínky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² v co nejvyġġ² moģn® m²Śe podporovaly 
stanovené cíle vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

3-003 3.1 (15) ĐŚad zdŢvodŔuje vyuģit² aukce jako formy vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
mimo jiné také t²m, ģe Ăforma aukce zabezpeļuje pŚidŊlen² 
r§diovĨch kmitoļtŢ reflektuj²c² jejich trģn² hodnotu. Vzhledem k 
tomu, ģe maximalizace ceny za pŚidŊlen® r§diov® kmitoļty nen² 
hlavn²m c²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen², obsahuje vĨbŊrov® Ś²zen² i 
dalġ² podm²nky smŊŚuj²c² k dosaģen² stanovenĨch c²lŢ.ñ V t®to 
souvislosti upozorŔujeme, ģe nŊkter§ ustanoven² ï napŚ. n§vrh 
aukļn²ho bloku B1 ï povedou ke sn²ģen² efektivity aukce a k 
tomu, ģe nŊkteŚ² uchazeļi mohou z²skat porovnateln® kmitoļty 
pod trģn² cenou, zat²mco jin® subjekty budou nuceny zaplatit 
prémiovou cenu. Toto povede k nevyv§ģenosti aukce a mŢģe 
odradit nŊkter® investory. D§le si dovolujeme zm²nit, ģe z 
porovn§n² navrģenĨch vyvol§vac²ch cen s cenami dosaģenĨmi v 
jinĨch aukc²ch v EU vyplĨv§, ģe tyto jsou jedny z nejvyġġ²ch v 
r§mci EU (viz d§le v naġich koment§Ś²ch). Tvrzen² ĐŚadu, ģe 
maximalizace ceny nen² hlavn²m c²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen², je tak 
znaļnŊ diskutabiln². 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad pŚipom²nce vyhovuje ve vztahu k vĨġi minim§ln²ch 
(vyvol§vac²ch) cen t²m, ģe pŚistoupil k jej²mu sn²ģen².  K této 
problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 
 
K ostatn²m bodŢm pŚipom²nky ĐŚad uv§d² n§sleduj²c²: dle 
n§zoru ĐŚadu vĨbŊrov® Ś²zen² formou aukce zajiġŠuje maxim§ln² 
transparentnost a reflektuje trģn² hodnotu r§diovĨch kmitoļtŢ, 
kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². Trģn² hodnota je dána 
nabídkou a poptávkou po jednotlivých aukļn²ch bloc²ch a Aukce 
nemus² vy¼stit (a pravdŊpodobnŊ nevy¼st²) v pŚidŊlen² vġech 
blokŢ za stejnou cenu. Tím nen² nijak sn²ģena efektivita Aukce 
jako vhodné metody pro stanovení ceny za udŊlen² pr§v 
k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
ObecnŊ pŚitom plat², ģe spektr§ln² limity (a body Eligibility) 
omezuj² popt§vku po nab²zenĨch aukļn²ch bloc²ch t²m, ģe 
stanov² maxim§ln² mnoģstv² spektra, o kter® se mŢģe kaģdĨ 
Ģadatel ucházet. 
Nastavené spektrální limity v pásmu 1800 MHz, jehoģ je blok 
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B1 souļ§st², zohledŔuj² jiģ drģen® spektrum v tomto pásmu. Dle 
pŚesvŊdļen² ĐŚadu a dle zkuġenost² z jinĨch evropskĨch trhŢ je 
v Ļesk® republice v pásmu 1800 MHz dostateļn® mnoģstv² 
kmitoļtŢ pro provozov§n² 4 plnohodnotných sítí. Proto by 
nebylo v souladu s ¼ļinnou spr§vou a ¼ļelnĨm vyuģ²v§n²m 
r§diovĨch kmitoļtŢ, kdyby ĐŚad nastavil spektr§ln² limity v tomto 
p§smu tak, ģe by umoģnil provozov§n² m®nŊ neģ 4 
plnohodnotných sítí. 

3-004 3.2 (12) ĻTĐ konstatuje, ģe jedn²m z c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen² je ĂvytvoŚen² 
podm²nek pro pŚ²padnĨ vstup dalġ²ch subjektŢ na trh, protoģe v 
r§mci nab²zen®ho souboru kmitoļtŢ bude moģn® z²skat r§diov® 
kmitoļty v rozsahu i mnoģstv² obdobn®m, kterĨ maj² v ĻR k 
dispozici souļasn² poskytovatel® mobiln²ch sluģebñ. 
PodotĨk§me, ģe toto tvrzen² nen² v urļit® rovinŊ stoprocentnŊ 
pravdiv®. Veġker® r§diov® kmitoļty v p§smu 900 MHz, kter® 
jedin® mohou slouģit k efektivn²mu celoploġn®mu pokryt² 
pomoc² technologi² 2G GSM, jsou jiģ pŚidŊleny st§vaj²c²m MNO 
a nemŢģou bĨt tedy pŚedmŊtem VĨbŊrov®ho Ś²zen². Posledn² 
dostupn® r§diov® kmitoļty z p§sma 900 MHz (2 x 6,4 MHz) 
ĻTĐ pŚidŊlil st§vaj²c²m MNO v roce 2009 ve VĨbŊrov®m Ś²zen² s 
faktickĨm vylouļen²m ¼ļasti pŚ²padnĨch novĨch oper§torŢ, ļ²mģ 
vĨraznŊ omezil moģnost pŚ²chodu konkurence. PŚitom z 
kapacitn²ch dŢvodŢ takov® opatŚen² nebylo nezbytn®, jak lze 
dokumentovat koexistenc² ļtyŚ licencovanĨch oper§torŢ v 
p§smu 900 MHz v nŊkterĨch evropskĨch zem²ch. Z tohoto 
pramen² pozn§mka, ģe rozsah a mnoģstv² draģenĨch kmitoļtŢ 
není obdobné. 
Není-li pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora za ģ§dnĨch okolnost² 
ekonomicky dosaģiteln® celoploġn® pokryt² s vyuģit²m 
technologi² 2G GSM, vlastn² celoploġn® pokryt² alespoŔ s 
vyuģit²m technologi² 4G LTE lze dos§hnout pŚi moģnosti z²skat 
pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ o dostateļn® frekvenļn² ġ²Śce v 
pásmu 800 MHz. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad zohlednil pŚipom²nky tĨkaj²c² se srovnateln®ho charakteru 
pásem 800 a 900 MHz a pŚistoupil ke stanovení spektrálního 
limitu pro pásmo 800 MHz o celkové velikosti 2 x 22,5 MHz, 
které bude zahrnovat rovnŊģ r§diov® kmitoļty jiģ drģen® 
v pásmu 900 MHz. 
To znamen§, ģe st§vaj²c² oper§toŚi se v pásmu 800 MHz budou 
moci uch§zet maxim§lnŊ o blok o velikosti 2x10 MHz a novŊ 
vstupuj²c² oper§toŚi se budou v tomto pásmu moci ucházet o 
blok o velikosti 2x20 MHz. T²m bude pŚ²padnĨm novŊ 
vstupuj²c²m oper§torŢm umoģnŊno z²skat r§diov® kmitoļty 
v pásmu pod 1GHz ve srovnatelné velikosti, jako rádiové 
kmitoļty st§vaj²c²ch oper§torŢ v obou pásmech. 
ĐŚad dále pŚedpokl§d§, ģe pokud budou v budoucnosti 
pŚidŊlov§ny dalġ² kmitoļty v pásmech pod 1 GHz vhodné pro 
provozování mobilních komunikaļn²ch s²t² (napŚ. d²ky 
uvolnŊnĨm kmitoļtŢm v rámci digitální dividendy II), budou 
vzhledem k podobnému charakteru pásem aplikovány na 
vġechna tato p§sma spoleļn® spektr§ln² limity s c²lem umoģnit 
vġem ģadatelŢm uch§zet se o mnoģstv² spektra v pásmech pod 
1 GHz srovnatelné s mnoģstv²m spektra drģenĨm subjekty, 
kter® jiģ pŚ²dŊly r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto pásmu budou mít.  
 
K pŚipom²nce d§le ĐŚad uv§d², ģe primárním cílem vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² nen² rozvoj 2G sluģeb. PŚestoģe r§diov® kmitoļty, kter® 
jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², jsou z hlediska jejich 
moģn®ho vyuģit² pŚidŊlov§ny v souladu s principem 
technologické neutrality (pŚi dodrģen² relevantn² ļ§sti PVRS), 
ĐŚad pŚedpokl§d§, ģe by tyto kmitoļty mŊly prim§rnŊ slouģit 
k rozvoji 4G sluģeb tak, aby byly naplnŊny c²le vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² a bylo moģno naplnit rozvojov§ krit®ria. 
 
Pokud na z§kladŊ vĨbŊrov®ho Ś²zen² budou pŚidŊleny r§diov® 
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kmitoļty i nŊkter®mu st§vaj²c²mu oper§torovi, povaģuje ĐŚad 
pro podporu konkurence na trhu 4G sluģeb za nezbytn®, aby 
dopady kumulace r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® budou m²t st§vaj²c² 
oper§toŚi pr§vo vyuģ²vat, byly vyrovnány Závazkem národního 
roamingu na 2G a 3G s²tŊ a sluģby. Stejný princip reciproļnŊ 
garantuje vġem st§vaj²c²m oper§torŢm pŚ²stup ke sluģb§m 4G 
poskytovaným s vyuģit²m kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz v pŚ²padŊ, 
kdy by nezískali pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto kmitoļtovém 
pásmu (a splní podmínky definované v textu Vyhl§ġen²). 

3-005 3.2 (13) Jsme pŚesvŊdļeni, ģe navrhovan® podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
ï aukce, nepovedou k naplnŊn² deklarovanĨch c²lŢ. Rozvoj 
novĨch sluģeb elektronickĨch komunikac² prostŚednictv²m 
bezdrátových vysokorychlostních sítí, zejména mobilního 
charakteru, mus² zahrnovat veġker® dostupn® aplikace a 
nemŢģe bĨt omezov§n ze strany oper§torŢ. Technologie LTE 
vytv§Ś² prostor pro celou Śadu novĨch sluģeb, z nichģ 
pravdŊpodobnŊ nejvĨznamnŊjġ² z hlediska celkového dopadu 
na souļasnĨ trh mobiln²ch komunikac² je hlasov§ aplikace 
VoLTE. St§vaj²c² mobiln² oper§toŚi maj² z§jem vyuģ²t voln® 
kmitoļty pŚedevġ²m pro vysokorychlostn² pŚ²stup k s²ti Internet, 
pŚ²padnŊ dalġ² sluģby nab²zen® a zpoplatnŊn® oper§tory, a 
spolu s ostatn²mi mobiln²mi oper§tory se br§n² proti tlakŢm na 
s²Šovou neutralitu, kter§ by jim br§nila blokovat ļi omezovat 
aplikace tŚet²ch stran, protoģe by to naruġilo jejich souļasnĨ 
obchodn² model. Pokud budou nab²zen® kmitoļty v aukci 
rozdŊleny mezi oligopoln² oper§tory, rozvoj novĨch sluģeb 
elektronickĨch komunikac² prostŚednictv²m mobiln²ch 
bezdr§tovĨch s²t² bude omezen. St§vaj²c² oper§toŚi nebyli 
schopni ani za deset let (Telefónica, T-Mobile), respektive sedm 
let (Vodafone), vybudovat kvalitn² s²tŊ 3G a vyuģ²t veġker®ho 
technologick®ho pokroku, kterĨ nejnovŊjġ² verze HSPA nab²zej². 
PŚi dlouhodobŊ n²zk® m²Śe investic a vĨzv§m, kterĨm Telef·nica 
a Deutsche Telekom ļel² na ostatn²ch trz²ch, si lze jen velmi 
tŊģko pŚedstavit, ģe urychl² rozvoj 3G s²t² a z§roveŔ budou 
investovat do rychl®ho budov§n² LTE s²t², pŚechodu na LTE 
Advanced a neprodleného nasazování posledních verzí 
nejrychleji se rozvíjející mobilní technologie za posledních 
dvacet let. Oligopoln² oper§toŚi dosud plnŊ nevyuģ²vaj² 
rádiových kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz, urļenĨch pro budov§n² 
sítí 3G, a v jejich zájmu není ani brzká migrace mobilních 
hlasovĨch sluģeb z technologie GSM na technologii VoLTE v 

Neakceptováno 
PŚipom²nku ch§pe ĐŚad zejm®na tak, ģe podm²nky neumoģŔuj² 
novému operátorovi Ăz²skat r§diov® kmitoļty v rozsahu i 
mnoģstv² obdobn®m, kterĨ maj² v ĻR k dispozici souļasn² 
poskytovatel® mobiln²ch sluģebñ. V tomto ohledu ĐŚad odkazuje 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-004. 
 
K dalġ²mu textu t®to pŚipom²nky, ve kter®m je vyj§dŚena obava 
z nedostateļnŊ rychl®ho rozvoje 4G sluģeb v ĻR zpŢsoben®ho 
chov§n²m Ăoligopoln²ch oper§torŢñ, ĐŚad uv§d², ģe v rámci 
podmínek vĨbŊrov®ho Ś²zen² byla v souladu se schválenou 
strategi² Digit§ln² Ļesko definována rozvojová kritéria, která 
zajiġŠuj² adekvátní rychlost pokryt² 4G sluģbami na ¼zem² cel® 
ĻR. V tomto kontextu se ĐŚad domn²v§, ģe vyj§dŚen§ obava 
není zcela opodstatnŊn§. 
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s²t²ch LTE, kter§ by vĨraznŊ pŚispŊla k efektivnŊjġ²mu vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ v p§smech 900 MHz a 1800 MHz a uvolnila je pro 
podporu mobiln²ch ġirokop§smovĨch sluģeb. Dosavadn² pŚ²stup 
oligopoln²ch oper§torŢ k vyuģ²v§n² pŚidŊlenĨch r§diovĨch 
kmitoļtŢ ned§v§ dostateļn® z§ruky, ģe budou bez impulsu v 
podobŊ nov® konkurence efektivnŊ vyuģ²vat kmitoļty pro s²tŊ 
4G. Hospod§Śsk§ soutŊģ v oblasti mobiln²ch sluģeb se zvĨġ² 
pouze v pŚ²padŊ pŚ²chodu nov®ho oper§tora. Bez nŊj budou m²t 
veġker® doprovodn® podm²nky tĨkaj²c² se povinnosti drģitelŢ 
kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz otevŚ²t sv® s²tŊ pouze omezenĨ 
dopad. Oligopoln² oper§toŚi nemaj² povinnost otevŚ²t ostatn²m 
oper§torŢm sv® st§vaj²c² s²tŊ, takģe pŚ²padn² virtu§ln² oper§toŚi 
budou m²t moģnost vyuģ²t pouze jejich nab²dky datovĨch sluģeb 
v novŊ budovanĨch s²t²ch LTE. Podle rozvojovĨch krit®ri² maj² 
oper§toŚi na celorepublikov® pokryt² pŊt let, takģe do t® doby 
nebude moci ģ§dnĨ alternativn² oper§tor nab²zet plnohodnotn® 
celoploġn® sluģby. Nav²c mohou oper§toŚi kontrolovat cenovou 
¼roveŔ sluģeb v s²t²ch 3G a 4G ¼ļtov§n²m zvl§ġtn² pr®mie za 
sluģby v LTE s²t²ch, jak to jiģ napŚ²klad dŊlaj² v NŊmecku, a t²m 
zcela marginalizovat pŚ²padn® pokusy alternativn²ch oper§torŢ o 
vyuģit² jejich kapacity ve 4G s²t²ch. V neposledn² ŚadŊ 
alternativn² oper§toŚi nemohou vŢbec ovlivnit m²ru investic a 
technologick® inovace. R§diov® kmitoļty nabízené v aukci 
budou pŚidŊleny ¼spŊġnĨm ¼ļastn²kŢm aukce na 15 let. Je 
proto tŚeba se d²vat na budouc² rozloģen² konkurenļn²ch sil na 
ļesk®m trhu mobiln²ch komunikac² v tomto ļasov®m horizontu. 
Je sice velmi pravdŊpodobn®, ģe technologie GSM i UMTS 
budou provozov§ny jeġtŊ po dlouhou dobu, ale dŚ²ve nebo 
pozdŊji pŚejdou vġichni oper§toŚi na technologii LTE. Aby mohl 
pŚ²padnĨ ļtvrtĨ oper§tor efektivnŊ konkurovat st§vaj²c²m 
mobiln²m oper§torŢm, mus² m²t moģnost z²skat v aukci takov® 
mnoģstv² kmitoļtŢ, kter® mu umoģn² nejenom vybudovat novou 
nez§vislou mobiln² s²Š, ale pŚedevġ²m zachovat si dlouhodobou 
konkurenceschopnost i po t®, aģ ostatn² oper§toŚi plnŊ migruj² 
na LTE. PŚitom tempo t®to migrace bude z§leģet pr§vŊ na tom, 
zda se podaŚ² prostŚednictv²m aukce pŚil§kat nov®ho siln®ho 
investora. Hodnota r§diovĨch kmitoļtŢ nab²zenĨch v aukci je 
pro st§vaj²c² oper§tory a potenci§ln² nov® uchazeļe diametr§lnŊ 
odliġn§. V z§sadŊ vġak plat², ģe hodnota r§diovĨch kmitoļtŢ je 
odvozena od mnoģstv² a cen sluģeb, kter® s pomoc² tŊchto 
kmitoļtŢ oper§tor bude moci po dobu platnosti pŚ²dŊlu na trhu 
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realizovat. PŚi vstupu nov®ho oper§tora na trhy s n²zkou ¼rovn² 
konkurence je bŊģn®, ģe ceny skokovŊ klesnou o 30% i v²ce. 
PŚ²kladem mohou bĨt vstup oper§tora Wind na kanadskĨ trh 
mobiln²ch sluģeb nebo ned§vnĨ vstup oper§tora Free na 
mobiln² trh ve Francii. NovĨ oper§tor rovnŊģ nemŢģe poļ²tat s 
lukrativn²mi pŚ²jmy z mobiln²ch hlasovĨch sluģeb a SMS, 
protoģe hlas je v s²t²ch LTE nahrazen aplikac² VoLTE a SMS 
soci§ln²mi s²tŊmi typu Facebook. Budouc² konkurenļn² boj na 
mobiln²ch trz²ch, vļetnŊ toho v Ļesk® republice, se bude 
odehr§vat na technologick® platformŊ LTE-Advanced, která 
umoģŔuje spojov§n² kan§lŢ z rŢznĨch kmitoļtovĨch p§sem do 
jednoho celku a od toho se odvíjí celková kapacita s²tŊ a kvalita 
sluģeb, vļetnŊ rychlosti stahov§n² a odes²l§n² dat. Po pŚechodu 
ostatn²ch mobiln²ch oper§torŢ na LTE-Advanced by pŚ²padnĨ 
novĨ oper§tor nemohl efektivnŊ reagovat na jejich nab²dku a 
ļelil by nebezpeļ² postupn® ztr§ty sv®ho postaven² na trhu. 
PŚ²padnĨ novĨ subjekt mŢģe v aukci re§lnŊ vydraģit 8% z 
veġkerĨch kmitoļtŢ vhodnĨch pro nasazen² technologie LTE a v 
otevŚen® soutŊģi tŊģko v aukci zv²tŊz² nad st§vaj²c²mi mobiln²mi 
oper§tory, kteŚ² br§n² svoji oligopoln² marģi. Na digit§ln² 
dividendu, nutnou k celoploġn®mu pokryt², proto nedos§hne a 
vyļlenŊn® kmitoļty v p§smech 1800 MHz a 2600 MHz nestaļ² k 
pokryt² cel®ho ¼zem² republiky. Bude m²t sice pŚ²stup do LTE 
s²t² st§vaj²c²ch oper§torŢ na venkovŊ, na jejich dobudov§n² vġak 
mŢģe ļekat aģ pŊt let a nem§ ģ§dnou moģnost ovlivnit ceny, za 
kter® bude pŚ²stup do LTE s²t² v p§smu 800 MHz nab²zen. V 
ģ§dn®m pŚ²padŊ se nejedn§ o moģnost Ăz²skat r§diov® kmitoļty 
v rozsahu i mnoģstv² obdobn®m, kterĨ maj² v ĻR k dispozici 
souļasn² poskytovatel® mobiln²ch sluģebñ. 

3-006 3.2 (15) ĐŚad se odvol§v§ na nŊkolik dokumentŢ EU, vl§dy ĻR a 
dalġ²ch, kter® stanovuj² konkr®tn² c²le pro dostupnost 
poģadovanĨch rychlost² pŚ²stupu k s²ti Internet, pŚ²padnŊ 
popisují schopnosti vysokorychlostních mobilních technologií, 
jako je LTE. UpozorŔujeme, ģe nelze ponechat splnŊn² c²lŢ 
vytyļenĨch n§rodn²mi ļi evropskĨmi strategiemi pouze na 
mobiln²ch technologi²ch a ģe fixn² technologie, jako jsou 
DOCSIS 3.0 nebo FTTH, budou tak® kl²ļovĨm elementem, 
kterĨ napomŢģe dosaģen² vĨġe zm²nŊnĨch c²lŢ. 

Akceptováno 
V souladu s pŚipom²nkou ĐŚad pŚedpokl§d§, ģe vĨbŊrov® Ś²zen² 
nen² jedinĨm n§strojem pro dosaģen² c²lŢ zmiŔovanĨch 
dokumentŢ, ale je pouze jedn²m  z n§strojŢ jejich dosaģen². 
PŚipom²nka nenavrhuje zmŊnu podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² a 
nem§ tak vliv na text Vyhl§ġen². 

3-007 3.2 (15) ĐŚad zdŢvodŔuje specifick® podm²nky aukce podporuj²c² vstup 
nov®ho subjektu na trh. Jsme pŚipraveni pŚijmout kr§tkodob§ a 

Neakceptováno 
Dle n§zoru ĐŚadu jsou pravidla vĨbŊrov®ho Ś²zen² stejná pro 
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vyv§ģen§ opatŚen² v z§jmu pos²len² soutŊģe na trhu. Nicm®nŊ je 
zde na m²stŊ tak® upozornit, ģe zmiŔovan§ ĂvĨhodañ st§vaj²c²ch 
subjektŢ na trhu oproti novĨm subjektŢm je vĨsledkem 
otevŚenĨch vĨbŊrovĨch Ś²zen² na kmitoļtov® spektrum a 
dlouhodobĨch investic cel®ho odvŊtv² v Ļesk® republice. 
Mobiln² oper§toŚi v uplynulĨch desetilet²ch investovali stovky 
miliard Kļ do rozvoje mobiln²ch s²t² a sluģeb pro z§kazn²ky. Tyto 
investice pomohly vytvoŚit tis²ce pracovn²ch m²st, aŠ jiģ pŚ²mo v 
telekomunikaļn²m odvŊtv², ļi v navazuj²c²ch sektorech. V 
neposledn² ŚadŊ technologick® inovace financovan® 
soukromĨmi subjekty v telekomunikaļn² sf®Śe pŚinesly zvĨġení 
produktivity v mnohĨch dalġ²ch odvŊtv²ch a pŚispŊly tak 
k celkov®mu hospod§Śsk®mu rŢstu naġ² ekonomiky ve dvou 
uplynulých dekádách. 

vġechny Ģadatele, pouze zohledŔuj² jiģ dŚ²ve vydané pŚ²dŊly 
r§diovĨch kmitoļtŢ a na nich vybudovan® s²tŊ a poskytovan® 
sluģby tam, kde je to objektivnŊ odŢvodnŊn®. 
 

3-008 3.2 (25) Návrh podmínek aukce v souļasn®m znŊn² je nedostateļnĨ, 
aby vedl k naplnŊn² c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen². Pro splnŊn² c²lŢ je 
nutn® nastolit skuteļnou konkurenci na trhu elektronickĨch 
komunikac². Konkurenci vġak lze vytvoŚit jedinŊ vstupem dalġ²ch 
hr§ļŢ na hŚiġtŊ ï vstupu nov®ho oper§tora na telekomunikaļn² 
trh. Pokud nikdo nevstoupí, bude mít výsledek aukce na 
ozdravení trhu pouze minim§ln² dopad. VytvoŚen® podm²nky dle 
souļasn®ho N§vrhu jsou pouze form§ln². Dle m®ho n§zoru 
mus² bĨt vytvoŚeny takov® atraktivn² podm²nky, aby novĨ 
oper§tor pŚiġel Ăs§mñ ï nal§k§n tŊmito podm²nkami. Ob§v§m 
se, ģe oslovov§n² telekomunikaļn²ch firem a nabízení 
Ăneatraktivn²ho zboģ²ñ nepovede k ģ§dn®mu vĨsledku a ģ§dnĨ 
nový operátor zde nakonec investovat nebude. 

Neakceptováno 
ĐŚad deklaruje, ģe c²lem vĨbŊrov®ho Ś²zen² nen² Ăozdraven² 
(souļasn®ho) trhuñ, ale vytvoŚen² podm²nek pro efektivn² rozvoj 
nového trhu 4G sítí a sluģeb. 
Podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² motivuj² ke vstupu nov®ho 
oper§tora zejm®na t²m, ģe: 

(a) pŚ²padnĨ novĨ subjekt m§ moģnost z²skat srovnateln® 
mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ jako st§vaj²c² oper§toŚi i se 
zohlednŊn²m souļasnĨch pŚ²dŊlŢ v pásmech 900, 1800 
a 2100 MHz; 

(b) podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou nastaveny tak, aby 
kmitoļty v p§smu 1800 a 2600 MHz byly rozdŊleny 
minim§lnŊ mezi 4 subjekty a 

(c) vġichni Ģadatel® mají za rovných podm²nek moģnost 
uch§zet se o r§diov® kmitoļty v pásmu 800 MHz a 
pokud tyto kmitoļty nezískají a získají pouze kmitoļty 
ve vyġġ²ch kmitoļtovĨch p§smech, tak maj² moģnost 
z²skat pŚ²stup k síti provozovan® jinĨm ¼spŊġnĨm 
Ģadatelem na r§diovĨch kmitoļtech v pásmu 800 MHz 
prostŚednictv²m n§rodn²ho roamingu. 

ĐŚad se domn²v§, ģe takto nastavené podmínky jsou pro vstup 
nového oper§tora dostateļnŊ motivuj²c², zohledŔuj² objektivnŊ 
odŢvodnŊn® rozd²ly v postaven² st§vaj²c²ch a novŊ vstupuj²c²ch 
oper§torŢ a podporuj² rozvoj hospod§Śsk® soutŊģe na 
vznikaj²c²m trhu 4G s²t² a sluģeb. 
KromŊ podpory hospod§Śsk® soutŊģe na ¼rovni infrastruktury 
podporuje ĐŚad v podm²nk§ch vĨbŊrov®ho Ś²zen² i 
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hospod§Śskou soutŊģ na ¼rovni sluģeb zaŚazen²m Závazku 
velkoobchodní nabídky.  

3-009 3.2.1 (6) Str. 10 Dokumentu obsahuje konstatov§n², ģe ĂV tomto smŊru 
ĐŚad pŚedpokl§d§ vedle zm²nŊnĨch parametrŢ sluģby pro 
koncov® uģivatele i vĨznamn® navĨġen² datov®ho toku 
poskytovan® na jeden sektor buŔky r§diov® s²tŊ a to minimální 
¼roveŔ 60 Mbit/s.ñ Nen² zcela zŚejm®, jak ĐŚad k tomuto z§vŊru 
doġel. Z technick®ho hlediska si vġak dovolujeme upozornit, ģe 
pokud napŚ. Ģadatel v aukci z²skal pouze 2x5 MHz v p§smu 800 
MHz, coģ podm²nky aukce nevyluļuj², potom by citovan®mu 
poģadavku nemohl dost§t. Doporuļujeme pŚedmŊtn® 
ustanoven² z Dokumentu zcela vypustit, aby nezad§valo pŚ²ļinu 
k moģnĨm spekulac²m ohlednŊ jeho smyslu a ¼ļelu. 

Neakceptováno 
Uvedené ustanovení vychází z dosavadní znalosti o 
pŚedpokl§danĨch parametrech 4G sítí a sluģeb a má za cíl 
jejich bliģġ² specifikaci. Ustanovení nen² souļ§st² rozvojových 
kritérií, která stanov² minim§ln² poģadavky na ¼ļeln® vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ a není proto konkretizováno ve smyslu spojení 
s konkrétním pásmem, velikostí bloku ani rozsahem 
vyuģ²van®ho spektra. 

3-010 3.2.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: V pŚ²padŊ, ģe struktura 
podnikatelského subjektu (uchazeļe ve vĨbŊrov®m Ś²zen²) jako 
majitele prokazatelnŊ nebude propojena se st§vaj²c²mi 
oper§tory a souļasnŊ pokud spln² vĨġe uveden® podm²nky, pak 
bude tento uchazeļ pŚi vĨbŊrov®m Ś²zen² zvĨhodnŊn tak, aby 
byl vzhledem k vĨdajŢm na budov§n² s²tŊ konkurenceschopnĨ 
vŢļi st§vaj²c²m mobiln²m oper§torŢm, a tento uchazeļ bude 
upŚednostnŊn pŚi n§kupu kmitoļtŢ pŚed st§vaj²c²mi mobiln²mi 
operátory. 

Neakceptováno 
Podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² nemaj² za c²l zvĨhodnit ģ§dnou 
skupinu ĢadatelŢ, pouze zohledŔuj² jiģ dŚ²ve vydan® pŚ²dŊly 
r§diovĨch kmitoļtŢ a na nich vybudovan® s²tŊ a poskytovan® 
sluģby, tam kde je to objektivnŊ odŢvodnŊn®. 
Odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-009. 

3-011 3.2.2 (12) NeztotoģŔujeme se s tvrzen²m ĻTĐ, ģe ĂSpektr§ln² limity v 
pásmu 1800 MHz jsou nastaveny tak, aby souvislý úsek 
r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto p§smu, mohl bĨt v souladu s 3S 
strategi² urļen pro vybudov§n² dalġ² r§diov® celoploġn® 
komunikaļn² s²tŊñ. K vybudov§n² celoploġn® komunikaļn² s²tŊ s 
ekonomicky obhajitelnými náklady je dle naġeho n§zoru nutn® 
vyļlenit pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora pŚ²dŊl r§diovĨch 
kmitoļtŢ pod ¼rovn² 1 GHz. ĻTĐ si v tomto ve Vyhl§ġen² do 
jist® m²ry protiŚeļ², protoģe s§m uv§d² pŚedpoklad, ģe pro 
zajiġtŊn² univerz§ln²ho ġirokop§smov®ho pokryt² (celoploġn§ 
komunikaļn² s²Š) bude prim§rnŊ vyuģito spektrum v p§smu 800 
MHz, zat²mco spektrum v p§smech 1,800 a 2,600 MHz poslouģ² 
sp²ġe k zajiġtŊn² c²le kapacitn²ho pokryt². Nezbytnost pŚ²stupu k 
r§diovĨm kmitoļtŢm pod ¼rovn² 1 GHz vyzdvihuje napŚ²klad i 
veŚejnŊ dostupn§ studie PA Consulting Group zpracovan§ pro 
Ministerstvo hospod§Śstv² Nizozemska. I na jej²m z§kladŊ pro 
naplnŊn² c²le usnadnit vstup nov®ho oper§tora na trh zvaģuje 
holandsk§ vl§da vyhradit v r§mci aukce kmitoļtŢ pl§novan® na 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K n§vrhu vyļlenŊn² 2 blokŢ v pásmu 800 MHz pro nového 
oper§tora ĐŚad uv§d² n§sleduj²c²: 

a. vyļlenŊn² blokŢ v p§smu 800 MHz pro novŊ 
vstupuj²c²ho oper§tora, tzn. vylouļení moģnosti drģitelŢ 
kmitoļtŢ v pásmu 900 MHz ucházet se o tyto bloky, je 
dle ĐŚadu z hlediska regulaļn²ch c²lŢ i z§konnĨch 
principŢ, kterĨmi je ĐŚad pŚi stanoven² podm²nek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² v§z§n, neopodstatnŊn®. ĐŚad v této 
souvislosti poukazuje i na skuteļnost, ģe v nedávných 
vĨbŊrovĨch Ś²zen²ch na r§diov® kmitoļty v jiných 
ļlenskĨch st§tech EU n§rodn² regul§toŚi k tomuto 
opatŚen² v p§smu 800 MHz obvykle nepŚistupovali. 
Z§mŊr vyļlenŊn² blokŢ v pásmu 800 MHz pro nového 
operátora deklaroval národní regulátor v Nizozemí, 
Velké Británii a na Slovensku, kde ovġem dosud nejsou 
stanoveny finální podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² a pŚ²stup 
národních regul§torŢ k t®to problematice se mŢģe 
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Ś²jen 2012 dva bloky v pásmu 800 MHz a jeden blok v pásmu 
900 MHz pro pŚ²padn®ho nov®ho mobiln²ho oper§tora. ĻTĐ 
s§m opr§vnŊnŊ uznal kl²ļovost p§sma pod ¼rovn² 1 GHz pro 
vstup nového operátora v dokumentu Základní principy 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² ï aukce na udŊlen² pr§v k vyuģ²vání 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 
MHz publikovan®m 1. z§Ś² 2011, kde alespoŔ zvaģoval 
nastaven² odliġnĨch vĨġ² spektr§ln²ch limitŢ pro p§smo 800 MHz 
pro subjekty s pŚ²dŊlem a bez pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v p§smu 900 
MHz. Jsme toho názoru, ģe (i) neodŢvodnŊn® vypuġtŊn² 
pravidla reflektuj²c²ch kl²ļovou roli kmitoļtŢ pod ¼rovn² 1 GHz 
pro moģnost vstupu nov®ho oper§tora a (ii) nezohlednŊn² 
pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz drģenĨch st§vaj²c²mi MNO 
(Telefónica O2 - 12,4 MHz; T-Mobile - 12,4 MHz; Vodafone 10,0 
MHz) ve Vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² ze dne 23. bŚezna 2012 
je v pŚ²m®m rozporu s vĨġe citovanĨmi c²li ĻTĐ. V souvislosti s 
vĨġe popsanou oļek§vanou snahou souļasnĨch MNO blokovat 
vstup nov®ho oper§tora na trh pro ochr§nŊn² souļasn® trģn² 
pozice s n²zkou ¼rovn² konkurence prostŚednictv²m ochoty 
akceptovat mimoŚ§dnŊ vysokou cenu za kmitoļty v p§smu 800 
MHz navrhujeme vyhrazen² dvou blokŢ A pro pŚ²padn®ho 
nov®ho oper§tora napŚ²klad prostŚednictv²m samostatn® aukce 
tŊchto blokŢ s ¼ļast² omezenou na subjekty bez pŚ²dŊlu v 
p§smu 900 MHz (ĂpŚed-aukceñ). 

zmŊnit. VĨbŊrov® Ś²zen² v Nizozemí se od Ļeské 
republiky z§sadnŊ liġ² v tom, ģe celkov® mnoģstv² 
nabízeného spektra v pásmech pod 1 GHz bude 
pravdŊpodobnŊ v rozsahu 2x125 MHz, neboŠ bude 
zahrnovat kmitoļty z pásma 800 i 900 MHz. VĨbŊrov® 
Ś²zen² ve Velké Británii vychází z ponŊkud odliġných cílŢ 
zamŊŚených na vyrovnání postavení jednotlivých 
stávajících oper§torŢ (zejm®na 3UK, kterĨ dosud drģel 
pouze pŚ²dŊl v pásmu 2100 MHz); 

b. ĐŚad nevid² ģ§dnĨ dŢvod pro rozdŊlov§n² kmitoļtŢ, 
kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², do 
dvou samostatnĨch vĨbŊrovĨch Ś²zen², ani se 
nedomnívá, ģe by takov®to rozdŊlen² mŊlo z§sadn² vliv 
na podm²nky, za kterĨch ĐŚad r§diov® kmitoļty 
v jednotlivých pásmech nabízí.  

c. ĐŚad zahrnul stávající pŚ²dŊly r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmu 900 MHz do spektrálního limitu pro pásmo 800 
MHz a umoģnil tak pŚ²padnŊ novŊ vstupujícím 
oper§torŢm z²skat v pásmu 800 MHz srovnatelné 
mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ, jako mohou z²skat 
st§vaj²c² oper§toŚi v pásmu pod 1GHz. K této 
problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-
004.  

3-012 3.4 (16) V bodŊ 3.4 p²sm. d) a f) je chybnŊ uvedena odvol§vka na 
kapitolu Ă0ñ. 

Akceptováno 
Bude v textu Vyhl§ġen² opraveno. 

3-013 3.5.3 (15) Z textu nen² zŚejm®, zda se emailov§ komunikace mus² 
opatŚovat zaruļenĨm elektronickĨm podpisem a smŊŚovat t®ģ 
na elektronickou podatelnu ĐŚadu. 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen², bod 3.5 bude pro odstranŊn² pochybnost² 
doplnŊn n§sledovnŊ: ĂPokud Z§kon nebo Spr§vn² Ś§d nestanov² 
jinak, e-mailov§ komunikace nemus² bĨt opatŚena zaruļenĨm 
elektronickĨm podpisem ani smŊŚovat t®ģ na elektronickou 
podatelnu ĐŚadu." 

3-014 3.6 (3) Poģadujeme, aby ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad zohlednil 
pŚipom²nky veŚejnosti a aby byly pŚepracovan® podm²nky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² znovu postoupeny veŚejnosti k posouzen² a 
pŚipom²nkov§n². 

Neakceptováno 
V r§mci veŚejn® konzultace bude postupov§no v souladu 
s ustanovením Zákona, tzn. vġechny pŚipom²nky budou Ś§dnŊ 
vypoŚ§d§ny a n§slednŊ bude vypracov§n fin§ln²  text Vyhl§ġen². 
K pŚipom²nce ĐŚad uv§d², ģe nad r§mec z§kona probŊhla na 
konci roku 2011 veŚejn§ konzultace jiģ k základním principŢm 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
VĨsledky t®to veŚejné konzultace byly zohlednŊny pŚi pŚ²pravŊ 
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Vyhl§ġen². Tato veŚejn§ konzultace je tedy jiģ minim§lnŊ druhou 
pŚ²leģitost² veŚejnosti vyj§dŚit se k podm²nk§m pŚipravovan®ho 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². ĐŚad novou veŚejnou konzultaci 
nepŚedpokl§d§, neboŠ by to ne¼mŊrnŊ prodluģovalo proces 
pŚ²pravy vĨbŊrov®ho Ś²zen² a t²m i odkl§dalo rozvoj 4G sluģeb 
v Ļesk® republice.  

3-015 3.6 (6) Povaģujeme za nutn®, aby byl d§n dostateļnĨ ļasovĨ prostor 
zkuġebn²mu n§cviku prŢbŊhu aukce se z§jemci o ¼ļast za 
¼ļelem testov§n² funkļnosti softwaru a rovnŊģ tak vyjasnŊn² 
pŚ²padnĨch ot§zek s ¼ļast² v aukci souvisej²c²ch. Teprve 
skuteļnŊ detailn² popis aukļn²ho designu otevŚe z§jemcŢm 
moģnost kvalifikovanŊ se k n§vrhu aukce vyj§dŚit. Podle naġeho 
n§zoru je nezbytn®, aby stejnŊ jako v jinĨch evropských zemích, 
napŚ. v NŊmecku, Holandsku nebo v Rakousku, byly provedeny 
alespoŔ dvŊ Ăzkuġebn²ñ aukce, kter® daj² z§jemcŢm o ¼ļast 
moģnost aukc² proj²t a rovnŊģ tak odhal² moģn® nedostatky 
navrģen®ho syst®mu. Doporuļujeme proveden² prvn² 
Ăzkuġebn²ñ aukce ve lhŢtŊ alespoŔ tŚ² mŊs²cŢ pŚed vlastn²m 
proveden²m aukce, nikoliv tak ļtyŚi dny pŚed pozv§n²m do 
Aukļn² f§ze dle ļl§nku 3.6 p²sm. h) a i) Dokumentu. Text v 
p²sm. h) tabulky ve sloupci pŚedbŊģnĨ term²n tak doporuļujeme 
zmŊnit na Ă12. srpna 2012ñ. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad souhlas² s n§vrhem uspoŚ§dat 2 zkuġebn² aukce. Text 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu upraven. 
OhlednŊ ļasov®ho prŢbŊhu je ĐŚad pŚesvŊdļen, ģe dosavadn² 
plánovanou dobu 44 dní bude i pŚi proveden² 2 zkuġebn²ch 
aukļn²ch kol a zahrnutí pŚ²padné úpravy aukļn²ho software 
moģn® zkrátit na 28 dní. Nicm®nŊ indikovaný harmonogram 
vychází z odhadovan®ho ļasov®ho prŢbŊhu a v pŚ²padŊ 
potŚeby bude upraven tak, aby byl zajiġtŊn efektivn² a Ś§dnĨ 
prŢbŊh vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

3-016 3.6 (6) ChtŊli bychom upozornit na skuteļnost, ģe nŊkter® term²ny 
uveden® v tabulce v t®to kapitole nevych§z² na vġedn² dny, ale 
na víkend (body k. a l.). 

Akceptováno 
Termíny budou upraveny s ohledem na skuteļnĨ termín 
vyhl§ġen² podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

3-017 3.6 (10) Jedním z c²lŢ samotn® aukce je pŚil§kat na trh mobiln²ho vol§n², 
na kterém v tuto chv²li nepanuje plnohodnotn® trģn² chov§n² 
souļasnĨch oper§torŢ, novou konkurenci. Navrģen® podm²nky, 
dle n§zoru Informaļn²ho institutu nov®ho hr§ļe odrazuj², kdyģ 
nový potencionáln² ļtvrtĨ oper§tor k tomu, aby poskytoval 
plnohodnotn® sluģby (tedy i hlasov®) mus²: 1. Zaplatit nŊkolik 
miliard do n§kupu kmitoļtŢ v p§smu 1800MHz pro hlas; 2. 
Zaplatit nŊkolik miliard do vĨstavby t®to s²tŊ v p§smu 1800MHz 
pro hlas; 3. VystavŊt tuto s²t v pásmu 1800MHz pro hlasové 
sluģby na stoģ§rech na kterĨch nen² pro nov® vys²laļe prostor; 
4. A navíc neví, za jakou cenu mu bude poskytnut národní 
roaming pro síŠ v pásmu 1800MHz. Doporuļujeme v r§mci 
veŚejn® konzultace Ļesk®mu telekomunikaļn²mu ¼Śadu, aby 
navrhl vl§dŊ ĻR pŚ²mo anebo skrze Ministerstvo prŢmyslu a 
obchodu: Odloģen² aukce kmitoļtŢ do doby vyhotoven² analĨzy 

Neakceptováno 
K doporuļen²m navrģenĨm pŚipom²nkou ĐŚad uv§d², ģe 
podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² a analýza relevantního trhu ļ. 8 
jsou na sobŊ vz§jemnŊ nezávislé procesy vycházející ze zcela 
odliġnĨch pravomocí ĐŚadu. Neexistuje ģ§dn§ kauz§ln² ani jiná 
vazba mezi obŊma procesy a z§vŊry analĨzy trhu ļ. 8 nijak 
neovlivní podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
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relevantn²ho trhu ļ. 8 ï pŚ²stup a pŢvod vol§n² (originace) ve 
veŚejnĨch mobiln²ch telefonn²ch s²t²ch a na z§kladŊ z§vŊrŢ t®to 
analýzy uzpŢsobit podm²nky aukce kmitoļtŢ tak, aby vskutku 
podporovali vznik konkurence na trhu mobiln²ho vol§n², jelikoģ 
tak v tuto chv²li neļin². 

3-018 3.6 (13), (26) Navrhovanou lhŢtu pro doruļen² ģ§dost² 49 dn² povaģujeme za 
nedostateļnou s ohledem na nutn® vnitŚn² schvalovac² procesy 
potenci§ln²ch novĨch uchazeļŢ, kter® souvisej² s pod§n²m 
Ģ§dosti a sloģen²m z§ruky. Schvalovac² proces nelze form§lnŊ 
zah§jit na z§kladŊ ñN§vrhu vyhl§ġen²ò, ale pouze po oficiálním 
zveŚejnŊn² definitivn²ch podm²nek aukce ve Vyhl§ġen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². Đļastn²kŢm aukce a zejm®na pŚ²padnĨm 
novĨm z§jemcŢm o vstup na ļeskĨ trh mobiln²ch elektronickĨch 
komunikac² je tŚeba poskytnout dostatek ļasu na prostudování 
podm²nek aukce a pŚijet² z§vazn®ho rozhodnut², kter® mus² 
nutnŊ proj²t vnitŚn²m schvalovac²m procesem. Nav²c se 
navrhovan§ lhŢta pŚekrĨv§ s obdob²m letn²ch dovolenĨch, kter® 
mŢģe schvalovac² procesy zpomalit. Navrhujeme tuto lhŢtu 
prodlouģit na 4 mŊs²ce a pŚ²padnŊ zkr§tit nŊkter® lhŢty mezi 
doruļen²m Ģ§dost² a vlastn² aukc². 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
LhŢta bude v textu Vyhl§ġen² prodlouģena na 60 dnŢ. 

3-019 3.6 (14) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

3-020 3.6 (15) Povaģujeme navrģenĨ harmonogram za ambici·zn², ale 
realizovatelnĨ. PŚesto navrhujeme drobnou zmŊnu 
harmonogramu v ļ§sti ġkolen² ¼ļastn²kŢ aukce a proveden² a 
vyhodnocen² cviļn® aukce. D§le navrhujeme prodlouģit lhŢtu 
pro podání nabídek do druhé fáze aukce. Je moģn® (a z 
pŚ²kladŢ zahraniļn²ch aukc² i oļek§vateln®), ģe v prŢbŊhu 
ġkolen² a cviļn® aukce dojde ke zjiġtŊn² nepŚedv²danĨch vad ļi 
nedostatkŢ, aŠ jiģ v samotnĨch pravidlech aukce ļi v EAS. 
Navrhujeme proto vyhradit odpov²daj²c² ļas k jejich pŚ²padné 
n§pravŊ: h) Ġkolen² ¼ļastn²kŢ, proveden² cviļn® aukce a jej² 
vyhodnocení: do 30 dní od (g) ï 24. Ś²jna 2012, i) OdstranŊn² 
pŚ²padnĨch zjiġtŊnĨch vad: do 14 dn² od (h) ï 7. listopadu 2012. 
N§sleduj²c² body harmonogramu je tŚeba pŚeļ²slovat 
odpovídajícím zpŢsobem. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-015. LhŢty budou 
v textu Vyhl§ġen² pŚimŊŚenŊ upraveny. 

3-021 3.6 (15) LhŢta 3 pracovn²ch dn² je nedostateļn§ pro vyhodnocen² 
vĨsledkŢ pŚedchoz² f§ze aukce a pŚ²pravu odpov²daj²c²ch 
nab²dek pro druhou f§zi. Navrhujeme proto tuto lhŢtu prodlouģit 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s pŚipom²nkou byla lhŢta prodlouģena na 14 dní. 
V tomto ohledu bude upraven text Vyhl§ġen² (kapitola 7.7.1). 
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na 10 dn²: m) LhŢta pro doruļen² nab²dek na z²sk§n² 
pŚednostn²ho pr§va vĨbŊru ¼sekŢ r§diovĨch kmitoļtŢ: do 10 
pracovních dní od (l) ï 14. Prosince 2012 do 12:00 hodin. 
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4-001 4 (6) Jeví se jako zcela nesystémové kombinování nabídky 
konkrétn²ch a abstraktn²ch blokŢ v aukci, naopak logick® by 
bylo nab²zen² vġech blokŢ konzistentnŊ, jako blokŢ konkr®tn²ch. 
Poģadujeme zmŊnu nastaven² aukce na aukci spektra 
konkr®tn²ho. Touto zmŊnou se vyŚeġ² hned nŊkolik z§sadn²ch 
probl®mŢ, kter® jsme v n§vrhu aukļn²ch dokumentŢ 
identifikovali, zejména potom: a) nutnost vyļlenŊn² spodn²ho 
bloku v pásmu 800 MHz; S ohledem na pravdŊpodobnost 
ruġen², kter® bude tŚeba zohlednit pro spodn² blok v p§smu 800 
MHz, se sousedním digitálním terestrickým TV vysíláním, by 
mŊl být i tento blok nabízen jako blok konkrétní (detailní 
argumentace k t®to problematice je uvedena n²ģe). Tak, jak 
tomu bylo u vŊtġiny jiģ uskuteļnŊnĨch aukc² v r§mci EU. 
ObdobnŊ praktick§ vyuģitelnost a t²m i hodnota blokŢ B3 silnŊ 
závisí na jejich umístŊn² v r§mci frekvenļn²ho rozsahu. b) 
komplikovanost 2. fáze aukce; SMRA aukce takový postup 
nezn§, navrģenĨ proces se zd§ bĨt jakousi kombinac² aukce 
kombinatorick® (CCA) a aukce typu SMRA, pŚiļemģ se jedn§ o 
postup velmi nestandardní. Podobná fáze aukce dosud nebyla v 
okoln²ch zem²ch realizov§na. Oļek§van® dalġ² platby v druh® 
f§zi aukce tak vn§ġej² do cel® aukce silnĨ prvek nejistoty, kterĨ 
v obecn® rovinŊ pr§vŊ vhodnŊ nastaven§ aukce typu SMRA 
velmi vhodnŊ eliminuje. N§vrh druh® f§ze aukce je pŚitom nav²c 
velmi komplikovanĨ, neboŠ mus² definovat postupy pro 
stanoven² poŚad² vĨbŊru pro jednotliv® Kategorie aukļn²ch 
blokŢ. Pr§vŊ i z dŢvodu komplikovanosti druh® f§ze aukce, 
doporuļujeme tuto f§zi aukce zcela zruġit a aukci realizovat od 
poļ§tku aģ do konce v prŢbŊhu prvn², tzv. Aukļn² f§ze. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad preferuje vyuģit² abstraktních blokŢ s následnou alokací 
blokŢ v druhém kole z dŢvodu efektivn² alokace spektra. ĐŚad 
se chce vyhnout riziku, ģe v pŚ²padŊ, kdy v kmitoļtov®m p§smu 
nebudou na základŊ vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚidŊleny vġechny 
kmitoļty, zbyl® kmitoļty budou m²t d²ky sv®mu rozm²stŊn² 
omezenou nebo dokonce nulovou hodnotu. Proto jsou v rámci 
druh®ho aukļn²ho kola stanovena jasn§ pravidla pro vĨbŊr 
konkr®tn²ch kmitoļtovĨch blokŢ. Tato pravidla by nebylo moģn® 
stanovit, pokud by konkrétní bloky byly nabízeny v prvním kole 
aukce jako konkrétní. 
Alokace blokŢ ve druh® aukļn² f§zi také eliminuje riziko nákupu 
nesouvislĨch kmitoļtovĨch blokŢ (v pŚ²padŊ tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² je relevantní zejména pro pásma 800 a 2600 MHz). 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 4-004 ĐŚad vyļlen² blok 
A1 v pásmu 800 MHz jako konkrétní. 

4-002 4 (20) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

4-003 4.1.1 (1), (7) Vzhledem k tomu, ģe vybudov§n² celoploġn®ho geografick®ho 
pokryt² ĻR je re§ln® pouze v nab²zen®m p§smu 800MHz 
navrhuje zapracování do podmínek jedné z následujících 
variant: a) varianta ģe bude p§smo 800MHz nab²zeno Ăbez 
omezen²ñ ¼ļastn²kŢ aukce o toto p§smo, nicm®nŊ v pŚ²padŊ kdy 
toto p§smo o minim§ln² ġ²Śce 10MHz z²sk§ novĨ subjekt 
neprovozuj²c² s²Š v p§smu 900MHz a 1800MHz, bude tento 
subjekt m²t pŚedkupn² pr§vo na p§smo 2x15MHz v p§smu 
1800MHz a 2x20MHz v p§smu 2600MHz. T²mto zpŢsobem 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
K návrhu a)  - tento n§vrh nelze akceptovat, neboŠ institut 
pŚedkupn²ho pr§va by byl v rozporu se zvolenou formou 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², tedy formou aukce vġech r§diovĨch 
kmitoļtŢ, kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². Navrhovaná 
pravidla aukce vġak umoģŔuj² z²sk§n² vĨġe popsan® kombinace 
blokŢ, pokud by ji nŊkterĨ Ģadatel povaģoval za jedinou 
vhodnou. Pr§vo Ăstaģen² Nejvyġġ² nab²dkyñ, které je zahrnuto 
v pravidlech aukce adresuje riziko, ģe by nŊkterĨ Ģadatel byl 
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novĨ subjekt z²sk§ moģnost z²skat pŚibliģnŊ stejn® mnoģstv² 
spektra jako st§vaj²c² oper§toŚi a ostatn² nab²zen§ p§sma budou 
nab²zena bez dalġ²ch omezuj²c²ch faktorŢ; b) varianta ģe bude 
spektrum cap na p§smo 800MHz a  900MHz (souļasnŊ) ve vĨġi 
napŚ. 2X15MHz, ļ²mģ bude doc²leno stavu, ģe bude garantován 
novĨ pŚ²dŊl v p§smu 800MHz pro novĨ subjekt, ostatn² 
podm²nky aukce (zvl§ġtŊ v p§smu 1800MHz kde je podobnĨ 
spektrum cap) zŢstanou identick®, resp. je moģn® zvĨhodnit 
pŚ²dŊl implicitnŊ 2x20MHz v p§smu 2600MHz nov®mu subjektu 

nucen jako vĨsledek vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚijmout jen ļ§st 
kombinace kmitoļtovĨch blokŢ, pokud by se mu nepodaŚilo 
z²skat celou pl§novanou kombinaci blokŢ.  
K návrhu b) ï s principem zahrnut² kmitoļtŢ dŚ²ve pŚidŊlenĨch 
v pásmu 900 MHz do spektrálního limitu na pásmo 800 MHz 
ĐŚad vzhledem k podobnosti obou pásem souhlasí. V tomto 
bodŊ odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-004. 

4-004 4.1.1 (6) Dokument pŚedpokl§d§ v p§smu 800 MHz aukci ġesti 
samostatnĨch abstraktn²ch blokŢ o velikosti 2x5 MHz. 
Domn²v§me se, ģe takovĨ postup nen² vhodnĨ, neboŠ 
nezohledŔuje skuteļnost, ģe hodnota spodn²ho bloku 2x5 MHz 
dan®ho p§sma bude vĨraznŊ sn²ģena s ohledem na vz§jemn® 
ruġen² se sousedn²m digit§ln²m terestrickĨm TV vys²l§n²m, kter® 
bude zpŢsobovat. V praxi to bude znamenat, ģe nab²dky na 
vġechny abstraktn² bloky se budou pohybovat na úrovni 
hodnoty nejniģġ²ho bloku, a vlastn² tŊģiġtŊ aukce se pŚesune do 
netransparentn² druh® f§ze aukce. Povaģujeme za vhodn® 
vypuġtŊn² druh® f§ze aukce a nab²dku konkr®tn²ho spektra ve 
vġech p§smech jiģ v prvn² f§zi aukce. Pokud by se vġak ĐŚad 
rozhodl toto doporuļen² nezohlednit a nab²zet bloky v p§smu 
800 MHz jako abstraktn², potom je tŚeba s ohledem na 
objektivnŊ niģġ² hodnotu vyļlenit jako specifickĨ pŚinejmenġ²m 
spodní blok A1 v pásmu 800 MHz. Podíváme-li se na dosavadní 
praxi v nabízení spektra v p§smu 800 MHz v zahraniļ² 
(doposud bylo toto spektrum nab²zeno v aukci v NŊmecku, 
Ġv®dsku, It§lii, ĠpanŊlsku, Portugalsku, ĠvĨcarsku a Francii), je 
zŚejm®, ģe podobnĨ pŚ²stup byl pŚijat i regul§tory vŊtġiny z 
tŊchto zem². 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s pŚipom²nkou ĐŚad vyļlen² blok A1 v pásmu 800 
MHz jako konkrétní. Vzhledem k pŚedpokl§dan® finanļn² z§tŊģi 
spojené s Śeġen²m ruġen² tohoto bloku bude minimální 
(vyvolávací) cena tohoto bloku oproti ostatn²m blokŢm v pásmu 
800 MHz adekv§tnŊ sn²ģena. Problematika minimálních cen je 
Śeġena v r§mci vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 

4-005 4.1.1 (11) V n§vrhu Vyhl§ġen² pŚipraven®m ĻTĐ je vġech ġest blokŢ 
spektra o velikosti 2 x 5 MHz v p§smu 800 MHz navrģeno jako 
abstraktn². PŚitom je zŚejm®, ģe prvn² blok o rozsahu 2 x 5 MHz 
v pásmu 800 MHz (791,0-796, MHz ï downlink a 832,0-837,0 
MHz ï uplink) je pro vġechny ¼ļastn²ky aukce m®nŊ atraktivn² 
neģ zbĨvaj²c²ch 5 blokŢ v tomto p§smu, a to z dŢvodu 
pŚedpokl§danĨch n§kladŢ na odstranŊn² neģ§douc²ch 
interferencí. Rozhodnut² o prvn²m bloku je dle n§vrhu ĻTĐ 
odloģeno aģ do druh® f§ze zaloģen® na principu ob§lkov® 
metody. Takto navrģen® pravidlo vġak draģitele pŚ²mo nut² ke 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
004. 
K pŚipom²nce ĐŚad d§le uv§d², ģe moģnost vzniku fondu 
navrhovaného v pŚipom²nce nebude ĐŚad iniciovat, neboŠ nem§ 
dostateļn® n§stroje na kontrolu fungov§n² obdobn®ho fondu, 
rozpoļ²t§v§n² n§kladŢ, apod. VytvoŚen² fondu na z§kladŊ 
komerļn² dohody mezi drģiteli pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ 
v p§smu 800 MHz ĐŚad nebude nijak br§nit. To nevyluļuje 
v odŢvodnŊnĨch pŚ²padech postup podle ustanovení § 27 odst. 
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spekulac²m. Je vysoce pravdŊpodobn®, ģe draģitel s nejniģġ² 
nab²dkou v druh® f§zi zaloģen® na ob§lkov® metodŊ z²sk§ prvn² 
nejhorġ² blok. PŚitom plat², ģe pŚedposledn² draģitel nebude 
prakticky vŢbec riskovat z²sk§n² nejhorġ²ho bloku, ale pŚitom 
st§le jeġtŊ bude muset zaplatit za svou nab²dku v ob§lkov® f§zi, 
ļ²mģ v tomto pŚ²padŊ bude vlastnŊ platit za nic. Proto navrhuje, 
aby první blok o rozsahu 2 x 5 MHz v pásmu 800 MHz (791-796 
/ 832,0-837,0 MHz) byl od poļ§tku aukce konkr®tn² a nikoliv 
abstraktn² (tj. od jej² prvn² f§ze). Takov® pravidlo umoģn² 
soutŊģitelŢm rozhodovat se od poļ§tku o moģnosti z²sk§n² 
prvn²ho bloku v p§smu 800 MHz transparentnŊ na z§kladŊ 
svĨch intern²ch propoļtŢ v otevŚen® aukci. AlternativnŊ 
navrhujeme, aby byl vytvoŚen takovĨ syst®m financov§n² 
odstraŔov§n² neģ§douc²ch interferenc² (napŚ. urļit§ forma 
fondu), v rámci kterého neponese veġker® n§klady pouze drģitel 
toho kmitoļtov®ho bloku, ve kter®m doch§z² ke vzniku 
interferencí. 

1 (druhá vŊta) Zákona. 

4-006 4.1.1 (12) Povaģujeme re§lnou moģnost z²skat pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v 
p§smu 800 MHz za kl²ļovou pro vytvoŚen² podm²nek k 
efektivn²mu naplnŊn² nejm®nŊ dvou z pŊti c²lŢ sledovanĨch 
ĻTĐ vyhl§ġen²m VĨbŊrov®ho Ś²zen²: (i) podpora hospod§Śsk® 
soutŊģe v oblasti mobiln²ch sluģeb a (ii) vytvoŚen² podm²nek pro 
pŚ²padnĨ vstup dalġ²ch subjektŢ na trh. PŚ²padnĨ novĨ oper§tor 
bude m²t vģdy znaļnou nevĨhodu oproti st§vajícím MNO z 
dŢvodu absence vlastn² infrastruktury a nutnosti realizovat 
vysok® investice do nabyt² pr§va uģ²vat r§diov® kmitoļty a 
vĨstavby vlastn² 4G s²tŊ od samotn®ho z§kladu bez moģnosti 
vyuģ²t vlastn² existuj²c² infrastrukturu. Z ekonomick®ho hlediska 
nemŢģe d§vat pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi ekonomickĨ 
smysl soutŊģit s jiģ etablovanĨmi st§vaj²c²mi MNO o pŚ²dŊl 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz, kterĨ je nezbytnĨ pro 
moģnost dosaģen² celoploġn®ho pokryt² ve vlastn² s²ti. St§vaj²c² 
MNO disponuj² prŢbŊģným provozním cash flow ze svých 
souļasnĨch operac² v ĻR, kter® budou ochotni pouģ²t pro 
zabr§nŊn² vstupu nov®ho celoploġn®ho oper§tora a upevnŊn² 
svého dominantního postavení na trhu mobilních komunikací. 
To se pravdŊpodobnŊ projev² ochotou zaplatit za r§diové 
kmitoļty v p§smu 800 MHz cenu vĨraznŊ pŚevyġuj²c² nejen 
vyvol§vac² cenu, ale t®ģ cenu ekonomicky obhajitelnou 
obchodním potenciálem plynoucím z poskytování moderních 
sluģeb mobiln²ch komunikac² na b§zi tŊchto kmitoļtŢ, kter§ by 

Neakceptováno 
ĐŚad v t®to souvislosti upozorŔuje na odliġnou situaci 
v pásmech 1800 MHZ a 800 MHz. V pásmu 1800 MHz je 
dostateļn® mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ pro vznik ļtyŚ 
plnohodnotnĨch mobiln²ch s²t² a proto ĐŚad v r§mci vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² nastavuje spektr§ln² limity tak, aby r§diov® kmitoļty 
v tomto p§smu nemohly bĨt pŚidŊleny pouze tŚem subjektŢm. 
V pásmu 800 MHz je dostateļn® mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ 
pouze pro vznik tŚ² plnohodnotnĨch mobiln²ch s²t². Spektrální 
limity v obou pásmech jsou nastaveny tak, aby v kaģd®m 
p§smu zajistily ¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ pro 
provozov§n² co nejvyġġ²ho poļtu plnohodnotných sítí s ohledem 
na efektivn² vyuģit² tŊchto ļ§st² spektra. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 3-004 ĐŚad uv§d², ģe 
pŚistoupil k nastaven² spoleļn®ho spektrálního limitu pro pásmo 
800 MHz a 900 MHz, který zohledŔuje jiģ drģen® kmitoļty 
v pásmu 900 MHz.  
C²lem ¼Śadu nen² nad r§mec vĨġe popsan®ho zajiġtŊn² 
¼ļeln®ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ upŚednostŔovat nŊkter® subjekty 
v moģnosti se o r§diov® kmitoļty ucházet. 
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byla akceptovatelná pro nového operátora. Naopak, pokud by 
do aukce nevstoupil ļtvrtĨ subjekt, cena r§diovĨch kmitoļtŢ 
bude velmi pravdŊpodobnŊ odpov²dat pouze vyvol§vac² cenŊ. 

4-007 4.1.1 (13) Navrhované podmínky by vedly k zakonzervování oligopolu 
souļasnĨch mobiln²ch oper§torŢ se vġemi negativn²mi 
prŢvodn²mi jevy. ObŊ p§sma 800 MHz a 900 MHz jsou 
harmonizov§na pro ġirokop§smov® aplikace a vhodn§ pro 
nasazení technologie LTE. S ohledem na navrhovanou platnost 
pŚ²dŊlŢ 15 let je tŚeba pŚedpokl§dat, ģe bŊhem tohoto období 
dojde k migraci stávajících GSM sítí na 4G technologie a 
budoucí konkurence se bude odehrávat na technologické 
platformŊ LTE-Advanced. Pokud se m§ na ļesk®m mobiln²m 
trhu zvĨġit konkurence, je nutn® pŚil§kat do aukce nov® 
investory, kteŚ² pro dlouhodob® udrģen² efektivn² 
konkurenceschopnosti se st§vaj²c²mi oper§tory potŚebuj² z²skat 
kmitoļty ve vġech nab²zenĨch p§smech, vļetnŊ 800 MHz. V 
pŚ²m® soutŊģi se st§vaj²c²mi oper§tory vġak nemohou uspŊt, 
protoģe hodnota kmitoļtŢ je pro kaģdou skupinu oper§torŢ 
diametr§lnŊ odliġn§, i kdyģ se v obou pŚ²padech odv²j² od 
potenci§ln²ch budouc²ch pŚ²jmŢ. Zat²mco vġak hodnota kmitoļtŢ 
pro st§vaj²c² oper§tory je zaloģena na budouc²m cash flow z 
oligopoln²ch pŚ²jmŢ, hodnota kmitoļtŢ pro nov® uchazeļe je 
odvozena od budouc²ch n²zkĨch cen, jejichģ pokles svĨm 
vstupem na trh zpŢsob². Navrhovan® doprovodn® podm²nky ve 
formŊ pŚ²stupu nov®ho oper§tora do novŊ budovanĨch s²t² v 
p§smu 800 MHz tento probl®m neŚeġ², protoģe novĨ oper§tor 
nebude mít kontrolu nad tempem výstavby mobiln² s²tŊ v p§smu 
800 MHz ze strany st§vaj²c²ch mobiln²ch oper§torŢ, jej² 
hustotou, technologickou ¼rovn² ani cenou za pŚ²stup k t®to s²ti. 
Tento probl®m je d§le umocnŊn n§vrhem na umoģnŊn² vyuģit² 
3G s²t² ke splnŊn² rozvojovĨch krit®ri², coģ by vedlo k oddálení 
budování 4G sítí stávajícími operátory. Podmínky aukce musí 
vz²t v ¼vahu existenci oligopolu na trhu mobiln²ch sluģeb 
elektronickĨch komunikac² v Ļesk® republice, kterĨ neumoģŔuje 
f®rovou soutŊģ mezi st§vaj²c²mi oper§tory na jedn® stranŊ a 
potenciáln²mi novĨmi uchazeļi na druh® stranŊ bez aplikov§n² 
prvkŢ pozitivn² diskriminace. D²ky sv®mu oligopoln²mu 
postaven² realizuj² mobiln² oper§toŚi Telef·nica Czech Republic 
a T-Mobile Czech Republic na ļesk®m trhu mimoŚ§dnou 
oligopoln² marģi, kter§ je nav²c navĨġena o niģġ² m²ru investic, 
neģ je prŢmŊr u jejich mateŚskĨch spoleļnost² i neģ je bŊģn® v 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Se zahrnut²m r§diovĨch kmitoļtŢ jiģ pŚidŊlenĨch v pásmu 900 
MHz do spektrálního limitu pro pásmo 800 MHz ĐŚad souhlas². 
Ke zvolen® vĨġi spektr§ln²ho limitu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 3-004. 
V pŚipom²nce navrģenĨ spektr§ln² limit 2x20 MHz zahrnující i 
r§diov® kmitoļty drģen® v p§smu 900 MHz nepovaģuje ĐŚad za 
vhodný. Tento spektr§ln² limit by mŊl neproporcion§ln² dopad na 
moģnost spoleļnosti Vodafone Czech Republic, a.s. a 
spoleļnost² T-Mobile Czech Republic, a.s. a Telefónica Czech 
Republic, a.s. uch§zet se o r§diov® kmitoļty v pásmu 800 MHz. 
Rozdíl v souļasn®m mnoģstv² drģenĨch r§diovĨch kmitoļtŢ 
mezi tŊmito spoleļnostmi dle n§zoru ĐŚadu neodŢvodŔuje, aby 
se spoleļnosti T-Mobile a Telefónica mohly v rámci vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² ucházet v pásmu 800 MHz pouze o jeden blok o velikosti 
2x5 MHz, zat²mco spoleļnost Vodafone by se v rámci 
výbŊrov®ho Ś²zen² mohla uch§zet o dva bloky o velikosti 2x5 
MHz. Takto nastavený spektrální limit by navíc zakládal vysoké 
riziko fragmentace spektra v p§smu 800 MHz, coģ by bylo 
v rozporu s c²lem efektivn²ho vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ 
v tomto pásmu. 
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telekomunikaļn²m odvŊtv². Existenci oligopoln²ch marģ² jsme 
prokázali podrobnou analýzou. Navrhujeme znŊn²: ĂPro 
pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z p§sma 800 MHz je stanoven 
maximální limit tak, aby objem spektra získaný v tomto 
vĨbŊrov®m Ś²zen² v souhrnu s objemem kmitoļtŢ v pásmu 900 
MHz nepŚekroļil 2 x 20 MHz.ñ 

4-008 4.1.1 (15) Domn²v§me se, ģe maxim§ln² limit v p§smu 800 MHz v rozsahu 
2 Ĭ 15 MHz je nadmŊrnĨ. Jak ukazuj² vĨsledky aukc² v jinĨch 
evropskĨch zem²ch, maxim§ln² objem spektra vysoutŊģenĨ 
z§jemci v tomto p§smu nepŚekroļil 2 Ĭ 10 MHz. Z toho lze 
usuzovat, ģe 2 Ĭ 10 MHz pŚedstavuje objem spektra, kterĨ 
umoģŔuje vĨstavbu plnohodnotn® s²tŊ elektronickĨch 
komunikac² nov® generace a z§roveŔ pŚi nŊm nedoch§z² 
k hromadŊn² spektra nad r§mec nutnĨ k vĨstavbŊ r§diov® s²tŊ. 
Navrhujeme proto tento limit omezit na 2 × 10 MHz. Vedle toho 
nen² zŚejm®, proļ ĐŚad upustil od pŢvodn²ho konceptu, kdy limit 
pro p§smo 800 MHz zohledŔoval mnoģstv² pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ 
v p§smu 900 MHz. SpoleļnĨ limit pro p§sma 800 MHz a 900 
MHz byl ¼spŊġnŊ pouģit v aukc²ch ve ĠvĨcarsku, Portugalsku, 
NŊmecku, Irsku, It§lii a ĠpanŊlsku. Navrhujeme stanovit 
maxim§ln² limit ve vĨġi 2 Ĭ 10 MHz. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Se zahrnut²m r§diovĨch kmitoļtŢ jiģ pŚidŊlenĨch v pásmu 900 
MHz do spektr§ln²ho limitu pro p§smo 800 MHz ĐŚad souhlas². 
Ke zvolen® vĨġi spektr§lního limitu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 3-004. 
 

4-009 4.1.1 (16) V posledn² dobŊ vrcholn² pŚedstavitel® st§tu deklaruj², ģe hlavn² 
prioritou vĨbŊrov®ho Ś²zen² je vstup alespoŔ jednoho dalġ²ho 
oper§tora na trh. DŢraz na tento c²l je mnohem silnŊjġ², neģ byl 
dŚ²ve. Nyn² navrģen® podm²nky umoģŔuj² vstup oper§tora, kterĨ 
z²sk§ pŚ²dŊly v p§smech 1800 MHz a 2600 MHz a vybuduje s²Š 
bez celoploġn®ho pokryt². Je vġak velmi nepravdŊpodobn®, ģe 
by se do vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚi souļasn®m znŊn² jeho podm²nek 
hlásil oper§tor se z§jmem o p§smo 800 MHz. DŢvodem je 
skuteļnost, ģe by podle souļasn®ho znŊn² podm²nek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² byl vystaven v aukci pŚ²m® draģebn² soutŊģi 
ze strany souļasnĨch oper§torŢ. Celoploġn® pokryt² s 
poskytovanĨmi sluģbami je pŚitom nezbytnou podmínkou 
schopnosti efektivnŊ konkurovat. Vznik 4. celoploġn® s²tŊ pŚitom 
je z pohledu rozvoje hospod§Śsk® soutŊģe mnohem lepġ² 
variantou neģ vstup nov®ho oper§tora s omezenou s²t² a 
moģnost² n§rodn²ho roamingu. Souļasn² oper§toŚi disponuj² 
znaļnĨmi pŚ²dŊly jak pro univerz§ln² pokryt² (900 MHz) tak pro 
kapacitn² pokryt² (2,1 GHz). Pokud m§ bĨt skuteļnĨm c²lem 
podpora hospod§Śsk® soutŊģe, je nutn® vytvoŚit podm²nky pro 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad se rozhodl akceptovat n§vrh spoleļn®ho spektr§ln²ho 
limitu pro pásma 800 a 900 MHz. ĐŚad stanovil spektr§ln² limit 
ve vĨġi 2 x 22,5 MHz. K této problematice odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 3-004. 
K problematice navrģen®ho spektr§ln²ho limitu odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-007. 
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nov®ho hr§ļe k z²sk§n² pŚ²dŊlu v p§smu 800 MHz. Takov® 
podm²nky vġak zajist² jedinŊ stanovení spectrum cap pro pásma 
800 MHz a 900 MHz dohromady. Navrhujeme spojit posuzování 
limitu pro pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z p§rov® ļ§sti p§sma 
800 MHz dohromady s pásmem 900 MHz. Maximální limit 
navrhujeme tak, aby objem spektra získaný v pásmu 800 MHz v 
souhrnu s jiģ drģenĨm objemem spektra v p§smu 900 MHz 
nepŚekroļil 2x20 MHz. 

4-010 4.1.1 (18), (19), 
(22), (28) 

V p§smu 1800 MHz doġlo k vyhrazen² ļ§sti frekvenļn²ho 
spektra do samostatného bloku vĨhradnŊ pro nov®ho oper§tora. 
Pokud je jedn²m z c²lŢ aukce plnŊ konkurenceschopnĨ oper§tor, 
mŊlo by se v pŚ²padŊ p§sma 800 MHz postupovat stejnŊ. Nav²c 
hroz², ģe navrģen® spektr§ln² limity povedou k pŚ²m®mu 
"rozdŊlen²" cel®ho p§sma 800 MHz mezi st§vající operátory 
rovnĨm d²lem. TakovĨ vĨsledek aukce je z hlediska zvĨġen² 
konkurence na trhu vysoce neģ§douc² a vede k dalġ²mu a 
dlouhodobému posílení pozic oligopolu. K obdobné situaci 
doġlo v p§smu 2100 MHz a dŢsledky pro st§tn² pokladnu i 
spotŚebitele jsou dostateļnŊ zn§m®. Proto navrhujeme vyhradit 
2x10 MHz v pásmu 800 MHz pro nového operátora. 
 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
006. 

4-011 4.1.1 (21) V Usnesen² vl§dy ĻR ze dne 26. ledna 2011 ļ. 78 k postupu 
Ļesk®ho telekomunikaļn²ho ¼Śadu pŚi spr§vŊ vybranĨch ļ§st² 
r§diov®ho spektra se zamŊŚen²m na podporu poskytov§n² 
sluģeb vysokorychlostn²ho pŚ²stupu v obdob² do roku 2012 v 
r§mci schv§len®ho postupu ĻTĐ v ļ§sti tĨkaj²c²ho se p§sma 
800 MHz konstatoval: ĂPro zajiġtŊn² nediskriminaļn²ch 
podm²nek v pŚ²padŊ vstupu zcela nov®ho z§jemce je ģ§douc², 
aby tento z§jemce mohl soutŊģit o takovĨ rozsah spektra, kterĨ 
bude podobnĨ rozsahu spektra v drģen² jednotlivĨch mobiln²ch 
oper§torŢ (v souhrnu p§sem 800 MHz a 900 MHz)é. Konkrétní 
návrh spectrum cap pro pásma 800 MHz a 900 MHz bude 
pŚedmŊtem veŚejn® konzultace principŢ a podm²nek aukceéñ 
ĻTĐ pŚedloģil vl§dŊ ĻR ke schv§len² postup, kter® 
pŚedpokl§dal: (i) zohlednŊn² skuteļnosti, ģe souļasn² mobiln² 
oper§toŚi maj² pŚidŊlen® p§smo 900 MHz, kter® lze vyuģ²t za 
srovnatelnĨch podm²nek, (ii) pro zajiġtŊn² nediskriminace 
nov®ho oper§tora bude ģ§douc², aby tento z§jemce mohl 
soutŊģit o takovĨ rozsah spektra, kterĨ bude podobnĨ rozsahu 
spektra v drģen² jednotlivĨch mobiln²ch oper§torŢ v pásmech 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Se zahrnut²m r§diovĨch kmitoļtŢ jiģ pŚidŊlenĨch v pásmu 900 
MHz do spektr§ln²ho limitu pro p§smo 800 MHz ĐŚad souhlas². 
Ke zvolen® vĨġi spektr§ln²ho limitu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 3-004. 
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800 MHz a 900 MHz, (iii) konkrétní návrh spectrum cap pro 
p§sma 800 MHz a 900 MHz mŊl bĨt pŚedmŊtem pr§vŊ 
prob²haj²c² veŚejn® konzultace. Z pŢvodn²ho n§vrhu bodu 4.1.1 
je patrn®, ģe ĻTĐ na pŢvodn² postup, schv§lenĨ vl§dou ĻR, 
rezignoval, aniģ by tento podstatnĨ odklon odŢvodnil. NavrģenĨ 
spektr§ln² limit 2x15 MHz zcela pom²j² drģen² pŚ²dŊlŢ 
souļasnĨch mobiln²ch oper§torŢ v p§smu 900 MHz a nav²c 
omezuje novŊ vstupuj²c²ho z§jemce tak, ģe by, zcela teoreticky, 
mohl z²skat pouze obdobn® p§smo, jako jiģ drģ² souļasn² 
oper§toŚi v p§smu 900 MHz, bez ohledu na jejich vysoce 
pravdŊpodobn® z²sk§n² kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz. 
PŚesvŊdļen² naġ² spoleļnosti o minim§ln² pravdŊpodobnosti 
z²sk§n² relevantn²ho p§sma 2x10 MHz v p§smu 800 MHz novŊ 
vstupujícím operátorem v pŚ²m® soutŊģi je podloģeno rozd²lnou 
cenou pŚedmŊtn®ho p§sma pro jednotliv® soutŊģitele. NovĨ 
hr§ļ do ocenŊn² draģen®ho spektra zahrnuje pouze budouc² 
vĨnosy spojen® s poskytov§n²m sluģeb na budouc²m mobiln²m 
trhu s minim§lnŊ ļtyŚmi oper§tory, naopak souļasn² oper§toŚi 
kromŊ budouc²ch vĨnosŢ spojenĨch s budouc²mi sluģbami do 
ocenŊn² spektra zahrnuj² tak® moģnĨ negativn² dopad pos²len² 
konkurence, spojen®ho s pŚ²padnĨm vstupem nov®ho hr§ļe, do 
vĨnosŢ ze sluģeb jiģ poskytovanĨch. NavrģenĨ spektr§ln² limit 
2x20 MHz napŚ²ļ p§smy 800 a 900 MHz nen² ani v rozporu s 
pŚedpokl§danĨm efektivn²m vyuģit²m budouc²ch technologi², 
vyģaduj²c²m minim§lnŊ p§smo 2x10 MHz. Budouc² technologie 
LTE-Advanced vyuģ²v§n² kan§lŢ 2x5 MHz v rŢznĨch p§smech 
pŚedpokl§d§. Navrhujeme stanovit maximální limit pro podávání 
nab²dek tak, aby objem spektra z²skanĨ v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen² jedn²m soutŊģitelem nepŚekroļil 2 x 20 MHz v souhrnu 
jemu pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ v p§smech 800 MHz a 900 MHz. 

4-012 4.1.1 (25) Je nutno stanovit jednu z minim§ln²ch, skuteļnŊ atraktivn²ch 
podmínek pro vstup nov®ho oper§tora. Bez tohoto opatŚen² je 
ġance vstupu nov®ho hr§ļe na trh t®mŊŚ nulov§, coģ ve 
výsledku povede k nenaplnŊn² C²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen² v bodu 
3.2 a ļeskĨ z§kazn²k se v n§sleduj²c²ch 15 letech nedoļk§ 
vĨraznĨch zmŊn ï zejména v cenové dostupnosti, dostateļn® 
kvality a neomezené kapacity! Navrhujeme nahradit text takto: 
ĂPro pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z pásma 800 MHz je 
stanoven maximální limit tak, aby objem spektra získaný 
v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² v souhrnu s objemem v pásmu 900 
MHz nepŚekroļil 2Ĭ20 MHz.ñ 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Se zahrnut²m r§diovĨch kmitoļtŢ jiģ pŚidŊlenĨch v pásmu 900 
MHz do spektr§ln²ho limitu pro p§smo 800 MHz ĐŚad souhlas². 
Ke zvolen® vĨġi spektr§ln²ho limitu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 3-004. 
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4-013 4.1.1 (26) Navrhované podmínky by vedly k zakonzervování oligopolu 
souļasnĨch mobiln²ch oper§torŢ se vġemi negativn²mi 
prŢvodn²mi jevy. ObŊ p§sma 800 MHz a 900 MHz jsou 
harmonizov§na pro ġirokop§smov® aplikace a vhodn§ pro 
nasazení technologie LTE. S ohledem na navrhovanou platnost 
pŚ²dŊlŢ 15 let je tŚeba pŚedpokl§dat, ģe bŊhem tohoto obdob² 
dojde k migraci stávajících GSM sítí na 4G technologie a 
budoucí konkurence se bude odehrávat na technologické 
platformŊ LTE-Advanced. Pokud se m§ na ļesk®m mobiln²m 
trhu zvĨġit konkurence, je nutn® pŚil§kat do aukce nov® 
investory, kteŚ² pro dlouhodob® udrģen² efektivn² 
konkurenceschopnosti se st§vaj²c²mi oper§tory potŚebuj² z²skat 
kmitoļty ve vġech nab²zenĨch p§smech, vļetnŊ 800 MHz. V 
pŚ²m® soutŊģi se st§vaj²c²mi oper§tory vġak nemohou uspŊt, 
protoģe hodnota kmitoļtŢ je pro kaģdou skupinu oper§torŢ 
diametr§lnŊ odliġn§, i kdyģ se v obou pŚ²padech odv²j² od 
potenci§ln²ch budouc²ch pŚ²jmŢ. Zat²mco vġak hodnota kmitoļtŢ 
pro st§vaj²c² oper§tory je zaloģena na budouc²m cash flow z 
oligopoln²ch pŚ²jmŢ, hodnota kmitoļtŢ pro nov® uchazeļe je 
odvozena od budouc²ch n²zkĨch cen, jejichģ pokles svĨm 
vstupem na trh zpŢsob². JinĨmi slovy jsou ve sv® cenov® 
nab²dce schopni ocenit i udrģen² bari®ry proti vstupu dalġ²ho 
operátora, zatímco pro nov®ho oper§tora je situace odliġn§ t²m, 
ģe pr§vŊ jeho vstupem tato bari®ra automaticky zanik§. 
Navrhujeme znŊn²: ĂPro pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z 
pásma 800 MHz je stanoven maximální limit tak, aby objem 
spektra z²skanĨ v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² v souhrnu s objemem 
kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz nepŚekroļil 2 x 20 MHz.ñ 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Se zahrnut²m r§diovĨch kmitoļtŢ jiģ pŚidŊlenĨch v pásmu 900 
MHz do spektr§ln²ho limitu pro p§smo 800 MHz ĐŚad souhlas². 
Ke zvolen® vĨġi spektr§ln²ho limitu odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 3-004, ve kter® se mj. uv§d², ģe ĐŚad d§le 
pŚedpokl§d§, ģe budou v budoucnosti pŚidŊlov§ny dalġ² kmitoļty 
v pásmech pod 1 GHz vhodné pro provozování mobilních 
komunikaļn²ch s²t² (napŚ. d²ky uvolnŊnĨm kmitoļtŢm v rámci 
digitální dividendy II) a vzhledem k podobnému charakteru 
p§sem budou aplikov§ny spoleļn® spektr§ln² limity na novŊ 
pŚidŊlovan® a jiģ drģen® kmitoļty v pásmech pod 1 GHz, pokud 
to bude umoģnŊno relevantn² legislativou, s c²lem umoģnit vġem 
ģadatelŢm uch§zet se o mnoģstv² spektra v pásmech pod 1 
GHz srovnatelné s mnoģstv²m spektra drģenĨm subjekty, kter® 
jiģ pŚ²dŊly r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto pásmu budou mít. 
K problematice navrģen®ho spektr§ln²ho limitu odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-007. 
 
 

4-014 4.1.1 (31) S ohledem na to, ģe zpr§va CEPT ļ. 30 stanov² pouze spoleļn® 
a minim§ln² (nejm®nŊ omezuj²c²) technick® podm²nky pro 
digit§ln² dividendu v p§smu 800 MHz a toto Vyhl§ġen² z nich 
vych§z² bez vĨznamnĨch praktickĨch zkuġenost², pŚedstavuje 
navrģen® omezen² v kategorii aukļn²ho bloku A doļasnou 
¼pravu s moģnost² rozġ²Śen² ġirokop§smovĨch sluģeb i na bloky 
A1 a A2 po ovŊŚen² u n§s i v zahraniļn² aģ po pŚednostn²ho 
pŚiŚazen² tohoto kmitoļtov®ho p§sma pro sluģby s²t² 
elektronických komunikací dle WRC-07, tj. po 17. 6. 2015. 
Zpr§va CEPT rovnŊģ doporuļuje minim§ln² odstup mezi 
ġirokop§smovou s²t² a DVB-T kan§lem 7 MHz pro pŚ²pad pŚ²jmu 
na venkovn² ant®nu a 42 MHz pro indoor pŚ²jem. Je ģ§douc², 
aby zemsk® digit§ln² vys²l§n² vytv§Śelo podm²nky pr§vŊ pro 

Neakceptováno 
ĐŚad v souladu s textem pŚipom²nky a zpr§vami CEPT zohlednil 
v podm²nk§ch vĨbŊrov®ho Ś²zen² problematiku ruġen² mezi 
pásmem 800 MHz a kanály DVB-T(text zohledŔuje jak Śeġen² 
problematiky kan§lŢ 60 a 59, tak doļasnŊ lok§lnŊ 
provozovanĨch kan§lŢ 61 a vyġġ²ch). Na z§kladŊ textu 
Vyhl§ġen² a platn® legislativy budou vġichni Drģitel® pŚ²dŊlu 
v p§smu 800 MHz zav§z§ni Śeġit problematiku ruġen² s DVB-T 
sluģbami. ĐŚad tak nepovaģuje za odŢvodnŊn® ustanovit 
rozdílná data zahájení poskytov§n² s²t² a sluģeb na jednotlivĨch 
blocích v pásmu 800 MHz. 
K pŚipom²nce nav²c ĐŚad uv§d², ģe s²tŊ DVB-T nebyly 
plánovány s ohledem na indoor pŚ²jem, proto je poģadovan® 
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indoor pŚ²jem bez nutnosti instalac² domovn²ch ļi kabelovĨch 
rozvodŢ a tak byly zachov§ny rovn® podm²nky pro koexistenci 
obou sluģeb. Navrhovaná úprava zamezí, resp. vĨraznŊ sn²ģ², 
ġkodlivou interferenci mezi st§vaj²c²mi pŚ²dŊly pro rozhlasovou 
sluģbu na z§kladŊ skupinovĨch pŚidŊlen² STC-06S, STC-06N, 
JMO-06, KHR-03, LIB-03 a KVA-03, pŚ²padnŊ UST-04 dle plánu 
WRC-06. SouļasnŊ bude zajiġtŊno po tomto datu, ģe nebude 
nutno garantovat ochranu analogového vysílání v pŚ²hraniļn²ch 
oblastech zejména s Polskem. T²m se vylouļ² pŚ²padn§ 
omezen² pro v²tŊze aukce v pŚ²hraniļn²ch oblastech. PŚedem 
tak rovnŊģ odpadnou neodhadnuteln® n§klady, kter® vzniknou 
jak ĐŚadu, kterĨ proġetŚuje pod§n² na pŚ²padn§ ruġen² a 
pŚ²padn® spory o vin²ku ruġen², nebo provozovateli ruġ²c²ho 
zaŚ²zen² ï V²tŊzi aukce, nebo provozovatelŢm individu§ln²ho TV 
pŚ²jmu ļi provozovatelŢm STA a TKR. Proto navrhujeme 
stanovit odliġn§ data zah§jen² provozu blokŢ A1 a A2 na 17. 6. 
2012. 

zohlednŊn² odstupu 42 MHz neadekv§tn². 

4-015 4.1.2 (6) Je pŚinejmenġ²m zar§ģej²c², ģe v Dokumentu doġlo k sn²ģen² 
maxim§ln²ho limitu spektra z²skan®ho v aukci v souhrnu s jiģ 
drģenĨm objemem spektra v p§smu 1800 MHz na 2x23 MHz pŚi 
zachov§n² Ărezervovan®ho bloku B1ñ. Doposud byl v diskusn²ch 
dokumentech k aukci vģdy uv§dŊn maxim§ln² limit drģen®ho 
spektra v pásmu 1800 MHz v objemu 2x25 MHz, který byl v 
Dokumentu bez dalġ²ho vysvŊtlen² sn²ģen na pouhých 2x23 
MHz. Nen² zŚejm®, co ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad k proveden® 
zmŊnŊ vedlo. Jist® je, ģe pŢvodnŊ nastavenĨ limit jednoznaļnŊ 
l®pe podporoval soutŊģ mezi Đļastn²ky aukce a z§roveŔ tŊmto 
d§val spravedlivou moģnost z²skat ide§ln² ġ²Śku p§sma aģ do 
limitu 2x25 MHz. Limit 2x25 MHz l®pe podporuje ¼ļeln® vyuģit² 
spektra v p§smu 1800 MHz t²m, ģe umoģn² uvolnit souvislou 
ļ§st spektra pro ġirokop§smovou sluģbu pŚeveden²m 
souļasn®ho GSM provozu do nesouvislĨch B3 blokŢ. Nav²c 
pŢvodn² limit bezpochyby zvĨġ² z§jem o spektrum a tedy i jeho 
hodnotu. Doporuļujeme znovu zvĨġit maxim§ln² limit drģen®ho 
spektra v pásmu 1800 MHz na objem 2x25 MHz. 

Neakceptováno 
V souladu se z§mŊrem vyuģ²t spektrum 1800 MHz pro vĨstavbu 
sítí 4G nastavil ĐŚad spektrální limit v tomto pásmu na úrovni 
2x23 MHz a to z toho dŢvodu, aby kaģdĨ z ĢadatelŢ mŊl v rámci 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² moģnost uch§zet se alespoŔ o r§diov® 
kmitoļty v mnoģstv² 2x5 MHz. Toto mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ 
by ĢadatelŢm, kteŚ² jiģ jsou drģiteli r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto 
p§smu, umoģnilo rozvoj 4G sítí jeġtŊ pŚed pŚedpokl§danou 
migrací provozu sluģeb 2G z tohoto pásma. 
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4-016 4.1.2 (6) Jak jsme jiģ opakovanŊ uv§dŊli ve svĨch dŚ²vŊjġ²ch 
pŚipom²nk§ch, povaģujeme za vhodn® proveden² dalġ² 
fragmentace velkého bloku B1, tedy bloku 2x15 MHz (1842,3-
1857,9/1747,3-1762,9 MHz). Povaģujeme za vhodn® tento blok 
d§le rozdŊlit do 15 menġ²ch blokŢ o velikosti 2x1 MHz, tedy na 
stejnou ġ²Śku, jako jsou nab²zeny zbyl® bloky v tomto p§smu. 
Fragmentace velk®ho bloku bezpochyby pŚispŊje k jeho 
efektivnŊjġ²mu praktick®mu vyuģit² a zajist² jeho prodej v r§mci 
aukce. Ponech§n² takto velk®ho bloku by totiģ z§jemcŢm 
neumoģnilo napŚ. z²sk§n² dvou sousedn²ch blokŢ 2x5 MHz v 
dan®m p§smu. D§le povaģujeme za nutn® zm²nit, ģe nab²dka 
bloku 2x15 MHz mŢģe m²t za n§sledek velmi nerovnomŊrn® 
rozdŊlen² spektra v p§smu 1800 MHz mezi oper§tory. 
Domn²v§me se, ģe podm²nky aukce by nemŊly pŚedem urļovat 
koneļn® rozloģen² spektra v dan®m p§smu, ale toto by mŊla 
vyŚeġit samotn§ aukce. 

Neakceptováno 
Dle pŚesvŊdļen² ĐŚadu a dle zkuġenost² z jiných evropských 
trhŢ je v p§smu 1800 MHz dostateļn® mnoģstv² kmitoļtŢ pro 
provozování 4 plnohodnotných sítí. Proto by nebylo v souladu 
s ¼ļinnou spr§vou a ¼ļelnĨm vyuģ²v§n²m r§diovĨch kmitoļtŢ, 
kdyby ĐŚad nastavil spektr§ln² limity tak, ģe by umoģnil 
provozování pouze 3 plnohodnotných sítí. 
Navrhovanou fragmentaci bloku B1 nepovaģuje ĐŚad za 
vhodnou, neboŠ vede k neefektivnímu rozdŊlen² a fragmentaci 
spektra, která by do budoucna mohla omezovat jeho 
vyuģitelnost pro s²tŊ 4G.  
 

4-017 4.1.2 (6) Pro pŚ²pad kdy by se ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad rozhodl 
setrvat na zachování velkého bloku B1 v pásmu 1800 MHz 
zcela sch§z² stanoven² postupu aukce variantnŊ, a to 
n§sleduj²c²m zpŢsobem: Pokud by se novŊ vstupuj²c² subjekt 
nestal Đļastn²kem aukce, bylo by vhodné blok B1 dále 
fragmentovat na menġ² bloky o velikosti 2x1 MHz a tyto v aukci 
nab²dnout vġem Đļastn²kŢm aukce pŚi souļasn®m nastaven² 
maximálního limitu nabízeného spektra v pásmu 1800 MHz na 
2x25 MHz. V opaļn®m pŚ²padŊ by blok B1 zŢstal neprodán a 
nebylo by tak dosaģeno ¼ļelu akce, kterĨm je zejm®na rozvoj 
sluģeb elektronickĨch komunikac² prostŚednictv²m bezdr§tovĨch 
vysokorychlostn²ch s²t², vytvoŚen² podm²nek pro technologickou 
inovaci a zajiġtŊn² efektivn²ho vyuģit² spektra.  

Neakceptováno 
ĐŚad se ztotoģnil s pŚipom²nkami podanĨmi v rámci konzultace 
z§kladn²ch principŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen², ve kterĨch pŚipom²nkuj²c² 
poģadovali, aby podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² nebyly nastaveny 
alternativnŊ a t²m zpŢsobovaly nejistotu, jaké podmínky se 
budou ve skuteļnosti aplikovat.  
O dalġ²m vyuģit² kmitoļtovĨch ¼sekŢ, kter® nebudou na z§kladŊ 
tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚidŊleny, rozhodne ĐŚad aģ po 
skonļen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² dle pravidel stanovenĨch Z§konem.  
Dalġ² postup bude stanoven mimo jiné i se zohlednŊn²m 
konkrétního mnoģstv² a struktury nepŚidŊlenĨch kmitoļtovĨch 
¼sekŢ. 

4-018 4.1.2 (11) Navrhovan® nastaven² omezen² maxim§ln²ho mnoģstv² 
získaného spektra na jednoho operátora provedené v pásmu 
1800 MHz na 2 x 23 MHz v kombinaci s draģbou nerozdŊlen®ho 
spektrálního bloku o velikosti 2 x 15 MHz (tzv. superblok) má za 
c²l pŚedem vylouļit st§vaj²c² oper§tory z vĨbŊrov®ho Ś²zen² o 
toto spektrum. Jde o rozpor s dodrģen²m z§konn® z§sady 
nediskriminace i s c²li deklarovanĨmi ĻTĐ v n§vrhu Vyhl§ġen² 
(zejména rozvoj novĨch sluģeb elektronickĨch komunikac² 
prostŚednictv²m bezdr§tovĨch vysokorychlostn²ch s²t², zejm®na 
mobiln²ho charakteru a vytvoŚen² podm²nek pro technologickou 
inovaci). Podle naġeho n§zoru jsou podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² 

Neakceptováno 
Se z§vŊry uvedenĨmi v pŚipom²nce se ĐŚad neztotoģŔuje. 
Podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² uveden® ve Vyhl§ġen² podle 
názoru ĐŚadu veŚejnou podporu nepŚedstavuj², neboŠ kritéria 
podle ļl. 107 SFEU nejsou naplnŊna. Podle ļl. 107 SFEU se 
jedn§ o veŚejnou podporu pokud: (i) opatŚen² zahrnuje st§tn² 
prostŚedky, (ii) poskytuje pŚ²jemci hospod§Śskou vĨhodu, (iii) je 
selektivní a naruġuje hospod§Śskou soutŊģ a (iv) ovlivŔuje 
obchod mezi ļlenskĨmi st§ty.  

V tomto pŚ²padŊ nen² podle n§zoru ĐŚadu splnŊna druh§ 
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v pásmu 1800 MHz v rozporu s komunitárním právem EU resp. 
s pr§vn²m Ś§dem Ļesk®m republiky hned v troj²m ohledu: (i) 
jsou nastaveny zpŢsobem, kterĨ pŚedstavuje poruġen² z§kazu 
veŚejn® podpory, (ii) jsou nastaveny zpŢsobem, kterĨ 
pŚedstavuje poruġen² principu rovn®ho zach§zen² zakotven®ho 
v komunit§rn²m pr§vu, (iii) jsou nastaveny zpŢsobem, kterĨ 
pŚedstavuje poruġen² z§sady nediskriminace zakotven® v 
pr§vn²m Ś§du Ļesk® republiky. TakovĨ postup pŚidŊlov§n² 
radiovĨch kmitoļtŢ zvolenĨ n§rodn²m regul§torem poruġuje 
ustanovení Smlouvy o fungování Evropské unie (dále jen 
ĂSFEUñ), kter§ upravuj² problematiku veŚejn® podpory. V 
souladu s ļl§nkem 107 SFEU jsou v tomto konkr®tn²m pŚ²padŊ 
splnŊny hlavn² znaky nedovolen® veŚejn® podpory, neboŠ ĻTĐ 
se jednak vzd§v§ ļ§sti st§tn²ch prostŚedkŢ, kter® by jinak získal, 
a souļasnŊ bez objektivnŊ ospravedlniteln®ho dŢvodu rozliġuje 
mezi oper§tory, pŚestoģe pŚidŊlovan® kmitoļty jsou srovnateln® 
hodnoty a jsou pŚidŊlov§ny vġem z§jemcŢm ve stejn®m 
okamģiku. Draģba tzv. superbloku spektra je rovnŊģ v rozporu s 
vládou Ļesk® republiky schv§lenĨm materi§lem ĂPostup 
Ļesk®ho telekomunikaļn²ho ¼Śadu pŚi spr§vŊ vybranĨch ļ§st² 
r§diov®ho spektra se zamŊŚen²m na podporu poskytov§n² 
sluģeb vysokorychlostn²ho pŚ²stupu v obdob² do roku 2012ñ, 
kterĨ uv§d², ģe lze v nevyuģit®m souvisl®m kmitoļtov®m ¼seku 
nab²dnout 3 ¼seky o velikosti 5 MHz a dalġ² 4 menġ² ¼seky. 
ĻTĐ otevŚenŊ deklaruje, ģe tento tzv. superblok spektra je v 
r§mci chystan®ho vĨbŊrov®ho Ś²zen² tŚeba vyhradit pro 
potenci§ln²ho nov®ho ļtvrt®ho oper§tora. Takto nastaven® 
podm²nky vġak vytv§Śej² z tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen² sp²ġe 
soutŊģ kr§sy neģ skuteļnou aukci, resp. jejich vz§jemnĨ hybrid. 
Je totiģ dopŚedu zŚejm®, ģe potenci§ln² novĨ oper§tor bude moci 
získat tento tzv. superblok spektra za cenu, která nebude 
urļena dle trģn²ch podm²nek a s velmi vysokou 
pravdŊpodobnost² bude jednotkov§ cena tohoto bloku spektra 
vĨraznŊ niģġ² neģ cena, kterou zaplat² v r§mci aukce st§vaj²c² 
oper§toŚi za totoģnĨ blok spektra v tomto p§smu. Je zde tedy 
zjevn® riziko nedovolen® veŚejn® podpory a s ní spojených 
soudn²ch sporŢ, kter® mohou v®st i k zablokov§n² cel®ho 
procesu aukce nebo anulov§n² vĨsledkŢ po jej²m skonļen². 

podm²nka spoļ²vaj²c² v tom, ģe pŚ²jemci mus² bĨt poskytnuta 
hospod§Śsk§ vĨhoda. Jak vyplývá z rozhodnutí Evropské 
komise Státní podpora NN 76/2006 ï Ļesk§ republika

1
 a Aide 

dôEtat NN 42/2004 - France
2
 na posouzení tohoto kritéria 

v kontextu vĨbŊrovĨch Ś²zen² podle ZEK a evropsk®ho 
regulaļn²ho r§mce se pouģij² krit®ria podle smŊrnice 
2002/20/EC Evropského parlamentu a Rady ze 7. bŚezna 2002 
o autorizac²ch elektronickĨch komunikaļn²ch s²t² a sluģeb. 
Postup pŚidŊlen² spektra mus² bĨt (i) otevŚenĨ, (ii) transparentn² 
a (iii) nediskriminaļn². Tyto podm²nky jsou v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen² splnŊny. 

Podm²nka otevŚenosti a transparentnosti: Vyhl§ġen² pŚedem 
nevyluļuje ģ§dn®ho ģadatele o r§diov® kmitoļty; pŚi splnŊn² 
podm²nek se vĨbŊrov®ho Ś²zen² mŢģe ¼ļastnit kdokoliv. 
Podm²nky stanoven® ve Vyhl§ġen² jsou transparentn². ĐŚad 
zveŚejnil Vyhl§ġen² a vypoŚ§d§v§ vġechny pŚipom²nky v rámci 
veŚejn® konzultace v souladu s § 130 ZEK. ĐŚad nav²c 
k z§konem stanovenĨm poģadavkŢm zveŚejnil a konzultoval 
s veŚejnost² z§kladn² principy vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

Podmínka nediskriminace: O diskriminaci se jedn§ pŚi aplikaci 
odliġnĨch pravidel na stejn® situace ļi pŚi aplikaci stejnĨch 
pravidel na odliġn® situace (viz napŚ. rozhodnut² Evropsk® 
komise Aide dôEtat NN 42/2004 - France). To, ģe nŊkteŚ² 
oper§toŚi jiģ maj² opr§vnŊn² vyuģ²vat radiov® kmitoļty v daném 
pásmu a jiní nikoliv, pŚedstavuje podle n§zoru ĐŚadu takovou 
objektivnŊ odŢvodnŊnou Ăodliġnou situaciñ, kterou je moģn® 
zohlednit pŚi stanoven² maxim§ln²ho mnoģstv² r§diovĨch 
kmitoļtŢ, o kter® se Ģadatel mŢģe v r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
ucházet. 

Oper§toŚi s právy vyuģ²v§n² k ļ§sti rádiového spektra jsou 
objektivnŊ v jiné situaci, neģ oper§toŚi, kteŚ² pr§vo vyuģ²vat 
rádiové spektrum (zatím) nemají. Tento rozdíl je relevantní pro 
nastavení spektr§ln²ch limitŢ v r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen². Pokud 
by ÚŚad nereflektoval tuto odliġnost mezi oper§tory, neplnil by 
cíle, které mu ukládá Zákon i evropskĨ regulaļn² r§mec, tedy 

                                                      
1
  Viz: http://ec.europa.eu/eu_law/state_aids/comp-2006/nn076-06.pdf 

2
  Viz: http://ec.europa.eu/eu_law/state_aids/comp-2004/nn042-04.pdf 
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D§le je rovnŊģ nutn® upozornit na potenci§ln² riziko neprodání 
tohoto tzv. superbloku spektra. To by vedlo ke sn²ģen² vĨnosu z 
aukce, ale pŚedevġ²m neefektivn²mu vyuģit² tohoto spektra, 
neboŠ by nutnŊ po nŊjakou dobu bylo nevyuģito, neģ se provede 
nov§ jiģ otevŚen§ aukce i pro st§vaj²c² oper§tory. N§vrh draģit 
blok spektra o velikosti 15 MHz, resp. vylouļen² st§vaj²c²ch 
mobilních oper§torŢ z jak®koliv moģnosti tyto frekvence z²skat, 
je tak ve sv®m dŢsledku v rozporu se z§kladn²mi c²li, kter® ĻTĐ 
stanovil a detailnŊ popsal v kap. 3.2 n§vrhu Vyhl§ġen² ï rozvoj 
novĨch sluģeb elektronickĨch komunikac² prostŚednictv²m 
bezdrátových vysokorychlostních sítí, zejména mobilního 
charakteru a vytvoŚen² podm²nek pro technologickou inovaci. 
ĻTĐ nemŢģe na jednu stranu deklarovat, ģe Ăvyuģit² draģenĨch 
kmitoļtŢ m§ znaļnĨ vĨznam pro dalġ² rozvoj sluģeb 
elektronickĨch komunikac² na kvalitativnŊ vyġġ² ¼rovni neģ v 
souļasn® poskytovan® mobiln² pŚ²stupov® sluģby (sluģby)ñ a 
definovat podrobnŊ c²le uveden® v kap. 3.2 n§vrhu Vyhl§ġen², 
coģ ve sv®m dŢsledku znamen§ nasazen² pŚipravovanĨch 
technologií LTE-Advanced vyģaduj²c²ch vġak pro svŢj provoz 
spektrum o celkov® velikosti aģ 2 x 100 MHz v r§mci jedn® s²tŊ 
od jednoho oper§tora, a na druhou pak pŚipravit n§vrh takovĨch 
aukļn²ch podm²nek, kter® st§vaj²c²m oper§torŢm ned§vaj² ġanci 
spustit ani s²tŊ 3,5G v optim§ln² verzi, tj. nov® s²tŊ provozovan® 
na technologii LTE s 20 MHz kanálem v pásmu 1800 MHz, 
kter® by teprve mohly naplŔovat c²le vytyļen® ĻTĐ a jejichģ 
prostŚednictv²m by z poskytovanĨch sluģeb mŊli m²t uģitek 
spotŚebitel®. Jsme proto toho n§zoru, ģe superblok o velikosti 2 
x 15 MHz by mŊl bĨt rozdŊlen na 15 konkr®tn²ch kmitoļtovĨch 
blokŢ, z nichģ kaģdĨ bude o velikosti 2 x 1 MHz. Tento zpŢsob 
nab²dky kmitoļtŢ umoģn² oper§torŢm soutŊģit o optim§ln² 
pŚ²dŊly v pŚedmŊtn®m p§smu. 

nezajistil by efektivn² vyuģ²v§n² spektra, nevytv§Śel by podm²nky 
pro hospod§Śskou soutŊģ ku prospŊchu spotŚebitelŢ 
a v odŢvodnŊnĨch pŚ²padech nepodporoval hospod§Śskou 
soutŊģ v oblasti infrastruktury (viz Ä 5 Zákona). 

Ä 6 odst. 1 ZEK stanov², ģe ĐŚad nesmí svým jednáním a 
rozhodováním poskytnout výhodu jednomu podnikateli nebo 
uģivateli, nebo skupinŊ podnikatelŢ nebo uģivatelŢ, na ¼kor 
ostatních podnikatelŢ nebo uģivatelŢ, aniģ by jednal na z§kladŊ 
tohoto zákona a toto jednání bylo odŢvodnŊn® rozd²ly 
v postaven² dotļenĨch osob. St§vaj²c² opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ podle názoru ÚŚad pŚedstavuje takovĨ 
Ărozd²l v postaven² dotļenĨch osobñ. Naopak by se jednalo o 
diskriminaci tŊch oper§torŢ, kteŚ² spektrum zat²m nedrģ², pokud 
by ÚŚad tuto skuteļnost ve vĨbŊrov®m Ś²zen² nijak nezohlednil.  

Spektr§ln² limity i vyhrazen² ļ§st² p§sma r§diov®ho spektra 
novĨm oper§torŢm byly bŊģnŊ vyuģ²v§ny ve vĨbŊrovĨch 
Ś²zen²ch na pŚidŊlov§n² pr§v k vyuģ²v§n² srovnatelnĨch 
radiovĨch kmitoļtŢ, kter§ probŊhla v jinĨch ļlenskĨch st§tech. 
Nedávné rozhodnutí EP a Rady 243/2012/EU o vytvoŚen² 
v²celet®ho programu politiky radiov®ho spektra vĨslovnŊ 
umoģŔuje n§rodn²m regul§torŢm pŚi stanoven² podm²nek 
pŚidŊlov§n² r§diovĨch kmitoļtŢ omezit mnoģstv² spektra ļi 
vyhradit ļ§st p§sma pro pŚidŊlen² novĨm subjektŢm. Národní 
regul§toŚi pŚi postupu dle tohoto rozhodnut² mus² postupovat 
v souladu s evropskĨm regulaļn²m r§mcem, tedy zejména 
smŊrnic² 1999/5/ES, 2002/20/ES a 2002/21/ES, rozhodnut²m ļ. 
676/2002/ES a opatŚen²mi pŚijatĨmi v souladu s právními 
pŚedpisy EU na vnitrost§tn² ¼rovni, kter® jsou v tomto 
vĨbŊrov®m Ś²zen² dodrģeny. 

K návrhu rozdŊlit blok B1 o velikosti 2 x 15 MHz na 15 
konkr®tn²ch kmitoļtovĨch blokŢ, z nichģ kaģdĨ bude o velikosti 
2 x 1 MHz ĐŚad uv§d², ģe toto rozdŊlen² nepovaģuje vhodn® 
s ohledem na ¼ļeln® vyuģ²v§n² kmitoļtŢ, ¼ļinnou spr§vu 
kmitoļtov®ho spektra i komerļn² hodnotu a vyuģitelnost tŊchto 
kmitoļtŢ. R§diov® kmitoļty v pásmu 1800 MHz mají praktickou 
vyuģitelnost a t²m i komerļn² hodnotu, pokud jsou spojeny do 
celistvĨch blokŢ umoģŔuj²c²ch provozov§n² plnohodnotn® 
komunikaļn² s²tŊ.  Nespojit® bloky o velikosti 2 x 1 MHz mají 

http://www.beck-online.cz/legalis/document-view.seam?documentId=nnptembqhfpwy6boonyg65dsmvrgs5dfnq
http://www.beck-online.cz/legalis/document-view.seam?documentId=nnptembqhfpwy6boobxwi3tjnnqxizlm
http://www.beck-online.cz/legalis/document-view.seam?documentId=nnptembqhfpwy6boobxwi3tjnnqxizlm
http://www.beck-online.cz/legalis/document-view.seam?documentId=nnptembqhfpwy6boobxwi3tjnnqxizlm
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samy o sobŊ minim§ln² hodnotu. Hodnotu z²sk§vaj² pouze 
pŚiŚazen²m k jin®mu vŊtġ²mu bloku jiģ drģen®mu nebo 
získan®mu Ģadatelem. Proto ĐŚad pŚistoupil k rozdŊlen² spektra 
na bloky o velikosti 2 x 1 MHz pouze v tŊch ļ§stech spektra, 
kter® jsou jiģ nyn² fragmentovan® a z dŢvodu t®to fragmentace 
je nelze spojovat ani do blokŢ o velikosti 2 x 5 MHz. Ļ§sti 
spektra, ve kterĨch lze r§diov® kmitoļty spojit do spojit®ho bloku 
ĐŚad takto spojil, aby t²m mimo jin® maximalizoval moģnost 
jejich komerļn²ho vyuģit² a t²m i jejich komerļn² hodnotu. PŚi 
prodeji po ļ§stech by hrozilo riziko, ģe o nŊkterou ļ§st nebude 
z§jem pr§vŊ z dŢvodu nezajiġtŊn² ucelenosti spektra, kter® 
Ģadatel® mohou z²skat. Pokud nŊkterĨ Ģadatel z²ská blok B1, 
tak se t²m nav²c zvĨġ² soutŊģ o zbĨvaj²c² bloky o velikosti 2 x 1 
MHz, protoģe o tyto bloky bude soutŊģit dalġ² subjekt, kterĨ je 
bude moci potenci§lnŊ pŚiŚadit k bloku B1 a tím je zhodnotit. 
Ze vġech vĨġe uvedenĨch dŢvodŢ se ÚŚad domn²v§, ģe 
podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou nastaveny v souladu se 
z§konem a nepŚedstavuj² veŚejnou podporu. 

4-019 4.1.2 (11) ĻTĐ v n§vrhu Vyhl§ġen² uv§d², ģe v aukļn² f§zi ¼ļastníci 
soutŊģ² o abstraktn² bloky v p§smu 1800 MHz a pot® v druh® 
f§zi budou v²tŊzŢm aukļn² f§ze zmŊnŊny tyto bloky na konkr®tn² 
metodou zaloģenou na vkl§d§n² finanļn²ch nab²dek do ob§lek. 
N§vrh draģit v aukļn² f§zi abstraktn² bloky v p§smu 1800 MHz 
mŢģe vġak v®st aģ k neefektivn²mu pŚidŊlen² a vyuģit² 
vydraģen®ho spektra z hlediska technickĨch a aukļn²ch c²lŢ, 
neboŠ druh§ aukļn² f§ze zaloģen§ na ob§lkov® metodŊ sebou 
nese znaļnou nejistotu pro vġechny oper§tory a stav² je do 
strategicky nerovné situace. Místo abstraktn²ch kmitoļtovĨch 
blokŢ v p§smu 1800 MHz mŊly bĨt od zaļ§tku aukce 
definov§ny vġechny tyto kmitoļtov® bloky jako konkr®tn². 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
001. 
ĐŚad dále uv§d², ģe na ģ§dost drģitelŢ jednotlivĨch blokŢ 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz je pŚipraven vyhovŊt 
odŢvodnŊnĨm ģ§dostem o zmŊnu pŚ²dŊlu smŊŚuj²c²ch 
k refarmingu tohoto pásma. 

4-020 4.1.2 (11) KmitoļtovĨ abstraktn² blok o velikosti 2 x 0,8 MHz rozdŊlit na 
dva konkrétní bloky o velikosti 0,2 MHz (1805,1 ï 1805,3 MHz - 
downlink) a 0,6 MHz (1842,3-1842,9 MHz - downlink) tak, aby 
se pŚedeġlo suboptim§ln² alokaci spektra. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-021. 

4-021 4.1.2 (12) Navrhujeme slouļit konkr®tn² bloky B1 a B2. PŚ²padn®mu 
nov®mu oper§torovi by tak bylo umoģnŊno efektivnŊ vyuģ²vat 
celou ġ²Śku bloku pro provozov§n² technologi² 4G LTE ve 
standardn² ġ²Śce 2 x 15 MHz, coģ vŊŚ²me, ģe ĻTĐ vyhrazen²m 
tohoto bloku pro nov®ho oper§tora pŢvodnŊ zamĨġlel. Nedojde-
li ke slouļen² tŊchto dvou blokŢ, efektivn² ġ²Śka bloku B1 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V souladu s deklarovanĨm c²lem rozvoje 4G sluģeb a podpory 
hospod§Śsk® soutŊģe ĐŚad souhlas² se slouļen²m bloku B1 a 
ļ§sti bloku B2 tak, aby vznikl jednotnĨ blok o velikosti 2x15,6 
MHz. V souļasn® dobŊ jsou okoln² kmitoļtov® ¼seky vyuģ²v§ny 
pro poskytov§n² sluģeb s vyuģit²m technologie GSM a 
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vyuģiteln§ novĨm oper§torem bude z¼ģena o povinn® odstupy 2 
x 200 kHz mezi hranou kanálu LTE a hranou kanálu nosného 
kmitoļtu GSM mezi soused²c²mi s²tŊmi LTE a GSM, protoģe 
jsou v ot§zce Śeġen² interferencí v pásmu 1,800 
upŚednostŔovan® technologie 2G GSM (provozovan§ v tomto 
pásmu stávajícími MNO) oproti technologiím 4G LTE 
(potenci§lnŊ provozovanĨm novĨm oper§torem d²ky moģnosti 
z²skat blok B1). I jen toto mal® z¼ģen² vyuģiteln®ho p§sma by 
vedlo nemoģnosti uplatnit 4G LTE technologii ve standardn² ġ²Śi 
2 x 15 MHz a celkovŊ tedy vĨraznŊ sn²ģilo efektivitu vyuģit² 
dostupn®ho spektra. Dle podm²nek obsaģenĨch ve vĨġe 
zm²nŊn®m dokumentu Z§kladn² principy vĨbŊrov®ho Ś²zen² ĻTĐ 
uvaģoval o nab²dce celistv®ho bloku 2 x 15,6 MHz zahrnujícího 
jak blok B1, tak velkou ļ§st bloku B2, coģ dle naġeho n§zoru 
pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora umoģŔovalo vĨraznŊ 
efektivnŊjġ² Śeġen² probl®mu interference mezi technologiemi 
2G GSM a 4G LTE. ZmŊna podm²nek implementovan§ ve 
Vyhl§ġen² jde vĨraznŊ v neprospŊch pŚ²padn®ho nov®ho 
oper§tora a naopak ku prospŊchu st§vaj²c²ch MNO, kteŚ² by se 
v r§mci preference zachov§n² kontinuity spektra pravdŊpodobnŊ 
Śadili mezi nejpravdŊpodobnŊjġ² z§jemce o samostatnĨ blok B2. 
Bude-li v pásmu 1,800 MHz (i) zachována celistvost bloku B1 o 
ġ²Śce 2 x 15 MHz, (ii) definice spektr§ln²ho limitu 2 x 23 MHz v 
¼hrnu s ġ²Ś² spektra jiģ drģen®ho st§vaj²c²mi MNO a (iii) ĻTĐ 
akceptuje n§ġ n§vrh na slouļen² blokŢ B1 a B2, bude 
významná nevýhoda nového operátora spoļ²vaj²c² v absenci 
pŚedchoz²ho pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v tomto p§smu vŊtġinovŊ 
kompenzov§na. Navrģen§ struktura aukce kmitoļtŢ v p§smu 
1,800 MHz je z§kladn²m elementem zvyġuj²c² pravdŊpodobnost 
vstupu nov®ho oper§tora na trh jako jednoho ze z§kladn²ch c²lŢ 
VĨbŊrov®ho Ś²zen². Bude-li akceptov§n n§ġ n§vrh na vyļlenŊn² 
dvou blokŢ A v p§smu 800 MHz do pŚed-aukce s ¼ļast² 
omezenou pro pŚ²padn® nov® oper§tory, navrhujeme do této 
pŚed-aukce vyļlenit i blok B1 v p§smu 1,800 MHz (pŚ²padnŊ 
slouļenĨ s blokem B2, bude-li akceptov§na pŚipom²nka vĨġe).   

dodateļnĨ kmitoļtovĨ ¼sek tak zabezpeļ² povinnĨ kmitoļtovĨ 
odstup od s²t² GSM tak, aby pro 4G s²tŊ bylo moģno vyuģ²t celĨ 
blok o velikosti 2x15 MHz. 
Blok B2 bude v souladu s t²mto rozhodnut²m zmenġen na 2x0,2 
MHz. D§le budou proporcion§lnŊ upraveny minim§ln² ceny 
blokŢ B1 a B2. 
Nicm®nŊ ĐŚad deklaruje, ģe rozvoj 2G sluģeb na rádiových 
kmitoļtech v tomto pásmu není cílem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
a s vyuģit²m 2G s²t² nelze plnit rozvojov§ krit®ria pŚ²sluġn§ bloku 
B1.  Pokud by pŚ²padnĨ novĨ oper§tor mŊl z§jem vyuģ²vat jin® 
bloky v pásmu 1800 MHz pro poskytování jiných neģ 4G sluģeb 
nebo pro rozġ²Śen² z²skan®ho bloku B1, je nový operátor 
v moģnosti se o tyto bloky uch§zet omezen pouze spektrálním 
limitem 2x23 MHz stejnŊ jako ostatn² Ģadatel®. 
 

4-022 4.1.2 (13) Jak je uvedeno v kapitole 5.1.2 Podm²nky vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz tohoto ĂN§vrhu vyhl§ġen²ñ, v 
souladu s normami o LTE vydanými ETSI je pro systémy LTE 
nutn® uplatnit odstup nejm®nŊ 200 kHz mezi hranou kanálu 
LTE a hranou kan§lu nosn®ho kmitoļtu GSM mezi soused²c²mi 
s²tŊmi LTE a GSM. V pŚ²padŊ interferenc² mezi rŢznĨmi 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
021. 
ĐŚad dále vyhovŊl pŚipom²nce v tom, ģe z podm²nek Vyhl§ġen² 
bude vypuġtŊna výslovná priorita GSM technologií v pásmu 
1800 MHz pŚed jinĨmi technologiemi, zmiŔovan§ v posledn²m 
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technologiemi vyuģ²vanĨmi v tomto p§smu m§ pŚednost vģdy 
syst®m GSM, tzn. mitigaļn² opatŚen² k omezen² interferenc² 
realizuje provozovatel s²tŊ jin® neģ GSM. Z toho vyplĨv§, ģe 
drģitel pŚ²dŊlu by mohl efektivnŊ vyuģ²vat kmitoļtovĨ ¼sek o 
ġ²Śce 2 x 14,6 MHz, coģ neumoģŔuje plnŊ vyuģ²t moģnost² 
technologie LTE pracující s 5 MHz kanály a znevĨhodŔuje 
potenci§ln²ho nov®ho oper§tora i v tomto p§smu. OddŊlen²m 
pŚilehl®ho ¼seku 0,6 MHz na spodn² stranŊ bloku B1 doch§z² ke 
znehodnocení tohoto uceleného bloku, který by mohl být 
okamģitŊ vyuģit pro LTE s²Š a ġirokop§smov® sluģby. Sousedn² 
pŚ²dŊl spoleļnosti T-Mobile jiģ m§ souvislou ġ²Śku 2 x 17,8 MHz 
a jeho rozġ²Śen² o 0,6 MHz nem§ ģ§dn® logick® opodstatnŊn². 
Povaģujeme oddŊlen² ¼seku 0,6 MHz z bloku B1 za 
diskriminaļn² vŢļi potenci§ln²m novĨm oper§torŢm a odporuj²c² 
vġem proklamovanĨm c²lŢm aukce ï omezuje rozvoj nových 
sluģeb, zpomaluje technologickou inovaci, vede k neefektivn²mu 
vyuģit² jednotlivĨch ļ§st² kmitoļtov®ho spektra, brzd² 
hospod§Śskou soutŊģ a m²sto vytvoŚen² podm²nek pro pŚ²padnĨ 
vstup dalġ²ch subjektŢ na trh jim vytv§Ś² umŊl® pŚek§ģky. Tento 
postup m§ velmi negativn² vliv na posuzov§n² pŚ²padn® ¼ļasti v 
aukci ze strany potenci§ln²ch investorŢ a odrad² pŚ²padn® 
z§jemce o vstup na ļeskĨ mobiln² trh. Tuto pŚipom²nku rovnŊģ 
odŢvodŔujeme existenc² mobiln²ho oligopolu. Navrhujeme spojit 
úsek 1842,3ï1842,9/1747,3-1747,9 MHz, zaŚazenĨ do bloku 
B2, s úsekem 1842,9-1857,9/1747,9-1762,9 MHz do jednoho 
celistv®ho bloku B1 tak, jak bylo navrhov§no v pŢvodn²m 
n§vrhu Z§kladn²ch principŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen² ï aukce na 
udŊlen² pr§v k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smech 800 
MHz, 1800 MHz a 2600 MHz, kter® ĐŚad pŚedloģil k veŚejn® 
konzultaci 1. z§Ś² 2011. 

odstavci kapitoly 5.1.2 Vyhl§ġen². ĐŚad k tomuto uv§d², ģe 
pŚ²padn® interference budou Śeġeny v souladu se Zákonem. 

4-023 4.1.2 (15) Domn²v§me se, ģe spojení dvou samostatných konkrétních 
¼sekŢ spektra, vzd§lenĨch od sebe 37 MHz, do jednoho bloku 
nevede k efektivn²mu rozdŊlen² spektra. Navrhujeme proto, aby 
tyto ¼seky byly pŚidŊleny samostatnŊ: 1 celistvĨ konkr®tn² blok o 
velikosti 2 × 0,2 MHz (1805,1ï1805,3 / 1710,1ï1710,3 MHz) a 1 
celistvý konkrétní blok o velikosti 2 × 0,6 MHz (1842,3ï1842,9 / 
1747,3ï1747,9 MHz). 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky  4-
021. 

4-024 4.1.2 (15) S ohledem na navrhovanou dobu trvání práva na vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ (15 let) lze oļek§vat, ģe kaģdĨ drģitel spektra v tomto 
p§smu by mŊl m²t moģnost z²skat spektrum v takovém rozsahu, 

Neakceptováno 
K problematice vĨġe spektr§ln²ho limitu pro p§smo 1800 MHz 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-015. 
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aby celkovĨ objem drģen®ho spektra byl zaokrouhlenĨ na cel® 5 
MHz bloky, aby bylo moģn® dan® spektrum vyuģ²t i pro dalġ² 
syst®my (napŚ. LTE). Tento pŚ²stup byl zvolen ve vġech n§m 
známých aukcích pro pásmo 1800 MHz. Navrhujeme proto 
rozġ²Śen² maxim§ln²ho limitu na 2 Ĭ 25 MHz. D§le je tŚeba 
konstatovat, ģe i takto nastavenĨ maxim§ln² limit pro drģen² 
spektra v tomto pásmu neumoģŔuje st§vaj²c²m drģitelŢm 
spektra v p§smu 1800 MHz uch§zet se o aukļn² blok kategorie 
B1. Akceptujeme rezervaci spektra pro pŚ²padn®ho nov®ho 
provozovatele veŚejn® s²tŊ elektronickĨch komunikac². Nicm®nŊ 
v pŚ²padŊ, ģe by se takovĨto subjekt aukce nez¼ļastnil, 
zŢstanou kmitoļty z tohoto aukļn²ho bloku nevyuģit®. T²m mŢģe 
doj²t k neefektivn² alokaci a vyuģit² spektra a ke zvĨġenĨm 
n§rokŢm na vĨdaje st§tu spojenĨm s n§vaznou aukc² na zbyl® 
kmitoļtov® spektrum. Navrhujeme tedy rozġ²Śen² maxim§ln²ho 
limitu na 2 × 25 MHz a doplnit text takto: Pro podávání nabídek 
pro kmitoļty z p§sma 1800 MHz je stanoven maxim§ln² limit 
tak, aby objem spektra z²skanĨ v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² v 
souhrnu s jiģ drģenĨm objemem spektra v p§smu 1800 MHz 
nepŚekroļil 2 Ĭ 25 MHz. Tento spektrální limit je nastaven tak, 
aby umoģŔoval vġem Đļastn²kŢm aukce uch§zet se o 
dodateļn® kmitoļtov® spektrum, kterĨm mohou dos§hnout 
celkov® mnoģstv² spektra dŊliteln®ho beze zbytku na 2 Ĭ 5 MHz 
bloky. V pŚ²padŊ, ģe do aukļn² ļ§sti vĨbŊrov®ho Ś²zení budou 
ĐŚadem pozv§ni pouze souļasn² drģitel® spektra v p§smu 1800 
MHz, nebude stanoven maximální limit pro podávání nabídek 
pro kmitoļty z p§sma 1800 MHz. Z§roveŔ v takov®m pŚ²padŊ 
bude aukļn² blok kategorie B1 rozdŊlen na 15 samostatnĨch 
abstraktních blokŢ o velikosti 2 Ĭ 1 MHz, kter® dopln² nab²dku 
blokŢ kategorie B3, tj. budou nab²dnuty za stejnou vyvol§vac² 
cenu a se stejnĨm poļtem aktivitn²ch bodŢ, jako u blokŢ 
kategorie B3. 

 
K ot§zce prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² v pŚ²padŊ, ģe se 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² nez¼ļastn² ģ§dnĨ Ģadatel, kter®mu jeho 
spektrální limit dovolí se ucházet o blok B1, odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-017. 

4-025 4.1.2 (16) V p§smu 1800 MHz maj² nyn² pŚ²dŊly souļasn² oper§toŚi, kteŚ² 
je vyuģ²vaj² pro sluģbu GSM. K bloku B1 nyn² shora pŚil®h§ uģ 
provozovan§ s²Š GSM a podle souļasn®ho rozdŊlen² aukļn²ch 
blokŢ by zdola pŚil®hala ļ§st bloku B2. Pokud by blok B2 z²skal 
jiný operátor (neģ blok B1) a spustil v jeho ļ§sti soused²c² s 
blokem B1 sluģbu GSM, sousedil by blok B1 (pravdŊpodobnŊ 
s technologi² LTE) z obou stran se s²tŊmi GSM. V pŚ²padŊ 
ruġen² mezi technologiemi LTE a GSM m§ pŚednost vģdy 
syst®m GSM a pŚ²padn® opatŚen² jdou na vrub s²tŊ LTE. Pro 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
021. 
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koexistenci s²t² GSM a LTE je naŚ²zen odstup nejm®nŊ 200 kHz 
mezi hranou kan§lu LTE a nosnĨm kmitoļtem GSM. Vzhledem 
k z§vaģnosti ruġen² mezi obŊma typy s²t² je ļasto doporuļov§n 
tento odstup 300 kHz. (viz. napŚ. CEPT Report 40 ze dne 12. 
11. 2010) Ohraniļen² shora i zdola s²tŊmi GSM by vedlo k tomu, 
ģe Ģadatel, kterĨ z²sk§ blok B1, by z nŊj mohl po dobu 
sousedstv² s GSM s²tŊmi vyuģ²vat pouze 2x14,6 MHz, protoģe 
by musel dodrģovat frekvenļn² odstup shora i zdola bloku. 
Takovouto ġ²Śku p§sma vġak technologie LTE vyuģ²vat neum² a 
Ģadatel, kterĨ by z²skal blok B1, by mohl spustit LTE s²Š pouze s 
vyuģit²m 10 MHz ġ²Śky p§sma. To by vedlo k vĨznamn®mu 
oslaben² obchodn²ho potenci§lu pro nov®ho trģn²ho hr§ļe. 
SouļasnŊ by to znamenalo, ģe zbylĨch 2x5 MHz z bloku B1 by 
zŢstalo dlouhodobŊ (do ukonļen² provozu sousedn²ch GSM 
s²t²) nevyuģitĨch, coģ by znamenalo neefektivn² nakl§d§n² se 
spektrem. Navrhujeme upravit rozdŊlen² blokŢ v p§smu 1800 
MHz tak, aby blok B1 mŊl velikost nejm®nŊ 15,4 MHz. 
AlternativnŊ navrhujeme zruġit aukļn² blok B2 a o jeho 
frekvenļn² obsah navĨġit blok B1. 

4-026 4.1.2 (18), (19), 
(22), (28) 

Návrh aukce v pásmu 1800 MHz povede k pohodlnému 
rozdŊlen² blokŢ B2 a B3 mezi st§vaj²c² oper§tory a opŊt k 
pos²len² jejich pozic. Spojen²m malĨch blokŢ B2 a B3 v jeden 
celek (redistribuce v p§smu 1800 MHz) bude moģn® investorŢm 
nab²dnout mnohem zaj²mavŊjġ² variantu: spojitĨ blok 2x 9,8 
MHz. Proto navrhujeme pŚipravit pravidla redistribuce v p§smu 
1800 MHz, bloky B2 a B3 spojit do jednoho celistvého bloku 
2x10 MHz. InvestorŢm pak nab²dnout blok 2x15 MHz a blok 
2x10 MHz. Đļast v aukci kmitoļtŢ podm²nit souhlasem s 
redistribucí v pásmu 1800 MHz. S ohledem na tuto pŚipom²nku 
a navrhovanou redistribuci pásma spojenou se spojením 
aukļn²ch blokŢ B2 a B3 do jednoho celku navrhujeme odloģit 
aukci kmitoļtŢ na neurļito. 

Neakceptováno 
ZmŊna pŚ²dŊlŢ v pásmu 1800 MHz smŊŚuj²c² k refarmingu 
tohoto p§sma z§leģ² na strategii a rozhodnut² drģitelŢ pŚ²dŊlŢ 
r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto p§smu. ĐŚad nepovaģuje za vhodn® 
podmiŔovat kon§n² vĨbŊrov®ho Ś²zen² refarmingem v tomto 
pásmu za situace, kdy je k dispozici jeden celistvý blok 
umoģŔuj²c² provozov§n² plnohodnotn® mobiln² s²tŊ.  
 
ÚŚad uvádí, ģe na ģ§dost drģitelŢ jednotlivĨch blokŢ r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz je pŚipraven vyhovŊt odŢvodnŊnĨm 
ģ§dostem o zmŊnu pŚ²dŊlu smŊŚuj²c²ch k refarmingu tohoto 
pásma. 
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4-027 4.1.2 (21) Navrhujeme slouļit aukļn² bloky B1 a B2 do jednoho bloku s 
velikost² 2x15,8 MHz. Toto by umoģnilo: (i) re§lnŊ vyģ²vat 
drģitelem pŚedmŊtn®ho bloku p§smo 2x15 MHz pro budov§n² 
s²t² 4G, neboŠ by bylo moģn® vyuģ²t dva pŚilehl® kan§ly 0,2 MHz 
pro povinnĨ odstup mezi kan§ly vyuģ²vanĨmi rozd²lnĨmi 
technologiemi GSM a LTE/WiMAX, viz bod 5.1.2. V pŚ²padŊ 
rozd²lnĨch drģitelŢ blokŢ B1 a B2, je evidentn², ģe by blok B2 
sousedil minim§lnŊ s jiģ pŚidŊlenĨm GSM kan§lem spoleļnosti 
Vodafone, coģ by si vyģ§dalo omezen² dostupn®ho p§sma pro 
¼ļely frekvenļn²ho odstupu re§lnŊ na 2x14,6 MHz. Jelikoģ s 
takovĨmto kan§lem technologie LTE nepracuje, bylo by moģn® 
vyuģ²t pouze kan§l nehospod§rnŊ omezenĨ. Vyuģit² pln®ho 
p§sma 2x15 MHz by bylo moģn® aģ po sjednocen² technologie 
vyuģ²van® v sousedn²ch p§smech. PŚestoģe jiģ nŊkteŚ² mobiln² 
oper§toŚi zaģ§dali o technologickou neutralizaci pŚ²dŊlŢ v 
p§smech 900 MHz a 1800 MHz, nelze dovozovat, ģe k brzk® 
zmŊnŊ ve vyuģ²van® technologie v p§smu 1800 MHz skuteļnŊ 
dojde. Naopak mobiln² oper§toŚi opakovanŊ na jedn§n²ch a ve 
svých stanoviscích tvrdili, ģe nelze poļ²tat s brzkĨm ¼stupem 
technologie GSM. Jsme si vŊdomi moģn® tendenļnosti jejich 
vyj§dŚen², neboŠ tento argument zazn²val vģdy ve spojen² s 
moģnĨm zaveden²m Ăspectrum capsñ napŚ²ļ existuj²c²mi a novŊ 
draģenĨmi p§smy, nicm®nŊ s ohledem na oļekávaný brzký 
rozvoj sítí nové generace, motivovaný zejména infrastrukturální 
konkurenc², je vĨġe uveden® omezen² vyuģiteln®ho spektra z 
dŢvodu povinnĨch frekvenļn²ch odstupŢ nepŚimŊŚen®, (ii) 
vyuģ²vat zbyl® dva kan§ly 0,2 MHz pro budov§n² vlastn²ho 
pokryt² GSM s²tŊ formou samostatnĨch oblast²/bunŊk 
Ămicrocellsñ. Zcela souhlasíme s odŢvodnŊn²m z§mŊru ĻTĐ 
uloģit tak® povinnĨ n§rodn² roaming dle bodu 5.3.1pro s²tŊ 2G 
(GSM), umoģŔuj²c² pŚ²stup Opr§vnŊn®ho z§jemce napŚ. k 
telefonn²m sluģb§m dle standardu GSM. Pokud by v rámci své 
nezbytn® infrastruktury, splŔuj²c² parametry Full MVNO, mohl 
budovat vlastn², geograficky omezen® pokryt² GSM, doġlo by k 
re§ln®mu pos²len² konkurence i v oblasti GSM sluģeb, neboŠ by 
takovĨto oper§tor byl nez§vislĨ pŚi poskytov§n² vlastních GSM 
sluģeb napŚ. v okol² z§kaznickĨch lokalit. Podporou tohoto 
z§mŊru mŢģe bĨt tak® vĨġe uveden® oļek§v§n² mobiln²ch 
oper§torŢ ohlednŊ dlouh® budoucnosti s²t² a sluģeb GSM. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nek 4-
021. 
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4-028 4.1.2 (26) Jak je uvedeno v kapitole 5.1.2 Podm²nky vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz tohoto n§vrhu Vyhl§ġen², 
v souladu s normami o LTE vydanými ETSI je pro systémy LTE 
nutn® uplatnit odstup nejm®nŊ 200 kHz mezi hranou kan§lu 
LTE a hranou kan§lu nosn®ho kmitoļtu GSM mezi soused²c²mi 
s²tŊmi LTE a GSM. V pŚ²padŊ interferenc² mezi rŢznĨmi 
technologiemi vyuģ²vanĨmi v tomto p§smu m§ pŚednost vģdy 
syst®m GSM, tzn. mitigaļn² opatŚen² k omezení interferencí 
realizuje provozovatel s²tŊ jin® neģ GSM. Z toho vyplĨv§, ģe 
drģitel pŚ²dŊlu by mohl efektivnŊ vyuģ²vat kmitoļtovĨ ¼sek o 
ġ²Śce 2Ĭ14,6 MHz, coģ neumoģŔuje plnŊ vyuģ²t moģnost² 
technologie LTE pracující s 5 MHz kan§ly a znevĨhodŔuje 
potenci§ln²ho nov®ho oper§tora. OddŊlen²m pŚilehl®ho ¼seku 
0,6 MHz na spodn² stranŊ bloku B1 doch§z² ke znehodnocen² 
tohoto ucelen®ho bloku, kterĨ by mohl bĨt okamģitŊ vyuģit pro 
LTE s²Š a ġirokop§smov® sluģby. Povaģujeme oddŊlen² ¼seku 
0,6 MHz z bloku B1 za diskriminaļn² vŢļi potenci§ln²m novĨm 
oper§torŢm a odporuj²c² vġem proklamovanĨm c²lŢm aukce ï 
omezuje rozvoj novĨch sluģeb, zpomaluje technologickou 
inovaci, vede k neefektivn²mu vyuģit² jednotlivĨch ļ§st² spektra, 
brzd² hospod§Śskou soutŊģ a m²sto vytvoŚen² podm²nek pro 
pŚ²padnĨ vstup dalġ²ch subjektŢ na trh jim vytv§Ś² umŊl® 
pŚek§ģky. Tento postup m§ velmi negativn² vliv na posuzov§n² 
pŚ²padn® ¼ļasti v aukci ze strany potenci§ln²ch investorŢ a 
odrad² pŚ²padn® z§jemce o vstup na ļeskĨ mobiln² trh. 
Navrhujeme spojit úsek 1842,3-1842,9/1747,3-1747,9 MHz 
zaŚazený do bloku B2, s úsekem 1842,9-1857,9/1747,9-1762,9 
MHz do jednoho celistvého bloku B1 tak, jak bylo navrhováno 
v pŢvodn²m n§vrhu Z§kladn²ch principŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen² ï 
aukce na udŊlen² pr§v k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 MHz, kter® ĐŚad 
pŚedloģil k veŚejn® konzultaci 1. Z§Ś² 2011. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nek 4-
021. 

4-029 4.1.2 (29) S ohledem na potenci§ln² moģnost ruġen² mezi technologiemi 
LTE a GSM a jejich nutnou koexistenci v pásmu 1800 MHz 
poģadujeme spojen² blokŢ B1 a B2 do jednoho. Na z§kladŊ 
mezin§rodn²ch harmonizaļn²ch dokumentŢ, napŚ. CEPT Report 
40, je doporuļenĨ odstup nejm®nŊ 200 (pŚ²padnŊ 300) kHz 
mezi hranou kan§lu LTE a nosnĨm kmitoļtem GSM. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s deklarovanĨm c²lem rozvoje 4G sluģeb a podpory 
hospod§Śsk® soutŊģe ĐŚad souhlas² se slouļen²m bloku B1 a 
ļ§sti bloku B2 tak, aby vznikl jednotnĨ blok o velikosti 2x15,6 
MHz.  Rozvoj 2G sluģeb na r§diovĨch kmitoļtech v tomto 
pásmu není c²lem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen².  Pokud by pŚ²padnĨ 
novĨ oper§tor mŊl z§jem vyuģ²vat jin® bloky v pásmu 1800 MHz 
pro poskytov§n² jinĨch neģ 4G sluģeb, je novĨ oper§tor omezen 
pouze spektr§ln²m limitem 2x23 MHz stejnŊ jako ostatní 
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Ģadatel®. 
ĐŚad pŚedpokl§d§ vyuģit² tohoto p§sma pŚedevġ²m pro 
poskytov§n² 4G sluģeb. V souvislosti s touto pŚipom²nkou bude 
v odstavci 5.1.2. Vyhl§ġen² vypuġtŊn posledn² odstavec 
(preference GSM oproti LTE). 
 
K této problematice odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
4-021 a 4-022. 

4-030 4.1.3 (11) NejnovŊjġ² technologie umoģŔuj² pouģ²t spektrum aģ do velikosti 
2 x 40 MHz. Proto by ĻTĐ mŊl d§t oper§torŢm moģnost takto 
velkĨ blok spektra v p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz z²skat, aby 
mohli oper§toŚi tyto nejnovŊjġ² technologie nasadit do reálného 
provozu a tak poskytnout i svĨm z§kazn²kŢm nejmodernŊjġ² a 
nejkvalitnŊjġ² sluģby. PodobnŊ to plat² i pro nep§rovou ļ§st 
p§sma 2600 MHz, kde ĻTĐ jiģ spr§vnŊ navrhuje ģ§dnĨm 
zpŢsobem neomezovat maxim§ln² moģnĨ objem z²skan®ho 
spektra na jednoho ¼ļastn²ka aukce. OdstranŊn² limitu 
maxim§ln²ho moģn®ho objemu z²skan®ho spektra na jednoho 
¼ļastn²ka aukce v p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz z§roveŔ 
eliminuje i riziko neprodan®ho spektra v t®to ļ§sti p§sma. Podle 
naġeho n§zoru by nemŊl bĨt uplatŔov§n maxim§ln² limit o 
velikosti 2 x 20 MHz pro objem spektra z²skanĨ z p§rov® ļ§sti 
pásma 2600 MHz. 

Neakceptováno 
Vzhledem k souļasn®mu stavu znalost² o 4G technologi²ch, 
jejichģ zaveden² v tomto pásmu je deklarovaným cílem 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², povaģuje ĐŚad stanovenĨ spektrální limit 
2x20 MHz za opodstatnŊnĨ. Nastavení spektrálního limitu pro 
p§rovou ļ§st p§sma 2600 MHz mj. odpovídá spektrálním 
limitŢm aplikovanĨm ve vŊtġinŊ dosud realizovaných 
vĨbŊrovĨch Ś²zen² na r§diov® kmitoļty v p§smu 2600 MHz v 
ļlenskĨch zem²ch EU. 
V souladu s cílem efektivní alokace r§diovĨch kmitoļtŢ a 
s cílem podpory konkurence je zámŊrem ĐŚadu rozdŊlit r§diov® 
kmitoļty v tomto pásmu mezi minim§lnŊ ļtyŚi Ģadatele s tím, ģe 
kaģd®mu Ģadateli by mŊlo takto bĨt umoģnŊno z²skat mnoģstv² 
r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® je dostateļn® pro zajiġtŊn² 
plnohodnotné nabídky 4G sluģeb.  

4-031 4.1.3 (13) Realizace aukce dle ñN§vrhu vyhl§ġen²ò by umoģnila 
pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi z²skat maxim§lnŊ 2x10 MHz v 
p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz. To je pŚ²liġ m§lo pro udrģen² 
dlouhodobé a efektivní konkurenceschopnosti se stávajícími 
oper§tory. Jestliģe m§ m²t pŚ²padnĨ novĨ oper§tor moģnost 
z²skat v aukci r§diov® kmitoļty ñv rozsahu i mnoģstv² 
obdobn®m, kterĨ maj² v ĻR k dispozici souļasn² poskytovatel® 
mobiln²ch sluģebò, mus² dostat pŚ²leģitost vydraģit dostateļn® 
mnoģstv² kmitoļtŢ v p§smech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 
MHz, protoģe p§sma 900 MHz a 2100 MHz jiģ byla rozdŊlena 
mezi stávající mobilní operátory. Z dŢvodu rozd²ln® hodnoty 
kmitoļtŢ pro st§vaj²c² a potenci§ln² nov® oper§tory mohou 
pŚ²padn² nov² uchazeļi vydraģit kmitoļty pouze s pomoc² 
kmitoļtovĨch limitŢ nebo dvoukolov® aukce. Nav²c st§vaj²c² 
mobiln² oper§toŚi dosud plnŊ nevyuģ²vaj² p§smo 2100 MHz a 
mohou s jeho pomocí nadále rozvíjet mobilní technologie 3G a 
nabízet na jejich platformŊ ġirokop§smov® sluģby v rozsahu a 

Neakceptováno 
Vzhledem k ġ²Śi r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 2600 MHz 
(v p§rov® i nep§rov® ļ§sti spektra) a se zohlednŊn²m 
st§vaj²c²ho nastaven² spektr§ln²ch limitŢ m§ novĨ oper§tor 
moģnost dos§hnout obdobn®ho mnoģstv² kmitoļtŢ jako st§vaj²c² 
drģitel® spektra v pásmu 2100 MHz (konkr®tnŊ 2x20 MHz 
v p§rov® ļ§sti spektra a 50 MHz v nep§rov® ļ§sti spektra 2600 
MHz). Vzhledem k nastaven² spektr§ln²ch limitŢ je nav²c 
moģnost existence ļtyŚ DrģitelŢ spektra v rámci pásma 2600 
MHz garantována. ĐŚad se proto nedomn²v§, ģe by stanoven² 
spoleļn®ho spektr§ln²ho limitu vedlo k efektivnŊjġ²mu rozdŊlen² 
spektra. 
K pŚipom²nce d§le ĐŚad uv§d², ģe ¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ je zajiġtŊno nastavenĨmi rozvojovými kritérii.  
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kvalitŊ srovnateln® se sluģbami provozovanĨmi na souļasn® 
technologick® platformŊ LTE. Dokud plnŊ nevyļerpaj² potenci§l 
kmitoļtov®ho p§sma 2100 MHz, nebudou motivov§ni budovat 
novou LTE s²Š v p§smu 2600 MHz. Tuto pŚipom²nku rovnŊģ 
odŢvodŔujeme existenc² mobiln²ho oligopolu. Navrhujeme 
znŊn²: ĂPro pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z p§sma 2600 MHz 
je stanoven maximální limit tak, aby objem spektra získaný v 
tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² v souhrnu s objemem kmitoļtŢ v p§smu 
2100 MHz nepŚekroļil 2 x 35 MHz.ñ 

4-032 4.1.3 (16) Navrhujeme spojit posuzování limitu pro podávání nabídek pro 
kmitoļty z p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz dohromady s p§smem 
2100 MHz. Maximální limit navrhujeme tak, aby objem spektra 
z²skanĨ v p§smu 2600 MHz v souhrnu s jiģ drģenĨm objemem 
spektra v pásmu 2100 MHz nepŚekroļil 2x35 MHz. Spoleļn® 
posuzov§n² obou p§sem je smyslupln®, protoģe obŊ p§sma 
maj² podobn® fyzik§ln² vlastnosti a obŊ slouģ² zejm®na pro 
kapacitn² pokryt² a potŚeby. Souļasn² oper§toŚi maj² kaģdĨ v 
p§smu 2100 MHz pŚidŊleno 20 MHz a tyto pŚ²dŊly vyuģ²vaj² z 50 
i m®nŊ procent. Nen² tedy odŢvodniteln® umoģnit souļasnĨm 
oper§torŢm z²skat dalġ² velk® objemy spektra, kdyģ souļasn® 
pŚ²dŊly pro stejnou sluģbu plnŊ nevyuģ²vaj² ani po mnoha letech 
od data frekvenļn²ho pŚ²dŊlu. Pokud m§ novĨ oper§tor (ļi nov² 
oper§toŚi) bĨt schopen efektivnŊ a trvale konkurovat st§vaj²c²m 
oper§torŢm, nesm² bĨt hned od poļ§tku v soutŊģi 
diskvalifikov§n t²m, ģe jeho konkurenti budou m²t k dispozici 
vĨznamnŊ vŊtġ² objemy relevantn²ho spektra. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚedchoz² 
pŚipom²nky 4-031. 

4-033 4.1.3 (21) Navrhujeme pro kmitoļty z p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz 
stanovit maximální limit pro podávání nabídek tak, aby objem 
spektra z²skanĨ v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² nepŚekroļil 2 x 35 
MHz v souhrnu pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ v p§rovĨch ļ§stech 
p§smem 2100 MHz a 2600 MHz. N§vrh vych§z² ze souļasn®ho 
zpŢsobu vyuģ²v§n² p§sma 2100 MHz, kter® bylo pŚidŊleno 
nŊkterĨm drģitelŢ jiģ pŚed v²ce jak deseti lety. Re§lnĨ pohled na 
pŚ²stup souļasnĨch mobiln²ch oper§torŢ k pŚidŊlen®mu spektru 
v p§smu 2100 MHz je vĨstiģnŊ shrnut ve vyj§dŚen² ĻTĐ v r§mci 
konzultace k n§vrhu zmŊny NaŚ²zen² vl§dy, kterĨm se mŊn² 
naŚ²zen² vl§dy ļ. 154/2005 Sb. z ledna 2012: ĂS ohledem na 
re§ln® vyuģit² kmitoļtŢ k poskytov§n² sluģeb ġirokopásmového 
pŚ²stupu v souļasn® dobŊ tedy existuje kmitoļtovĨ prostor pro 
nejm®nŊ 3 dalġ² zcela srovnateln® oper§tory UMTS. To, ģe tito 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
031. 
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oper§toŚi nemohou vzniknout, je pouze dŢsledek existence 
pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ vĨġe uvedenĨch subjektŢ, nikoliv 
re§ln®ho vyļerp§n² r§diov®ho spektraé. Dosud existující 
pŚ²dŊly, kter® se vztahuj² k naprosto nevyuģ²vanĨm r§diovĨm 
kmitoļtŢm, pŚedstavuj² administrativn² (nikoliv technickou) 
pŚek§ģku ke vzniku efektivnŊ konkurenļn²ho prostŚed² v 
ġirokop§smov®m pŚ²stupu v pásmu 2 GHz (UMTS). Lze 
odŢvodnŊnŊ oļek§vat, ģe st§vaj²c² oper§toŚi nemaj² na vzniku 
konkurence z§jem a o udŊlen² individu§ln²ch opr§vnŊn² 
poģ§daj² tŊsnŊ pŚed uplynut²m z§konem stanoven® lhŢtyé.ñ. S 
ohledem na vĨġe uveden® navrhujeme omezit maxim§ln² 
spektr§ln² limit napŚ²ļ p§rovĨmi ļ§stmi p§sem 2100 MHz a 2600 
MHz na hodnotu 2x35 MHz, s c²lem pŚedej²t obdobnŊ 
ne¼ļeln®mu vyuģ²v§n² dalġ²ho spektra ze strany souļasnĨch 
mobiln²ch oper§torŢ, neboŠ k odnŊt² ļ§sti pŚ²dŊlu v p§smu 2100 
MHz dle § 22b odst. 2 pravdŊpodobnŊ nedojde. 

4-034 4.1.3 (26) Realizace aukce dle ñN§vrhu vyhl§ġen²ò by umoģnila 
pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi z²skat maxim§lnŊ 2x10 MHz v 
p§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz. To je pŚ²liġ m§lo pro udrģen² 
dlouhodobé a efektivní konkurenceschopnosti se stávajícími 
oper§tory. Jestliģe m§ m²t pŚ²padnĨ novĨ oper§tor moģnost 
z²skat v aukci r§diov® kmitoļty ñv rozsahu i mnoģstv² 
obdobn®m, kterĨ maj² v ĻR k dispozici souļasn² poskytovatel® 
mobiln²ch sluģebò, mus² dostat pŚ²leģitost vydraģit dostateļn® 
mnoģstv² kmitoļtŢ v p§smech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 
MHz, protoģe p§sma 900 MHz a 2100 MHz jiģ byla rozdŊlena 
mezi st§vaj²c² mobiln² oper§tory. Z dŢvodu rozd²ln® hodnoty 
kmitoļtŢ pro st§vaj²c² a potenciální nové operátory mohou 
pŚ²padn² nov² uchazeļi vydraģit kmitoļty pouze s pomoc² 
kmitoļtovĨch limitŢ nebo dvoukolov® aukce. Nav²c st§vaj²c² 
mobiln² oper§toŚi dosud plnŊ nevyuģ²vaj² p§smo 2100 MHz a 
mohou s jeho pomocí nadále rozvíjet mobilní technologie 3G a 
nab²zet na jejich platformŊ ġirokop§smov® sluģby v rozsahu a 
kvalitŊ srovnateln® se sluģbami provozovanĨmi na souļasn® 
technologick® platformŊ LTE. Dokud plnŊ nevyļerpaj² potenci§l 
kmitoļtov®ho p§sma 2100 MHz, nebudou motivov§ni budovat 
novou LTE s²Š v p§smu 2600 MHz. Navrhujeme znŊn²: ĂPro 
pod§v§n² nab²dek pro kmitoļty z p§sma 2600 MHz je stanoven 
maximální limit tak, aby objem spektra získaný v tomto 
vĨbŊrov®m Ś²zen² v souhrnu s objemem kmitoļtŢ v p§smu 2100 
MHz nepŚekroļil 2 x 35 MHz.ñ 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
031. 
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4-035 4.2 (6) Je tŚeba nab²zet spodn² blok A1 v p§smu 800 MHz za niģġ² 
vyvolávací cenu, která zohlední vícenáklady spojené s jeho 
uģ²v§n²m. S ohledem na vĨġi vyvol§vac² ceny je tato zejména 
ve vztahu ke spodn²mu bloku v p§smu 800 MHz nepŚimŊŚenŊ 
vysoká. Podle zkuġenost² ze zem², kde jiģ aukce p§sma 800 
MHz probŊhla a kde jiģ oper§toŚi zah§jili vys²l§n² na tŊchto 
frekvenc²ch, je zŚejm®, ģe spodn² blok v p§smu 800 MHz (791 ï 
796 / 832 ï 837) m§ z dŢvodŢ ruġen² se sousedn²m digit§ln²m 
terestrickĨm TV vys²l§n²m mnohem niģġ² hodnotu neģli ostatn² 
bloky v tomto p§smu. Toto lze odvodit napŚ²klad z niģġ² ceny, 
kterou oper§toŚi za tento blok v aukci zaplatili v porovn§n² s 
cenami, které zaplatili za ostatní bloky v pásmu digitální 
dividendy. Oper§tor, kterĨ pouģ²v§ nejniģġ² p§smo, mus² 
pouģ²vat filtry na svĨch vys²laļ²ch (eNodeB) a z§roveŔ hrad² 
DVB-T filtry na stranŊ DVB-T pŚij²maļŢ spoleļnŊ s n§klady na 
distribuci, instalaci (napŚ²klad v pŚ²padech DVB-T anténních 
pŚedzesilovaļŢ) apod. Tyto n§klady maj² i ostatn² oper§toŚi, kteŚ² 
pouģ²vaj² vyġġ² bloky v p§smu digit§ln² dividendy, nicm®nŊ filtry 
nemus² bĨt tak ĂvĨkonn®ñ, a proto jsou o v²ce neģ 2/3 levnŊjġ². Z 
vĨġe uvedenĨch dŢvodŢ povaģujeme za nutn® sn²ģen² 
vyvol§vac² ceny vġech blokŢ v p§smu 800 MHz. Speci§lnŊ by 
se mŊla sn²ģit cena nejniģġ²ho bloku (A1) tak, aby nastaven§ 
vyvol§vac² cena umoģnila ¼ļastn²kŢm aukce zohlednit uveden® 
v²cen§klady, kter® bude tŚeba vynaloģit na odstranŊn² ruġen², v 
koneļn® cenŊ. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
004. 

4-036 4.2 (6) Vyvol§vac² cena je dle naġeho n§zoru nastavena jako 
nadprŢmŊrnŊ vysok§, zejm®na pro spektrum 800 MHz a 2600 
MHz. Dokument sice s ohledem na zpŢsob stanoven² vĨġe 
vyvol§vac² ceny odkazuje na bl²ģe nespecifikovanou 
ekonomickou analĨzu (str. 21), tuto vġak nepŚedkl§d§, nen² tedy 
moģn® se k t®to kvalifikovanŊ vyj§dŚit. Podle naġ² vlastn² 
analýzy je hodnota vyvolávací ceny na úrovni horní hladiny 
vyvolávacích cen spektra a tedy velmi blízká úrovni cen, za 
kter® bylo spektrum napŚ. 800 MHz v zem²ch EU fin§lnŊ 
vydraģeno (!). Takto vysok® nastaven² vyvol§vac² ceny vyvol§v§ 
n§sleduj²c² dŢsledky: a) nutnost sn²ģit vyvol§vac² cenu blokŢ v 
p§smu 800 MHz a vyļlenit spodní blok A1 v pásmu 800 MHz s 
niģġ² vyvol§vac² cenou; b) nutnost pŚimŊŚenŊ sn²ģit vyvol§vac² 
cenu blokŢ v p§smu 1800 MHz s odpov²daj²c²m zvĨġen²m 
vyvolávací ceny velkého bloku 2x15 MHz; c) nutnost pŚimŊŚenŊ 
sn²ģit vyvol§vac² cenu blokŢ v p§smu 2600 MHz; d) v obecné 

Akceptováno 
Vyvolávací (minimální) cena bude zaloģena vĨhradnŊ na 
benchmarku cen dosaģenĨch za pŚidŊlen² srovnatelnĨch 
r§diovĨch kmitoļtŢ ve vĨbŊrovĨch Ś²zen²ch v jiných evropských 
zemích. K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 4-044. 
S pŚihl®dnut²m k dŢvodŢm uv§dŊnĨm v pŚipom²nk§ch 
vztahujících se k vĨġi vyvol§vac²ch cen, k poģadavku 
pŚipom²nkuj²c²ch poģaduj²c²ch vetġ² m²ru zohlednŊn² st§vaj²c²ch 
ekonomických podmínek a se z§mŊrem zvĨġit atraktivitu 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² a pŚil§kat maxim§ln² mnoģstv² potenci§ln²ch 
investorŢ ĐŚad pŚistoupil k ploġn®mu sn²ģen² minimálních cen 
ve vġech aukļn²ch kategori²ch o pŚibliģnŊ 20% (odchylky od 
dvacetiprocentn²ho sn²ģen² jsou zpŢsobeny zaokrouhlen²m). 
Z§roveŔ v souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 4-021 doġlo 
k pŚerozdŊlen² kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz u blokŢ B1 a B2. 
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rovinŊ se v dŢsledku pŚ²liġ vysok®ho nastaven² vyvol§vac² ceny 
spektra mŢģe st§t, ģe spektrum zŢstane v aukci neprod§no; e) 
aukce je nastavena tak, ģe v z§sadŊ nepŚedpokl§d§ bidov§n², 
pro toto totiģ nevytv§Ś² prostor. Domn²v§me se, ģe nevhodn® 
nastaven² vyvol§vac² ceny mŢģe celou aukci zmaŚit jiģ v sam®m 
poļ§tku. Jestliģe prezentovanĨm c²lem aukce je podpora 
rozvoje mobiln²ho vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu v 
Ļesk® republice, potom by vyvol§vac² cena mŊla bĨt stanovena 
na takové úrovni, aby z§sadnŊ neomezovala flexibilitu 
Đļastn²kŢ aukce pŚi tvorbŊ jejich nab²dek. 

Toto pŚerozdŊlen² bude adekv§tnŊ zohlednŊno v cenŊ tŊchto 
blokŢ (v pŚ²padŊ blokŢ B1 a B2 byly vĨsledn® pŚepoļten® ceny 
zaokrouhleny nahoru na miliony Kļ). 
Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu upraven n§sledovnŊ:  
 
Pásmo 800 MHz ï minimální cena (Kļ): 

¶ kategorie A1...800 mil. Kļ 

¶ kategorie A2...900 mil. Kļ 
Pásmo 1800 MHz ï minim§ln² cena (Kļ): 

¶ kategorie B1...375 mil. Kļ 

¶ kategorie B2...5 mil. Kļ 

¶ kategorie B3...24 mil. Kļ 
Pásmo 2600 MHz ï minim§ln² cena (Kļ): 

¶ kategorie C...80 mil. Kļ 

¶ kategorie D...40 mil. Kļ 

4-037 4.2 (6) Je zjevná diskrepance v nastavení vyvolávací ceny bloku B1 a 
blokŢ B3. Tato je nastavena stejnŊ, pŚiļemģ je zcela jasn®, ģe 
hodnota souvisl®ho bloku B1 v ġ²Śce 2x15 MHz je bezpochyby 
mnohem vyġġ² neģli hodnota malĨch blokŢ 2x1 MHz. To z toho 
dŢvodu, ģe tento souvislĨ blok umoģŔuje plnou a okamģitou 
implementaci ġirokop§smovĨch sluģeb nov® generace, zat²mco 
B3 bloky jsou z dŢvodu nespojitosti vyuģiteln® pŚev§ģnŊ pouze 
jako doplŔkovĨ n§stroj pro uvolnŊn² vŊtġ²ch souvislĨch blokŢ 
existuj²c²ch pŚ²dŊlŢ s potŚebou dalġ²ch nutnĨch n§kladŢ. 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe vyvol§vac² (minim§ln²) cena vġech blokŢ 
je stanovena nediskriminaļnŊ, neboŠ je zaloģena na stejn®m 
zpŢsobu vĨpoļtu. ĐŚad pŚedpokl§d§, ģe o tyto kmitoļty se 
budou uch§zet prim§rnŊ Ģadatel®, kteŚ² se budou souļasnŊ 
uch§zet i o blok B1 nebo kteŚ² jiģ maj² pŚ²dŊly v pásmu 1800 
MHz. V obou pŚ²padech tak budou tyto kmitoļty slouģit 
k rozġ²Śen² vŊtġ²ho bloku r§diovĨch kmitoļtŢ Ģadatele v tomto 
pásmu a budou mít tedy srovnatelnou hodnotu s kmitoļty 
v bloku B1. Nebylo by v souladu s cíli vĨbŊrov®ho Ś²zen² a 
efektivní správou rádiového spektra, kdyby ĐŚad ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen² stanovením niģġ² minim§ln² ceny podporoval pŚidŊlen² 
tŊchto kmitoļtŢ ĢadatelŢm, kteŚ² ģ§dn® jin® kmitoļty v tomto 
pásmu mít nebudou.   

4-038 4.2 (6) Je zŚejm®, ģe pokud je blok B1 rezervov§n pouze pro novŊ 
vstupující subjekt na trh, bude-li tento jediný, blok B1 získá za 
vyvol§vac² cenu, tedy bez nutnosti zvyġovat nab²dkovou cenu. 
TakovĨ postup by podle naġeho n§zoru naplnil materi§ln² znaky 
nedovolen® veŚejn® podpory. Podle ļl. 107 odst. 1 Smlouvy o 
fungov§n² EU (d§le "SFEU") je veŚejnou podporou (1) opatŚen² 
z veŚejnĨch rozpoļtŢ, a to v jak®koliv formŊ, kter® (2) 
zvĨhodŔuje urļitĨ podnik (odvŊtv² vĨroby ļi sluģeb), (3) hrozí 
naruġen²m hospod§Śsk® soutŊģe a (4) potenci§lnŊ ovlivŔuje 
obchod mezi ļlenskĨmi st§ty EU. D§le plat², ģe opatŚen² musí 
pŚ²mo ļi nepŚ²mo dopadat na rozpoļet pŚ²sluġn® veŚejn® 

Neakceptováno 
K pŚipom²nce ĐŚad uvádí, ģe nelze dopŚedu pŚedj²mat, kolik 
ĢadatelŢ se bude ucházet o blok B1. Na z§kladŊ z§jmu a ¼ļasti 
subjektŢ ve veŚejnĨch konzultac²ch ĐŚad pŚedpokl§d§ vŊtġ² 
poļet ĢadatelŢ a tud²ģ nevid² dŢvod, proļ by mŊl bĨt tento blok 
pŚidŊlen za vyvol§vac² cenu. 
 
Jak je uvedeno v odpovŊdi na pŚipom²nku ļ. 4-018, postup 
navrģenĨ ĐŚadem pro vĨbŊrov® Ś²zen² pro p§smo 1800 MHz 
nenaplŔuje znaky veŚejn® podpory. Pro doplnŊn² uv§d²me, ģe 
dle rozhodovací praxe Komise nelze z pravidel upravujících 
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instituce ļi jak se v oblasti veŚejn® podpory uģ²v§ pojem 
Ăposkytovateleñ (ministerstvo, ¼Śady, st§t, ¼zemnŊ samospr§vn® 
celky atd.). Nen² tak dŢvod domn²vat se, ģe na jak®koliv 
zvĨhodnŊn² v oblasti telekomunikaļn²ch sluģeb vĨġe uveden§ 
pravidla nedopadaj², neboŠ jde o oblast s evropskĨm ļi 
glob§ln²m dosahem. Co se tĨk§ zvĨhodnŊn² jednoho z 
Đļastn²kŢ aukce, potom je zŚejm®, ģe takovĨ Đļastn²k aukce, 
který získá rádiové spektrum za vyvolávací cenu, bezpochyby 
bude zvĨhodnŊn. ZvĨhodnŊn² by se v dan®m pŚ²padŊ rovnalo 
rozd²lu mezi trģn² cenou za zm²nŊn® spektrum a cenou 
skuteļnŊ zaplacenou. Nutno zdŢraznit, ģe pravidla pro oblast 
veŚejn® podpory principiálnŊ nepŚipouġt² za ¼ļelem rozvoje 
konkurence diskriminaci st§vaj²c²ch podnikŢ, a pokud ano, 
prakticky vģdy za nŊjakĨch podm²nek, kter® zpravidla 
individu§lnŊ stanovuje Evropsk§ komise, nespad§-li vŊc pod 
blokovou výjimku. Tedy ani argumentace podporou rozvoje trhu 
ļi rozvoje sluģeb vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu 
nemŢģe obst§t. Cena bloku B1 by tak mŊla bĨt stanovena na 
úrovni ceny, za kterou bylo toto spektrum získáno v jiných 
aukc²ch. V opaļn®m pŚ²padŊ dojde k zat²ģen² st§tn²ho rozpoļtu 
(kdy uġlĨ rozd²l napln² podm²nku zat²ģen² veŚejn®ho rozpoļtu). 

veŚejnou podporu dovodit povinnost n§rodn²ch 
telekomunikaļn²ch regul§torŢ pŚidŊlovat r§diov® spektrum 
vĨhradnŊ za trģn² cenu (viz napŚ. rozhodnutí Komise Aide dôEtat 
NN 42/2004 - France). ĐŚad vzal v potaz veġker® aspekty 
nastavení minimální ceny, která má být dle z§mŊru ĐŚadu 
dostateļnŊ n²zk§, aby nebyla pŚek§ģkou ¼ļasti ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen² a z§roveŔ dostateļnŊ vysok§, aby se vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
¼ļastnili pouze v§ģn² z§jemci se z§mŊrem vybudovat na 
pŚidŊlenĨch kmitoļtech plnohodnotn® mobiln² s²tŊ. Je v 
diskreļn² pravomoci ĐŚadu nastavit vyvolávací (minimální) cenu 
r§diovĨch kmitoļtŢ tak, aby podporovala deklarované cíle 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². PŚi vĨkonu této diskreļn² pravomoci je ĐŚad 
vázán principy otevŚenosti, transparentnosti a nediskriminace. 
Navrhované vyvolávací (minimální) ceny jsou v souladu s tŊmito 
principy.  
 
K problematice vĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen 
odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 

4-039 4.2 (11) ĻTĐ uv§d², ģe minim§ln² cena byla stanovena na z§kladŊ 
ekonomické analýzy, kter§ mj. zohledŔuje vĨġi dosahovanĨch a 
pŚedpokl§danĨch vĨnosŢ na obyvatele, penetraci mobiln²ch 
datovĨch sluģeb a pŚedpoklad n§rŢstu vyuģ²v§n² sluģeb 
mobiln²ho pŚ²stupu nov® generace, n§klady na vĨstavbu a 
provoz s²t² vļetnŊ n§kladŢ na zajiġtŊn² z§vazkŢ vzeġlĨch z 
tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², n§klady na z²sk§n² z§kaznick® b§ze, 
poļet nab²zenĨch pr§v v jednotlivĨch p§smech a v neposledn² 
ŚadŊ i d®lku trv§n² pr§v k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ, atd. 
Tato analĨza nebyla nikde zveŚejnŊna, nen² tedy jasn®, z jakĨch 
¼dajŢ ĻTĐ vych§zel. Dle poznatkŢ naġ² spoleļnosti odpov²daj² 
navrģen® vyvol§vac² ceny sp²ġe ¼rovni v²tŊznĨch nab²dek v 
r§mci jiģ probŊhlĨch aukc² ve srovnatelnĨch evropskĨch zem²ch. 

Neakceptováno 
K problematice vĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 
K problematice postupu urļen² minim§ln²ch cen odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-044. 

4-040 4.2 (12) Respektujeme pr§vo ĻTĐ stanovit vyvol§vac² cenu r§diovĨch 
kmitoļtŢ dle vlastn²ho uv§ģen² a analĨzy. Jen bychom r§di 
vyzdvihli riziko, ģe ĻTĐ mŢģe efektivnŊ zabr§nit vstupu 
plnohodnotného nového operátora s ambicí dosáhnout 
celoploġn®ho pokryt² t²m, ģe pro nŊj v n§vrhu Vyhl§ġen² stanovil 
stejnou vyvol§vac² cenu standardn²ho bloku kmitoļtŢ v p§smu 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V problematice minimálních cen odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 4-036. 
 
K problematice vyļlenŊn² bloku pro nov®ho oper§tora 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-006. 
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800 MHz jako pro stávaj²c² MNO. T²m by jen ĻTĐ pomohl 
upevnit dominantn² postaven² st§vaj²c²ch MNO, kterĨm staļ² 
d²ky sv® existuj²c² infrastruktuŚe v souļtu s aukļn² cenou 
r§diovĨch kmitoļtŢ do rozvoje s²t² LTE investovat podstatnŊ 
m®nŊ, neģ kolik by musel investovat pŚ²padnĨ nový operátor. V 
souladu s navrģenou strukturou vyhrazuj²c² dva bloky A o 
celkov® velikosti 2 x 10 MHz pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora 
prostŚednictv²m pŚed-aukce navrhujeme, aby vyvolávací cena 
takto vyhrazenĨch standardn²ch blokŢ A 2 x 5 MHz byla 
diferencovan§ oproti vyvol§vac² cenŊ pro st§vaj²c² MNO. Z 
analýzy Grant Thornton v zahrnut® v prezentaci ĂAUKCE 
SPEKTRA aukļn² podm²nkyñ pŚedstaven® dne 2. dubna 2012 
na pracovn²m setk§n² s novin§Śi vyplĨv§, ģe ĻTĐ stanovil 
vyvol§vac² cenu bloku A r§mcovŊ na ¼rovni prŢmŊru cen 
dosaģenĨch v doposud konanĨch obdobnĨch evropskĨch 
aukc²ch. K tomuto srovn§n² bychom nicm®nŊ r§di dodali, ģe 
aukce doposud probŊhly hlavnŊ v rozvinutĨch 
z§padoevropskĨch zem²ch, jejichģ prŢmŊrn® re§ln® HDP na 
hlavu jako souhrnný ukazatel míry rozvoje ekonomiky dosahuje 
111% prŢmŊru EU-27 oproti 80% pro Ļeskou republiku. VĨġe 
diskutovan§ vysok§ cenov§ ¼roveŔ mobiln²ch sluģeb v ĻR by 
nemŊla bĨt uvaģov§na jako faktor kompenzuj²c² tento rozd²l v 
rozvinutosti srovn§vanĨch ekonomik a to plat² hlavnŊ pro 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora, kterĨ svĨm vstupem na trh chce 
tento nepŚ²znivĨ stav pŚedraģenĨch mobiln²ch sluģeb zmŊnit. 
Nadto jde v pŚ²padŊ vĨġe uveden®ho srovn§n² o fin§ln²ch cen 
dosaģenĨch v aukc²ch a ne o ceny vyvol§vac². Proto 
navrhujeme urļit vyvolávací cenu pro dva standardní bloky A 
nab²dnut® prostŚednictv²m pŚed-aukce potenciálním novým 
oper§torŢm na 600.000.000 Kļ za jeden blok. PŚestoģe ĻTĐ 
uv§d², ģe maximalizace vĨnosu z aukce nen² hlavn²m c²lem 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², konstatujeme, ģe vyļlenŊn² dvou blokŢ A v 
p§smu 800MHz o celkov® velikosti 2 x 10 MHz do ĂpŚed-aukceñ 
by pravdŊpodobnŊ mŊlo pozitivn² dopad i na celkovĨ vĨnos 
aukce. Neakceptuje-li ĻTĐ tuto pŚipom²nku, pravdŊpodobnost, 
ģe se do VĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚihl§s² i jin® subjekty neģ souļasn² 
MNO, zŢstane velmi mal§. Jak jsme uvedli vĨġe, tato situace 
velmi pravdŊpodobnŊ povede k (i) pomŊrn®mu rozdŊlen² p§sma 
800 MHz mezi souļasn® oper§tory za cenu nepŚevyġuj²c² 
vyvolávací cenu, (ii) neprojevení zájmu o blok B1 vyhrazený pro 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora a (iii) k faktick® nemoģnosti 
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z§jemcŢm pŚidŊlit vġechny bloky C v p§rov® ļ§sti spektra v 
p§smu 2,600 MHz s celkovou frekvenļn² ġ²Śkou 2 x 70 MHz 
kvŢli spektr§ln²mu limitu 2 x 20 MHz, coģ pro toto p§smo 
z§roveŔ vyluļuje dosaģen² vyġġ² ceny v aukci neģ ceny 
vyvolávací. 

4-041 4.2 (14) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

4-042 4.2 (15) U navrģenĨch minim§ln²ch cen je tŚeba konstatovat, ģe se 
pohybuj² na ¼rovni (ļi nad n²) cen vysoutŊģenĨch v zat²m 
uskuteļnŊnĨch aukc²ch v EU. Po zapoļten² pravidelnĨch 
poplatkŢ za vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou v Ļesk® 
republice mnohdy vyġġ² neģ na jinĨch trz²ch, je zŚejm®, ģe 
celkov§ finanļn² n§roļnost z²sk§n² a pouģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ patŚ² mezi nejvyġġ² v EvropŊ a to zejm®na v p§smech 
nad 1 GHz. Toto povaģujeme za nevyv§ģen® zejm®na s 
ohledem na dalġ² podm²nky stanoven® v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen². K nevyv§ģenosti pŚisp²vaj² i dalġ² stanoven® podm²nky. 
Jedn§ se zejm®na o rozvojov§ krit®ria, kter§ patŚ² mezi 
nejstriktnŊjġ² z podm²nek v jednotlivĨch realizovanĨch ļi 
pŚipravovanĨch aukc²ch spektra v EvropŊ. 

Akceptováno  
K problematice vĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 

4-043 4.2 (15) Z porovn§n² cen vysoutŊģenĨch v aukc²ch spektra 
realizovanĨch v jinĨch zem²ch EU je zŚejm®, ģe ¼roveŔ 
navrģenĨch cen pro p§smo 2600 MHz je vĨraznŊ vyġġ² neģ 
v tŊchto zem²ch (napŚ. minim§ln² cena za 1 MHz p§rov®ho 
spektra pŚepoļ²tan§ na obyvatele je pro ĻR 6,5kr§t vyġġ² neģ 
cena realizovan§ v r§mci aukce v NŊmecku). Navrhujeme proto 
sn²ģit ¼roveŔ minim§ln²ch cen pro toto pásmo na polovinu 
souļasn® hodnoty: Kategorie C: 50.000.000 Kļ, kategorie D: 
25.000.000 Kļ. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K problematice vĨġe minim§ln²ch cen odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. VĨġi cen navrģenou v pŚipom²nce 
nepovaģuje ĐŚad za adekvátní. 

4-044 4.2 (15) V textu n§vrhu vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² se konstatuje: 
ĂMinim§ln² cena byla stanovena na z§kladŊ ekonomick® 
analĨzy st§vaj²c²ch trģn²ch podm²nek éñ. Ģ§d§me t²mto ĐŚad o 
zveŚejnŊn² t®to studie a jej²ch vĨchodisek. Z naġich analĨz 
vyplývaj² z§vŊry, kter® nejsou v souladu s vĨġe uvedenĨm 
citátem. Stanovení minimálních cen, jak je popsáno v návrhu 
Vyhl§ġen², je neurļit®, netransparentn² a nepŚezkoumateln®. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
VĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen byla ve Vyhl§ġen² pŚed 
konán²m veŚejn® konzultace stanovena na z§kladŊ benchmarku 
i ekonomick® analĨzy st§vaj²c²ch trģn²ch podm²nek. Stanoven® 
vyvol§vac² ceny byly stanoveny na z§kladŊ obou metod, neboŠ 
ĐŚadem proveden§ ekonomick§ analĨza nedospŊla k z§vŊrŢm 
odliġnĨm od benchmarku. Vzhledem k tomu, ģe ekonomick§ 
analĨza je zaloģena na ŚadŊ pŚedpokladŢ budouc²ho vývoje, 
které nelze s jistotou pŚedj²mat, rozhodl se ĐŚad odvodit vĨġi 
minim§ln²ch (vyvol§vac²ch) cen vĨhradnŊ z benchmarku 
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srovnatelných evropských aukcí spektra s porovnáním 
dosaģenĨch prŢmŊrnĨch cen za jednotliv® ļ§sti spektra se 
zohlednŊn²m velikosti populace, ġ²Śky prodávaného pásma a 
délky udŊlen®ho pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ. Z tohoto 
benchmarku byly eliminovány výsledky aukcí, kde bylo 
dosaģeno extr®mn²ch hodnot (aŠ uģ extr®mnŊ vysokých, nebo 
extr®mnŊ n²zkĨch) ï konkr®tnŊ ġlo o vĨsledky aukc² v Itálii, 
NŊmecku, Nizozem² a v pásmu 2,6 GHz ve Ġv®dsku. Dále se 
ĐŚad v reakci na pŚipom²nky poģaduj²c² vŊtġ² zohlednŊn² 
st§vaj²c² ekonomick® situace rozhodl pŚistoupit ke sn²ģen² 
vyvolávacích cen, tak aby vĨbŊrov® Ś²zen² bylo atraktivn² pro 
maxim§ln² poļet investorŢ a aby vyvol§vac² ceny nepŢsobily 
jako pŚek§ģka ¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen².  

 
K problematice vĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen 
odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036. 

4-045 4.2 (17) Materi§l stanovuje nepŚimŊŚenŊ vysok® vyvol§vac² ceny bez 
rozliġen², zdali jde o nov®ho ļi st§vaj²c²ho oper§tora, kter® opŊt 
nahr§vaj² sp²ġe zavedenĨm mobiln²m oper§torŢm. Poģadujeme 
zruġen² vyvol§vac² ceny kmitoļtovĨch blokŢ urļenĨch pro 
nového operátora (nastavení na 0,- CZK); 

Neakceptováno 
PŚi stanoven² vyvol§vac²ch (minimálních) cen je ĐŚad v§z§n 
principy otevŚenosti, transparentnosti a nediskriminace. ĐŚad 
nepovaģuje za objektivnŊ odŢvodniteln® stanovov§n² odliġn® 
vĨġe vyvol§vac²ch cen pro specifick® skupiny ĢadatelŢ.  
 
K problematice vĨġe vyvol§vac²ch (minim§ln²ch) cen 
odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-036.  
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5-001 5 (15) ĐŚad uv§d², ģe podm²nky spojen® s udŊlen²m pr§va na 
vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ budou stanoveny v rozhodnut² o 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ vydanĨch na z§kladŊ vĨsledku 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². Nen² pŚitom zcela zŚejm®, jak® ļ§sti a v 
jakém detailu budou obsaģeny pŚ²mo v rozhodnut² o pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ. V z§jmu vŊtġ² pr§vn² jistoty vġech z§jemcŢ 
o ¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen² navrhujeme, aby ĐŚad doplnil do 
dokumentace aukce vzor rozhodnut² o pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ, vļetnŊ variantn²ho textu podm²nek a uloģenĨch 
povinnost², jako pŚ²lohu Vyhl§ġen². Tento pŚ²stup byl zvolen v jiģ 
probŊhlĨch aukc²ch v EvropŊ. 

Neakceptováno 
ĐŚad nepovaģuje za nutn® pŚikl§dat k Vyhl§ġen² vzor rozhodnut² 
o pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ. N§leģitosti tohoto rozhodnutí jsou 
stanoveny Z§konem a pŚesnĨ text obsahu z§vazkŢ, kter® 
Ģadatel® pŚeb²raj² v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen², je pŚ²lohou 
Vyhl§ġen².  Tyto závazky budou zahrnuty do textu pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ. 

5-002 5.1 (15) V ¼vodu kapitoly 5.1 je uvedeno, ģe pr§vo na vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ nab²zenĨch v r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen² je 
celoploġn® na cel®m ¼zem² Ļesk® republiky. Faktick® ¼zemn² 
vyuģit² nab²zen®ho kmitoļtov®ho spektra je vġak zejm®na v 
p§smu 800 MHz omezen®. Omezenou moģnost vyuģit² 
r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz popisuje kapitola 5.1.1 
n§vrhu Vyhl§ġen². Navrhujeme proto toto omezen® vyuģit² 
zohlednit v poģadovanĨch rozvojovĨch krit®ri²ch pro p§smo 800 
MHz. Jedn§ se zejm®na o omezen² vyuģitelnosti pŚedmŊtn®ho 
spektra z dŢvodu koexistence s pozemn²m digitálním vysíláním 
sluģeb DVB-T, dále o omezení plynoucí z mezinárodních dohod 
o vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ, ochrany zamŊŚovaļŢ v syst®mu 
ASMKS ĐŚadu a nelze vylouļit ani moģn® omezen² plynouc² z 
neukonļen®ho analogov®ho vys²l§n² v Polsku. U omezen² 
vyuģitelnosti kmitoļtov®ho p§sma 800 MHz z dŢvodu 
koexistence s pozemním digitálním vysíláním DVB-T jsme 
identifikovali n§sleduj²c² oblasti: (i) Vyuģit² pŚedmŊtn®ho spektra 
pro potŚeby pozemn²ho vys²l§n² i po roce 2012 u vys²laļŢ 
Trutnov a Ostrava. Tedy v dobŊ, kdy jiģ pro drģitele pŚ²dŊlu bŊģ² 
lhŢta pro splnŊn² podm²nek spojenĨch s pŚ²dŊlem v p§smu 800 
MHz. U vys²laļe Ostrava dokonce nebyl stanoven z§vaznĨ 
term²n ukonļen² vyuģ²v§n² pŚedmŊtn®ho spektra. (ii) D§le tento 
dokument vŢbec nezmiŔuje omezen® vyuģit² blokŢ spektra 
v p§smu 800 MHz z dŢvodu pouģit² kan§lu 60 (sousedn² kan§l k 
pásmu vyhrazenému pro LTE). ĐspŊġnĨ mechanismus pro 
Śeġen² ruġen² mezi s²tŊmi v p§smu 800 MHz a s²tŊmi DVB-T je 
nezbytn® nal®zt ide§lnŊ jeġtŊ pŚed zah§jen²m samotn®ho 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Vzhledem ke specifick®mu postaven² kmitoļtov®ho ¼seku A1 se 
ĐŚad rozhodl tento blok vyļlenit a nab²dnout jej v rámci 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² jako konkrétní. K této otázce dále 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-004. 
V souvislosti s touto zmŊnou bude upraven text Vyhl§ġen². Na 
stanovení rozvojových kritérií v p§smu 800 MHz vyļlenŊn² bloku 
A1 nebude m²t ģ§dnĨ dopad ï rozvojová kritéria budou závazná 
a shodn§ bez rozd²lŢ pro vġechny bloky v pásmu 800 MHz. 
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vĨbŊrov®ho Ś²zen². Jak®koli probl®my ļi zdrģen² pŚi 
odstraŔov§n² ruġen² mohou znemoģnit dodrģen² velmi 
ambiciózních povinností spojených s pásmem 800 MHz 
(rychlost pokryt² obyvatelstva) a zhorġit z§kaznickou zkuġenost 
jak se sluģbami na s²t²ch 800 MHz, tak s pŚ²jmem televizního 
signálu DVB-T. 

5-003 5.1.1 (2) Konzultaļn² dokument opom²j² nŊkter§ mezin§rodn² doporuļen² 
a stanoviska vydan§ spoleļnŊ subjekty, kter® maj² svoj² 
pŢsobnost² nezanedbatelnĨ vliv na oblast televizního vysílání. 
Jedn§ se pŚedevġ²m o dva dokumenty, kter® byly vyd§ny ve 
sdruģen²ch: Evropsk§ vys²lac² unie EBU, asociace komerļn²ch 
televizí ACT, mezin§rodn² akļn² skupina pro zemsk® digit§ln² 
vys²l§n² DigiTAG a evropsk§ asociace poskytovatelŢ vys²lac²ch 
sluģeb BNE. Chyb² napŚ²klad nutnost nastaven² opaļn® 
polarizace základnové stanice LTE (BS LTE) vŢļi DVB-T v 
pŚ²padŊ urļit®ho typu a rozsahu ruġen² nebo zaŚazen² filtrŢ pro 
BS LTE, atd. 

Neakceptováno 
V pŚ²padŊ ruġen² bude ĐŚad postupovat striktnŊ v souladu 
s platnĨmi pr§vn²mi pŚedpisy, zejm®na se Z§konem. MetodickĨ 
postup pŚi ġetŚen² ruġen² je definován v PŚ²loze ļ. 6 textu 
Vyhl§ġen². 
K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-012. 

5-004 5.1.1 (2) Na pŢdŊ mezin§rodn² telekomunikaļn² unie ITU-R, byla 
diskutov§na nov§ zjiġtŊn² tĨkaj²c² se impulsn²ho ruġen² 
televizn²ho pŚ²jmu (dokument ļ. 1389), kde ruġ²c²m zaŚ²zen²m 
byla z§kladnov§ stanice v urļit®m provozn²m m·du. 
Navrhujeme zapracovat do pŚedloģen®ho konzultaļn²ho 
dokumentu. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
003. 

5-005 5.1.1 (6) Maxim§ln² vyz§ŚenĨ vĨkon na 5MHz kan§l je definov§n na 
59 dBm EIRP, coģ umoģŔuje pŚi zisku ant®ny 17 dBi, pro ¼tlum 
kabelu do 0,5 dB vyzaŚovat maxim§lnŊ jen 42,5 dBm (pod 
20 W). Domn²v§me se, ģe by bylo vhodn® uvedenĨ limit zvĨġit 
pro potŚeby vyġġ²ch vĨkonŢ a budoucích konfigurací. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
017. 

5-006 5.1.1 (15) Je zŚejm®, ģe odstraŔov§n² vz§jemn®ho ruġen² 
ġirokop§smovĨch s²t² v p§smu 800 MHz a s²t² DVB-T bude 
vyģadovat nemal® finanļn² prostŚedky. Odhadujeme náklady na 
odstranŊn² ruġen² na nejm®nŊ 250 mili·nŢ Kļ. Zde je nutn® 
upozornit, ģe jak drģitel® kmitoļtov®ho spektra v p§smu 800 
MHz, tak i provozovatelé sítí DVB-T a st§t by mŊli dos§hnout 
celospoleļensky optim§ln²ch, tj. nejniģġ²ch n§kladŢ na Śeġení 
tohoto ruġen². Drtiv§ vŊtġina pŚ²padŢ ruġen² bude Śeġiteln§ 
um²stŊn²m filtru mezi ant®nu DVB-T a televizn² pŚij²maļ resp. 
set-top box. Z§roveŔ plat², ģe filtr je t²m sloģitŊjġ², n§roļnŊjġ² na 
vĨrobu a draģġ², ļ²m niģġ² je kmitoļtovĨ ¼sek kategorie A, který 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad se v souladu s pŚipom²nkami rozhodl akceptovat n§vrh na 
vyļlenŊn² bloku A1 a nab²zet jej v Aukci samostatnŊ. K této 
problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-
004. 
ĐŚad nezvaģuje svoji aktivn² ¼ļast v Ăkolektivn²mñ Śeġen² 
problematiky ruġen². K této problematice odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 4-005 
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ruġ². Pokud tedy modelovŊ pŚedpokl§d§me oper§tora, kterĨ 
provozuje s²Š na ¼sec²ch A5 a A6, pak filtry, kterĨmi Śeġ² ruġen² 
DVB-T pŚ²jmu zpŢsoben®ho vys²l§n²m jeho s²tŊ skoro jistŊ 
nebudou dostaļovat pro odstranŊn² ruġen², ke kter®mu dojde pŚi 
následném spuġtŊn² s²tŊ na ¼sec²ch A3 a A4 ï oper§tor s²tŊ na 
¼sec²ch A3 a A4 mus² zajistit odstranŊn² ruġen² novĨmi filtry, 
draģġ²mi neģ pŢvodn² filtry a tyto pŢvodn² filtry jsou pro 
neruġenĨ pŚ²jem DVB-T nepouģiteln®. ObdobnŊ lze nahl²ģet na 
s²Š spuġtŊnou na ¼sec²ch A1 a A2, pŚiļemģ filtry, kter® Śeġ² 
ruġen² tŊmito nejniģġ²mi ¼seky, jsou jeġtŊ n§roļnŊjġ² a draģġ². 
V pŚ²padŊ Ăindividu§ln²hoñ (tj. kaģdĨm jednotlivĨm oper§torem 
s²tŊ v p§smu 800 MHz) Śeġen² ruġen² bude doch§zet k 
vynakl§d§n² v²cen§sobnĨch vĨdajŢ za nezbytn® filtry, jelikoģ 
provozovatel s²tŊ ve vyġġ²ch ¼sec²ch v p§smu 800 MHz nen² 
motivov§n Śeġit ruġen² draģġ²mi filtry, kter® by poslouģily i k 
odruġen² niģġ²ch ¼sekŢ v p§smu 800 MHz. Je proto zŚejm®, ģe 
Śeġen² ruġen² v sobŊ obsahuje vĨznamnĨ prvek Ăfree ridinguñ, 
resp. externality, kter§ zpŢsob² zbyteļn® vĨdaje ze strany 
provozovatelŢ s²t². Proto navrhujeme, aby ruġen² DVB-T sign§lŢ 
s²tŊmi v p§smu 800 MHz bylo Śeġeno ĂkolektivnŊñ, napŚ. 
prostŚednictv²m tŚet² strany ļi ĐŚadu. ObdobnĨ postup zvolilo 
Nizozemsko. Britský regulátor Ofcom v druhé konzultaci o 
koexistenci novĨch sluģeb v p§smu 800 MHz a DVB-T pŚ²mo 
navrhuje zŚ²zen² spoleļnosti ĂMitCoñ, kter§ by Śeġen² ruġen² 
mŊla ve sv® gesci. Oļek§v§me, ģe potenci§ln² z§jemci o 
kmitoļtov® spektrum v p§smu 800 MHz v nejbliģġ² dobŊ oslov² 
ĐŚad s n§vrhy na Śeġen² t®to problematiky. 

5-007 5.1.1 (23) Souļ§st² n§vrhu je i pŚidŊlen² kmitoļtŢ aukļn²ho bloku A, tj. 
791-821 MHz / 832-862 MHz. Jsme drģitelem individu§ln²ho 
opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ pozemn² pohybliv® 
sluģby a pevn® sluģby v kmitoļtovĨch ¼sec²ch 876-880 MHz a 
921-925 MHz. Na uvedenĨch kmitoļtech je pro potŚeby 
ģelezniļn² dopravy postupnŊ zŚizov§na a provozována mobilní 
telefonn² s²Š GSM-R, která je jedním ze dvou základních 
komponentŢ Evropsk®ho syst®mu Ś²zen² vlakov® dopravy 
ERTMS. DruhĨm komponentem je EvropskĨ syst®m Ś²zen² 
vlakŢ ETCS, pro kterĨ s²Š GSM-R pŚedstavuje pŚenosov® 
prostŚed² pro datov® spojen² hnac²ch vozidel s traŠovou 
infrastrukturou a Ś²d²c²mi radioblokovĨmi centr§lami a rovnŊģ 
slouģ² pro hovorov® spojen² strojvedouc²ch s osobami 
zajiġŠuj²c²mi Ś²zen² a organizaci dr§ģn² dopravy. Vzhledem 

Neakceptováno 
Problematika ruġen² s²tŊ GSM-R není v textu Vyhl§ġen² 
specificky Śeġena z dŢvodu n²zk®ho rizika vz§jemn®ho ruġen².  
Podle souļasnĨch pŚedpokladŢ technologií 4G je kmitoļtov® 
oddŊlen² p§sma 800 MHz od okoln²ch p§sem dostateļn® pro 
jejich vz§jemnou koexistenci s technologiemi v souļasn® dobŊ 
provozovanĨmi v tŊchto p§smech vļetnŊ technologie GSM-R. 
Poģadavek vĨkonu -30dBm signálu sítí 4G v okol² ģelezniļn²ch 
trat² vyluļuje pokrĨv§n² ģelezniļn²ch koridorŢ sign§lem novĨch 
sítí v pásmu 800 MHz a ĐŚad tento poģadavek povaģuje za 
nepŚimŊŚenĨ. 
V pŚ²padŊ ruġen² bude ĐŚad postupovat striktnŊ v souladu 
s platnĨmi pr§vn²mi pŚedpisy, zejm®na se Zákonem.  
K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
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k tomu, ģe syst®m GSM-R spolu se syst®mem ETCS pŚ²mo 
ovlivŔuj² j²zdu vlakŢ a maj² tedy bezprostŚedn² vliv na 
bezpeļnost a plynulost ģelezniļn² dopravy, je nutno zajistit 
systému GSM-R vysokĨ stupeŔ ochrany pŚed ruġen²m a 
neģ§douc²m ovlivŔov§n²m od jinĨch r§diovĨch s²t² 
provozovaných v bl²zkĨch kmitoļtovĨch p§smech. Tato 
skuteļnost byla z§stupci UIC jiģ nŊkolikr§t prezentov§na a 
dokladována na úrovni ECC v pracovních skupinách SE a FM. 
Je pŚitom faktem, ģe jiģ v souļasnosti zaznamen§vaj² nŊkteŚ² 
spr§vci ģelezniļn² infrastruktury v EvropŊ Śadu pŚ²padŢ 
ġkodlivĨch ruġen² syst®mu GSM-R zpŢsobenĨch komerļn²mi 
oper§tory mobiln²ch s²t². Takov§ ruġen² mohou zpŢsobit 
pŚeruġen² nebo znemoģnŊn² datov® i hlasov® komunikace mezi 
hnac²m vozidlem a infrastrukturou, kter® mŢģe d§le vy¼stit aģ 
v zastaven² vlaku na trati a pŚ²m® ohroģen² bezpeļnosti a ģivota 
cestujících a s dalġ²m vlivem na zpoģŅov§n² vlakŢ, zvyġov§n² 
energetick® n§roļnosti dopravy vlakŢ apod. Proto poģadujeme, 
aby v podm²nk§ch pŚedmŊtn®ho vĨbŊrov®ho Ś²zen² byla pro 
aukļn² blok A doplnŊna podm²nka, ģe Ģadatel mus² konfigurací 
sv® s²tŊ zajistit, aby na trat²ch uvedenĨch ve sdŊlen² 
Ministerstva dopravy ļ. 111/2004 Sb., o vĨļtu ģelezniļn²ch drah 
zaŚazenĨch do evropsk®ho ģelezniļn²ho syst®mu, nebyla 
pŚekroļena ¼roveŔ -30 dBm uģiteļn®ho sign§lu jeho s²tŊ a 
¼roveŔ neģ§doucích emisí do pásma GSM-R nepŚekroļila 
¼roveŔ -107 dBm (mŊŚeno ve vĨġce 4,5 m nad temenem 
kolejnice pomocí ɚ/4 antény). 

5-012. 
 

5-008 5.1.1 (24) Jako provozovatel televizn²ho vys²l§n² oļek§v§me, ģe jak®koliv 
pŚ²padn® zmŊny v obsazen² kmitoļtŢ budou napl§nov§ny tak, 
aby nevedly k ruġen² pŚ²jmu signálu televizního vysílání. Pokud 
je jiģ nyn² zŚejm®, ģe mŢģe doj²t ke koliz²m, ģ§d§me o informaci 
o takovĨchto moģnĨch koliz²ch. Ve vĨjimeļnĨch pŚ²padech, kdy 
nebude moģn® se vyhnout pŚelaŅov§n², ģ§d§me, aby byli 
televizní diváci informováni v dostateļn®m pŚedstihu formou 
informaļn²ch kampan² hrazenĨch ruġiteli televizn²ho sign§lu 
nebo st§tem tak, aby byl zajiġtŊn hladkĨ pŚechod cel® st§vaj²c² 
div§ck® obce na novĨ kmitoļtovĨ kan§l. Pokud by doġlo 
k ruġen² pŚ²jmu sign§lu neoļek§vanŊ, ģ§d§me, aby bylo 
zajiġtŊno, ģe bude pŚ²ļina ruġen² ihned odstranŊna, a to na 
n§klady ruġitele sign§lu nebo st§tu. ZpŢsob dosaģen² tŊchto c²lŢ 
ponech§v§me na ĻTĐ a oper§torech s²t² televizn²ch vys²laļŢ. 

Neakceptováno 
Problematika ruġen² sign§lu DVB-T je Śeġena v textu Vyhl§ġen². 
V pŚ²padŊ ruġen² bude ĐŚad postupovat striktnŊ v souladu 
s platnĨmi pr§vn²mi pŚedpisy, zejm®na se Z§konem.  
K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-012. 
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5-009 5.1.1 (11) N§vrh Vyhl§ġen² obsahuje omezen² moģnosti pouģ²vat 
technologii LTE na Trutnovsku (kan§l 61 do ļervna 2013) a 
Ostravsku (kan§l 63 do prosince 2013). Souļasn® pouģ²v§n² 
stejn®ho spektra nŊkolika subjekty povaģujeme za velmi 
problematick®. Ģ§d§me tedy ĻTĐ, aby zv§ģil moģnosti 
urychlen² uvolnŊn² tohoto spektra pro ¼spŊġn® ¼ļastn²ky aukce. 
Pro napl§nov§n² harmonogramu vĨstavby LTE s²tŊ je nezbytn®, 
aby nejpozdŊji v okamģik Vyhl§ġen² VĨbŊrov®ho Ś²zen² byly 
vġechny term²ny uvolnŊn² tŊchto kan§lŢ v daných lokalitách 
závazné. 

Neakceptováno 
ĐŚad nepŚipouġt² souļasn® vyuģit² stejného spektra ve stejné 
lokalitŊ. V r§mci lokalit, ve kterĨch je na pŚ²sluġnĨch DVB-T 
kan§lech st§le poskytov§na sluģba DVB-T, nebude moģn® 
vyuģ²t pro provozov§n² 4G s²t² r§diov® kmitoļty v pásmu 800 
MHz. 
UvolnŊn² spektra je omezeno historickým závazkem 
respektovat ochranu analogového televizního vysílání, které je 
jeġtŊ v Polsku vyuģ²v§no.  

5-010 5.1.1 (11) Navrhujeme pŚidat vŊtu tohoto znŊn²: ĂPokud nŊkterĨ z term²nŢ 
uvolnŊn² kmitoļtov®ho spektra nebude dodrģen, pak ani nebude 
moģn® spustit s²Š s technologi² LTE v nŊkter®m z dotļenĨch 
okresŢ, pŚestoģe zde vĨstavba t®to s²tŊ bude dokonļena. Za 
tŊchto podm²nek bude dotļenĨ okres pŚesto uzn§n za pokrytĨ 
ve smyslu stanoven® metodiky pro pokrĨv§n² okresŢ A a B. 
Nedodrģen² term²nu uvolnŊn² kmitoļtov®ho spektra tedy napŚ. 
nebude blokovat moģnost spuġtŊn² okresu B, kterĨ mŊl bĨt 
spuġtŊn za tento ĂnespustitelnĨ okres Añ. 

Neakceptováno 
PoŚad² oblast² si urļuje v rámci rozvojových kritérií Drģitel 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ, kterĨ by vĨstavbu mŊl pl§novat i 
podle moģnosti efektivního pokrytí v dané oblasti. ĐŚad se 
domn²v§, ģe neexistuj² ģ§dn® okresy, ve kterĨch by 
z objektivn²ch dŢvodŢ nebylo technicky moģn® dos§hnout 
pokrytí 95% obyvatelstva. 

5-011 5.1.1 (11) DVB-T kan§l ļ²slo 60 t®mŊŚ tŊsnŊ pŚil®h§ k p§smu 800 MHz a 
existuje zde riziko vz§jemn®ho ruġen². Proto navrhujeme, aby 
souļ§st² koneļn®ho Vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² byly i 
kr§tkodob® a dlouhodob® z§mŊry ĻTĐ s t²mto kan§lem, vļetnŊ 
publikace map pokryt² ukazuj²c²ch, ve kterĨch ļ§stech republiky 
bude tento kanál i nad§le vyuģ²v§n k ġ²Śen² DVB-T signálu, 
popŚ. k jinĨm sluģb§m. Tímto proto vyzýváme ĻTĐ, aby vyvinul 
maxim§ln² snahu na uvolnŊn² 60. kan§lu, a to zejm®na z 
dŢvodu ochrany televizn²ch z§kazn²kŢ pŚed ruġen²m, kter® 
mŢģe vzniknout i pŚesto, ģe provozovatel® mobilních sítí budou 
dodrģovat vġechny parametry stanoven® ĻTĐ. 

Neakceptováno 
V souļasnosti s podobnou zmŊnou ĐŚad nepoļ²t§ a volné 
kan§ly pro moģn® pŚeladŊn² kan§lu 60 (resp. 59) nejsou 
k term²nu vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² k dispozici. 

5-012 5.1.1 (14) Podle proveden® pŚedbŊģn® analĨzy moģn®ho dopadu provozu 
veŚejnĨch komunikaļn²ch s²t² v p§smu 800 MHz a s 
pŚihl®dnut²m k vĨsledkŢm analĨz ze zahraniļ², kde jsou 
podobn® sluģby jiģ provozov§ny (zejm. ve Velk® Brit§nii, 
D§nsku, Ġv®dsku) shled§v§me spuġtŊn² LTE sítí v pásmu 800 
MHz bez rozs§hlĨch pŚedbŊģnĨch i n§slednĨch opatŚen² k 
odstranŊn² ruġen² s²t² DVB-T jako mimoŚ§dnŊ ohroģuj²c² pŚ²jem 
digit§ln² televize tŊch div§kŢ, kteŚ² pouģ²vaj² zemsk® vys²l§n² 
jako zdroj sign§lu a t²m potaģmo i investice naġich spoleļnost² a 
akcion§ŚŢ do uvedenĨch terestrickĨch digit§ln²ch televizn²ch s²t² 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Text Vyhl§ġen² je v ot§zk§ch ruġen² plnŊ v souladu 
s rozhodnutími a doporuļen²mi Komise, doporuļen²mi ERC a 
odvolává se na normy ETSI a dalġ² dokumenty Komise, CEPT 
nebo ITU, kter® problematikou ruġen² komplexnŊ Śeġ². 
V pŚ²padŊ ruġen² bude ĐŚad postupovat striktnŊ v souladu 
s platnĨmi pr§vn²mi pŚedpisy, zejm®na se Z§konem.  
 
K textu pŚipom²nky ĐŚad d§le uv§d²: 
Ad 1) V souladu s vĨġe uvedenĨmi skuteļnostmi ĐŚad 
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a v neposledn² ŚadŊ i z§kladn² pŚedpoklady podnikatelskĨch 
modelŢ provozovatelŢ TV vys²l§n², kteŚ² tŊchto s²t² vyuģ²vaj² k 
ġ²Śen² televizn²ho a rozhlasov®ho vys²l§n². Nebezpeļ² ruġen² 
DVB-T s²t² je znaļn® a poģadujeme proveden² n§slednĨch 
preventivn²ch opatŚen² pŚed pŚidŊlen²m kmitoļtŢ pro syst®my 
LTE v p§smu 800 MHz na z§kladŊ VĨbŊrov®ho Ś²zen²: 1) PŚed 
samotnĨm fin§ln²m vyhl§ġen²m VĨbŊrov®ho Ś²zen² provede ĻTĐ 
potŚebn® podrobn® analĨzy, kter® budou indikovat potenci§lnŊ 
ohroģen§ konkr®tn² m²sta pŚ²jmu DVB-T sign§lu v jiģ 
vybudovaných digitálních zemských TV vysílacích sítí 1, 2, 3 a 
4. Tyto analĨzy provede ĻTĐ ve spolupr§ci s oper§tory tŊchto 
s²t² tak, aby byly zohlednŊny re§ln® podmínky provozu sítí 
(sch®mata C2, C3 apod.). AnalĨzy ĻTĐ zveŚejn². V analĨz§ch i 
pŚi procesu n§vrhu LTE s²t² a n§sledn®m posuzov§n² pŚ²padŢ 
ruġen² budou z¼ļastnŊn® subjekty pouģ²vat vĨhradnŊ kŚivky 
maximální ochrany sítí DVB-T dle 2010/267/EC. Na z§kladŊ 
vĨsledkŢ analĨz bude komplexnŊ pŚepracov§na PŚ²loha ļ. 6 
VĨbŊrov®ho Ś²zen² tak, aby v n² byla uvedena veġker§ 
preventivn² opatŚen², zpŢsob jejich realizace a financov§n², 
jednoznaļn§ pravidla pŚezkoum§n² vzniklĨch ruġen² vļetnŊ 
zpŢsobu jejich rychl®ho vypoŚ§d§n² vļetnŊ financov§n² a 
zaruļenĨch ļasovĨch lhŢt pro jejich Śeġen². PŚedloģenĨ materi§l 
VĨbŊrov®ho Ś²zen² povaģujeme za nedostateļnĨ a poģadujeme 
proveden² pŚedbŊģnĨch analĨz v podobn®m rozsahu a na 
totoģn® odborn® ¼rovni jako je napŚ. analĨza Ofcomu ĂTechnical 
analysis of interference from mobile network base stations in 
the 800 MHz band to digital terrestrial televisionñ (technical 
report 10 June 2011). 2) V oblastech s indikovanĨm ruġen²m 
zajist² ĻTĐ Ś§dnou informaļn² kampaŔ v dostateļn®m pŚedstihu 
pŚed spuġtŊn²m lok§ln²ch z§kladnovĨch stanic (d§le jen ĂZSñ) 
LTE s²tŊ tak, aby div§ci platformy DVB-T byli dostateļnŊ 
informov§ni o moģn®m nebezpeļ² vzniku ruġen² pŚ²jmu DVB-T 
sign§lu a tak® o moģnĨch postupech, jak toto ruġen² rychle a 
efektivnŊ Śeġit. 3) PŚed vyd§n²m individu§ln²ch opr§vnŊn² pro 
provozování základnové stanice LTE v pásmu 800 MHz bude 
ĻTĐ v dostateļn®m pŚedstihu konzultovat navrģen® parametry 
technologie ZS na trojstranných jednáních MNO a operátora 
dotļen® DVB-T s²tŊ (smŊrov§n² ant®n, maximální výkon, 
um²stŊn² ZS atd.). 4) ĻTĐ vyļlen² adekv§tn² (dle vĨstupu 
analĨzy dle bodu 1 vĨġe) finanļn² fond z vĨtŊģku aukce, z 
nŊhoģ budou hrazena jak preventivn² opatŚen² (viz n²ģe), tak 

nepovaģuje dalġ² hlubġ² analĨzu za potŚebnou. PŚedpis  
2010/267/EC Śeġ² spektr§ln² masky hran blokŢ (BEM). Cílem 
ĐŚadu nen² pŚedj²mat preventivn² opatŚen² ani konkr®tn² postupy 
dotļenĨch subjektŢ pŚi odstraŔov§n² ruġen² a realizaci 
ochrannĨch opatŚen². Ploġn§ preventivn² opatŚen² v tomto 
ohledu ĐŚad povaģuje za neadekv§tn². Pro rozhodnut² v pŚ²padŊ 
vzniku ruġen² ĐŚad povaģuje za nezbytn® vģdy zohlednit 
konkrétní situaci v dan® lokalitŊ a pro danĨ pŚ²pad ruġen². 
Ad 2) ĐŚad se rozhodl tuto pŚipom²nku zohlednit tak, ģe na 
svých stránkách bude informovat o zahájení pokrývání 
konkrétních lokalit v souladu s informacemi od jednotlivých 
DrģitelŢ pŚ²dŊlu. Na svĨch str§nk§ch d§le ĐŚad zveŚejn² i 
metodický postup pŚi zjiġtŊn² ruġení, který byl konzultován 
v r§mci veŚejn® konzultace jako PŚ²loha 6. ĐŚad se rozhodl, ģe 
PŚ²loha 6 nebude souļ§st² textu Vyhl§ġen², ale bude vyd§n jako 
metodický postup k výkladu Zákona. Na tuto metodiku se bude 
text Vyhl§ġen² odkazovat. 
Ad 3) ĐŚad tento n§vrh ļ§steļnŊ zohlední postupem dle bodu 
2), Samotné vydání individuálního opr§vnŊn² probŊhne ve 
standardn²m spr§vn²m Ś²zen². 
Ad 4) Problematika ruġen² se bude vģdy Śeġit v souladu se 
Zákonem, z ļehoģ vyplĨv§, ģe vytvoŚen² speci§ln²ho finanļn²ho 
fondu je neopodstatnŊn®. 
Ad 5) ĐŚad se domn²v§, ģe standardn² procedura vypoŚ§d§n² 
problematiky ruġen² je dostaļuj²c² a zŚ²zen² informaļn² linky 
neplánuje. 
Ad 6) Popsaný postup je v souladu se standardním stávajícím 
postupem Śeġen² t®to problematiky a ĐŚad nepŚedpokládá jeho 
zmŊnu ani v budoucnu. 
Ad 7) NavrģenĨ pŚistup nen² opodstatnŊnĨ, neboŠ u 4G sítí se 

pŚedpokl§d§ pouģit² kŚ²ģové polarizace ° 45° 
Ad 8) ĐŚad povaģuje navrģen® podm²nky a postupy pro pŚ²pady 
ruġen² za dostaļuj²c².  
Ad 9) ĐŚad bude podobn® pŚ²pady Śeġit individu§lnŊ a 
v odŢvodnŊnĨch pŚ²padech nevyluļuje uplatnŊn² zm²nŊn®ho 
postupu. 
Ad 10) NavrhovanĨ postup nelze uplatnit, neboŠ ĐŚad 
k podobnému postupu nemá zákonné kompetence. Podmínky 
¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ jsou stanovovány 
samostatnŊ v r§mci podm²nek jednotlivĨch pŚ²dŊlŢ. 
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n§sledn§ opatŚen² na prevenci a odstranŊn² ruġen² DVB-T sítí. 
5) ĻTĐ zŚ²d² 24/7 informaļn² linku pro veŚejnost, prostŚednictv²m 
kter® budou moci div§ci Śeġit pŚ²padn® probl®my s ruġen²m 
DVB-T sign§lu. 6) Pokud dojde i pŚes preventivn² opatŚen² k 
ruġen² DVB-T pŚ²jmu, ĻTĐ omez² nebo pozastav² provoz ruġ²c² 
ZS aģ do doby uspokojiv®ho vyŚeġen² ruġen² (realizace a 
¼hrady n§pravnĨch opatŚen²). 7) ĻTĐ bude v individu§ln²ch 
opatŚen²ch vyd§vanĨch drģiteli pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ na 
z§kladŊ VĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚ²snŊ stanovovat opaļnou 
polarizaci vysílacích antén LTE vzhledem k pouģit® polarizaci 
vysílacích sítí DVB-T. 8) ĻTĐ v individu§ln²ch opatŚen²ch 
vyd§vanĨch drģiteli pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ na z§kladŊ 
VĨbŊrov®ho Ś²zen² maxim§lnŊ zpŚ²sn² poģadavky na filtraci 
sign§lu vys²lan®ho LTE z§kladnovĨmi stanicemi pŚedevġ²m u 
ZS umístŊnĨch v obydlenĨch oblastech a v oblastech, kde je 
pro DVB-T pouģit vys²lac² kan§l 60 a 59. 9) V pŚ²padech, kde to 
bude ekonomicky vĨhodn®, lze Śeġit C/I pomŊry mezi DVB-T a 
LTE instalac² lok§ln²ho opakovaļe sign§lu DVB-T pro zvĨġen² 
¼rovnŊ sign§lu DVB-T v ohroģen® lokalitŊ. N§klady na vĨstavbu 
takovĨch opakovaļŢ uhrad² ĻTĐ oper§torovi s²tŊ. Toto Śeġen² 
se týká pouze oblastí pokrytých DVB-T signálem na kanálech 
59 a 60. 10) ĻTĐ bude vyd§vat individu§ln² opr§vnŊn² drģiteli 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ na z§kladŊ VĨbŊrov®ho Ś²zen² pro 
vyuģit² kmitoļtŢ v p§smu 800MHz aģ pot®, co tento drģitel 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ prok§ģe efektivn² vyuģit² ostatn²ch, 
dŚ²ve pŚidŊlenĨch kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ pro mobiln²/pevn® 
komunikaļn² s²tŊ. MoģnĨm Śeġen²m je i akcelerace Ś²zeného 
pŚechodu zemsk®ho digit§ln²ho TV vys²l§n² do form§tu DVB-T2 
a opuġtŊn² vysokĨch vys²lac²ch kan§lŢ v DVB-T. 

5-013 5.1.1 (14) Vys²lac² kan§l 60 je pouģit ve vys²lac² s²ti 3, konkr®tnŊ na 
stanoviġt²ch Ļern§ hora, JeġtŊd a TŚi kŚ²ģe. Sign§l tŊchto dvou 
vys²laļŢ z§sobuje sign§lem multiplexu 3 cca 16% obyvatel 
Ļesk® republiky. Pro odstup provozu syst®mŢ LTE a DVB-T je 
zvolen ochranný interval pouze 1 MHz (interval 790 ï 791 
MHz), tzn., ģe LTE syst®my budou fakticky pracovat na 
sousedn²m pracovn²m kan§lu. Nen² moģn® komerļnŊ 
dostupnĨmi prostŚedky odfiltrovat takto bl²zk® sign§ly a to jak na 
stranŊ vys²lac², tak zejm®na na stranŊ pŚij²mac². Je tak® zn§mo, 
ģe Śada Set top boxŢ, zejm®na niģġ²ch cenovĨch relac², nen² 
schopna takto bl²zk® kan§ly rozliġit, zvl§ġtŊ pokud sign§ly na 
sousedních kanálech si nejsou podobné co do jejich intenzity. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V souladu s pŚipom²nkou bude metodickĨ postup pŚi zjiġtŊn² 
ruġen² upraven i pro variantu C3 v souladu se z§vŊry RRC06 a 
doporuļen² ITU-R BT.1368-9.  
K dalġ²m ļ§stem pŚipom²nky odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky  5-011. 
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Tuto vlastnost dokl§d§ i samotnĨ graf ochrannĨch pomŊrŢ (1) 
uvedenĨ v PŚ²loze ļ. 6 k VĨbŊrov®mu Ś²zen². VyplĨv§ z nŊj, ģe 
zejm®na ve mŊstech, kde budou um²stŊny z§kladnov® stanice 
LTE v bl²zkosti pŚij²mac²ch ant®n DVB-T bude docházet k 
ļast®mu a masivn²mu ruġen², kter® nebude moģn® na stranŊ 
pŚ²jmu eliminovat. Evropsk® studie a zkuġenosti z re§ln®ho 
provozu ukazuj², ģe na takto bl²zk®m kan§lu mŢģe bĨt ohroģeno 
aģ 11% dom§cnost² pŚij²maj²c²ch DVB-T sign§l, tzn., ģe ve vĨġe 
uveden® oblasti mŢģe j²t aģ o 100.000 potenci§ln²ch div§kŢ. 
Intenzita ruġen² se zvyġuje se sl§bnouc²m sign§lem, ļili 
vzd§lenost² od vys²laļe. To mŢģe pŚin®st znaļn® probl®my 
napŚ. v Hradci Kr§lov®, kde jiģ v mŊstsk® z§stavbŊ dosahuje 
¼roveŔ sign§lu z Ļern® hory hodnot kolem -50 dBm i m®nŊ. Pro 
tuto ¼roveŔ vyplĨv§ pro sousedn² kan§ly ochrannĨ pomŊr cca -
30 dB, tzn., ģe ¼roveŔ sign§lu LTE v tomto mŊstŊ by nemŊla 
pŚekroļit hranici -20 dBm ani v blízkosti základnové stanice. 
PŚitom tyto ¼rovnŊ LTE sign§lu mŢģe generovat z§kladnov§ 
stanice LTE s výkonem 800W (59dBm ï max. povolená 
hodnota ve VĨbŊrov®m Ś²zen²) i na vzd§lenosti aģ nŊkolika 
kilometrŢ. Z vĨġe uveden®ho vyplĨv§, ģe budouc² situace se 
bude vyv²jet buŅ tak, ģe budou spuġtŊny efektivn² 
vysokovýkonné základnové stanice LTE, které zaruġ² vĨznamnĨ 
poļet pŚij²maļŢ DVB-T, nebo dojde k zásadnímu omezení 
vĨkonu stanic v ohroģenĨch mŊstech a pak bude diskriminov§n 
drģitel zejm®na kmitoļtov®ho bloku A1 a A2, neboŠ bude nucen 
budovat hustou a n§kladnou s²Š ZS s malĨm vĨkonem. To je 
napŚ. i jedn²m z dŢvodŢ, proļ by mŊla bĨt provedena fundovan§ 
analĨza, jej²ģ vĨsledky budou z§kladem pro zajiġtŊn² 
komplexn²ch a zodpovŊdnĨch krokŢ pŚi tendrov§n² a budov§n² 
LTE sítí. Z tohoto pohledu, budou-li zabezpeļeny opr§vnŊn® 
podmínky pro ochranu DVB-T sítí mohou mít bloky A1 a A2 
odliġnou podnikatelskou hodnotu a t²m i cenu ve srovn§n² s 
ostatn²mi bloky v Aukci. Podobnou situaci lze oļek§vat i v 
dalġ²ch mŊstech (napŚ. Rychnov n. KnŊģnou, Ostrov u K. VarŢ) 
Situaci jeġtŊ zhorġuje fakt, ģe vys²lac² s²Š 3 pouģ²v§ modulaļn² 
sch®ma C3, nikoliv C2, se kterĨm poļ²t§ PŚ²loha ļ. 6, ve kter® 
mezn² kŚivky ochrannĨch pomŊrŢ pro sch®ma C3 vŢbec nejsou 
uvedeny. N§vrh Śeġen²: Vzhledem k nemoģnosti ¼ļinn® filtrace 
doporuļujeme prim§rnŊ pŚeveden² vys²lac²ho kan§lu 60 na 
vhodný niģġ² vys²lac² kan§l souļasnŊ s oļek§vanĨm 
pŚeveden²m kan§lu 61 na Ļern® hoŚe. V tomto pŚ²padŊ ĻTĐ 
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uhrad² oper§torovi s²tŊ ¼ļelnŊ vynaloģen® n§klady na 
technologick® zmŊny a zajist² ¼ļinnou informaļn² kampaŔ v 
dotļen® oblasti prostŚednictv²m provozovatelŢ vys²l§n², kteŚ² 
tuto s²Š v dotļen® oblasti vyuģ²vaj². N§klady ¼ļelnŊ vynaloģen® 
na tuto kampaŔ uhrad² ĻTĐ podobnŊ jako ¼ļeln® n§klady na 
rekonstrukce technologi² skupinov®ho pŚ²jmu. 

5-014 5.1.1 (14) PŚestoģe ochrannĨ interval kan§lŢ LTE a DVB-T v tomto 
pŚ²padŊ ļin² jiģ 9 MHz a potŚebn® ochrann® pomŊry jsou o cca 
15 dB pŚ²znivŊjġ², komplikuje situaci fakt, ģe kan§l 59 je pouģit 
ve vys²lac² s²ti 3 v nejlidnatŊjġ²ch oblastech Ļesk® republiky ï 
Praze a okol² a BrnŊ a okol² ï tedy v oblasti, kde vys²laļe na 
kmitoļtu kan§lu 59 z§sobuj² t®mŊŚ 4 miliony potenci§ln²ch 
div§kŢ sign§lem DVB-T. Díky kanálovému odstupu je 
odhadovan® procento ruġenĨch pŚij²maļŢ cca 1 aģ 2%, coģ 
vġak v takto lidnatĨch oblastech opŊt znamen§ kolem 70.000 
ohroģenĨch div§kŢ. I pŚes vyġġ² hodnoty ochrannĨch pomŊrŢ je 
situace s umisŠov§n²m ZS v mŊstsk® z§stavbŊ podobn§ 
pŚedchoz²mu pŚ²padu. Moģnou prevenc² je systematick® 
dovybaven² pŚij²mac²ch syst®mŢ individu§ln²ho i skupinov®ho 
pŚ²jmu strmĨm LPF filtrem (doln² propust), pouģit² opaļn® 
polarizace vysílání LTE, pŚestoģe zejm®na v hust® z§stavbŊ 
nen² vlivem odrazŢ a depolarizace sign§lu toto opatŚen² 100% 
¼ļinn®. Vhodn® umisŠov§n² a omezen² vĨkonu ZS je 
samozŚejmost² zejm®na v Praze a BrnŊ, kde je situace 
komplikovan§ pouģit²m obou polarizac² pro zajiġtŊn² portable 
pŚ²jmu na pokojovou ant®nu, coģ bylo jedn²m z c²lŢ a poģadavkŢ 
z§kazn²kŢ vys²lac²ch s²t² DVB-T. Z toho dŢvodu oper§toŚi 
rozġ²Śili investiļn² objem vystavŊnĨch s²t² o vys²laļe Praha-
mŊsto a Brno-Barviļova s vertik§ln² polarizac² nad r§mec 
pŢvodn²ch n§vrhŢ s²t². Tyto investice a jiģ zŚ²zenĨ portable 
pŚ²jem nesm² bĨt vĨstavbou LTE s²t² naruġen. Podobn§ situace 
jako v pŚ²padŊ k. 60 v Hradci Kr§lov® pravdŊpodobnŊ nastane v 
pŚ²padŊ mŊst Mlad§ Boleslav, PŚ²bram, Hodon²n, BŚeclav a 
dalġ²ch. Návrh Śeġen²: a) Jednou z moģnost² je pŚeveden² 
vys²lac²ho kan§lu 59 na vhodnĨ niģġ² vys²lac² kan§l souļasnŊ s 
pŚeveden²m kan§lu 60 a 61 na Ļern® hoŚe. To je Śeġen², kter® 
realizovala napŚ. Austr§lie ve snaze ochr§nit DVB-T vysílání. V 
tomto pŚ²padŊ ĻTĐ uhrad² oper§torovi s²tŊ ¼ļelnŊ vynaloģen® 
n§klady na technologick® zmŊny a zajist² ¼ļinnou informaļn² 
kampaŔ v dotļen® oblasti prostŚednictv²m provozovatelŢ 
vys²l§n², kteŚ² tuto s²Š v dotļen® oblasti vyuģ²vaj². N§klady 

Neakceptováno 
Ad a) K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-011. 
Ad b) V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-012 ĐŚad 
nepŚedpokl§d§ ģ§dn§ preventivn² Śeġen² pro pŚedch§zen² riziku 
ruġen², neboŠ se domn²v§, ģe riziko ruġen² je relativnŊ n²zk® a 
standardní nástroje pro pŚ²pady ruġen² shrnuté ve vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky  5-012 jsou dostateļn®. 
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¼ļelnŊ vynaloģen® na tuto kampaŔ uhrad² ĻTĐ podobnŊ jako 
¼ļeln® n§klady na rekonstrukce technologi² skupinov®ho pŚ²jmu; 
b) Druhou moģnost² je preventivnŊ vybavit vġechny ohroģen® 
pŚij²maļe (na z§kladŊ vĨsledkŢ analĨz) LPF filtry pro ¼ļinn® 
odfiltrov§n² sign§lŢ LTE na vstupu pŚij²maļe ļi technologie 
skupinov®ho pŚ²jmu. Pouģit² opaļn® polarizace vys²l§n² LTE je 
samozŚejmost², podobnŊ jako vhodnĨ a odsouhlasenĨ vĨkon a 
um²stŊn² ZS LTE. N§klady na dod§vku a instalaci filtrŢ hrad² 
ĻTĐ. Preventivn² opatŚen² budou provedena v dostateļn®m 
ļasov®m pŚedstihu pŚed spuġtŊn²m ZS LTE. 

5-015 5.1.1 (14) Vzhledem k dostateļn®mu ochrann®mu kmitoļtov®mu intervalu 
je ruġen² v oblastech obsluhovanĨch na kanálech 58 a niģġ²ch 
DVB-T pŚ²jmu omezeno na oblasti s nízkou úrovní DVB-T 
sign§lu. Zde mohou bĨt potenci§lnŊ pŚekroļeny hodnoty 
ochrannĨch pomŊrŢ, zejm. v obc²ch a mŊstech, kde budou 
um²stŊny ZS LTE v bl²zkosti z§stavby. řeġen² spoļ²v§ v 
podobnĨch opatŚen²ch jako v pŚ²padŊ Śeġen² ruġen² v kanálu 59 
(filtrace, polarizace, omezen² vĨkonu, um²stŊn² ZS). Potenci§lnŊ 
ohroģen® lokality je tŚeba identifikovat detailn² analĨzou ĻTĐ. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
014. 

5-016 5.1.1 (14) Nebezpeļ² zahlcen²m vstupn²ch tunerŢ pŚij²maļŢ DVB-T silným 
sign§lem bl²zk® ZS se d§ pŚedpokl§dat zejm®na v mŊstsk® 
z§stavbŊ, tj. tam, kde budou umisŠov§ny ZS v bl²zkosti 
pŚij²mac²ch ant®n DVB-T. PŚi nevhodn®m um²stŊn² ZS, jejich 
vys²lac²ch ant®n a pŚ²liġ velk®m vĨkonu ZS (coģ bude snahou 
MNO z dŢvodu zlevnŊn² s²tŊ) mŢģe doj²t k zahlcen² vstupn²ch 
d²lŢ pŚij²maļŢ, STA apod. v okruhu aģ 300 metrŢ od ZS (pokud 
nepŢjde o bl²zk® kmitoļty). To zpŢsob² velk® Ăb²l® d²ryñ v pokryt² 
signálem DVB-T v nejcitlivŊjġ²ch m²stech s²tŊ, ve mŊstech. Dle 
analĨz mŢģe takto bĨt postiģeno cca 1-2 % div§kŢ v cel® 
republice (bez ohledu na pŚij²manĨ kan§l), coģ mŢģe opŊt ļinit 
Ś§dovŊ statis²ce postiģenĨch div§kŢ. Jedinou ochranou v 
takovĨch pŚ²padech je vhodnĨ design LTE s²tŊ vļetnŊ um²stŊn² 
ZS, jejího vĨkonu, smŊrov§n² ant®n atd. V nŊkterĨch pŚ²padech 
mŢģe bĨt ekonomicky efektivnŊjġ² nahradit div§kŢm nevhodn® 
DVB-T pŚij²maļe za odolnŊjġ² typy v oblasti dosahu ruġen² LTE 
ZS. V tom pŚ²padŊ hrad² n§klady s takovou zmŊnou ĻTĐ. N§vrh 
Śeġen²: Zabr§nit vzniku ruġen² vhodnĨm n§vrhem LTE s²tŊ v 
obydlených oblastech. Technický návrh ZS v obydlených 
oblastech (tam, kde je ZS um²stŊna ve vzd§lenosti bl²ģe jek 
500m od obytn®ho domu) bude podl®hat schv§len² ĻTĐ a 

Neakceptováno 
V pŚ²padŊ ruġen² bude ĐŚad postupovat striktnŊ v souladu 
s platnĨmi pr§vn²mi pŚedpisy, zejm®na se Z§konem.  
ĐŚad nyn² nepŚedj²m§ konkr®tn² zpŢsob odstranŊn² ruġen² 
v jednotlivĨch pŚ²padech. V PŚ²loze 6 proto nelze moģn® 
postupy detailnŊ definovat.  
K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-012. 
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operátora DVB-T s²tŊ, jej²ģ sign§l vypoļtenĨ dle Vyhl§ġky ļ. 
163/2008 Sb. dosahuje v t®to oblasti alespoŔ minim§ln² hodnoty 
intenzity dle Ä4 p²sm. a) t®ģe Vyhl§ġky. 

5-017 5.1.1 (15) Rozhodnut² EU komise 2010/267/EU uv§d² v pŚ²loze, kapitole B, 
v bodu 1. mezn² hodnoty uvnitŚ bloku. Mezn² hodnota EIRP u 
z§kladnovĨch stanic uvnitŚ bloku nen² z§vazn§. Ļlensk® st§ty 
vġak mohou mezn² hodnoty stanovit, a nen²-li zdŢvodnŊno jinak, 
tyto mezn² hodnoty leģ² obvykle v rozmez² od 56 dBm/5 MHz do 
64 dBm/5 MHz. Podle analýz naġ² spoleļnosti je optim§ln² 
hodnota EIRP 60 dBm/5 MHz. A to jak z pohledu pl§nov§n² s²tŊ, 
tak z pohledu technologickĨch moģnost² vys²lac²ch zaŚ²zen² a 
antén. Navrhujeme mezní hodnotu EIRP u základnových stanic 
uvnitŚ bloku stanovit na 60 dBm/(5 MHz). 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V souladu s pŚipom²nkou ĐŚad pŚistoup² ke zvĨġen² hodnoty 
EIRP na 60 dBm/5 MHz v kmitoļtov®m pásmu 800 MHz s tím, 
ģe v oblastech ruġen² bude hodnota EIRP adekv§tnŊ sn²ģena 
dle vĨsledkŢ zkuġebn²ho provozu. 

5-018 5.1.1 (15) Je uvedeno, ģe vzhledem k neukonļen®mu analogov®mu 
televizn²mu vys²l§n² na ¼zem² Polska, mŢģe v pŚ²hraniļn²ch 
oblastech Ļesk® republiky lok§lnŊ doch§zet k nezbytn®mu 
omezen² vyuģ²v§n² ¼sekŢ kmitoļtov®ho p§sma 800 MHz. Toto 
omezení není v dokumentu d§le specifikov§no. Ģ§d§me t²mto 
ĐŚad o zveŚejnŊn² oblast², kde bude k vĨġe uveden®mu 
omezení docházet spolu s uveden²m ļasov®ho r§mce tohoto 
omezen². D§le navrhujeme, aby povinnost pokryt² okresŢ byla 
sn²ģena o poļet okresŢ, ve kterĨch jsou lok§ln² omezení, 
pŚ²padnŊ se adekv§tnŊ sn²ģila podm²nka pokryt² obyvatel 
okresŢ s t²mto omezen²m. 

Neakceptováno 
ĐŚad uv§d², ģe Polsko opakovanŊ deklarovalo jako svŢj c²l 
ukonļit analogov® vys²l§n² do poloviny roku 2013. Vzhledem 
k term²nŢm dokonļen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² a ļasu potŚebn®mu 
k vĨstavbŊ tŊchto s²t², nepŚedpokl§d§ ĐŚad, ģe by uveden§ 
problematika omezila vĨznamnŊ moģnost vyuģit² kmitoļtŢ 
v pŚ²hraniļn²ch oblastech. 

5-019 5.1.1 (15) S podm²nkami vyuģit² r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz se 
v§ģe i omezen® vyuģit², kter® nen² zohlednŊno v rozvojovĨch 
krit®ri²ch. V t®to kapitole se jedn§ zejm®na o vyuģit² 
pŚedmŊtn®ho spektra pro potŚeby pozemn²ho vys²l§n² i po roce 
2012 u vys²laļŢ Trutnov a Ostrava (tedy v dobŊ, kdy jiģ pro 
drģitele pŚ²dŊlu bŊģ² lhŢta pro splnŊn² podmínek spojených 
s pŚ²dŊlem v p§smu 800 MHz) a d§le o omezen® vyuģ²v§n² 
souvisej²c² s neukonļen²m analogov®ho vys²l§n² v Polsku. 
Rozvojov§ krit®ria by se mŊla upravit, aby reflektovala toto 
omezen® vyuģit². Je tŚeba nejpozdŊji ve vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² stanovit Z§vaznĨ term²n ukonļen² vyuģ²v§n² kan§lu 
v oblasti Ostrava. 

Neakceptováno 
K návrhu úpravy rozvojových kritérií vzhledem k omezením 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-083. 
Z§vaznĨ term²n ukonļen² term²nu vyuģ²v§n² kan§lu v oblasti 
Ostrava nelze moment§lnŊ stanovit, ani nelze pŚedv²dat datum 
ozn§men² z§vazn®ho data ukonļen², neboŠ tento krok prob²h§ 
v koordinaci s Polskem. K této problematice dále odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-018. 

5-020 5.1.3 (1), (7) Velk® mnoģstv² eNodeB bude minim§lnŊ ve stŚednŊdob®m 
horizontu z§visl® na bezdr§tov®m pŚipojen² k telekomunikaļn² 
infrastruktuŚe oper§tora. Navrhujeme, aby existovala moģnost 

Akceptováno 
Vyuģit² p§sma je definov§no v PVRS, který tento zpŢsob vyuģit² 
spektra nevyluļuje. Z tohoto ohledu je ovġem nezbytn® 
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vyuģit² p§sma 2600MHz FDD jak pro ploġn® pokryt² v hustŊ 
obydlených oblastech, tak pro budování point-to-point páteŚn²ch 
spojŢ (uplinkŢ) k jednotlivým eNodeB v rurálních oblastech, tak 
aby se sn²ģily opexov® n§klady na provoz s²tŊ (z pŚ²padnĨch 
titulŢ n§kupu dalġ²ch nezbytnĨch frekvenc² nutnĨch pro p§teŚn² 
spoje). 

upozornit na podm²nky ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ dle kapitoly 
5.3 a závazná rozvojová kritéria spojená s tímto pásmem, která 
vyuģ²v§n²m kmitoļtŢ konkr®tnŊ pro tento ¼ļel naplnŊna nejsou. 

5-021 5.1.4 (11) Vzhledem k velmi rozġ²Śen®mu pouģ²v§n² d§lkovŊ ovl§dan®ho 
elektrick®ho nakl§pŊn² ant®n a v budoucnu i tzv. chytrĨch 
(smart) ant®n je nezbytn®, aby ģ§dosti ve form§tu XML 
umoģŔovaly reprezentovat i tyto ant®ny ï napŚ. tedy rozsah 
povolených naklopení. Nastavení elektrického naklopení se ladí 
bŊhem optimalizace s²tŊ a nelze jej dopŚedu fixovat v okamģiku 
pod§v§n² ģ§dosti. Spr§va individu§ln²ch ģ§dost² je obecnŊ 
administrativnŊ velmi n§roļn§ pro obŊ strany. Vyzýváme tedy 
ĻTĐ, aby zv§ģil moģnost vyuģ²v§n² syst®mu zpŊtn®ho hl§ġen² 
spuġtŊnĨch z§kladnovĨch stanic tak, jak to ¼spŊġnŊ funguje v 
s²t²ch UMTS. T²m nebude dotļena informovanost ĻTĐ o 
vyuģ²v§n² pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ a celĨ proces se administrativnŊ 
velmi urychl² a zjednoduġ². 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Na z§kladŊ uvedenĨch skuteļnost² ĐŚad nebude v 
individu§ln²ch opr§vnŊn²ch uv§dŊt údaje o naklopení antén. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-023 ĐŚad souhlasí se 
syst®mem zpŊtn®ho hl§ġen² spuġtŊnĨch z§kladnovĨch stanic. 
ĐŚad ovġem trv§ na mŊs²ļn²m cyklu hl§ġen² a to zejm®na 
z dŢvodu moģnosti podrobn® kontroly rozvojovĨch krit®ri² a 
monitoringu problematiky ruġen². 
Vzhledem k existenci rizika ruġen² v pŚ²padŊ p§sma 800 MHz 
ĐŚad trv§ na zachov§n² minim§lnŊ mŊs²ļn²ho zkuġebn²ho 
provozu. V ostatn²ch p§smech tento zkuġebn² provoz nebude 
vyģadov§n.  
ĐŚad deklaruje, ģe zohledn² pŚipom²nku v koneļn®m textu 
Vyhl§ġen² tak, aby minimalizoval administrativn² z§tŊģ pŚi 
vyd§v§n² individu§ln²ch opr§vnŊn². 

5-022 5.1.4 (13) Problematika nekompatibility a ruġen² je Śeġena detailnŊ 
v pŚ²loze 6, proto nen² dŢvod toto duplicitnŊ Śeġit v ļl§nku 5.1.4. 
Nen² n§m jasn®, proļ by postup pro ġetŚen² st²ģnost², popsanĨ v 
pŚ²loze 6, kterĨ funguje pro ostatn² frekvence, nemŊl fungovat i 
u LTE. V ļl§nku 5.1.4 rovnŊģ chyb² definice ñzkuġebn²ho 
provozuò a pŚ²padn® spory mohou ohrozit splnŊn² z§vazku 
pokryt². Navrhujeme posledn² odstavec od ĂOvlivŔov§n² 
okolních p§seméñ aģ do konce ļl§nku vypustit. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-021 ĐŚad upustil od 
zkuġebn²ho provozu pŚi vyd§v§n² individu§ln²ch opr§vnŊn² pro 
kmitoļty v pásmech 1800 a 2600 MHz. 

5-023 5.1.4 (15) Je uvedeno, ģe vyuģit² r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², na jednotlivĨch z§kladnovĨch 
stanic²ch Drģitele pŚ²dŊlu podl®h§ schv§len² ĐŚadu ve formŊ 
individu§ln²ho opr§vnŊn². Ģ§dost o vyd§n² popŚ. zmŊnu 
individu§ln²ho opr§vnŊn² bude pod§v§na pŚi kaģd® zmŊnŊ 
parametrŢ z§kladnov® stanice ļi rozġ²Śen² s²tŊ o nov® 
z§kladov® stanice. Jsme toho n§zoru, ģe uveden® m§ re§lnĨ 
základ v p§smu 800 MHz, kde mŢģe doch§zet k negativn²mu 
ovlivŔov§n² mezi syst®my LTE a pozemn²m digit§ln²m vys²l§n²m 
DVB-T, nevid²me vġak dŢvod zav§dŊt podobnĨ proces i do 
pásem 1800 MHz a 2600 MHz. V pásmu 1800 MHz mimo toho 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-021 ĐŚad upustil od 
testovac²ho provozu pŚi vyd§v§n² individu§ln²ch opr§vnŊn² pro 
kmitoļty v pásmu 1800 a 2600 MHz. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-021 ĐŚad zohledn² 
pŚipom²nku v koneļn®m textu Vyhl§ġen² tak, aby minimalizoval 
administrativn² z§tŊģ pŚi vyd§v§n² individu§ln²ch opr§vnŊn² 
v pásmu 800 MHz. 
ĐŚad zat²m nepŚedpokl§d§ svol§n² pracovn² skupiny, nicm®nŊ 
její ustanovení v budoucnu nevyluļuje. 
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mŢģe j²t o kmitoļty GSM, kde uģ je proces vydávání 
individu§ln²ch opr§vnŊn² a reportov§n² z§kladnovĨch stanic 
stanoven odliġnŊ od navrhovan®ho. D§le jsme toho n§zoru, ģe 
navrhovan§ procedura spouġtŊn² LTE z§kladnovĨch stanic je 
pŚ²liġ sloģit§ a administrativnŊ i ļasovŊ n§roļn§. N§vrh 
stanovuje, ģe pro kaģdou z§kladnovou stanici bude nutno ģ§dat 
o individu§ln² opr§vnŊn², a to i opakovanŊ pŚi zmŊnŊ parametrŢ, 
k ļemuģ doch§z² pŚi prvotn² optimalizaci s²tŊ v hojn® m²Śe. Proto 
navrhujeme, aby se k t®to problematice seġla pracovn² skupina 
za ¼ļasti ĐŚadu a potencion§ln²ch z§jemcŢ o spektrum a 
navrhla novou proceduru, kter§ na jedn® stranŊ zajist² 
informovanost ¼Śadu pŚi spouġtŊn² z§kladnovĨch stanic a na 
druh® stranŊ nebude drģitele spektra nadbyteļnŊ 
administrativnŊ zatŊģovat. 

5-024 5.2 (15) ĐŚad si vyhrazuje pr§vo kdykoliv upravit n§roky na technická 
zaŚ²zen² spojen§ s vyuģit²m tŊchto kmitoļtovĨch blokŢ. Jsme 
toho n§zoru, ģe technick® n§roky na zaŚ²zen² by nemŊly bĨt 
mŊnŊny po dobu platnosti povolen² a navrhujeme, aby 
technick® n§roky na zaŚ²zen² nebyly po uzavŚen² podm²nek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² mŊnŊny. 

Neakceptováno 
ĐŚad nemá v úmyslu jakkoli v budoucnu mŊnit podmínky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². Nicm®nŊ parametry, které vyplývají z 
obecnŊ z§vaznĨch pr§vn²ch pŚedpisŢ nebo opatŚen² ĐŚadu, 
mezi kter® patŚ² i technick® n§roky na zaŚ²zen², se v ļase mŊnit 
mohou a ĐŚad nemŢģe garantovat jejich nemŊnnost.  
ĐŚad d§le uv§d², ģe zmŊny podm²nek bude ļinit v souladu se 
souļasnou prax², tzn. v podobŊ ¼prav pŚ²sluġnĨch ļ§st² Pl§nu 
vyuģit² r§diov®ho spektra a VġeobecnĨch opr§vnŊn² k 
provozov§n² r§diovĨch zaŚ²zen² jsou jako opatŚen² obecn® 
povahy vģdy pŚedem veŚejnŊ konzultuje. 

5-025 5.3 (1), (7) Pokud regul§tor uvaģuje o nastaven² ļasovĨch limitŢ pro 
vĨstavbu s²tŊ (s ļ²mģ gener§lnŊ souhlas²me), pak mus² tak® 
re§lnŊ umoģnit takovou s²Š vybudovat (a to buŅ ĻTĐ, nebo 
pŚ²sluġn® ministerstvo). Navrhujeme proto, aby doġlo k ¼pravŊ 
pŚedmŊtnĨch z§konŢ tak, aby vĨstavba s²tŊ podl®hala 
maxim§lnŊ jednomu Ś²zen² ve zkr§cen® lhŢtŊ ļi pouze ohl§ġen² 
stavby. Z§roveŔ navrhujeme povinnost kolokace (jak ant®nn²ch 
syst®mŢ, tak telekomunikaļn²ch zaŚ²zen²) u st§vaj²c²ch 
mobiln²ch oper§torŢ tak, aby bylo re§ln® novou mobiln² s²Š 
vybudovat v poģadovanĨch term²nech. Z§roveŔ navrhujeme, 
aby byly zjednoduġeny podm²nky um²stŊn² z§kladnovĨch stanic 
na pam§tkovŊ chr§nŊn® objekty, kter® tvoŚ² vĨznamnou ļ§st 
objektŢ vhodnĨch pro budov§n² 4. mobiln² s²tŊ. DoplnŊn² 
navrhujeme z dŢvodu re§ln®ho umoģnŊn² takovouto s²Š 
vybudovat. 

Neakceptováno 
Pr§vn² pŚedpisy upravuj²c² pr§vn² situace spojen® s výstavbou a 
budováním sítí, a to nejen v oblasti elektronických komunikací, 
byly v minulosti opakovanŊ mŊnŊny, vļetnŊ pŚ²padn® moģnosti 
vyvlastnŊn² pozemku u s²t² budovanĨch ve veŚejn®m z§jmu. 
C²lem bylo usnadnit celĨ proces, avġak pŚi souļasn®m 
zachov§n² Đstavou zaruļenĨch pr§v dotļenĨch subjektŢ. Nad 
uveden® je tŚeba konstatovat, ģe nen² ve sf®Śe kompetenc² 
ĐŚadu poģadovanou zmŊnu pr§vn²ch pŚedpisŢ zajistit.  
K problematice kolokace odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-091. 
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5-026 5.3 (6) Dokument stanov² bl²ģe neodŢvodnŊnou podm²nku zah§jen² 
¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ, tj. zah§jen² poskytov§n² 
komerļn²ch sluģeb, ve lhŢtŊ do 1 roku od pr§vn² moci pŚ²dŊlu. Z 
Dokumentu nen² zŚejm®, proļ je lhŢta pro efektivn² vyuģ²v§n² 
spektra stanovena na dobu 1 rok, kdyģ se tato jev² jako 
nepŚimŊŚenŊ kr§tk§, doporuļujeme jej² prodlouģen² na lhŢtu 2 
let v souladu s Ä 22b Z§kona. LhŢta jednoho roku je naprosto 
nepŚimŊŚen§, jelikoģ spuġtŊn² komerļn²ho provozu bude 
nevyhnutelnŊ pŚedch§zet spuġtŊn² provozu testovac²ho, kterĨ 
potrv§ urļitou dobu. D§le se v obecn® rovinŊ domn²v§me, ģe 
sama platn§ pr§vn² ¼prava pŚedpokl§d§ dva moģn® zpŢsoby 
stanoven² lhŢty pro zah§jen² vyuģ²v§n² spektra. A to (i) v 
souladu s Ä 22b odst. 3 Z§kona Ădo dvou let ode dne pr§vn² 
moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu, pokud lhŢta nen² stanovena 
pŚ²dŊlemñ; a d§le (ii) stanoven²m lhŢty k vyuģ²v§n² spektra v 
pŚ²dŊlu. Dosavadn² praxe Ļesk®ho telekomunikaļn²ho ¼Śadu 
byla pŚi vyd§v§n² rozhodnut² o udŊlen² kmitoļtov®ho pŚ²dŊlu 
takov§, ģe rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu vģdy stanovovalo 
povinnosti v podobŊ rozvojovĨch krit®ri², kter§ jasnŊ definovala 
povinnost drģitele spektra ve stanoven®m ļase dos§hnout 
dan®ho pokryt². Domn²v§me se tak, ģe citovanĨ z§vazek 
dosaģen² stanoven®ho pokryt² v dan®m term²nu je pr§vŊ 
z§konem pŚedv²danĨm Ăstanoven²m lhŢty k vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢñ ve smyslu Ä 22b odst. 2 Z§kona. Poģadavek 
vyj§dŚenĨ v ļl. 5.3 Dokumentu, na zah§jen² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ, je ve svŊtle existence rozvojovĨch z§vazkŢ 
stanovenĨch v ļl. 5.3.1 a Ä 22b odst. 2 Z§kona nadbyteļnĨ. 
Vztahoval by se totiģ podle naġeho n§zoru skuteļnŊ pouze na 
spektrum, pro jehoģ ¼ļeln® (efektivn²) uģ²v§n² nen² stanoven v 
rozhodnut² o pŚ²dŊlu ģ§dnĨ rozvojovĨ parametr. Potom by se ale 
na vyuģ²v§n² takov®ho spektrum vztahovala obecn§ z§konn§ 
lhŢta stanoven® Ä 22b odst. 3 Z§kona. 

Akceptováno 
Z Vyhl§ġen² bude vypuġtŊna zkr§cen§ roļn² lhŢta pro zahájení 
vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ. LhŢta pro zah§jen² vyuģ²v§n² 
rádiových kmitoļtŢ ve smyslu Ä22b odst. 2 Zákona bude ve 
Vyhl§ġen² stanovena pro vġechny kmitoļty, kter® jsou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², jednotnŊ na 7 let od právní moci 
pŚ²dŊlu. 
Zah§jen²m vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ ve smyslu Ä22b odst. 2 
Zákona se rozum² zah§jen² vyuģ²v§n² cel®ho pŚidŊlen®ho 
rozsahu r§diovĨch kmitoļtŢ pro poskytov§n² sluģeb 
elektronických komunikací s vyuģit²m veŚejnĨch komunikaļn²ch 
s²t² provozovanĨch na (vġech) pŚidŊlenĨch r§diovĨch 
kmitoļtech.  
Vzhledem k prodlouģen² lhŢt pro zah§jen² vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ podle Ä22b odst. 2 Z§kona dle vypoŚ§d§n² t®to 
pŚipom²nky ĐŚad pŚistoupil k doplnŊn² rozvojovĨch krit®ri² o lhŢtu 
pro zah§jen² poskytov§n² sluģeb elektronickĨch komunikac² 
s vyuģit²m veŚejnĨch komunikaļn²ch s²t² provozovanĨch na 
pŚidŊlenĨch r§diovĨch kmitoļtech. Tato novŊ zaveden§ lhŢta 
bude i pŚi prodlouģen² lhŢty k zah§jen² vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ ve smyslu §22b odst. 2 Z§kona zajiġŠovat prŢbŊģn® 
¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ.  
LhŢta pro zah§jen² poskytov§n² sluģeb elektronickĨch 
komunikací s vyuģit²m veŚejnĨch komunikaļn²ch s²t² 
provozovanĨch na pŚidŊlenĨch r§diovĨch kmitoļtech bude 
stanovena pro vġechny kmitoļty, kter® jsou pŚedmŊtem 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², jednotnŊ na 2 roky od pr§vn² moci pŚ²dŊlu.  

5-027 5.3 (6) 
 
 
 
 
 
 

Je tŚeba vyjasnit ot§zku, co je m²nŊno pojmem Ăvyuģ²vat 
spektrumñ ve smyslu Ä 15, resp. 22b odst. 3 Z§kona. Z§konnou 
definici Ăvyuģ²v§n² spektrañ poskytuje (pŚedpokl§d§me, ģe je j²m 
m²nŊno vyuģ²v§n² efektivn² ļi ¼ļeln®, ve smyslu ustanoven² Ä 
15 odst. 1 Z§kona ļi Ä 15 odst. 7 a dalġ²ch) v obecn® rovinŊ Ä 
15 odst. 3 Z§kona. Tento definuje pojem vyuģ²v§n² spektra jako 
Ăpouģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ pro radiokomunikaļn² sluģby 
nebo zajiġŠov§n² s²tŊ elektronickĨch komunikac²ñ. Definice tak 
na prvn² pohled jakkoliv neindikuje poģadavek na pouģ²v§n² 

Neakceptováno 
Zah§jen² vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ je pojem vyplĨvaj²c² 
z ustanovení § 15 odst. 3 ve spojení s § 22b odst. 2 Zákona. 
Text Vyhl§ġen² nijak nemŊn² vĨznam tohoto pojmu ļi jeho 
vĨklad. Poplatky za vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ se v souladu s 
Ä 24 Z§kona odv²j² od pr§vn² moci individu§ln²ho opr§vnŊn² 
k vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ. Poplatky jsou d§le upraveny v 
naŚ²zen² vl§dy ļ. 154/2005 z 6. dubna 2005 o stanoven² vĨġe a 
zpŢsobu vĨpoļtu poplatkŢ za vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ a 
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cel® ġ²Śky drģen®ho spektra, ale hovoŚ² pouze obecnŊ o 
zah§jen² pouģ²v§n² dan®ho spektra pro poskytov§n² sluģeb a k 
zajiġŠov§n² s²tŊ ve smyslu Ä 15 odst. 3 Z§kona. Pro vylouļen² 
pochybnost² je tŚeba jednoznaļnŊ specifikovat, jak pŚesnŊ bude 
definice pojmu Ăvyuģ²v§n² spektrañ v praxi uplatŔov§na. 
Domn²v§me se, ģe extenz²vn² vĨklad definice v tom smyslu, ģe 
Ăvyuģ²v§n²m r§diovĨch kmitoļtŢñ je m²nŊno vyuģ²v§n² cel® ġ²Śky 
drģen®ho spektra by bylo vĨkladem ad absurdum z 
n§sleduj²c²ch dŢvodŢ: (i) postr§d§ oporu v platn® pr§vn² ¼pravŊ; 
(ii) je zŚejm®, ģe kaģdĨ oper§tor mobiln² komunikaļn² s²tŊ mus² 
disponovat kapacitn² rezervou na postupn® navyġov§n² kapacity 
sv® s²tŊ tak, jak roste jej² provozn² zat²ģen²; (iii) s ohledem na 
skuteļnost, ģe oper§toŚi za z²sk§n² spektra zaplat² ļ§stky v 
Ś§dech miliard korun a spektrum z²sk§vaj² na dobu zpravidla 15 
let, lze logicky oļek§vat, ģe spektrum vyuģ²vaj² tak, aby 
prim§rnŊ splnily uloģen§ rozvojov§ krit®ria a n§slednŊ v souladu 
se svými obchodními strategiemi pokrývali rostoucí poptávku po 
novĨch, kapacitnŊ n§roļnŊjġ²ch, sluģb§ch. Je tak tŚeba postavit 
na jisto následuj²c²: 1. kdy vznikne naġ² spoleļnosti povinnost v 
souladu s poģadavkem na vyuģ²v§n² spektra do jednoho roku 
ve smyslu ļl. 5.3 Dokumentu platit poplatky za veġker® 
spektrum z²skan® v aukci; 2. potvrdit spr§vnost naġeho z§vŊru, 
ģe stanoven² povinnost² v podobŊ rozvojovĨch krit®ri² v 
rozhodnut² o pŚ²dŊlu, je ĂlhŢtou pro zah§jen² vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ stanovenou v pŚ²dŊluñ ve smyslu Ä 22b odst. 3 Z§kona; 
3. potvrdit spr§vnost naġeho z§vŊru, ģe takto stanoven§ doba 
pro zah§jen² vyuģ²v§n² spektra z§konem (2 roky) ļi 
Dokumentem v ļl. 5.3 (1 rok) se vztahuje pouze na spektrum, k 
jehoģ vyuģ²v§n² nebude lhŢta pro zah§jen² vyuģ²v§n² stanovena 
v pŚ²dŊlu v podobŊ rozvojovĨch krit®ri². ZodpovŊzen² vĨġe 
uvedenĨch ot§zek je tak z§sadn²m pŚedpokladem proveden² 
kvalifikované evaluace spektra nabízeného v aukci. Domníváme 
se, ģe lhŢta k zah§jen² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² spektra v ļl. 5.3 by 
mŊla bĨt z Dokumentu bez n§hrady vypuġtŊna, jelikoģ je s 
ohledem na stanovená rozvojová kritéria v pásmu 800 MHz, 
1800 MHz a 2600 MHz nadbyteļn§. Ve vztahu ke spektru, k 
nŊmuģ se rozvojov§ krit®ria nevztahuj², by se uplatnila z§konn§ 
dvoulet§ lhŢta stanoven§ Ä 22b odst. 3 Z§kona. 

ļ²sel, ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ. 
 
Odkazujeme tak® na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-026. 

5-028 5.3 (12) Konstatujeme, ģe povinnost zah§jen² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ ve lhŢtŊ jednoho roku od pr§vn² moci pŚ²dŊlu 
kmitoļtŢ uvalen§ bez rozd²lu jak na st§vaj²c² MNO, tak na 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V r§mci vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-026 ĐŚad prodlouģil lhŢtu pro 
zah§jen² vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ na 7 let, za souļasn®ho 
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pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora nar§ģ² na technick® moģnosti 
dodavatelŢ s²ŠovĨch technologi². PŚipom²n§me, ģe pŚ²padnĨ 
novĨ oper§tor by musel po pŚ²dŊlu frekvenc² zaļ²t budovat 
s²Šovou infrastrukturu od sam®ho zaļ§tku, na rozd²l st§vaj²c²ch 
MNO s plnŊ vybudovanĨmi s²tŊmi, kter® do velk® m²ry budou 
moci bĨt vyuģity pro instalaci novĨch technologi² 
vysokorychlostního ġirokop§smov®ho mobiln²ho pŚ²stupu k 
internetu. Pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora je s ohledem na 
pravidla Z§vazku n§rodn²ho roamingu nutn® pŚed zah§jen²m 
komerļn² nab²dky sluģeb dos§hnout pokryt² alespoŔ 20% 
populace pro získání nároku na národní roaming, jelikoģ 
nab²dka sluģeb mobiln² komunikace bez celoploġn®ho pokryt² 
nemŢģe bĨt vŢļi nab²dce souļasnĨch MNO 
konkurenceschopn§. Proto navrhujeme, aby ĻTĐ diferencoval 
tuto lhŢtu pro st§vaj²c² MNO a pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora. 
Alternativn² Śeġen² je akceptace návrhu uvalit na stávající MNO 
povinnost kolokace, coģ podpoŚ² efektivn² postup ġ²Śen² pokryt² 
ve vlastn² s²ti a umoģn² splnit podm²nku n§roku na n§rodn² 
roaming v pŢvodn²m znŊn² navrģenĨm ĻTĐ. Vzhledem k 
naġemu z§mŊru nab²dnout z§kazn²kŢm kvalitn² sluģby v co 
moģn§ nejkratġ²m horizontu preferujeme, aby se ĻTĐ pŚiklonil k 
tomuto alternativn²mu Śeġen². 

doplnŊn² dvoulet® lhŢty pro zah§jen² poskytov§n² sluģeb 
elektronických komunikací s vyuģit²m veŚejnĨch komunikaļn²ch 
s²t² provozovanĨch na pŚidŊlenĨch r§diovĨch kmitoļtech. ObŊ 
lhŢty byly prodlouģeny jednotnŊ pro vġechny r§diov® kmitoļty, 
kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². K návrhu kolokace 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-091. 

5-029 5.3 (15) Uv§d² se lhŢta pro zah§jen² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ, kter® je ztotoģnŊno se zah§jen²m poskytov§n² 
komerļn²ch sluģeb. Vzhledem k aktu§ln²m n§zorŢm ĐŚadu 
ohlednŊ vyuģ²v§n² pŚ²dŊlŢ UMTS, kde poskytov§n² komerļn²ch 
sluģeb bylo zah§jeno, a pŚesto je ĐŚad toho n§zoru, ģe 
vyuģ²v§ny by mŊly bĨt vġechny kmitoļty uveden® v pŚ²dŊlu, je 
nutné tuto podmínku v konzultovaném dokumentu ujasnit. 
Povaģujeme za z§sadn², aby drģitel rozhodnut² o pŚ²dŊlu nebyl 
nucen vyuģ²vat vġechny kmitoļty ve lhŢtŊ do dvou let od jejich 
obdrģen². Takto kr§tk§ lhŢta je zcela neodŢvodnŊn§. Je 
nepochybn®, ģe vĨstavba s²tŊ se po zŚ²zen² z§kladn²ho pokryt², 
kter® zajiġŠuje dostupnost sluģeb, pozdŊji Ś²d² potŚebou 
obslouģit aktu§ln² provoz v s²ti, tedy kapacitn² potŚebou. Proto v 
pŚ²padŊ pŚ²dŊlŢ udŊlovanĨch na dobu 15 let oper§tor potŚebuje 
kmitoļty, kter® zajist² i po uplynut² v²ce neģ 2 let od vyd§n² 
pŚ²dŊlu kmitoļtŢ moģnost vybudov§n² dostateļn® kapacity, která 
bude schopna obslouģit bez degradace kvality sluģby 
narŢstaj²c² provoz. PŚitom dle zveŚejnŊnĨch odhadŢ je 
v mobiln²ch telekomunikaļn²ch s²t²ch oļek§v§n enormn² n§rŢst 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
026. 
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datov®ho provozu. Ģ§d§me tedy, aby ĐŚad v rozhodnut² o 
pŚ²dŊlu jasnŊ uvedl, ģe zah§jen²m vyuģ²v§n² alespoŔ ļ§sti 
r§diovĨch kmitoļtŢ v alespoŔ v jednom z pŚedŊlenĨch p§sem ve 
lhŢtŊ 1 roku je z§roveŔ splnŊna povinnost uveden§ v Ä 22b 
odst. 2 z§kona ļ. 127/2005 Sb., o elektronickĨch komunikac²ch, 
v platn®m znŊn² (d§le ĂZ§konñ), tj. ģe pro splnŊn² t®to povinnosti 
nen² nutno zah§jit vyuģ²v§n² cel®ho objemu pŚidŊlenĨch 
kmitoļtŢ. V pŚ²padŊ, ģe ĐŚad vn²m§ jako nutn® stanovit lhŢtu, ve 
kter® bude vyuģ²v§n celĨ objem kmitoļtov®ho spektra z²skanĨ v 
aukci, navrhujeme, aby tato lhŢta byla dostateļnŊ dlouh§. K 
tomuto t®matu je nutn® doplnit, ģe vyġġ² kmitoļtov§ p§sma jsou 
vyuģ²v§na pro pos²len² kapacity pŚ²stupov® s²tŊ, pŚiļemģ 
provozovatel® s²t² nasazuj² pŚ²sluġn® kmitoļty aģ v okamģiku, 
kdy Ăz§kladn² s²Šñ pro potŚebu pokryt² (provozovan§ na niģġ²ch 
p§smech) jiģ kapacitnŊ nedostaļuje. Z tohoto dŢvodu 
navrhujeme, aby se lhŢta pro ¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ vztahovala souhrnnŊ na vġechna p§sma kmitoļtŢ, 
kter® drģitel z²sk§ v prŢbŊhu aukce. 

5-030 5.3 (17) V obavŊ z neopr§vnŊn®ho zvĨhodŔov§n² materi§l stanovuje 
nepŚimŊŚen§ rozvojov§ krit®ria pro pŚ²padn®ho nov®ho 
mobiln²ho oper§tora. PŚitom lze naj²t parametry, se kterĨmi je 
moģn® rozvojov§ kritéria svázat a kter®, aļ by byly stejn® pro 
vġechny oper§tory, dok§zaly by nov®ho oper§tora podpoŚit. V 
konkurenļn²m prostŚed² by mŊlo bĨt ve vlastn²m z§jmu nov®ho 
oper§tora zvyġovat svou marģi vĨstavbou na ¼kor vyuģ²v§n² 
n§rodn²ho roamingu a ne proto, ģe mu to ¼Śad naŚ²dil. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Nastavení rozvojových kritérií není definováno na z§kladŊ 
Ăobavy z neopr§vnŊn®ho zvĨhodŔov§n²ñ, ale na z§kladŊ 
z§konn® povinnosti ĐŚadu zajiġŠovat ¼ļinnou spr§vu a ¼ļeln® 
vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ. 
Na z§kladŊ vlastnost² spektra a jejich obchodního potenciálu 
ĐŚad stanovil minim§ln² poģadovan® pokrytí populace pro 
pásma 800 MHz, 1800 MHz (Blok B1) i 2600 MHz, pŚiļemģ 
pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi jsou lhŢty pro splnŊn² 
rozvojovĨch krit®ri² prodlouģeny o 1 rok. 
ĐŚad se nicm®nŊ v souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-026 
rozhodl zm²rnit podm²nky pro zah§jen² poskytov§n² sluģeb a 
d§le se rozhodl prodlouģit lhŢty pro fin§ln² splnŊn² rozvojovĨch 
krit®ri² u vġech p§sem o 2 roky v souladu s vypoŚ§d§n²m 
pŚipom²nky 5-048. 

5-031 5.3 (17) Poģadujeme pro nov®ho oper§tora prodlouģen² doby zaļ§tku 
¼ļeln®ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ alespoŔ o jeden rok a ģ§dn§ 
rozvojov§ krit®ria ve vġech frekvenļn²ch p§smech tak, aby novĨ 
oper§tor mohl efektivnŊ naplŔovat c²l ¼ļinn® hospod§Śsk® 
soutŊģe, pŚiļemģ se pŚedpokl§d§, ģe vĨstavba bude d²ky ¼ļinn® 
hospod§Śsk® soutŊģi v jeho vlastn²m ekonomick®m z§jmu; 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
LhŢta bude prodlouģena v souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 
5-026. 

5-032 5.3.1 (4) Pro poģadavek 75% pokryt² indoor a 85% s pouģit²m extern² Neakceptováno 
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antény nen² stanoveno jednoznaļn® krit®rium jeho ovŊŚov§n². V 
kaģd®m pŚ²padŊ je proto nutn® pŚesnŊ definovat ekvivalentn² 
intenzity elektromagnetického pole, které budou pro 
vyhodnocen² poģadovan®ho pokryt² 75% a 85% rozhoduj²c² 
(ekvivalentn² intenzita je poģadovaná intenzita pole pro 
poģadovan® % m²st a poģadovan® % ļasu, pŚepoļ²tan§ na 
hodnotu platnou pro 50% m²st a 50% ļasu) a metodu vĨpoļtu, 
kterou se bude vyhodnocen² prov§dŊt. 

ĐŚad se domn²v§, ģe metodika mŊŚen² stanovená v PŚ²loze ļ. 3, 
je dostateļn§. Pro ¼ļely kontroly mŊŚen²m jsou dostateļn® 
hodnoty výkonu, intenzita elektromagnetického pole nebude 
zjiġŠov§na. 

5-033 5.3.1 (6) V návrhu podmínek aukce se v kapitole 5.3.1. znovu objevila 
povinnost pokrĨt ģelezniļn² a tranzitn² koridory I. a IV., dálnice a 
rychlostn² komunikace, aniģ by tato byla jakkoliv zdŢvodnŊna. 
Tato podm²nka se jev² z nŊkolika dŢvodŢ jako zcela 
neopodstatnŊn§. Hlavn²m dŢvodem je jiģ tak velmi pŚ²sn§ 
podmínka pokrytí, která nemá ani v okolních zemích obdoby. 
DruhĨm dŢvodem je nejasná metodika, která nebyla v rámci 
pŚedloģen®ho materi§lu zpracov§na, a tud²ģ neproġla 
pŚipom²nkovĨm Ś²zen²m. Dalġ²m nem®nŊ z§vaģnĨm probl®mem 
zŢst§v§ dostupnost sign§lu uvnitŚ automobilŢ ļi vlakovĨch vozŢ, 
coģ ale nelze stanovit jako povinnost pro operátory. Operátor 
totiģ nen² schopen ovlivnit konstrukci tŊchto dopravn²ch 
prostŚedkŢ, jejichģ propustnost mobiln²ho sign§lu je variabiln² v 
z§vislosti na pouģitĨch materi§lech a mŢģe tak bĨt i velmi mal§. 
ZajiġtŊn² indoor pokryt² ve vlac²ch mŢģe bĨt pouze 
odpovŊdnost² provozovatele ģeleznic a to s ohledem na 
skuteļnost, ģe ġ²Śen² r§diov®ho sign§lu bude vģdy pŚ²mo z§visl® 
na prostupnosti vyuģitĨch materi§lŢ, kter® mobiln² oper§tor nen² 
schopen ovlivnit. Navrhujeme tedy vypuġtŊn² poģadavku na 
pokryt² ģelezniļn²ch a tranzitn²ch koridorŢ I. a IV., d§lnic a 
rychlostních komunikací. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
DŢvodem pro doplnŊn² podm²nky pokryt² ģelezniļn²ch a 
tranzitn²ch koridorŢ I-IV, dálnic a rychlostních komunikací 
je trģn² selh§n² pŚi pokrĨv§n² tŊchto liniovĨch staveb (týká se 
hlavnŊ ģelezniļn²ch koridorŢ), na kterĨch se kumuluje velk® 
mnoģstv² populace. Vzhledem k pŚedpokladu pokraļuj²c²ho 
n§rŢstu vyuģ²v§n² pŚipojen² k internetu i na mobilních 
zaŚ²zen²ch, jev² se potŚeba zahrnout tyto lokality do povinnosti 
spojených s rozvojovĨmi krit®rii pro vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz jako opodstatnŊn§. 
ĐŚad se nicm®nŊ rozhodl ļ§steļnŊ zohlednit pŚipom²nku a 
prodlouģ² lhŢtu tohoto z§vazku pokryt² na 7 let, popŚ²padŊ 8 let 
pro nového operátora (odkazujeme rovnŊģ na vypoŚ§d§n²ch 
pŚipom²nky 5-048). 
Metodika mŊŚen² nen² v textu Vyhl§ġen² Śeġena a na z§kladŊ 
pŚipom²nky bude do textu doplnŊna. K této problematice dále 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-034. 

5-034 5.3.1 (6) Silnice a ģeleznice by mŊly v dokumentech bĨt pŚesnŊ 
vymezeny (polygonem) a d§le by mŊly bĨt stanoveny jasn® 
podm²nky jejich pokryt² vļetnŊ n§sledn® kontroly tohoto pokryt². 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude doplnŊn v souladu s danou pŚipom²nkou. 
V PŚ²loze 3 budou detailnŊ definovány podmínky pro pokrytí 
ģelezniļn²ch koridorŢ, d§lnic a rychlostn²ch komunikac² a 
metodika mŊŚen² pokrytí. Trasy dotļenĨch ģelezniļn²ch koridorŢ 
i pozemních komunikací budou zaneseny do mapy ĻR se 
ļtverci 100x100m která bude v r§mci textu Vyhl§ġen² 
zveŚejnŊna. Rozvojová krit®ria pro pokryt² silnic a ģeleznic 
budou splnŊna pŚi dosaģen² pokrytí min. 90% celkov®ho poļtu 
ļtvercŢ silnic a 80% celkov®ho poļtu ļtvercŢ ģeleznic pŚi 
zajiġtŊn² venkovn²ho pokryt². 
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5-035 5.3.1 (6) ChtŊli bychom upozornit, ģe bez uloģen® povinnosti spolupráce 
se SĢDC nebude moģn® podm²nky pokryt² splnit, neboŠ dle naġ² 
analĨzy bude pro splnŊn² podm²nek pokryt² nutn® vybudovat 
nŊkter® z§kladnov® stanice na objektech t®to spoleļnosti. 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe v kontextu zvolen® metodiky mŊŚen² a z ní 
vyplývajících poģadavkŢ na splnŊn² této podmínky je 
pŚipom²nka neopodstatnŊn§. 

5-036 5.3.1 (6) Dovolujeme si navrhnout n§sleduj²c² zmŊnu textu ļl§nku 5.3.1, 
kdy by byl doplnŊn text pod ustanoven²m p²sm. d) na str. 30: ĂV 
pŚ²padŊ zachov§n² povinnosti pokrĨv§n² ģelezniļn²ch koridorŢ a 
silniļn²ch tahŢ je povoleno pokrĨvat tyto i na ¼zem² okresŢ B, 
aniģ by to bylo povaģov§no za poruġen² podm²nky uveden® v 
p²smenu a) tohoto ļl§nku 5.3.1.ñ Takov§to vĨjimka umoģn² 
z§kazn²kŢm pouģ²vat internetov® sluģby nepŚeruġovanŊ bŊhem 
cestov§n² vlakem ļi po silnic²ch, a to mnohem dŚ²ve neģ uplyne 
lhŢta 5 let stanoven§ v pŚipom²nkovan®m Dokumentu. 

Neakceptováno 
Podmínku pokryt² hlavn²ch ģelezniļn²ch a silniļn²ch tahŢ mohou 
Drģitel® pŚ²dŊlŢ dle vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-033 splnit ve lhŢtŊ 
7 let, popŚ. 8 let u nov®ho oper§tora. Závazek pokrytí 95% 
okresŢ skupiny A mus² ¼spŊġnĨ Ģadatel splnit jiģ do 30 mŊs²cŢ 
ode dne právní moci pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ. Proto 
z ļasov®ho hlediska nen² pro plnŊn² podmínky pokrytí hlavních 
ģelezniļn²ch a silniļn²ch tahŢ nutn® zasahovat do rozvojových 
kritérií týkajících se pokrĨv§n² okresŢ A a B. PŚipuġtŊn§ m²ra 
tolerance pŚekryvŢ do okresŢ B stanoven§ v PŚ²loze ļ. 3 
Vyhl§ġen² je dle n§zoru ĐŚadu dostaļuj²c². 

5-037 5.3.1 (6) ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad definuje pro potŚeby plnŊn² 
rozvojovĨch krit®ri² pokryt² jako Ăprovozov§n² veŚejn® s²tŊ 
elektronickĨch komunikac² s vyuģit²m vlastn²ch kmitoļtovĨch 
pŚ²dŊlŢ z²skanĨch ve vĨbŊrov®m Ś²zen² v p§smu 800 MHz, 1800 
MHz nebo 2600 MHz, kter§ je schopnaéñ. PŚedpokl§d§me, ģe 
k omezen² vyuģ²vanĨch kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ v p§smu 1800 
MHz pouze na takov®, kter® byly z²sk§ny Ăve vĨbŊrov®m Ś²zen²ñ 
doġlo omylem. V pŚ²padŊ, kdy by st§vaj²c² drģitel® spektra v 
p§smu 1800 MHz toto nebyli schopni pro ¼ļely plnŊn² 
rozvojových krit®ri² pro vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 
800 MHz vyuģ²t, pŚi souļasn® rezervaci velk®ho bloku B1 a 
nastaven² maxim§ln²ho limitu drģen®ho spektra v p§smu 1800 
MHz, doġlo by ke zcela neopodstatnŊn®mu znevĨhodnŊn² 
st§vaj²c²ch drģitelŢ kmitoļtov®ho spektra v pásmu 1800 MHz. 
Dle navrģenĨch podm²nek mohou dva souļasn² GSM oper§toŚi 
z²skat maxim§lnŊ 2x5 MHz a tŚet² GSM oper§tor 2x9 MHz 
spektra v p§smu 1800 MHz. PŚitom jde o spektrum velmi 
fragmentovan®, kdy nejvŊtġ² spojitĨ ¼sek je 2x4 MHz, coģ je pro 
poskytov§n² poģadovan® sluģby (sluģba vysokorychlostn²ho 
pŚ²stupu k internetu s rychlost² nejm®nŊ 2 Mbit/s) nedostateļn®. 
St§vaj²c² mobiln² oper§toŚi by tedy re§lnŊ mohli plnit dan® 
krit®rium pouze kmitoļty z p§sem 800 a 2600 MHz, zat²mco 
novŊ vstupuj²c² oper§tor by mohl tato krit®ria splnit i kmitoļty v 
pásmu 1800 MHz (má rezervovaný blok o velikosti 2x15 MHz). 
Povaģujeme za nutn® vypuġtŊn² slovn²ho spojen² Ăz²skanĨch ve 

Neakceptováno 
Text Vyhl§ġen² jiģ pŚipom²nku Śeġ². Rozvojov§ kritéria v pásmu 
1800 MHz se dle textu Vyhl§ġen² (bod 5.3.1) vztahuj² pouze na 
kmitoļtovĨ blok B1, pro ostatn² bloky v p§smu 1800 MHz nejsou 
stanovena ģ§dn§ rozvojov§ kritéria.  
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vĨbŊrov®m Ś²zen²ñ z ļl. 5.3.1, p²sm. b) na str. 30 Dokumentu. 

5-038 5.3.1 (9) MŊly by bĨt stanoveny sankce pro pŚ²pady nedostateļn®ho 
pokryt² a d§le pro poruġen² vazby pokryt² okresu typu A za 
podmínky odpovídajícího pokrytí okresu B. 

Neakceptováno 
Sankce pro tento pŚ²pad nemus² bĨt vĨslovnŊ upravena ve 
Vyhl§ġen², neboŠ vyplĨv§ z ustanovení § 22b, odst. 1, písm. b) 
Z§kona a spoļ²v§ v odnŊt² pŚ²dŊlu. 

5-039 5.3.1 (9) MŊly by bĨt vytvoŚeny podm²nky pro odebr§n² (ļ§sti) kmitoļtŢ, 
kter® nebudou ani v pŚimŊŚen® lhŢtŊ oper§torem skuteļnŊ a 
¼ļelnŊ vyuģity, aby se neopakovala situace, kter§ nastala u 
kmitoļtŢ 3G. 

Neakceptováno 
Podm²nky pro odnŊt² pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ v tomto pŚ²padŊ 
upravuje ustanovení § 22b Zákona. 

5-040 5.3.1 (9) Zapoļten² pokryt² 3G umoģŔuje odklad vybudov§n² 
pŚimŊŚen®ho pokryt²; a po zkuġenostech ze s²t² 3G v Ļesk® 
republice, lze pŚedpokl§dat tento neģ§douc² efekt. 

Neakceptováno 
V souladu s textem Vyhl§ġen² a vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-041 
lze z§poļet 3G pokrytí uplatnit pouze po omezenou dobu. Po 
uplynut² 5 let nelze pokryt² 3G zahrnout do pokryt² pro ¼ļely 
splnŊn² z§vazku rozvojovĨch krit®rií pro pásmo 800 MHz. 
ĐŚad je pŚesvŊdļen, ģe takto nastavená rozvojová kritéria 
dostateļnŊ zajiġŠují ¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ 
v tomto pásmu. 

5-041 5.3.1 (9) Bylo by vhodn® doplnit, ģe pro zapoļten² mus² bĨt smlouva 
uzavŚena s kaģdĨm opr§vnŊnĨm oper§torem, kterĨ o ni poģ§d§, 
aby se vylouļil vĨklad formulace, ģe postaļuje uzavŚen² 
smlouvy s jediným. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad zohlednil pŚipom²nky vztahuj²c² se k nejistotŊ o moģnosti 
zapoļ²t§n² s²t² a sluģeb poskytovanĨch v pásmu 2100 MHz na 
plnŊn² rozvojových kritérií v z§vislosti na tom, zda drģitel pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ uzavŚe nad r§mec z§vazku n§rodn²ho 
roamingu s Opr§vnŊnĨm z§jemcem o n§rodn² roaming smlouvu 
o pŚ²stupu ke sv® veŚejn® komunikaļn² s²ti provozovan® 
s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 2100 MHz. 
ĐŚad pŚistoupil k ¼pravŊ podm²nek Vyhl§ġen² v tom smyslu, ģe 
poskytnut² pŚ²stupu formou n§rodn²ho roamingu k veŚejn® 
komunikaļn² s²ti provozovan® Ģadatelem s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz bude souļ§st² z§vazkŢ, kter® 
Ģadatel® pŚeb²raj² v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² a z§roveŔ si 
vġichni Ģadatel® v prŢbŊhu prvn²ch 5 let po právní moci pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ budou moci zapoļ²t§vat s²tŊ a sluģby 
poskytovan® na r§diovĨch kmitoļtech v pásmu 2100 MHz na 
plnŊn² rozvojovĨch krit®rií. 

5-042 5.3.1 (9) V z§jmu konzistentnosti by se pŚi zapoļten² mŊl aplikovat i 
nástroj Velkoobchodní nabídky i na 3G. 

Neakceptováno 
Z§vazek velkoobchodn² nab²dky se vztahuje na sluģby 
poskytovan® na r§diovĨch kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem 
vĨbŊrov®ho Śízení. 
Závazky národního roamingu a velkoobchodní nabídky mají jiné 
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podm²nky a jinĨ ¼ļel a c²lem ĐŚadu nen² podm²nky tŊchto 
z§vazkŢ nastavit identicky. 
V t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-097. 

5-043 5.3.1 (11) Podle naġ² spoleļnosti v n§vrhu Vyhl§ġen² chyb² stanoven² 
metodiky pro vĨpoļet a reporting pokryt² v pŚ²padŊ z§poļtu 
pokryt² s²tŊmi z p§sma 2100 MHz. Nutno doplnit technickou 
specifikaci do PŚ²lohy ļ. 3. Je tŚeba definovat, jak® technick® 
parametry mus² s²Š UMTS v dan®m m²stŊ splŔovat, aby dan® 
m²sto mohlo bĨt zapoļ²t§no jako pokryt®. D§le mus² bĨt 
stanovena metodika ovŊŚov§n² plnŊn² tŊchto krit®ri². ĻTĐ v 
n§vrhu Vyhl§ġen² uv§d² moģnost Ăézapoļ²t§vat do plnŊn² 
povinnost² pokryt² specifikovanĨch v p²smenu b) i sluģby 
poskytovan® na veŚejn® komunikaļn² s²ti s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz (3G sluģby)ñ. ĻTĐ by vġak mŊl v 
rámci zásady nediskriminace, objektivity, technologické 
neutrality, transparentnosti a proporcionality podle § 5 odst. 4 a 
§ 6 Zákona tento text nahradit zcela obecnou moģnost² 
zapoļ²t§vat do plnŊn² povinnost² pokryt² specifikovanĨch v 
p²smenu b) vġechny sluģby poskytovan® na jak®koliv veŚejn® 
komunikaļn² s²ti, budou-li splnŊny podm²nky definovan® v kap. 
5.3.1 (tj. kvalita sluģby ve smyslu p²smene b) a uzavŚen² 
smlouvy o n§rodn²m roamingu). V pŚ²padŊ naġ² spoleļnosti by 
se mohlo jednat o zapoļten² sluģeb poskytovanĨch na veŚejn® 
komunikaļn² s²ti s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 450 
MHz. S²tŊ typu 1xEV-DO jsou plnohodnotn® s²tŊ tŚet² generace 
a na ¼zem² Ļesk® republiky jsou provozov§ny dokonce dvŊ. 
Pokud by napŚ²klad byla pouģita varianta zn§m§ pod oznaļen²m 
Revision B, lze dos§hnout rychlost² srovnatelnĨch se s²tŊmi 
UMTS. Nutno rovnŊģ doplnit technickou specifikaci do PŚ²lohy ļ. 
3. stejnĨm zpŢsobem jako pro s²tŊ UMTS. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Metodika pro vĨpoļet pokryt² v pŚ²padŊ z§poļtu s²t² a sluģeb 
poskytovaných v p§smu 2100 MHz na plnŊn² rozvojových 
kritérií bude doplnŊna do PŚ²lohy ļ. 3 Vyhl§ġen². 
 
ĐŚad neakceptuje z§poļet s²tŊ typu 1xEV-DO provozované na 
r§diovĨch kmitoļtech v pásmu 450 MHZ na plnŊn² rozvojových 
kritérií. Vzhledem k odliġnému charakteru a kvalitativním 
parametrŢm tŊchto s²t² a sluģeb ĐŚad nepŚistoupil ani k zahrnutí 
tŊchto kmitoļtŢ do spektráln²ch limitŢ pro pásmo 800 MHz, ani 
nezahrnul s²tŊ a sluģby poskytovan® na tŊchto kmitoļtech do 
Závazku národního roamingu a ani neumoģŔuje z§poļet tŊchto 
sítí do plnŊn² rozvojovĨch krit®ri².  
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5-044 5.3.1 (11) Povaģujeme souļasn® nastaven² pŚ²snĨch rozvojovĨch krit®ri² 
pro okresy typu B za zbyteļn® a v z§sadŊ kontraproduktivn². Ze 
zaŚazen² dan®ho okresu do skupiny B vyplĨv§, ģe pro zajiġtŊn² 
vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu nen² bezpodm²neļnŊ 
nutn® pokryt² tohoto okresu sluģbami poskytovanĨmi d²ky 
kmitoļtŢm z p§sma 800 MHz. V okresech typu B existuje ġirok§ 
dostupnost vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu 
prostŚednictv²m cel® Śady s²t² provozovanĨch na rŢznĨch 
technologi²ch (napŚ. ADSL, VDSL, CDMA, Wi-Fi), ale i dalġ²ch 
s²t² (napŚ. optick® s²tŊ, s²tŊ kabelovĨch televiz²), a ve znaļn® 
ļ§sti tŊchto okresŢ je dostupnost i prostŚednictv²m mobiln²ch 
technologií UMTS provozovaných v pásmu 2100 MHz a 
splŔuj²c²ch poģadavky kladen® na rozvojov§ krit®ria. S ohledem 
na souļasn® parametry UMTS technologie a jej² neust§lĨ vĨvoj 
se nen² tŚeba ob§vat ani toho, ģe by navrhovan§ ¼prava 
rozvojovĨch krit®ri² kvalitativnŊ poġkodila obyvatele okresŢ typu 
B v porovn§n² s obyvateli okresŢ typu A. M§me za to, ģe v 
koneļn®m dŢsledku a delġ²m ļasov®m horizontu dojde k pokryt² 
vġech okresŢ ze skupiny B technologií LTE, ale tempo tohoto 
pokryt² by mŊlo vych§zet z vlastn² strategie oper§torŢ a soutŊģe 
na trhu. Navrhujeme prodlouģen² lhŢty pro splnŊn² povinnosti 
pokrĨt 100% okresŢ ze skupiny B z 5 let na 10 let a za t²m 
¼ļelem zmŊnit znŊn² bodu d) v kap. 5.3.1 n§sledovnŊ: Ădo 5 let 
ode dne pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt 100% okresŢ ze skupiny A 
a do 10 let ode dne pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt 100% okresŢ ze 
skupiny B.ñ 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V souladu se strategií ĂDigit§ln² Ļeskoñ jsou souļ§st² podmínek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² rozvojová kritéria pro pásmo 800 MHz. 
Rozvojov§ krit®ria kromŊ zajiġtŊn² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ 
smŊŚuj² i k cíli redukovat tzv. Ădigit§ln² propastñ v oblasti pŚ²stupu 
k vysokorychlostn²mu internetu ve skupinŊ okresŢ s omezenými 
moģnostmi pŚ²stupu k vysokorychlostnímu internetu. 
Poskytov§n² sluģeb s vyuģit²m kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz je 
velmi efektivn²m n§strojem pro zpŚ²stupnŊn² vysokorychlostního 
internetu v daných lokalitách.  
ĐŚad se nicm®nŊ v souladu s pŚipom²nkou rozhodl prodlouģit 
lhŢtu pro splnŊn² závazku pokrytí dle bodu 5.3.1, písmene d) 
Vyhl§ġen², tzn. pokryt² 100% okresŢ ze skupiny A a B. Z§roveŔ 
se ovġem v t®to lhŢtŊ rozhodl stanovit vyġġ² parametry 
poskytovan® sluģby vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu a to 
rychlost nejm®nŊ 5 Mbit/s (download) pŚi dostupnosti t®to sluģby 
alespoŔ pro 95% populace pŚ²sluġn®ho okresu.  

5-045 5.3.1 (11) Základním cílem vládního materiálu Digit§ln² Ļesko i n§vrhu 
Vyhl§ġen² nen² zajistit Ăuniverz§ln² mobilituñ vysokorychlostn²ho 
pŚ²stupu k internetu, ale zajiġtŊn² pokryt² z§kladn² konektivitou 
umoģŔuj²c² jiģ vysokorychlostn² pŚ²stup k internetu co 
nejvyġġ²mu procentu obļanŢ ĻR v r§mci jejich m²sta bydliġtŊ 
nebo trval®ho pobytu. KromŊ toho, podle naġ² spoleļnosti, nen² 
tŚeba nastavit ģ§dn§ specifick§ krit®ria pro pokryt² ģeleznic a 
silnic i z toho dŢvodu, ģe ty budou jiģ ve znaļn® m²Śe pokryty v 
dŢsledku nastavenĨch rozvojovĨch krit®ri² pro pokrytí obyvatel, 
kdy je tŚeba pokrĨt alespoŔ 95% populace kaģd®ho okresu. 
Nav²c rychl® pokryt² vġech vĨznamnŊji vyuģ²vanĨch dopravn²ch 
cest je logicky i v souladu s obchodn²mi z§jmy oper§torŢ. Je 
vġak dŢleģit® si z§roveŔ uvŊdomit, ģe pro dokonal® pokryt² 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
033. 



Stránka 69 z 170 
 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§dání 

dopravn² infrastruktury, zejm®na ģeleznice, je nezbytn§ i 
spolupr§ce s vlastn²ky a spr§vci t®to infrastruktury. V pŚ²padŊ 
vlakov® dopravy je pak tŚeba vz²t t®ģ v potaz i fyzik§ln² 
z§konitosti ġ²Śen² r§diov®ho sign§lu a poļ²tat se znaļnĨm 
st²nŊn²m sign§lu v dŢsledku konstrukce souprav z vodivých 
materi§lŢ a pokoven² oken za ¼ļelem sn²ģen² pronik§n² 
sluneļn²ho z§Śen². Toto st²nŊn² nelze kompenzovat bez 
spolupráce s provozovateli vlakové dopravy. Nedomníváme se 
tedy, ģe je tŚeba stanovit nŊjak® konkr®tn² rozvojov® ukazatele 
ģelezniļn²ch tranzitn²ch koridorŢ I. aģ IV., d§lnic a rychlostn²ch 
komunikac², jak je uvedeno v n§vrhu Vyhl§ġen². Pokud vġak 
ĻTĐ a MPO na tom budou trvat, pak je tŚeba stanovit konkr®tn² 
metodiku pro vĨpoļet a reporting pokryt² i ģelezniļn²ch 
tranzitn²ch koridorŢ I. aģ IV., d§lnic a rychlostn²ch komunikac² 
do PŚ²lohy 3. NepŚ²tomnost t®to konkr®tn² metodiky je na ¼kor 
pr§vn² jistoty provozovatelŢ s²t². 

5-046 5.3.1 (11) Navrhujeme rozġ²Śit specifikaci pokryt² n§sledovnŊ: ĂPokud 
oper§tor v dobr® v²Śe spust² provoz ze schv§len® z§kladnov® 
stanice a tento provoz bude n§slednŊ nucen pozastavit, napŚ. z 
dŢvodu neoļek§van®ho ruġen², bude oblast nad§le 
zapoļ²t§v§na jako pokryt§ z hlediska stanovené metodiky 
pokryt² okresŢ A a B. SouļasnŊ bude oper§tor spolupracovat na 
co nejrychlejġ²m odstranŊn² probl®mu.ñ Vzhledem k velmi 
pŚ²snĨm poģadavkŢm na pokryt² okresŢ A by tento neoļek§vanĨ 
vĨpadek pokryt² prostŚednictv²m nŊkter® vĨznamnŊjġ² 
základnové stanice mohl znamenat zablokování plánované 
vĨstavby v okresech B. Negativn² dŢsledky by se pak odrazily i 
smŊrem k z§kazn²kŢm, kteŚ² by mohli vyuģ²vat nov® mobiln² 
sluģby pozdŊji. 

Neakceptováno 
Tuto problematiku Śeġ² procedura vydání individuálního 
opr§vnŊn², jej²ģ souļ§st² je testovac² reģim, bŊhem kter®ho by 
zmiŔovan® probl®my mŊly bĨt vyŚeġeny. Z tohoto dŢvodu ĐŚad 
nepovaģuje pŚipom²nku za odŢvodnŊnou. 

5-047 5.3.1 (11) Rozvojov§ krit®ria stanoven§ pro p§smo 800 MHz, zvl§ġtŊ pak 
poģadavek na pokryt² 95% obyvatel jednotlivĨch okresŢ, do 
znaļn® m²ry koliduje s podm²nkami vyuģ²v§n² kmitoļtovĨch 
pásem na hranicích (strana 31, kapitola 5.6.1, bod pásmo 800 
MHz). Provedli jsme harmonizovanĨ vĨpoļet ruġen² na 
hranic²ch podle modelu nŊmeck® Bundesnetzagentur a 
vĨsledky nejsou zcela pŚ²zniv®. VyplĨv§ z nich, ģe nevyhovuje 
nŊkterĨ ze sektorŢ na t®mŊŚ pŊti stovk§ch vys²laļŢ. Z tŊchto 
vĨpoļtŢ rovnŊģ vyplĨv§, ģe tak vysok® hodnoty pokrytĨch 
obyvatel nejsou dosaģiteln® v nŊkterĨch pŚ²hraniļn²ch okresech 
pŚi vynaloģen² pŚimŊŚenĨch investic. Proto poģadujeme sn²ģit 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
083. 
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poģadavek z pŢvodn²ch 95% pokrytĨch obyvatel pro p§smo 800 
MHz u tŊchto okresŢ na n²ģe uveden® hodnoty: Brunt§l 85%, 
BŚeclav 90%, ĻeskĨ Krumlov 93%, DŊļ²n 85%, Domaģlice 93%, 
Frýdek-Místek 93%, Hodonín 90%, Cheb 90%, Chomutov 93%, 
Jesen²k 80%, JindŚichŢv Hradec 90%, Karvin§ 90%, Liberec 
93%, Náchod 90%, Opava 90%, Sokolov 90%, Trutnov 90%, 
Zl²n 93%, Znojmo 90%. V r§mci dat pŚed§vanĨch ĻTĐ jako 
doklad o plnŊn² z§vazkŢ by pak mŊlo bĨt zŚejm®, ģe obyvatelé, 
kteŚ² nejsou pokryti mobiln²m sign§lem, se nach§zej² pr§vŊ 
v obydlenĨch oblastech pobl²ģ st§tn² hranice. Ve vĨpoļtech je 
jiģ zahrnut pŚedpoklad dosaģen² dohody popsan® v kapitole 
5.6.1 i se Slovenskem a Polskem. Pokud by vġak nad§le 
zŢstala v platnosti kapitola 5.6.2, bylo by potŚeba vĨġe 
navrhovan® hodnoty jeġtŊ vĨznamnŊ sn²ģit. 

5-048 5.3.1 ï 
5.3.3 

(11) Máme za to, ģe poģadavek procentu§ln²ho pokryt² obyvatel 
resp. závazky rozvoje by mŊly bĨt z§vazn® pouze pro nejniģġ² 
kmitoļet z²skanĨ v aukci. Jeho plnŊn² by nav²c mŊlo bĨt 
umoģnŊno na kter®mkoliv z kmitoļtŢ z²skanĨch v aukci. Pokud 
tedy napŚ²klad oper§tor z²sk§ pŚ²dŊl v p§smech 800 MHz, 1800 
MHz a 2600 MHz, mŊlo by bĨt poģadováno odpovídající pokrytí 
obyvatel pouze dle podmínek pro pásmo 800 MHz. Ostatní 
p§sma maj² pro takov®ho oper§tora smysl pŚedevġ²m pro 
kapacitní posílení v místech se silným provozem a velmi závisí 
na vĨvoji situace na trhu. Vyġġ² kmitoļtov§ p§sma je zpravidla 
nezbytn® vyuģ²t v m²stech, kde napŚ. 800 MHz p§smo nelze 
vyuģ²t z dŢvodu plnŊn² poģadavkŢ na s²lu pole na hranic²ch 
nebo z dŢvodu interferenc² s jinĨmi sluģbami. Rozvojov§ krit®ria 
navrhovan§ separ§tnŊ pro p§sma 800, 1800 MHz a 2600 MHz 
by nutila oper§tory, kteŚ² z²skaj² v r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
kmitoļty z v²ce p§sem souļasnŊ, do rozs§hlĨch 
neopodstatnŊnĨch investic hned v poļ§teļn²ch letech budov§n² 
s²t² a implementace technologi². Tyto investice by vġak nebyly 
zaloģeny na re§lnĨch a aktu§ln²ch poģadavc²ch. Zcela zbyteļnŊ 
by pak vznikalo nŊkolikavrstv® pokryt² s²tŊmi z rŢznĨch p§sem 
ve stejn®m m²stŊ a nav²c hned od nŊkolika oper§torŢ. UvedenĨ 
mechanismus uplatnŊn² rozvojovĨch krit®ri² pro dan§ p§sma je 
podle naġeho n§zoru dostateļnĨm n§strojem pro dosaģen² 
¼ļeln®ho a efektivn²ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ, kter® budou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². ĻTĐ by mŊl upravit Vyhl§ġen² 
podle n§sleduj²c²ch z§sad: ĂPovinnost plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² 
v pásmu 800 MHz, 1800 MHz a 2600 MHz je závazná pouze 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude upraven tak, aby rozvojov§ krit®ria pro 
vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ spojen§ s pokrytím procenta 
populace byla definována na z§kladŊ rádiových kmitoļtŢ 
získaných ve vĨbŊrov®m Ś²zení v nejniģġ²m p§smu, na které se 
vztahují rozvojová kritéria. 
V t®to souvislosti bude ekvivalentnŊ k pásmu 800 MHz, kde 
ĐŚad dle vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-044 pŚistoupil k prodlouģen² 
lhŢty finálního splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² na 7 let (resp. 8 let u 
nového operátora), upravena i lhŢta pro splnŊn² rozvojovĨch 
kritérií pro pásma 1800 a 2600 MHz. 
U vġech p§sem bude zachov§na podm²nka zah§jen² ¼ļeln®ho 
vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ dle bodu 5.3 Vyhl§ġen². K této 
problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-053. 
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pro takové kmitoļty, kter® jsou v r§mci vġech kmitoļtŢ 
z²skanĨch Ģadatelem ve vĨbŊrov®m Ś²zen² v nejniģġ²m p§smu. 
SouļasnŊ plat², ģe pŚ²padn® dalġ² kmitoļty z²skan® Ģadatelem v 
r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen² z vyġġ²ch p§sem je moģno vyuģ²t i pro 
plnŊn² z§vaznĨch rozvojovĨch krit®ri² uplatnŊnĨch na kmitoļty 
z²skan® ve vĨbŊrov®m Ś²zen² z nejniģġ²ho p§sma z pohledu 
Ģadatele.ñ 

5-049 5.3.1 ï 
5.3.3 

(11) PŚedevġ²m v kapitol§ch 5.3.2 a 5.3.3 navrhujeme zopakovat, ģe 
se jedn§ o pokryt² v kvalitŊ popsan® v kapitole 5.3.1 b). 
Formulace je zde zkrácena a mohlo by to být vysvŊtlov§no tak, 
ģe zde uģ neplat² podm²nka 2 Mbit/s atd. 

Akceptováno 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² pochybnost² 
vyjasnŊno a upraveno v souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-
044. 

5-050 5.3.1 (12) Nesouhlas²me s moģnost² z§poļtu pokryt² s vyuģit²m kmitoļtŢ v 
pásmu 2,100 MHz oproti rozvojovým kritériím garantujícím 
¼ļeln® vyuģit² kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz. Dle naġeho n§zoru 
by mŊl Z§vazek n§rodn²ho roamingu bĨt rozġ²Śen o pŚ²stup do 
komunikaļn²ch s²t² na b§zi kmitoļtŢ 2,100 MHz. Tyto dvŊ 
pŚipom²nky je nutn® posuzovat spoleļnŊ. Moģnost zapoļ²t§vat 
pokrytí v pásmu 2,100 MHz oproti rozvojovým kritériím pro 
p§smo 800 MHz zvĨhodŔuje konkr®tn²ho st§vaj²c²ho MNO, 
kterĨ spln² podm²nky z§poļtu, jak zmiŔuje s§m ĻTĐ v textu 
Vyhl§ġen², a to nejen oproti ostatn²m st§vaj²c²m MNO, nĨbrģ 
hlavnŊ oproti pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi. Moģnost 
takov®ho st§vaj²c²ho MNO vĨraznŊ rychleji pokrĨt ekonomicky 
atraktivn² oblasti s vysokou hustotou zalidnŊn², vyġġ² kupn² silou 
a tedy pŚedpokl§danĨm vyġġ²m poļtem potenci§ln²ch z§kazn²kŢ 
(hlavn² s²dla ĻR) by mu zajiġŠovala vĨznamnĨ n§skok pro 
uļinŊn² prvn² komerļn² nab²dky sluģeb vysokorychlostn²ho 
ġirokop§smov®ho mobiln²ho pŚ²stupu k internetu a t²m pŚ²mo 
komplikovala vstup pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora na trh. 
Moģnost z§poļtu pokryt² v p§smu 2,100 MHz povaģujeme za 
prvek podrĨvaj²c² koncept podm²nek ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ a rozvojovĨch podm²nek. ĻTĐ zmiŔuje, ģe vyuģit² 
draģenĨch kmitoļtŢ by mŊlo m²t ñznaļnĨ vĨznam pro dalġ² 
rozvoj sluģeb elektronickĨch komunikac² na kvalitativnŊ vyġġ² 
¼rovni neģ souļasnŊ poskytovan® mobiln² pŚ²stupov® sluģbyò. 
ĻTĐ d§le pŚedpokl§d§, ģe mobiln² s²tŊ se budou vĨznamnŊ 
pod²let na splnŊn² c²lŢ Digit§ln²ho programu pro Evropu a 
dokumentu Digit§ln² Ļesko, kter® anticipuj² dostupnost 
pŚ²stupovĨch rychlost² k internetu vĨznamnŊ pŚevyġuj²c²ch 
rychlosti souļasnĨch mobiln²ch pŚ²stupovĨch sluģeb. ZmŊkļen² 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
S ohledem na zásadu proporcionality a konzistentn² pŚ²stup 
k pásmu 2100 MHz pŚistoupil ĐŚad k ¼pravŊ Vyhl§ġen² tak, aby 
byl Z§vazek n§rodn²ho roamingu rozġ²Śen o komunikaļn² s²tŊ 
provozovan® na r§diovĨch kmitoļtech v pásmu 2100 MHz a 
z§roveŔ aby tyto s²tŊ a na nich poskytovan® sluģby bylo po 
omezenou dobu 5 let moģn® zapoļ²t§vat do plnŊn² rozvojovĨch 
kritérií. 
D§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-041. 
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rozvojovĨch krit®ri² moģnost² zapoļ²t§vat pokryt² v p§smu 2,100 
MHz by mohlo zapŚ²ļinit nedostupnost sluģeb na t®to 
kvalitativnŊ vyġġ² ¼rovni v nŊkterĨch regionech po celou dobu 
trv§n² lhŢty pŊti let od pr§vn² moci rozhodnut². 

5-051 5.3.1 ï 
5.3.3 

(12) ĻTĐ navrhuje diferencovat lhŢtu pro splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² 
pro kmitoļtov§ p§sma pŚidŊlovan§ ve VĨbŊrov®m Ś²zen² pro 
st§vaj²c² MNO a pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora. OceŔujeme 
tento pŚ²stup, protoģe vych§z² z odliġn® startovac² pozice tŊchto 
dvou typŢ subjektŢ z hlediska budov§n² s²tŊ a v pŚ²padŊ nov®ho 
operátora i z hlediska budování celé své provozní organizace. 
Dle naġeho n§zoru ale tyto rozd²ly zdaleka nejsou reflektov§ny 
dostateļnŊ, protoģe ĻTĐ navrhuje pouze roļn² odklad pro 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora oproti pŊtilet® lhŢtŊ poskytnut® 
st§vaj²c²m MNO. Navrhujeme proto tento odklad lhŢty pro 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora prodlouģit na minim§lnŊ tŚi roky. 
Naġ²m jednoznaļnĨm z§mŊrem je dos§hnout celon§rodn²ho 
pokryt² modern²mi sluģbami vysokorychlostního mobilního 
pŚ²stupu co moģn§ nejrychleji, i za ¼ļelem z²sk§n² urļit® 
konkurenļn² vĨhody oproti st§vaj²c²m MNO, nicm®nŊ chceme 
se t²mto n§vrhem vyvarovat pŚ²padnĨch sankc² ze strany ĻTĐ v 
pŚ²padŊ realizace rizika vĨskytu faktorŢ mimo naġi kontrolu 
negativnŊ ovlivŔuj²c²ch schopnost tohoto c²le dos§hnout. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe prodlouģen§ lhŢta pro plnŊn² rozvojovĨch 
kritérií ze strany pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora je pŚimŊŚen§. 
Roļn² odklad dle n§zoru ĐŚadu poskytne pŚ²padn®mu novému 
operátorovi dodateļnou lhŢtu pro vybudování firemního zázemí, 
napl§nov§n² architektury s²tŊ a zah§jen² jej² vĨstavby, vļetnŊ 
zejm®na vĨstavby infrastrukturn²ho z§zem² s²tŊ. ĐŚad 
pŚedpokl§d§, ģe pŚ²padnĨ novŊ vstupuj²c² oper§tor bude m²t 
komerļn² z§jem postupovat ve vĨstavbŊ s²tŊ co nejrychleji. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-048 nicm®nŊ ĐŚad 
pŚistoupil k prodlouģen² vġech fin§ln²ch lhŢt pro plnŊn² 
rozvojových kritérií. 

5-052 5.3.1 (13) Moģnost vyuģ²t s²tŊ 3G k plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² je v pŚ²mém 
rozporu s deklarovanými c²li aukce, protoģe by umoģnila 
st§vaj²c²m oper§torŢm odloģit budov§n² 4G s²t² a zpomalila by 
technologickou inovaci a rozvoj novĨch sluģeb. Tlak st§vaj²c²ch 
mobiln²ch oper§torŢ na prosazen² t®to moģnosti potvrzuje 
skuteļnost, ģe v dohledn® dobŊ nemaj² v§ģnĨ z§jem budovat 
celoploġn® s²tŊ 4G, protoģe jeġtŊ plnŊ nevyuģily moģnost² 3G 
technologie a plnohodnotn® ġirokop§smov® sluģby ve 4G s²t²ch 
by kanibalizovaly jejich st§vaj²c² sluģby v 3G s²t²ch. St§vaj²c² 
mobiln² oper§toŚi jsou drģiteli pŚ²dŊlŢ kmitoļtŢ v p§smu 2100 
MHz vhodnĨch pro 3G s²tŊ jiģ 11 let v pŚ²padŊ Telef·nica Czech 
Republic a T-Mobile Czech Republic, respektive 7 let v pŚ²padŊ 
Vodafone Czech Republic, a v souļasn® dobŊ by vġichni tŚi mŊli 
m²t jiģ d§vno vybudovan® kvalitn² celoploġn® 3G s²tŊ. Zahrnut² 
3G s²t² do rozvojovĨch krit®ri² by zcela popŚelo samou podstatu 
aukce, kter§ m§ pŚispŊt k co nejrychlejġ²mu budov§n² 4G s²t² a 
umoģnit obyvatelŢm, firm§m, st§tn²m i dalġ²m veŚejnĨm 
instituc²m v Ļesk® republice pŚ²stup k nejnovŊjġ²m technologi²m. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
040. 
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UzavŚen² smlouvy o n§rodn²m roamingu pro veŚejn® s²tŊ 
provozovan® s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz 
s Opr§vnŊnĨm z§jemcem o n§rodn² roaming tento probl®m 
neŚeġ², protoģe neovlivn² tempo investic do novĨch technologi² 
4G. RovnŊģ by tato moģnost odd§lila vznik virtu§ln²ch 
oper§torŢ, kteŚ² by museli ļekat vĨraznŊ d®le na budov§n² 4G 
s²t², protoģe do st§vaj²c²ch 2G a 3G s²t² nebudou m²t pŚ²stup. 
Proto nesouhlas²me s t²m, aby si mohl ñdrģitel pŚ²dŊlu v p§smu 
800 MHz v období pŚed uplynut²m lhŢty uveden® v p²smenu d) 
zapoļ²t§vat do plnŊn² povinnost² pokryt² specifikovanĨch v 
p²smenu b) i sluģby poskytovan® na veŚejn® komunikaļn² s²ti s 
vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz (3G sluģby), 
pokud tyto sluģby umoģŔuj² z§kazn²kŢm vysokorychlostní 
pŚipojen² v kvalitŊ uveden® v p²smenu b)ò a navrhujeme tuto 
moģnost v aukļn²ch podm²nk§ch zruġit. 

5-053 5.3.1 (15) ZtotoģŔujeme se s poģadavkem ĐŚadu na ¼ļeln® vyuģ²v§n² 
pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ a povaģuje jej za jeden ze z§kladn²ch 
n§strojŢ, jak omezit pŚ²padn® spekulace se spektrem. Na 
druhou stranu je vġak tŚeba konstatovat, ģe ļ§st spektra 
(zejména spektrum v pásmech 1800 MHz a 2600 MHz) bude 
alespoŔ ļ§st² ģadatelŢ soutŊģena s c²lem z²sk§n² kapacitn² 
vrstvy pro dalġ² rozvoj ġirokop§smovĨch sluģeb pŚ²stupu k 
internetu. U takov®to kapacitn² vrstvy nelze oļek§vat jej² 
spuġtŊn² ve lhŢtŊ 1 roku, a proto nen² vhodn® tento term²n 
stanovovat. Navrhujeme upravit daný text tak, aby nadále 
splŔoval zajiġtŊn² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² kmitoļtŢ a z§roveŔ 
umoģŔoval vyuģit² tŊchto p§sem pro kapacitn² ¼ļely. 
Navrhujeme ¼pravu: (i) zah§jen² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ, tj. zah§jen² poskytov§n² komerļn²ch sluģeb, ve lhŢtŊ 
do 1 roku od pr§vn² moci pŚ²dŊlu, pŚiļemģ drģitel®, kteŚ² v rámci 
aukce z²skali kmitoļty ve v²ce p§smech, spln² tuto povinnost 
zah§jen²m poskytov§n² komerļn²ch sluģeb v alespoŔ jednom z 
tŊchto p§sem ve lhŢtŊ stanoven® vĨġe. (ii) vyuģ²v§n² vġech 
kmitoļtŢ uvedenĨch v pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ z²skanĨch v 
r§mci aukce ve lhŢtŊ do 10 let od pr§vn² moci pŚ²dŊlu. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Poģadavku na nastavení dvou term²nŢ pro zahájení vyuģ²v§n² 
z²skanĨch kmitoļtŢ ĐŚad vyhovŊl a Vyhl§ġen² bude pŚ²sluġnŊ 
upraveno. Délku lhŢt ĐŚad nastavil jinak, neģ je navrhov§no 
v pŚipom²nce. K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-026. 

5-054 5.3.1 (15) LhŢta 30 mŊs²cŢ na pokryt² 95 % okresŢ ze skupiny A je 
nedostateļn§ lhŢta s ohledem na z²sk§n² potŚebnĨch ¼zemn²ch 
rozhodnutí, stavebních povolení a vyjednání podmínek s 
vlastn²ky nemovitost², kde budou um²stŊny z§kladnov® stanice. 
Tento probl®m bude nejpalļivŊjġ² v oblastech, kter® poģ²vaj² 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe lhŢta 30 mŊs²cŢ pro pokryt² 95% okresŢ 
ze skupiny A je adekvátní. Posloupnost pokrĨv§n² okresŢ ze 
skupiny A si mŢģe kaģdĨ Drģitel pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ 
rozhodnout v rámci své strategie mimo jiné i s ohledem na 
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speciální ochranu ï vojensk® ¼jezdy, chr§nŊn® krajinn® oblasti, 
národní parky, národn² kulturn² pam§tky rozs§hlejġ²ho 
charakteru a mnoh® dalġ². Tato pŚipom²nka se tĨk§ i 
souļasnĨch oper§torŢ s²t², jelikoģ jiģ provozovan® z§kladnov® 
stanice nebude moģn® plnŊ vyuģ²t a bude nutn§ vĨstavba 
novĨch stanic, nav²c pŚi dodateļn®m osazen² existuj²cí 
z§kladnov® stanice je nutno ve vŊtġinŊ pŚ²padŢ pŚedjednat 
smlouvu s vlastníkem nemovitosti (pronajímatelem). Lze 
oļek§vat, ģe v cel® ŚadŊ pŚ²padŢ bude moģn® uvedenou lhŢtu z 
tŊchto dŢvodŢ dodrģet, nicm®nŊ nelze pŚedem vylouļit ani 
opaļnou situaci. Aktu§lní údaje naġ² spoleļnosti ukazuj², ģe 
doba nutn§ pro zŚ²zen² nov® z§kladov® stanice ve voln®m 
terénu (tj. takových, které lze pro pásmo 800 MHz 
pŚedpokl§dat) dosahuje 24 mŊs²cŢ. D§le je tŚeba uv§ģit situaci, 
kdy d²ky moģnosti ruġen² v p§smu vyuģ²van®m pro digitální 
terestri§ln² vys²l§n² televize dojde k posunut² term²nu spuġtŊn² 
jednotlivĨch z§kladnovĨch stanic, aby bylo moģn® odstranit 
takov®to ruġen². Toto mŢģe ovlivnit rychlost rozvoje s²tŊ v cel®m 
p§smu 800 MHz s t²m, ģe je v²ce pravdŊpodobn®, ģe se toto 
posunut² bude tĨkat pŚedevġ²m drģitelŢ blokŢ A1 a A2. 
Navrhujeme proto, aby daná podmínka byla upravena takovým 
zpŢsobem, aby vĨġe zm²nŊn® skuteļnosti byly zohlednŊny. Jak 
jiģ bylo zm²nŊno v obecnĨch pŚipom²nk§ch ke kapitole 5, v 
p§smu 800 MHz lze oļek§vat omezenou moģnost vyuģit² 
r§diovĨch kmitoļtŢ. Jedn§ se zejm®na o omezen² vyuģitelnosti 
pŚedmŊtn®ho spektra z dŢvodu koexistence s pozemn²m 
digit§ln²m vys²l§n²m sluģeb DVB-T, dále o omezení plynoucí z 
mezin§rodn²ch dohod o vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ, ochrany 
zamŊŚovaļŢ v syst®mu ASMKS ĐŚadu a nelze vylouļit ani 
moģn® omezen² plynouc² z neukonļen®ho analogov®ho vys²l§n² 
v Polsku. Z tŊchto dŢvodŢ navrhujeme toto omezen® vyuģit² 
zohlednit v poģadovanĨch rozvojovĨch krit®ri²ch pro p§smo 800 
MHz. Navrhujeme doplnŊn² bodu c): do 30 mŊs²cŢ ode dne 
nabyt² pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt alespoŔ 95% okresŢ ze 
skupiny A, pŚiļemģ tato lhŢta bude prodlouģena pro vġechny 
okresy, v kterĨch drģitel pŚ²dŊlu v dan® lhŢtŊ nez²skal potŚebn§ 
územní rozhodnutí nebo stavební povolení pro výstavbu 
z§kladnovĨch stanic (a to vļetnŊ povolen² nutnĨch pro vĨstavbu 
pŚenosov® s²tŊ k z§kladnovĨm stanic²m a pŚ²pojek elektrick® 
s²tŊ), a d§le pro ty okresy, v kterĨch d²ky ruġen² digitálního 

skuteļnosti uv§dŊn® v pŚipom²nce. 
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televizn²ho terestri§ln²ho vys²l§n² ļi z dŢvodu neukonļen®ho 
provozu analogov® televize v Polsku doġlo k nemoģnosti uv®st 
z§kladnov® stanice do Ś§dn®ho provozu. VĨġe uveden§ lhŢta se 
v tŊchto pŚ²padech prodlouģ² o dobu nutnou k z²sk§n² 
potŚebnĨch povolen² ļi odstranŊn² ruġen² v dan®m okrese. 
Území do 5 km od státních hranic je vyjmuto z vĨpoļtu pokryt² 
okresŢ. 

5-055 5.3.1 (15) LhŢta 5 let pro pokryt² cel®ho ¼zem² je zcela bezprecedentn² v 
kontextu realizovanĨch ļi pŚipravovaných aukcí v EU. Z tabulky 
A na str. 12 vyplĨv§, ģe pokud jiģ doġlo ļi doch§z² ke stanoven² 
takto striktních rozvojových kritérií v pásmu 800 MHz, jedná se 
vģdy o specifickĨ blok, ke kter®mu se dan§ rozvojov§ krit®ria 
v§ģ², pŚ²padnŊ je term²n splnŊn² krit®ri² vĨraznŊ delġ². 
Navrhujeme pro term²n splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² podle bodu 
d) stanovit na lhŢtu 12 let, kter§ byla napŚ²klad pouģita ve 
Francii. V tomto pŚ²padŊ nelze argumentovat, ģe delġ² lhŢta v 
pŚ²padŊ Francie je odŢvodnŊn§ jej² vŊtġ² rozlohou oproti Ļesk® 
republice ï pozice oper§torŢ je obdobn§, jelikoģ ve Francii maj² 
oper§toŚi k dispozici vŊtġ² kapacity pro vĨstavbu s²t² a dosahuj² i 
absolutnŊ vyġġ²ch vĨnosŢ pro financov§n² vĨstavby. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-044 byla lhŢta pro 
splnŊn² rozvojov®ho krit®ria prodlouģena na 7 let, resp. 8 let pro 
nového operátora. 

5-056 5.3.1 (15) Z pŚ²lohy ļ. 7 vyplĨv§, ģe poļet okresŢ B je vyġġ² neģ poļet 
okresŢ A. Z vĨġe uveden®ho textu nen² zŚejm®, zda lze po 
pokryt² vġech okresŢ A pokrĨt i zbyl® okresy B. Navrhujeme 
proto doplnŊn² textu: za kaģdĨ pokrytĨ okres ze skupiny A mŢģe 
Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt okres ze skupiny B, pŚiļemģ po pokryt² 
vġech okresŢ ze skupiny A, mŢģe Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt 
libovoln® mnoģstv² zbĨvaj²c²ch okresŢ ze skupiny B. 

Akceptováno 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² pochybnost² 
upraveno. 

5-057 5.3.1 (15) V kapitole 5.3.1 ĐŚad stanovuje moģnost vyuģit² st§vaj²c²ch s²t² 
provozovaných v p§smu 2100 MHz pouze v pŚ²padŊ, ģe drģitel 
tohoto pásma umoģn² n§rodn² roaming v t®to s²ti pŚ²padnŊ novŊ 
vznikl®mu subjektu, pŚiļemģ toto zapoļ²t§n² p§sma 2100 MHz 
je omezeno lhŢtou 5 let. Tento návrh, který je v rozporu s 
principem technologické neutrality, je v evropském rámci 
extr®mnŊ ojedinŊlĨ. Na velk® ļ§sti ¼zem² (zejm®na okresŢ B) 
jsou jiģ nyn² k dispozici technologie, kter® poskytuj² 
vysokorychlostn² sluģby splŔuj²c² definici uvedenou v Digit§ln²m 
Ļesku a v n§vrhu Vyhl§ġen², a to jak prostŚednictv²m pevnĨch 
tak i mobiln²ch s²t² (specificky s²tŊ 3G v p§smu 2100 MHz). 
Poukazujeme na to, ģe toto ustanoven² znehodnocuje jiģ 
vynaloģen® mnohomiliardov® investice do s²t² tŚet² generace v 

Neakceptováno 
ĐŚad m§ z§jem na tom, aby r§diov® kmitoļty, jeģ jsou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², byly ¼ļelnŊ vyuģ²v§ny. Proto je 
zapoļten² st§vaj²c²ch s²t² a sluģeb poskytovanĨch na r§diovĨch 
kmitoļtech v pásmu 2100 MHz pro plnŊn² rozvojových kritérií 
v pásmu 800 MHz moģn® pouze doļasnŊ po dobu 5 let. ĐŚad 
v r§mci zajiġŠov§n² ¼ļinn® spr§vy kmitoļtov®ho spektra 
nepovaģuje za vhodn® pŚidŊlit r§diov® kmitoļty v pásmu 800 
MHz Ģadateli, kterĨ by je ani po 5 letech nepl§noval vyuģ²t pro 
ploġn® pokryt² ¼zem² Ļesk® republiky plnohodnotnou mobiln² 
sítí v tomto pásmu. 
K námitce technologické neutrality ¼Śad uv§d², ģe tato z§sada 
v praxi znamen§ stejnĨ pŚ²stup regul§tora k technologi²m 
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Ļesk® republice. Poukazujeme na ustanoven² Dohody mezi 
Ļeskou republikou a NizozemskĨm kr§lovstv²m o podpoŚe a 
vz§jemn® ochranŊ investic, dle kter® se Ļesk§ republika mj. 
zav§zala, ģe zabezpeļ² investic²m investorŢ druh® smluvn² 
strany nestranné a spravedlivé zacházení a nebude 
nepŚimŊŚenĨmi nebo diskriminaļn²mi opatŚen²mi poġkozovat 
spr§vu, Ś²zen², udrģov§n², pouģ²v§n², vyuģit² nebo dispozici s 
investicemi tŊchto investorŢ. S²tŊ 3G (UMTS) v pásmu 2100 
MHz plnŊ splŔuj² poģadavky ĐŚadu a Digit§ln²ho Ļeska na 
kvalitu sluģby (2 Mbit/s) a jsou dostupn® pro 70 aģ 80 % ļesk® 
populace. Jejich nezahrnut² do splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² 
povede k nadbyteļnĨm investic²m do telekomunikaļn² 
infrastruktury v ĻR a prostŚedky takto vyuģit® nebude moģn® 
alokovat do jinĨch oblast² (napŚ. kapacitnŊjġ² s²tŊ v oblastech, 
kter® trp² nedostateļnou dostupnost² vysokorychlostn²ho 
pŚipojen², dotace LTE zaŚ²zen² pro koncov® uģivatele, apod.). 
Odhadujeme, ģe v pŚ²ġt²ch 5 letech kaģdĨ mobiln² oper§tor takto 
proinvestuje nadbyteļnŊ prostŚedky minim§lnŊ ve vĨġi 1,5 mld. 
Kļ. Toto rozhodnut² tak bude m²t negativn² vliv na rozvoj 
ġirokop§smovĨch mobiln²ch sluģeb v ĻR. Navrģen® podm²nky 
nav²c nevytv§Ś² ģ§dnĨ prostor pro soutŊģ a diferenciaci v 
nab²dce pokryt² s²tŊmi v p§smu 800 MHz. Vġichni drģitel® 
tohoto spektra totiģ budou muset stavŊt stejnĨm tempem. 

zajiġŠuj²c²m totoģnou ļi obdobnou sluģbu (sluģbu na jednom 
relevantn²m trhu). ĐŚad nestanov², jak® technologie maj² bĨt 
vyuģity pro s²tŊ vybudovan® v pásmu 800 MHz, ani jaké 
technologie v p§smu 2100 MHz mohou bĨt zapoļ²t§ny na 
plnŊní rozvojových kritérií. ĐŚad pouze uv§d², ģe zapoļ²t§ny 
mohou bĨt 3G sluģby poskytovan® na r§diovĨch kmitoļtech 
v pásmu 2100 MHz, pokud tyto sluģby splŔuj² kvalitativn² 
parametry rozvojových kritérií. TŊmito podm²nkami ĐŚad 
neupŚednostŔuje ģ§dnou technologii, pouze stanovuje 
podm²nky pro vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz 
mimo jin® tak, ģe umoģŔuje doļasnŊ pro plnŊn² závazku 
rozvojových kritérií zapoļ²tat s²tŊ a sluģby poskytované na jiném 
p§smu. Nejedn§ se proto o poruġen² zásady technologické 
neutrality. 

5-058 5.3.1 (15) K podm²nce zapoļ²t§n² pokryt² 3G (UMTS), a sice uzavŚen² 
smlouvy o n§rodn²m roamingu: V ĻR jsou provozov§ny tŚi s²tŊ 
UMTS (pŚiļemģ s²tŊ spoleļnost² Telefónica a T-Mobile mají díky 
dohodŊ o sd²len² vŊtġ² pokryt² obyvatelstva neģ s²Š spoleļnosti 
Vodafone) a tŊģko lze pŚedpokl§dat, ģe by kaģdĨ z 
provozovatelŢ tŊchto s²t² dos§hl uzavŚen² dohody o n§rodn²m 
roamingu, jelikoģ lze opr§vnŊnŊ oļek§vat, ģe poļet 
Opr§vnŊnĨch z§jemcŢ bude menġ² neģ tŚi. Proto by podm²nka 
zapoļ²t§n², pokud nebude zapoļ²t§n² umoģnŊno bez podm²nek, 
mŊla spoļ²vat ve zveŚejnŊn² referenļn² nab²dky n§rodn²ho 
roamingu v síti UMTS) v p§smu 2100 MHz, nikoli v uzavŚen² 
smlouvy. V opaļn®m pŚ²padŊ by podm²nku uzavŚen² smlouvy 
dok§zal splnit pravdŊpodobnŊ jen jeden subjekt a ostatn² by 
neodŢvodnŊnŊ nadbyteļnŊ investovali do budov§n² paraleln² 
s²tŊ LTE vedle jiģ existuj²c² UMTS s²tŊ. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad zohlednil pŚipom²nky vztahuj²c² se k nejistotŊ o moģnosti 
zapoļ²t§n² s²t² a sluģeb poskytovanĨch v pásmu 2100 MHz na 
plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² v z§vislosti na tom, zda drģitel pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ uzavŚe nad r§mec Závazku národního 
roamingu s Opr§vnŊnĨm z§jemcem o n§rodn² roaming smlouvu 
o pŚ²stupu ke sv® veŚejn® komunikaļn² s²ti provozovan® 
s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 2100 MHz. 
 
ĐŚad pŚistoupil k ¼pravŊ podm²nek Vyhl§ġen² v tom smyslu, ģe 
poskytnutí pŚ²stupu formou národního roamingu k veŚejn® 
komunikaļn² s²ti provozovan® Ģadatelem s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v pásmu 2100 MHz bude souļ§st² z§vazkŢ, kter® 
Ģadatel® pŚeb²raj² v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² a z§roveŔ si 
vġichni Ģadatel® v prŢbŊhu prvn²ch 5 let po právní moci pŚ²dŊlu 
r§diovĨch kmitoļtŢ budou moci zapoļ²t§vat s²tŊ a sluģby 
poskytovan® na r§diovĨch kmitoļtech v pásmu 2100 MHz na 
plnŊn² rozvojovĨch krit®ri². 



Stránka 77 z 170 
 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§dání 

5-059 5.3.1 (15) Dalġ² probl®m nastane v okamģiku, pokud by z aukce nevzeġel 
novĨ s²ŠovĨ oper§tor, resp. s²ŠovĨ oper§tor, kterĨ z²skal 
kmitoļtovĨ pŚ²dŊl v p§smu 800 MHz a z§roveŔ neprovozuje s²Š 
v p§smu 2100 MHz. Podm²nky pokryt² s²tŊ vyuģ²vaj²c² p§smo 
800 MHz pŚipravovalo v prŢbŊhu roku 2011 Ministerstvo 
prŢmyslu a obchodu, kter® zdŢvodŔovalo nezapoļ²t§n² s²t² v 
p§smu 2100 MHz t²m, ģe pokud by bylo umoģnŊno 
technologicky neutr§ln² plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² (tzn. 
zapoļ²t§n² do pokryt®ho ¼zem² i technologii UMTS v pásmu 
2100 MHz), bylo by vĨbŊrov® Ś²zen² diskriminaļn² (vŢļi novĨm 
s²ŠovĨm oper§torŢm) a ģadatel® by nemŊli stejn® podm²nky ï 
MPO a ĻTĐ by proto mŊly zabr§nit diskriminaci novŊ 
vstupuj²c²ch hr§ļŢ na trh. UpozorŔujeme, ģe tato domnŊl§ 
ĂvĨhodañ jiģ existuj²c² s²tŊ v p§smu 2100 MHz souļasnĨm 
provozovatelŢm UMTS s²t² jednoduġe Ănespadla z nebeñ, ale je 
výsledkem mnohamiliardových investic a obchodních aktivit. 
Navíc ï okamģikem spuġtŊn² novĨch s²t² na kmitoļtech vzeġlĨch 
z aukce se souļasn® s²tŊ UMTS Ănevypnouñ, proto jakĨkoli (a 
zejm®na novĨ) oper§tor provozuj²c² datov® s²tŊ bude muset 
soutŊģit se sluģbami poskytovanĨmi na s²t²ch UMTS, i pokud 
tyto zapoļ²t§v§ny do povinnosti pokrytí nebudou. Pokud tedy 
dŢvodem m§ bĨt zabr§nŊn² diskriminace novĨch s²ŠovĨch 
oper§torŢ, pak v situaci, kdy ģ§dn² nov² oper§toŚi ï drģitel® 
p§sma 800 MHz bez kmitoļtov®ho pŚ²dŊlu v p§smu 2100 MHz ï 
nevzniknou, budou st§vaj²c² oper§toŚi absurdnŊ nuceni budovat 
s²Š LTE paralelnŊ k s²ti UMTS, pŚiļemģ obŊ s²tŊ budou 
poskytovat sluģby v poģadovan® kvalitŊ. Navrhujeme, aby 
pokryt² v p§smu 2100 MHz bylo od poļ§tku moģn® zapoļ²tat do 
splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² pro p§smo 800 MHz bez jakĨchkoliv 
dalġ²ch omezuj²c²ch podm²nek. Jsme z§roveŔ pŚipraveni 
akceptovat takovou ¼pravu podm²nek, kter§ by umoģnila 
zapoļ²tat pokryt² v p§smu 2100 MHz pouze v pŚ²padŊ, ģe v 
r§mci aukce nez²sk§ ļ§st p§sma 800 MHz ģ§dnĨ novĨ subjekt, 
kterĨ by nebyl drģitelem ļ§sti p§sma 2100 MHz. AlternativnŊ je 
moģn® zv§ģit tak® takovou ¼pravu podm²nek, kter§ by umoģnila 
zapoļ²tat pokryt² v p§smu 2100 MHz a z§roveŔ stanovila vyġġ² 
kvalitu sluģby v pozdŊjġ²ch letech (napŚ. 8 Mbit/s od roku 2020). 
Takov§ ¼prava umoģn² vyuģ²t pro splnŊn² rozvojovĨch krit®ri² jiģ 
existuj²c² s²tŊ a z§roveŔ zajist² rozvoj novĨch s²t² LTE, kter® v 
dlouhodobŊjġ²m vĨhledu nepochybnŊ s²tŊ UMTS nahrad². 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
058. 
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5-060 5.3.1 (15) PŚekvapivŊ se objevuje poģadavek pokrĨt Ăģelezniļn² tranzitn² 
koridory I. aģ IV., d§lnice a rychlostn² komunikaceñ. Tato ot§zka 
byla diskutov§na v prŢbŊhu roku 2011 na pŢdŊ MPO, kter® se 
nakonec rozhodlo pokrĨv§n² t®to infrastruktury nepoģadovat. 
Pokud vġak ĐŚad ļi MPO tento poģadavek povaģuj² za kl²ļovĨ, 
je tŚeba stanovit parametry pokryt², neboŠ nepochybnŊ 
pokrĨv§n² koridorŢ, d§lnic a rychlostn²ch silnic m§ jin® 
poģadavky neģ pokrĨv§n² m²st pobytu obyvatel. Navrhujeme 
proto, aby definici pokrytí pokrývání koridorŢ, d§lnic a 
rychlostn²ch silnic pŚipravila pracovn² skupina pŚi ĐŚadu. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
033. 

5-061 5.3.1 (16) Navrhujeme, aby Ģadatel, kter®mu bude pokryt² ¼zem² 
prostŚednictv²m s²tŊ na p§smu 2100 MHz zapoļteno do splnŊn² 
rozvojovĨch krit®ri² podle bodu 5.3.1, mŊl povinnost sluģby na 
síti 2100 MHz zahrnout do velkoobchodní nabídky. Smyslem 
analogického ustanovení o národním roamingu na pásmu 2100 
MHz je umoģnit Z§jemci o n§rodn² roaming co nejrychlejġ² 
spuġtŊn² jeho komerļn²ch a konkurenceschopnĨch sluģeb. Tak® 
n§ġ n§vrh sleduje podobnĨ z§mŊr, tj. umoģnit virtu§ln²m 
oper§torŢm co nejrychlejġ² spuġtŊn² svĨch sluģeb. Dosavadn² 
¼prava o velkoobchodn² nab²dce pŚedpokl§d§ povinnost 
nabídky pouze na frekvenc²ch novŊ z²skanĨch v aukci. S²tŊ 
pracuj²c² na tŊchto frekvenc²ch vġak budou m²t relevantn² 
pokryt² nŊkdy v polovinŊ roku 2015. Aplikace naġeho n§vrhu by 
umoģnila spuġtŊn² sluģeb virtu§ln²ch oper§torŢ nejm®nŊ o rok 
dŚ²ve. 

Neakceptováno 
Závazek velkoobchodní nabídky se vztahuje na veŚejn® 
komunikaļn² s²tŊ provozovan® s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ, 
kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
OhlednŊ dopadu na virtu§ln² oper§tory ĐŚad uv§d², ģe v rámci 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² ĐŚad usiluje o podporu hospod§Śsk® soutŊģe 
prostŚednictv²m podpory investic do infrastruktury.  Z§vazek 
velkoobchodn² nab²dky slouģ² prim§rnŊ k podpoŚe hospod§Śsk® 
soutŊģe na trz²ch sluģeb poskytovanĨch na r§diovĨch 
kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen².  

5-062 5.3.1 (18), (19), 
(22), (28) 

N§vrh rozvojovĨch krit®ri² v p§smu 800 MHz na pokryt² okresŢ 
skupiny A a B je pro nov®ho oper§tora znaļnŊ diskriminuj²c² a 
naopak silnŊ nahr§v§ st§vaj²c²m oper§torŢm. Tak® dalġ² 
rozvojov§ krit®ria je moģn® povaģovat za nelogick§ - pokrytí 
ģelezniļn²ch a d§lniļn²ch tras by mŊlo m²t pŚednost pŚed 
pokryt²m okresŢ ze skupiny A. Proto navrhujeme z rozvojovĨch 
krit®ri² v p§smu 800 MHz na pokryt² okresŢ skupiny A a B 
vyjmout nového operátora a v rozvojových kritériích v pásmu 
800 MHz zmŊnit priority v odr§ģk§ch c) a d) a pŚedŚadit pokryt² 
ģelezniļn²ch a d§lniļn²ch tras pŚed pokryt² okresŢ skupiny A. 

Neakceptováno 
Rozvojov§ krit®ria jsou ploġnŊ (nediskriminaļnŊ) aplikovaná na 
celé pásmo 800 MHz bez ohledu na identitu budoucího Drģitele 
pŚ²dŊlu s t²m, ģe vzhledem k nerovnému postavení byla 
pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi prodlouģena lhŢta na splnŊn² 
tŊchto povinnost² o 1 rok. Navíc v souladu s vypoŚ§d§n²m 
pŚipom²nky 5-044 byla prodlouģena fin§ln² lhŢta na splnŊn² 
rozvojových kritérií v pásmu 800 MHz. 
ZmŊnu rozvojových kritérií v rozsahu poģadovan®m 
pŚipom²nkou nepovaģuje ĐŚad za opodstatnŊnou.  
 
OhlednŊ vzájemné vazby rozvojových kritérií týkajících se 
pokrĨv§n² silnic a ģeleznic a rozvojovĨch krit®ri² pro p§smo 800 
MHz odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-036. 
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5-063 5.3.1 (21) Navrhujeme do podm²nek moģn®ho zapoļ²t§v§n² sluģeb 
poskytovanĨch na veŚejn® komunikaļn² s²ti s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz do plnŊn² povinnost² pokryt² zaŚadit 
tak® podm²nku term²nu, do kdy mus² drģitel pŚ²dŊlu v p§smu 
800 MHz ozn§mit sv® rozhodnut² o pŚ²padn®m zapoļ²t§v§n². 
Reálným termínem dle naġ² spoleļnosti je lhŢta do 3 mŊs²cŢ 
ode dne pr§vn² moci rozhodnut² o pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ v 
p§smu 800 MHz. C²lem uveden®ho ļasov®ho omezen² je 
zajiġtŊn² relevantn²ch informac² pro rozhodnut² Opr§vnŊn®ho 
z§jemce o n§rodn² roaming dle bodu 5.7.1. Jedn²m z kl²ļovĨch 
faktorŢ pro rozhodnut² Opr§vnŊn®ho z§jemce, kterou referenļn² 
nab²dku n§rodn²ho roamingu vyuģije, je informace, zda dan§ 
referenļn² nab²dka zahrnuje ļi nezahrnuje pokryt² s²tŊ v p§smu 
2100 MHz. Je logick®, ģe nab²dka zahrnuj²c² i sluģby v s²ti 2100 
MHz bude alespoŔ z poļ§tku vĨhodnŊjġ², neboŠ Opr§vnŊnĨ 
z§jemce z²sk§ dnem spuġtŊn² vĨznamn® pokryt² v r§mci jiģ 
existuj²c² s²tŊ v p§smu 2100 MHz. Omezen²m term²nu moģn®ho 
ozn§men² zapoļ²t§v§n² bude zajiġtŊno, ģe vydan® referenļn² 
nabídky národního roamingu v termínu dle bodu 5.7.3 budou 
transparentnŊ zohledŔovat skuteļnost, zda danĨ Ģadatel 
pŚistoupil k zapoļ²t§v§n² ļi nikoliv. Naopak se zamez² moģn® 
spekulaci ĢadatelŢ, kteŚ² ozn§m² zapoļ²t§v§n² aģ v momentŊ, 
kdy Opr§vnŊnĨ z§jemce zah§j² implementaci n§rodn²ho 
roamingu na z§kladŊ nab²dky jin®ho Ģadatele. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-041. 

5-064 5.3.1 (25) Ustanoven² o zapoļ²t§n² sluģeb poskytovanĨch s vyuģit²m 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz (3G sluģby) je pŚ²mo 
v rozporu s cíli aukce ï vytvoŚen² podm²nek pro technologickou 
inovaci = budov§n² s²t² 4. generace. ĐŚad zaŚazen²m tohoto 
ustanovení do Návrhu podmínek aukce pŚ²mo nesmyslnŊ 
Ănahr§v§ do karetñ dosavadn²m mobiln²m oper§torŢm. Tito 
nemají ani po 10 letech dobudováno pokrytí 3G a zachováním 
tohoto ustanoven² by jim ĐŚad dovolil zpozdit i budov§n² 4G. 
Aukce mus² splŔovat sv® c²le a ĻTĐ proto mus² udŊlat 
maximum. Navrhuji text odstranit a t²mto tuto podm²nku zruġit. 
Adekv§tnŊ se vġak mus² rozġ²Śit povinnost n§rodn²ho roamingu 
dle kapitoly 5.7.1, aby pŚ²padnĨ novĨ oper§tor nebyl v ģ§dn®m 
pŚ²padŊ poġkozen. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-041 ĐŚad upraví 
podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² tak, ģe si vġichni Ģadatel® 
v prŢbŊhu prvn²ch 5 let po pr§vn² moci pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ budou moci zapoļ²t§vat s²tŊ a sluģby poskytovan® na 
r§diovĨch kmitoļtech v p§smu 2100 MHz na plnŊn² rozvojovĨch 
kritérií. 
 
Pro splnŊn² podm²nky pokryt² 100% okresŢ ze skupiny A a 
skupiny B dle bodu 5.3.1 bodu d) Vyhl§ġen² je relevantní pouze 
komunikaļn² s²Š provozovan§ na kmitoļtech v pásmech 800, 
1800 a 2600 MHz, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen². 
 
Z§roveŔ byl v souladu s poģadavkem v t®to pŚipom²nce rozġ²Śen 
rozsah Z§vazku n§rodn²ho roamingu i o s²tŊ provozované 
v pásmu 2100 MHz.  
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5-065 5.3.1 (26) Moģnost vyuģ²t s²tŊ 3G k plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² je v pŚ²m®m 
rozporu s deklarovanĨmi c²li aukce, protoģe by umoģnila 
st§vaj²c²m oper§torŢm odloģit budov§n² 4G s²t² a zpomalila by 
technologickou inovaci a rozvoj novĨch sluģeb. Tlak st§vaj²c²ch 
mobiln²ch oper§torŢ na prosazen² t®to moģnosti potvrzuje 
skuteļnost, ģe v dohledn® dobŊ nemaj² v§ģnĨ z§jem budovat 
celoploġn® s²tŊ 4G, protoģe jeġtŊ plnŊ nevyuģily moģnost² 3G 
technologie a plnohodnotn® ġirokop§smov® sluģby ve 4G s²t²ch 
by kanibalizovaly jejich st§vaj²c² sluģby v 3G s²t²ch. UzavŚen² 
smlouvy o n§rodn²m roamingu pro veŚejn® s²tŊ provozovan® s 
vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz s Opr§vnŊnĨm 
z§jemcem o n§rodn² roaming tento probl®m neŚeġ², protoģe 
neovlivn² tempo investic do novĨch technologi² 4G. RovnŊģ by 
tato moģnost odd§lila vznik virtu§ln²ch oper§torŢ, kteŚ² by museli 
ļekat vĨraznŊ d®le na budov§n² 4G s²t², protoģe do st§vaj²c²ch 
2G a 3G s²t² nebudou m²t pŚ²stup. Proto nesouhlas²me s t²m, 
aby si mohl ñdrģitel pŚ²dŊlu v p§smu 800 MHz v obdob² pŚed 
uplynut²m lhŢty uveden® v p²smenu d) zapoļ²t§vat do plnŊn² 
povinností pokrytí specifikovaných v písmenu b) i sluģby 
poskytovan® na veŚejn® komunikaļn² s²ti s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz (3G sluģby), pokud tyto sluģby 
umoģŔuj² z§kazn²kŢm vysokorychlostn² pŚipojen² v kvalitŊ 
uveden® v p²smenu b)ò a navrhujeme tuto moģnost v aukļn²ch 
podmínkách zruġit. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
OhlednŊ t®to problematiky odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-041. 
 
OhlednŊ dopadu na virtu§ln² oper§tory ĐŚad uv§d², ģe v rámci 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² ĐŚad usiluje o podporu hospod§Śsk® soutŊģe 
prostŚednictv²m podpory investic do infrastruktury. Závazek 
velkoobchodn² nab²dky slouģ² prim§rnŊ k podpoŚe hospod§Śsk® 
soutŊģe na trz²ch sluģeb poskytovanĨch na r§diovĨch 
kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen².  
 
Odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-040. 

5-066 5.3.1 - 
5.3.3 

(27) V podm²nk§ch je nutno pŚesnŊ definovat platnost podm²nek v 
situaci, kdy drģitel z²sk§ pŚ²dŊl ve v²ce p§smech. Navrhujeme, 
aby v takov®m pŚ²padŊ platila pro celĨ pŚ²dŊl podm²nky 
(rozvojov§ krit®ria) platn® pro nejniģġ² vydraģen® p§smo. Vyġġ² 
p§sma jsou v pŚ²padŊ, kdy jsou souļ§st² pŚ²dŊlu ve v²ce 
p§smech, pouģ²v§na k doplnŊn² pokryt²; mŊla by tedy pro nŊ 
(pro celĨ pŚ²dŊl) platit rozvojov§ krit®ria platn§ pro z§kladn² 
(nejniģġ²) p§smo. 

Akceptováno 
Odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-048. 

5-067 5.3.1 (27) Ģ§d§me vysvŊtlit, jak se budou zapoļ²t§vat 3G sluģby pŚi 
vyhodnocov§n² plnŊn² krit®ria 5.3.1 a) ï stŚ²dav® pokrĨv§n² A/B. 
PŚ²klad: Pokud Praha jako okres B bude dostateļnŊ pokrĨt dle 
5.3.1 b) signálem v pásmu 2100 MHz, bude nutno nejprve 
dot§hnout pokryt² okresu A a pot® zaļ²t p§rovat A/B? 

Akceptováno 
Pokud dojde k situaci, ģe d²ky z§poļtu sítí provozovaných 
v pásmu 2100 MHz poļet pokrytých okresŢ ze skupiny B 
pŚevĨġ² poļet okresŢ B, kter§ je Drģitel pŚ²dŊlu opr§vnŊn pokrĨt 
s ohledem na poļet jiģ pokrytĨch okresŢ ze skupiny A, potom je 
Drģitel pŚ²dŊlu v§z§n t²m, aby nejprve dokryl okresy A a aģ po 
uvedení stavu pokrytí okresŢ A a B do souladu s rozvojovými 
kritérii pokraļoval d§l v paralelním pokrývání okresŢ A a B. 
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Drģitel pŚ²dŊlu je ovġem z§roveŔ v§z§n splnŊn² rozvojov®ho 
kritéria 5.3.1 c). 

5-068 5.3.1 (27) Ģ§d§me upŚesnit/doplnit, jak se bude postupovat po dokryt² 
vġech okresŢ A ï volnost pokrĨv§n² okresŢ B nen² zm²nŊna. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
056. 
 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² pochybnost² 
vyjasnŊno.  

5-069 5.3.2 (6) Dovolujeme si upozornit, ģe nen² zcela zŚejmĨ vztah 
rozvojových kritérií stanovených pro pásmo 800 MHz, kde 
Dokument v ļl. 5.3.1 pŚipouġt² plnŊn² z§vazku s vyuģit²m 
Ăvlastn²ch kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ z²skanĨch ve vĨbŊrov®m Ś²zen² 
v p§smu 800 MHz, 1800 MHz nebo 2600 MHzéñ a pro p§sma 
1800 resp. 2600 MHz. ZŢst§v§ tak nevyjasnŊno, zda se 
budov§n² pokryt² s vyuģit²m spektra v p§smech 1800 a 2600 
MHz bude zapoļ²t§vat z§roveŔ na plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² v 
p§smu 800 MHz a p§smu 2600 MHz. Tento n§vrh zcela ploġnŊ 
ukládá rozvojové závazky v pásmech, které jsou typicky pásmy 
kapacitn²mi (doplŔkovĨmi), tedy p§smy, kter® jsou pŚinejmenġ²m 
z vŊtġ² ļ§sti vyuģ²v§ny pro zvyġov§n² kapacity v hustŊ 
os²dlenĨch oblastech nikoliv tak k budov§n² ploġn®ho pokryt². 
Budov§n² pokryt² v tŊchto p§smech ned§v§ ekonomicky smysl, 
obzvl§ġŠ v situaci, kdy by stejn§ rozvojov§ krit®ria byla 
aplikov§na bez ohledu na velikost z²skan®ho pŚ²dŊlu. Nav²c se 
nejedn§ o digit§ln² dividendu, tedy nen² jasn®, proļ na vyuģit² 
tohoto p§sma v§zat striktn² rozvojov® parametry, kter® vĨraznŊ 
sn²ģ² hodnotu dan®ho spektra a praktick§ realizace z§vazkŢ 
bude vyģadovat proveden² rozs§hlĨch neefektivn²ch investic na 
stranŊ oper§torŢ. Tak® pro z§kazn²ky nepŚedstavuje takovĨto 
poģadavek ģ§dnou vĨhodu, neboŠ pokryt² obyvatelstva ani 
¼zem² se t²mto poģadavkem nezvĨġ². Pro koncov® uģivatele by 
toto krit®rium mŊlo naopak negativn² dopad, neboŠ zvĨġen® 
n§klady na budov§n² s²tŊ se promítnou do koncových cen 
sluģeb provozovanĨch na tŊchto s²t²ch. V pŚ²padŊ, kdy by ĻeskĨ 
telekomunikaļn² ¼Śad chtŊl i nad§le zachovat rozvojov§ krit®ria 
pro dan® kmitoļty, navrhujeme pro subjekty, kter® nez²skaj² 
pŚ²dŊl v p§smu 800 MHz, uloģit jednu spoleļnou podmínku pro 
obŊ p§sma (z²sk§-li ģadatel pŚ²dŊl v obou tŊchto p§smech). 
Takov§to podm²nka by vġak nemohla pŚedstavovat z§vazek 
vybudov§n² pokryt² aģ 50 %, kter® je z ekonomick®ho hlediska 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad se rozhodl vyhovŊt pŚipom²nce v otázce nastavení 
rozvojových kritérií pouze pro nejniģġ² pásmo z²skan® Drģitelem 
pŚ²dŊlu ve vĨbŊrov®m Ś²zen², na které se vztahují rozvojová 
kritéria. K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-048. 
ĐŚad se nedomnívá, ģe by nastaven² rozvojov®ho krit®ria na 
úrovni pokrytí 50% populace ĻR pro blok B1 v pásmu 1800 
MHz bylo Ăz ekonomick®ho hlediska neefektivn²ñ (pro ostatní 
bloky v pásmu 1800 MHz nebyla rozvojová kritéria stanovena). 
Pokud by Ģadatel získal bloky B2 nebo B3 v kombinaci s bloky 
C nebo D, potom bude vázán pouze rozvojovými kritérii blokŢ C 
nebo D, neboŠ rozvojov§ krit®ria pro bloky B2 a B3 nejsou 
definována. 
 Podm²nky tĨkaj²c² se zah§jen² poskytov§n² sluģeb popsan® ve 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-026 nejsou t²mto dotļeny. 
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neefektivn². RovnŊģ nelze nepoznamenat, ģe ¼ļastn²k, kterĨ by 
v aukci získal jak spektrum 1800 MHz tak i 2600 MHz, by 
budoval zcela nesmyslnŊ paraleln² pokryt² s vyuģit²m obou 
z²skanĨch p§sem (!). Navrhujeme uloģen² n§sleduj²c²ho 
spoleļn®ho rozvojov®ho z§vazku v§ģ²c²ho se ke kmitoļtŢm v 
pásmech 1800 MHz a 2600 MHz pouze pro subjekty, které 
nez²skaj² spektrum v p§smu 800 MHz: S moģnost² z²skat pŚ²dŊl 
v kmitoļtov®m p§smu 1800 MHz v rozsahu alespoŔ 2x10 MHz 
souvislého spektra a/nebo 2600 MHz bude pro subjekty, které 
nez²skaj² spektrum v p§smu 800 MHz spojeno povinn® pŚijet² 
závazku pokrytí v následujícím rozsahu: do 10 let ode dne 
pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ 
mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt minim§lnŊ 20 % populace ĻR. 
Pokryt²m se rozum² provozov§n² veŚejn® s²tŊ elektronickĨch 
komunikac² s vyuģit²m vlastn²ch kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ v p§smu 
1800 MHz a/nebo 2600 MHz, která je schopna poskytovat 
sluģbu vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu. ñ 

5-070 5.3.2 (12) Za pŚedpokladu, ģe blok B1 zŢstane efektivnŊ vyhrazen pro 
pŚ²padn®ho nov®ho mobiln²ho oper§tora, lze oļek§vat, ģe 
prioritní zájem o bloky B2 a B3 v pásmu 1,800 MHz budou mít 
st§vaj²c² MNO. Povaģujeme neuvalen² ģ§dnĨch rozvojovĨch 
krit®ri² na bloky B2 a B3 za diskriminaļn² pro pŚ²padn®ho 
nového operátora, ba pŚ²mo prvek protekcionismu st§vaj²c²ch 
MNO, coģ je ve flagrantn²m rozporu s deklarovanĨmi c²li 
VĨbŊrov®ho Ś²zen². ĻTĐ by mŊl usilovat o ¼ļeln® vyuģ²v§n² 
nejen bloku B1 vyhrazen®ho pro nov®ho oper§tora, ale t®ģ 
blokŢ B2 a B3, kter® mohou z²skat i st§vaj²c² MNO, t²m, ģe na 
tyto bloky uvalí obdobné rozvojové kritérium jako na blok B1 s 
rozd²lem, ģe v logice rozvojovĨch krit®ri² uplatnŊnĨch pro p§sma 
800 MHz a 2,600 MHz pro st§vaj²c² MNO (drģitele pŚ²dŊlŢ v 
p§smu 900 MHz) by term²n pro dosaģen² pokryt² minim§lnŊ 
50% populace ĻR mŊl bĨt 5 let ode dne pr§vn² moci rozhodnut² 
o udŊlen² pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ. Zast§v§me n§zor, ģe ĻTĐ 
by nemŊl opomenout uvalen² rozvojovĨch krit®ri² na bloky B2 a 
B3 z dvou hlavn²ch dŢvodŢ: (i) Modern² technologie 
vysokorychlostního ġirokop§smov®ho mobiln²ho pŚ²stupu k 
internetu (napŚ²klad LTE) jsou definovan® i pro uģġ² frekvenļn² 
bloky (napŚ²klad 1.4 MHz a 3.0 MHz). Kombinace blokŢ B3.2 a 
B3.3, respektive B3.4 a 3.5 jsou vyuģiteln® pro technologie LTE 
ve standardn² frekvenļn² ġ²Śce 1.4 MHz a kombinace tŚ² blokŢ 
mezi B3.6 a B3.9 je vyuģiteln§ pro technologie LTE i ve 

Neakceptováno 
ĐŚad nepŚedpokl§d§ rozvojová kritéria vztahující se na bloky B2 
a B3 z toho dŢvodu, ģe velikost tŊchto blokŢ nen² dostateļn§ 
pro plnŊn² rozvojovĨch krit®ri² obdobnĨch tŊm, kter® se vztahuj² 
na blok B1. Efektivní vyuģ²v§n² tŊchto blokŢ je zajiġtŊno 
povinnost² zah§jen² vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ ve smyslu 
§22b odst. 2 Zákona a dodateļnŊ zavedenou povinností 
zah§jen² poskytov§n² veŚejnĨch komunikaļn²ch sluģeb na 
komunikaļn²ch s²t²ch provozovanĨch na r§diovĨch kmitoļtech, 
kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². V této 
problematice odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-026. 
O bloky B2 a B3 se mohou uch§zet jak st§vaj²c² tak novŊ 
vstupující oper§toŚi za rovných podm²nek, kter® tud²ģ nejsou 
v ģ§dn®m ohledu diskriminaļn².  
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standardn² frekvenļn² ġ²Śce 3.0 MHz. (ii) Lze oļek§vat, ģe v 
souladu s opr§vnŊnĨm z§mŊrem ĻTĐ zachovat celistvost blokŢ 
(kontinuitu spektra), o bloky B2 a B3 rozġ²Ś² stávající MNO své 
pŚedchoz² pŚilehl® pŚ²dŊly v p§smu 1,800 MHz. PŚedchoz² 
pŚ²dŊly souļasnĨch MNO v p§smu 1,800 MHz byly doposud 
vyuģ²v§ny pro poskytov§n² 2G GSM sluģeb. Do budoucna lze 
vġak oļek§vat jejich vyuģ²v§n² takt®ģ pro pokryt² modern²mi 
technologiemi vysokorychlostn²ho ġirokop§smov®ho mobiln²ho 
pŚ²stupu k internetu. V kombinaci s draģenĨmi bloky B2 a B3 by 
tak stávající MNO získali souvislé bloky v pásmu 1,800 MHz o 
frekvenļn² ġ²Śce 5 MHz a vŊtġ², pŚiļemģ na bloky se standardn² 
frekvenļn² ġ²Śkou 5 MHz o stejn® kapacitŊ pŚen§ġenĨch dat v 
p§smech 800 MHz a 2,600 MHz ĻTĐ rozvojov§ krit®ria uvaluje. 

5-071 5.3.2 (15) ZtotoģŔujeme se s poģadavkem ÚŚadu na stanoven² 
rozvojovĨch krit®ri² pro blok B1 a povaģujeme jej za jeden ze 
z§kladn²ch n§strojŢ, jak omezit pŚ²padn® spekulace se 
spektrem. Domn²v§me se vġak, ģe lhŢta 5 let pro prvn² 
posouzen² re§ln®ho pokrĨv§n² obyvatelstva je pŚ²liġ dlouh§ 
(napŚ. v ned§vn®m vĨbŊrov®m Ś²zen² na kmitoļty mj. v p§smu 
1800 MHz v MaŅarsku byl okamģik prvn²ho posouzen² rozsahu 
pokryt² stanoven na 1 rok po udŊlen² licence, druhĨ pak 3 roky 
po udŊlen² licence. Navrhujeme doplnŊn²: do 2 let ode dne 
pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ 
mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt minim§lnŊ 30 % populace ĻR, do 6 
let ode dne pr§vn² moci rozhodnut² o udŊlen² pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ mus² Drģitel pŚ²dŊlu pokrĨt minim§lnŊ 50% populace 
ĻR. 

Neakceptováno 
ĐŚad povaģuje nastaven§ rozvojov§ krit®ria pro blok B1 za 
dostateļn§ pro zajiġtŊn² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² tŊchto r§diovĨch 
kmitoļtŢ. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-048 dochází k ¼pravŊ 
lhŢty pro splnŊn² rozvojov®ho krit®ria v tomto pásmu a to 
konkr®tnŊ na 8 let od pr§vn² moci pŚ²dŊlu. 

5-072 5.3.2 (15) Navrhujeme doplnit st§vaj²c² formulaci o pŚesnou specifikaci 
kvality sluģby, tak jak je to upraveno v p§smu 800 MHz a s 
pouģit²m pŚ²lohy 3: é rychlost² nejm®nŊ 2 Mbit/s (download) pŚi 
dostupnosti t®to sluģby alespoŔ pro uveden® procento populace 
pŚi 75% pravdŊpodobnosti vnitŚn²ho pŚ²jmu (indoor pokrytí) bez 
vyuģit² extern² ant®ny a pŚi 85% pravdŊpodobnosti vnitŚn²ho 
pŚ²jmu s vyuģit²m extern² ant®ny. 

Akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² na pŚipom²nky 
5-049. Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² 
pochybností upraveno. 

5-073 5.3.2 (16) Pásma 1800 MHz a 2600 MHz jsou si podobná svými 
vlastnostmi a obŊ jsou urļena pro tzv. kapacitn² pokryt². Drģitel 
bloku B1 bude m²t jiģ stanoven§ rozvojov§ krit®ria pro vyuģ²v§n² 
kmitoļtŢ z tohoto bloku. Povaģujeme za nadbyteļn® ukl§dat mu 
navíc rozvojová kritéria pro podobný, tzn. kapacitn² kmitoļtovĨ 
pŚ²dŊl. Pro drģitele bloku B1, kterĨ by se stal souļasnŊ drģitelem 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
048. 
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blokŢ C, by dodrģen² rozvojov®ho krit®ria mohlo v®st k umŊle 
vyvolan®mu budov§n² pŚekryvn® s²tŊ k jiģ vybudovan® s²ti v 
pásmu 1800 MHz. Drģitel bloku B1 bude bloky C potŚebovat 
k navĨġen² kapacity sv® s²tŊ, je vġak obt²ģn® odhadnout dobu, 
kdy k tomu bude nucen popt§vkou ze strany svĨch z§kazn²kŢ. 
Navrhujeme, aby se rozvojová kritéria pro pásmo 2600 MHz 
nevztahovala na pŚ²padn®ho drģitele bloku B1. 

5-074 5.3.3 (12) ĻTĐ by mŊl v r§mci rozvojovĨch krit®ri² zohlednit ġanci nov®ho 
oper§tora z²skat souļasnŊ jak blok B1 v p§smu 1,800 MHz, tak 
pŚ²dŊl kmitoļtŢ v p§smu 2,600 MHz. Vzhledem ke (i) ġpatnĨm 
parametrŢm ġ²Śen² sign§lu v p§smu 2,600 MHz na stŚedn² a 
delġ² vzd§lenosti a do vnitŚn²ch prostor budov a (ii) nutnosti 
budovat hustou s²Š s extr®mnŊ vysokĨm poļtem z§kladnovĨch 
stanic (i pro dosaģen² poģadovan®ho pokryt² 30% populace) je 
ekonomiļtŊjġ² pokryt² v p§smu 2,600 MHz vyuģ²vat jen v 
oblastech s velmi hustĨm os²dlen²m a oļek§vanĨm mimoŚ§dnŊ 
vysokĨm provozem v s²ti pro pos²len² kapacity sluģeb 
vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k internetu poskytovanĨch na b§zi 
rádiových kmitoļtŢ v p§smech 800 MHz a/nebo 1,800 MHz. 
Zákazník bude díky v budoucnosti dostupným koncovým 
zaŚ²zen²m podporuj²c²m pŚ²jem sign§lu ve vġech kmitoļtovĨch 
p§smech, kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², indiferentn² 
k tomu, v jak®m p§smu je sluģba fakticky poskytována. Proto 
navrhujeme hodnotit dosaģen² minim§ln²ho poģadovan®ho 
populaļn²ho pokryt² v p§smech 1,800 MHz a 2,600 MHz 
spoleļnŊ a rozġ²Śit definici pokryt² v kapitole 5.3.3 Rozvojov§ 
krit®ria pro vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2600 MHz 
následnŊ: ñPokryt²m se rozum² provozov§n² veŚejn® s²tŊ 
elektronickĨch komunikac² s vyuģit²m vlastn²ch kmitoļtovĨch 
pŚ²dŊlŢ z²skanĨch ve vĨbŊrov®m Ś²zen² v p§smu 1800 MHz 
nebo 2600 MHz, kter§ je schopna poskytovat sluģbu 
vysokorychlostn²ho pŚipojen² k internetu.ò Definice 
poģadovan®ho populaļn²ho pokryt² v p§smu 2,600 MHz by tak 
byla konzistentní s definicí pokrytí v 5.3.2 Rozvojová kritéria pro 
vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
V rámci vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-048 ĐŚad potvrdil, ģe 
rozvojov§ krit®ria pro vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ spojen§ 
s pokryt²m procenta populace budou definov§na na z§kladŊ 
r§diovĨch kmitoļtŢ z²skanĨch ve vĨbŊrov®m Ś²zen v nejniģġ²m 
pásmu, na které se vztahují rozvojová kritéria. 
U vġech p§sem bude zachov§na podmínka zahájení ¼ļeln®ho 
vyuģ²v§n² rádiových kmitoļtŢ dle bodu 5.3 Vyhl§ġen². V této 
problematice odkazujeme rovnŊģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
053. 
 

5-075 5.3.3 (15) ZtotoģŔujeme se s poģadavkem ĐŚadu na stanoven² 
rozvojových kritérií pro pásmo 2600 MHz a povaģujeme jej za 
jeden ze z§kladn²ch n§strojŢ, jak omezit pŚ²padn® spekulace se 
spektrem. Je vġak tŚeba si uvŊdomit, ģe p§smo 2600 MHz bude 
valnou vŊtġinou drģitelŢ vyuģ²v§no jako kapacitn² vrstva a nelze 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
048. 
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pŚedem stanovit pŚesnĨ rozsah jeho pokryt². V cel® ŚadŊ aukc² v 
ostatn²ch zem²ch EU tak® ģ§dn® rozvojov® podm²nky pro toto 
p§smo stanoveny nebyly, pŚ²padnŊ bylo umoģnŊno jejich 
splnŊn² v r§mci vġech vysoutŊģenĨch p§sem. S ohledem na tyto 
skuteļnosti navrhujeme upravit podm²nky rozvojovĨch krit®ri² v 
pásmu 2600 MHz tak, aby bylo moģn® je splnit i s²t² 
provozovanou na jiných pásmech získaných v aukci. Tato 
¼prava umoģn² omezit nebezpeļ² spekulace a z§roveŔ d§ vŊtġ² 
volnost drģitelŢm spektra v pl§nov§n² rozvoje svĨch s²t². D§le je 
tŚeba konstatovat, ģe podobnŊ jako v pŚ²padŊ p§sma 1800 MHz 
nejsou pro p§smo 2600 MHz stanoveny pŚesn® parametry 
kvality sluģby. V nov®m textu je doporuļujeme doplnit: rychlost² 
nejm®nŊ 2 Mbit/s (download) pŚi dostupnosti t®to sluģby 
alespoŔ pro uveden® procento populace pŚi pravdŊpodobnosti 
vnitŚn²ho pŚ²jmu na úrovni 75% (indoor pokryt²) bez vyuģit² 
extern² ant®ny a pŚi pravdŊpodobnosti vnitŚn²ho pŚ²jmu s 
vyuģit²m extern² ant®ny na úrovni 85%. 

5-076 5.3.3 (15) Nen² jasnĨ dŢvod ustanoven² o prodlouģen² lhŢty pro novĨ 
subjekt o 12 mŊs²cŢ a ani ĐŚad ģ§dn® vysvŊtlen² v t®to ļ§sti 
neposkytuje. Domn²v§me se, ģe spojitost mezi kmitoļtovĨm 
pásmem 900 MHz a kmitoļtovĨm p§smem 2600 MHz je 
nanejvĨġ sporn§. DŢvodem roļn² dodateļn® lhŢty nemŢģe bĨt 
Ăn§skokñ provozovatelŢ s²t² v kmitoļtov®m p§smu 900 MHz ve 
formŊ vybudovan® s²tŊ z§kladovĨch stanic, jelikoģ z§kladnov® 
stanice obou uvedenĨch p§sem vyģaduj² naprosto odliġnou 
hustotu a um²stŊn² (900 MHz ï pokrývání velkých území, 
z§kladnov® stanice na vĨġe um²stŊnĨch bodech; 2600 MHz ï 
Ăhot spotñ Śeġen² velmi malĨch ¼zem² ve mŊstech ļi na 
frekventovanĨch m²stech (letiġtŊ, n§draģ², obchodn² centra), 
z§kladnov® stanice um²stŊny na stŚech§ch domŢ ļi uvnitŚ 
budov). Pokud mŢģeme identifikovat urļitĨ Ăn§skokñ, ale i ten je 
diskutabiln², pak tento z pohledu p§sma 2600 MHz maj² napŚ. 
provozovatel® s²t² v p§smech 2,4 GHZ, 3,5 GHz ļi, 5 GHz 
(FWA, WiFi aj.). Navrhujeme proto ļ§st ĂV pŚ²padŊ, ģe se 
Drģitelem pŚ²dŊlŢ v p§smu 2600 MHz stane subjekt, který není 
drģitelem pŚ²dŊlu v p§smu 900 MHz, posouv§ se lhŢta uveden§ 
v t®to kapitole 5.3.3 o 12 mŊs²cŢ.ñ vypustit. 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe drģitel® pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmech 900 MHz budou vzhledem k jiģ existuj²c² 
infrastruktuŚe a p§teŚn² s²ti schopn² postupovat s výstavbou 
nov® mobiln² s²tŊ rychleji neģ subjekty, kter® drģiteli tŊchto 
pŚ²dŊlŢ nejsou. V t®to problematice odkazujeme t®ģ na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-051. 

5-077 5.3.3 (21) Navrhujeme do podm²nek doplnit: ĂV pŚ²padŊ, ģe se Drģitelem 
pŚ²dŊlŢ v p§smu 2600 MHz stane subjekt, kterĨ je z§roveŔ 
Drģitelem pŚ²dŊlŢ v p§smech 800 MHz, resp. 1800 MHz, Ś²d² se 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
048. 
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jeho z§vazek pokryt² rozvojovĨmi krit®rii spojenĨmi s nejniģġ²m 
z²skanĨm p§smem 800 MHz, resp. 1800 MHz dle bodŢ 5.3.1, 
resp. 5.3.2.ñ C²lem uveden®ho omezen² je zabr§nit plnŊn² 
paraleln²ch z§vazkŢ, neboŠ napŚ. z§vazek pokrĨt minim§lnŊ 50 
% populace dle bodu 5.3.2 pŚedpokl§d§ vyuģit² pŚ²dŊlŢ 
z²skanĨch jak v p§smu 1800 MHz, tak 2600 MHz. PŢvodn² 
znŊn² bodu 5.3.3 by nicm®nŊ znamenalo pro drģitele bloku B1 
spolu s pŚ²dŊlem v p§smu 2600 MHz nutnost budov§n² 
minimálního pokrytí 30 % populace v pásmu 2600 MHz bez 
ohledu na pokrytí realizované v pásmu 1800 MHz. Naopak 
¼ļeln® vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ bude nad§le zajiġtŊn² 
podmínkou dle bodu 5.3 ï zah§jen² poskytov§n² komerļn²ch 
sluģeb ve lhŢtŊ do 1 roku od pr§vn² moci pŚ²dŊlu. 

5-078 5.3.3 (21) Analogicky navrhujeme do podm²nek doplnit: ĂV pŚ²padŊ, ģe se 
Drģitelem pŚ²dŊlu, odpov²daj²c²mu aukļn²mu bloku B1, v p§smu 
1800 MHz stane subjekt, který je zároveŔ Drģitelem pŚ²dŊlŢ v 
p§smech 800 MHz, Ś²d² se jeho z§vazek pokryt² rozvojovĨmi 
krit®rii spojenĨmi s p§smem 800 MHz dle bodu 5.3.1.ñ 

Akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
048. 

5-079 5.4 (15) Domn²v§me se, ģe ĐŚadem navrģen§ ¼prava pŚevodu pŚ²dŊlu 
vytv§Ś² neģ§douc² podm²nky pro potenci§ln² spekulaci se 
z²skanĨmi kmitoļty. Navrhujeme proto podm²nky pŚevodu 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ omezit a t²m vylouļit spekulativn² 
nákup spektra bez zájmu a cíle vybudovat a provozovat 
veŚejnou s²Š elektronickĨch komunikac², podobnŊ jak tomu bylo 
v ned§vnĨch aukc²ch napŚ. v MaŅarsku. Spekulativn² n§kup 
kmitoļtov®ho spektra vĨznamnŊ ohroģuje splnŊn² c²lŢ aukce 
(rozvoj novĨch sluģeb, podpora hospod§Śsk® soutŊģe) a 
Digit§ln²ho Ļeska. Navrhujeme znŊn²: ĂĐŚad stanovuje nad 
rámec podmínek upravených v ustanovení § 23 Zákona tyto 
doplŔuj²c² podm²nky pŚevodu pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ: Drģitel 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ z²skanĨch v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² 
nesm² ve lhŢtŊ 6 let od nabyt² pr§vn² moci pŚ²dŊlu tento pŚev®st 
na jiný subjekt. 

Neakceptováno 
Podm²nky stanoven® pro pŚevod pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ 
v ustanoven² Ä 23 Z§kona jsou dostateļn® pro zabr§nŊní 
zmaŚen² c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚevodem spektra. ĐŚad 
nepovaģuje za nutn® text Zákona ve Vyhl§ġen² doplŔovat. 
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5-080 5.5 (6) Dokument poļ²t§ s udŊlen²m kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ na z§kladŊ 
aukce s dobou platnosti 15 let. Domn²v§me se, ģe by bylo 
vhodné délku platnosti prodlouģit na 20 let, aby tak d®lka 
platnosti pŚ²dŊlŢ garantovala n§vratnost vloģen® investice a 
rovnŊģ tak zohlednila oļek§vanĨ vĨvoj voln®ho obchodov§n² se 
spektrem v Ļesk® republice (obdobnŊ viz napŚ. aukļn² 
podmínky ve Finsku). Navrhujeme text: ĂPŚ²dŊly r§diovĨch 
kmitoļtŢ, kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², budou 
udŊleny s platnost² do 31. bŚezna 2033.ñ 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe doba pŚ²dŊlu 15 let je dostateļn§ pro 
n§vratnost vloģenĨch investic a dobu 20 let povaģuje za 
nepŚimŊŚenou vzhledem k rychlosti technologického vývoje v 
oblasti elektronických komunikací. Doba pŚ²dŊlu 15 let byla 
konzistentnŊ pŚedpokl§d§na jiģ v minulosti vydanĨch 
dokumentech ĐŚadu vztahuj²c²m se ke kmitoļtŢm, kter® jsou 
pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
LhŢta 15 let je v souladu se lhŢtami trv§n² pŚ²dŊlu ve 
vĨbŊrovĨch Ś²zen²ch na obdobn® r§diov® kmitoļty v jiných 
evropských zemích. 

5-081 5.5 (15) Vid²me jako ¼ļeln® (jak je tak® bŊģn® v jinĨch aukc²ch spektra v 
ostatn²ch zem²ch EU) stanovit platnost pŚ²dŊlŢ relativnŊ, nikoliv 
absolutnŊ. Navrhujeme znŊn²: ĂPŚ²dŊly r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® 
jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², budou udŊleny s platnost² 
15 let od data nabyt² pr§vn² moci dan®ho pŚ²dŊlu.ñ 

Neakceptováno 
DŢvodem pro nastaven² jednotn®ho data ukonļen² pŚ²dŊlu je to, 
aby v souladu s povinnost² ¼ļeln® spr§vy r§diov®ho spektra 
ĐŚad mohl po tomto datu jednotnŊ rozhodnout o dalġ²m vyuģit² 
pŚedmŊtnĨch kmitoļtŢ. 

5-082 5.6 (6) Stávající nastavení podmínek mezinárodní koordinace je 
relativnŊ pŚ²sn® ï napŚ²klad pŚi pŚeklopen² GSM s²tŊ do 
LTE800MHz vych§z² v naġem pl§novac²m SW nesplnŊn² 
podm²nek na hraniļn² ļ§Śe. Pro hranici se Slovenskem a 
Polskem je situace jeġtŊ pŚ²snŊjġ² (Ś§dovŊ o 30dB) a sniģuje 
moģnost v p§smu 800 MHz pokrĨvat pŚ²hraniļn² oblasti s 
uvedenĨmi zemŊmi. Situace v dalġ²ch p§smech 1800MHz a 
2600MHz je jen o nŊco lepġ² ï z definovanĨch prahŢ vych§z² se 
SRN a Rakouskem vŊtġ² vĨhodnost p§sma 2600 MHz (!), v 
ostatn²ch pŚ²padech jsou podm²nky pro 1800MHz a 2600MHz 
podobnŊ pŚ²sn®. Doporuļujeme zm²rnŊní nastavených 
poģadavkŢ. 

Neakceptováno 
Podmínky mezinárodní koordinace jsou dány závaznými 
mezinárodními dohodami uzavŚenĨmi ĻR a v podmínkách 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² je nelze zmŊnit. 
ĐŚad nevyluļuje, ģe bude zm²rnŊn² stanovenĨch limitŢ 
dosáhnout i na z§kladŊ komerļn²ch dohod mezi operátory na 
obou stranách hranice. 
K tomuto bodu nav²c ĐŚad uv§d², ģe se podaŚilo podepsat 
koordinaļn² dohody s Polskem a Slovenskem, ļ²mģ doġlo ke 
sjednocení kritérií v pohraniļn²ch oblastech. K této problematice 
dále odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-083. 

5-083 5.6 (11) Nastaven² poģadavkŢ vyuģ²v§n² kmitoļtŢ na hranic²ch dle 
dohody HCM. Vítáme dosaģen² bilater§ln² dohody se SRN a 
Rakouskem a tak® snahu ĻTĐ vyjednat obdobnou dohodu se 
Slovenskem a Polskem. S ohledem na poģadavek na rychlou 
vĨstavbu s²tŊ ģ§d§me ĻTĐ, aby nejpozdŊji v okamģik Vyhl§ġen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² stanovil pŚedpokl§danĨ term²n uzavŚen² 
dohod se Slovenskem a Polskem. Tento term²n by nemŊl bĨt 
pozdŊji neģ ke konci roku 2013. Pokud by tento term²n n§slednŊ 
nebyl splnŊn, bylo by oper§torŢm umoģnŊno povaģovat za 
pokryt® i ty okresy, kde ļ§st s²tŊ nen² moģn® z dŢvodu chybŊj²c² 
dohody spustit. T²m by zpoģdŊn² v t®to oblasti pŚedevġ²m 
neblokovalo harmonogram v pokrĨv§n² okresŢ typu A a B. 

VyŚeġeno  
Vzhledem k faktu, ģe se koordinaļn² dohody s Polskem a 
Slovenskem podaŚilo uzavŚ²t a pro pokrĨv§n² pohraniļn²ch 
oblast² na hranic²ch s Polskem a Slovenskem budou uplatnŊny 
stejn® limity jako na ostatn²ch hranic²ch, povaģuje ĐŚad tuto 
pŚipom²nku za vyŚeġenou. 
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5-084 5.6 (15) U omezen² vyuģitelnosti plynouc²ho z mezin§rodn²ch dohod o 
vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ pŚedpokl§d§me, ģe vyuģ²v§n² 
základnových stanic v blízkosti státních hranic bude omezené 
kvŢli dodrģen² mezin§rodn²ch dohod o koordinaci vyuģ²v§n² 
spektra. PŚirozenou snahou oper§torŢ bude zajistit ploġn® 
pokryt², avġak v tŊsn® bl²zkosti st§tn² hranice to mŢģe v®st k 
nadmŊrnĨm n§kladŢm a prodlev§m z dŢvodu potŚeby vĨstavby 
novĨch z§kladnovĨch stanic nebo speci§ln²ch Śeġen² a to 
zejm®na v oblastech, kde je n§roļn® z²skat stavební povolení. Z 
tohoto dŢvodu navrhujeme, aby se pro vĨpoļet pokryt² okresŢ 
nezapoļ²t§valo ¼zem² u st§tn²ch hranic. 

Neakceptováno 
Vzhledem k uzavŚen² koordinaļn²ch dohod s Polskem a 
Slovenskem se ĐŚad nedomn²v§, ģe by v pŚ²hraniļn²ch 
okresech nebylo moģn® definovan® parametry rozvojovĨch 
krit®ri² splnit a proto nepovaģuje za odŢvodnŊn® nŊkter® ļ§sti 
¼zem² ĻR z podmínek pokryt² okresŢ vyjmout. 
K t®to problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-083. 

5-085 5.6 (15) Jsme pŚesvŊdļeni, ģe dohoda HCM, jak dokument CEPT, tak i 
obdobn® mezin§rodn² dohody ļi jin® smlouvy mezi Ļeskou 
republikou a okolními státy v oblasti vzájemné koordinace 
kmitoļtŢ jsou z§vazn® pro Ļeskou republiku, nikoli pŚ²mo pro 
soukromopr§vn² subjekty, drģitele pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ. 
Dohoda HCM nen² dle naġeho zjiġtŊn² dostupn§ v ofici§ln²m 
pŚekladu do ļesk®ho jazyka, ani nebyla (v nezbytn®m rozsahu) 
pŚenesena do dokumentu, kterĨ byl vyd§n v Ś§dn®m 
legislativn²m procesu. Doporuļujeme proto, aby veġker§ 
ustanovení mezinárodních dohod byla pŚevedena do ļ§sti pl§nu 
vyuģit² r§diov®ho spektra, do vġeobecn®ho opr§vnŊn², do jin®ho 
z§vazn®ho pr§vn²ho pŚedpisu ļi pŚ²mo do pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ, a to v ļesk®m jazyce. Z§roveŔ navrhujeme, aby 
odkazy na mezinárodní dohody uvedené v návrhu Vyhl§ġen², 
kter® nebyly v souladu se z§konem pŚevedeny do ļesk®ho 
pr§vn²ho Ś§du, byly vypuġtŊny. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V textu Vyhl§ġen² bude zohlednŊno, ģe mezin§rodn² dohody ļi 
jin® smlouvy mezi Ļeskou republikou a okoln²mi st§ty v oblasti 
vzájemné koordinace kmitoļtŢ nejsou pŚ²mo z§vazn® pro 
soukromoprávní subjekty. Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu 
upraven. 
Nicm®nŊ vyuģ²v§n² pŚ²dŊlŢ bude omezeno podm²nkami 
uvedenými v tŊchto dohod§ch. Tyto podm²nky budou 
zohlednŊny jak v textu Vyhl§ġen², tak n§slednŊ v podmínkách 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ a v individu§ln²ch opr§vnŊn²ch 
k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ. 

5-086 5.7 (1), (7) Navrhujeme, aby v podmínkách aukce byla povinnost 
st§vaj²c²ch mobiln²ch subjektŢ nab²dnout jak n§rodn² roaming 
(který bude v podmínk§ch jednoznaļnŊ specifikov§n cenovou 
hladinou ve vztahu napŚ. k cenov® ¼rovni mezioper§torskĨch 
propojovac²ch poplatkŢ a nikoli pouze v§gnŊ jako doposud), tak 
povinnost a kvantifikace doļasn®ho asymetrick®ho roamingu 
zvĨhodŔuj²c² terminaci nov®ho subjektu z vlastn² s²tŊ do s²tŊ 
ostatn²ch oper§torŢ. Nutnost realizace n§rodn²ho roamingu a 
asymetrickĨch poplatkŢ jsou z§kladn²mi kameny ¼spŊġn®ho 
spuġtŊn² komerļn²ch sluģeb nov®ho oper§tora. 

Neakceptováno 
ĐŚad v rámci vĨbŊrov®ho Ś²zen² neukládá specifické povinnosti 
Ăst§vaj²c²m mobiln²m subjektŢmñ v oblasti národního roamingu. 
Problematika národního roamingu je v rámci vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
pŚedmŊtem Závazku národního roamingu vġech ĢadatelŢ 
v pŚ²padŊ z²sk§n² pr§va k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 
800 MHz v rozsahu min. 2x10 MHz. Tento z§vazek pŚej²maj² 
vġichni Ģadatel® bez ohledu na skuteļnost, zda jiģ maj² 
opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² kmitoļtŢ v pásmech 900, 1800 a 2100 
MHz ļi nikoliv. Problematika urļen² cenov® hladiny n§rodn²ho 
roamingu je Śeġena ve vypoŚ§d§n² pŚipomínky 5-107. 
Problematika terminaļn²ch poplatkŢ je dle platné legislativy 
Śeġena na z§kladŊ vĨsledku analĨzy trhu ļ²slo 7 ï ukonļen² 
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hlasového volání (terminace) v jednotlivĨch veŚejnĨch mobiln²ch 
telefonních sítích. VĨġe a symetriļnost, pŚ²padnŊ asymetriļnost 
terminaļn²ch poplatkŢ vyplývá z této analýzy. V okamģiku, kdy 
na trhu dojde k podstatn® zmŊnŊ podm²nek vytvoŚen²m nové 
veŚejn® mobilní telefonn² s²tŊ nebo sítí, pŚedpokl§d§ ĐŚad 
provedení nové analýzy tohoto trhu, která zohlední aktuální 
podmínky na tomto trhu. V souļasn® dobŊ nelze pŚedj²mat 
parametry pŚ²padn® nov® s²tŊ nebo sítí, jako napŚ. rozsah 
nabytĨch kmitoļtŢ, rozsah a typ nab²zenĨch sluģeb, nákladovou 
strukturu, apod. 

5-087 5.7 (6) Domn²v§me se, ģe vynucov§n² z§vazku poskytnut² n§rodn²ho 
roamingu ļi velkoobchodn² nab²dky, formou kvalifikaļn²ho 
krit®ria pro ¼ļast v aukci (viz. ļl. 5.7.1 a d§le PŚ²loha ļ. 2), kter® 
je koncipov§no jako ĂdobrovolnŊ pŚevzatĨ z§vazekñ, je svou 
podstatou nez§konn® a zneuģ²v§ objektivn² potŚebu st§vaj²c²ch 
mobilních oper§torŢ z²skat v aukci spektrum, kter® jim umoģn² 
zŢstat i v bl²zk® budoucnosti plnohodnotnĨm soutŊģitelem na 
trhu mobilních komunikací, tedy konkurenceschopným 
oper§torem, kterĨ je schopen svĨm z§kazn²kŢm nab²dnout 
nejkvalitnŊjġ² mobiln² sluģby s vyuģit²m nejmodernŊjġ²ch 
technologi². ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad, jako org§n veŚejn® 
moci, je pŚi vĨkonu svŊŚen® ļinnosti povinen v souladu s 
ļl§nkem 2 Listiny z§kladn²ch pr§v a svobod uplatŔovat st§tn² 
moc pouze v pŚ²padech a v mez²ch stanovenĨch z§konem a to 
pouze z§konem stanovenĨm zpŢsobem. V t®to souvislosti si 
dovolujeme pŚipomenout, ģe v souladu s Ä 5 odst. 4 z§kona ļ. 
127/2005 Sb., o elektronickĨch komunikac²ch a o zmŊnŊ 
nŊkterĨch souvisej²c²ch z§konŢ (d§le jen ĂZ§konñ) se ĂV r§mci 
naplŔov§n² c²lŢ uvedenĨch v odstavc²ch 1 aģ 3 Ministerstvo a 
ĐŚad Ś²d² zejm®na z§sadami nediskriminace, objektivity, 
technologické neutrality, transparentnosti a proporcionality 
uvedenými v § 6 Zákona. Podíváme-li se na podmínky aukce 
stanoven® Dokumentem a n§slednŊ rovnŊģ PŚ²lohou ļ. 2, je 
zŚejm®, ģe ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad hodl§ poģadovat po 
Z§jemc²ch v r§mci kvalifikaļn²ch krit®ri² aukce kromŊ jin®ho 
rovnŊģ to, aby ĂdobrovolnŊñ pŚevzali z§vazek uļinit veŚejnĨ 
n§vrh smlouvy (popŚ. vĨzvu k pod§n² n§vrhŢ na uzavŚen² 
smlouvy) vŢļi Opr§vnŊn®mu z§jemci (v pŚ²padŊ n§rodn²ho 
roamingu) a vŢļi jak®mukoliv z§jemci (v pŚ²padŊ velkoobchodn² 
nab²dky). ZŢst§v§ vġak ot§zkou, jakou pr§vn² oporu takovĨto 
postup Ļesk®ho telekomunikaļn²ho ¼Śadu, pokud vŢbec 

Neakceptováno 
ĐŚad je opr§vnŊn do podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² zahrnout 
Závazek národního roamingu a Závazek velkoobchodní nabídky 
na z§kladŊ § 21 odst. 5 písm. d) Zákona v souladu 
s Autorizaļn² smŊrnic² a ļ§st² B jej² pŚ²lohy. Toto potvrzuje i ļl. 5 
odst. 2(a) a odst. 2(e) rozhodnut² EP a Rady ļ. 243/2012/EU o 
vytvoŚen² v²celet®ho programu politiky r§diov®ho spektra. 
Đļast kter®hokoli Ģadatele z§leģ² na jeho obchodn² strategii a 
vyhodnocen² podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² stanovenĨch 
ĐŚadem. ĐŚad nepŚedpokl§d§, ģe by se nŊkterĨ Ģadatel byl 
ochoten vĨbŊrov®ho Ś²zen² ¼ļastnit bez ohledu na to, zda 
podm²nky vĨbŊrov®ho Śízení hodnotil subjektivnŊ jako pŚijateln® 
nebo nepŚijateln®. 
ĐŚad poznamen§v§, ģe ze skuteļnosti, ģe st§vaj²c² mobiln² 
oper§toŚi z²skali v minulosti opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ, nevyplĨvala garance nebo n§rok, ģe jim v budoucnosti 
budou pŚidŊlov§ny dalġ² r§diov® kmitoļty. 
ĐŚad d§le uvádí, ģe jedn²m ze z§vazkŢ ¼spŊġnĨch ģadatelŢ o 
kmitoļty ve vĨbŊrov®m Ś²zen² je Závazek velkoobchodní 
nabídky. Pokud tedy nŊkterĨ stávající operátor byl pŚesvŊdļen, 
ģe poskytov§n² sluģeb na tŊchto kmitoļtech je potŚebn® pro 
kontinuitu jeho dalġ²ho podnik§n², nebyla by ¼ļast ve 
vĨbŊrov®m Ś²zen² jedinou alternativou, jak tuto kontinuitu zajistit. 
Pokud by si nŊkterĨ st§vaj²c² oper§tor vyhodnotil podm²nky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² jako neakceptovateln®, mohl by sluģby na 
kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen², 
v budoucnu poskytovat na z§kladŊ velkoobchodn² nab²dky 
jiného ¼spŊġn®ho Ģadatele, kter®mu by tyto kmitoļty byly na 
z§kladŊ vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚidŊleny.  StejnŊ tak by mŊl 
moģnost se ve vĨbŊrov®m Ś²zen² uch§zet o jin® kmitoļty neģ o 
kmitoļty v pásmu 800 MHz (se kterými je spojen Závazek 
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nŊjakou, m§. ByŠ se ve svŊtle ust. Ä 21 odst. 5 písm. d) Zákona 
mŢģe na prvn² pohled zd§t, ģe je ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad 
opr§vnŊn uloģit dalġ², bl²ģe nespecifikovan® povinnosti, s 
ohledem na jeho postaven², coby org§nu veŚejn® moci, je nutno 
pŚedmŊtn® ustanoven² ve svŊtle existuj²c² judikatury vykládat 
velmi restriktivnŊ, jako opr§vnŊn², kter® v takto obecn® rovinŊ 
neobstoj², neboŠ nen² dostateļnŊ jasn®, precizn² a tedy 
pŚedv²dateln®. 

n§rodn²ho roamingu) a z²skat pŚ²stup k pásmu 800 MHz na 
z§kladŊ Z§vazku n§rodn²ho roamingu ¼spŊġn®ho Ģadatele, 
kterĨ by ve vĨbŊrov®m Ś²zen² kmitoļty v tomto pásmu získal. 
K tomu ĐŚad pro odstranŊn² pochybnost² uv§d², ģe Závazky 
velkoobchodní nabídky a národního roamingu nejsou 
koncipov§ny jako z§vazky st§vaj²c²ch oper§torŢ ve prospŊch 
novŊ vstupuj²c²ch oper§torŢ. Tyto z§vazky pŚeb²raj² v prŢbŊhu 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² vġichni Ģadatelé v prospŊch vġech 
opr§vnŊnĨch z§jemcŢ, tak jak jsou definov§ni ve Vyhl§ġen². 
St§vaj²c² oper§toŚi tak v pŚ²padŊ ¼spŊchu ve vĨbŊrov®m Ś²zen² 
budou stejnŊ jako novŊ vstupuj²c² oper§toŚi povinnĨmi z tŊchto 
z§vazkŢ, ale z§roveŔ i opr§vnŊnĨmi. Opr§vnŊnĨmi ze ZávazkŢ 
velkoobchodn² nab²dky budou st§vaj²c² oper§toŚi bez ohledu na 
vĨsledek vĨbŊrov®ho Ś²zen² a bez ohledu na to, zda se 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² z¼ļastn² ļi nikoli. 
Zejména Závazek velkoobchodní nabídky tak chrání i zájmy 
st§vaj²c²ch oper§torŢ na zajiġtŊn² kontinuity sluģeb v pŚ²padŊ 
jejich ne¼ļasti ļi ne¼spŊchu ve vĨbŊrov®m Ś²zen².  
Z vĨġe uveden®ho je nepochybn®, ģe z§vazky, kter® Ģadatelé 
pŚeb²raj² v souladu se Z§konem i evropskĨm regulaļn²m 
rámcem v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen², jsou dŢsledkem 
dobrovolného rozhodnut² ĢadatelŢ o jejich ¼ļasti ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen² a nepŚedstavuj² uloģen² povinnosti respektive jiný zásah 
org§nu veŚejn® moci ani z§sah do neruġen®ho vĨkonu 
vlastnického práva ani jeho nucené omezení ve smyslu ļl§nku 
11 odst. 4 Listiny základních práv a svobod.  

5-088 5.7 (6) Je zŚejm®, ģe ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad hodl§ jako podm²nku 
¼ļasti v aukci stanovit povinnost Z§jemce ĂdobrovolnŊñ pŚevz²t 
závazek poskytnutí národního roamingu a velkoobchodní 
nabídky. Sama specifikace podmínek vzniku nároku na národní 
roaming na stranŊ Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² roaming je 
pŚitom velmi komplikovan§ a nejednoznaļn§. 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky ļ. 5-
087. 

5-089 5.7 (6) Z§sadn² je skuteļnost, ģe se prostŚednictv²m nastaven² 
podm²nek aukce ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad zcela mimo 
r§mec platn® pr§vn² ¼pravy snaģ² uplatnit regulaci 
velkoobchodn²ho pŚ²stupu k s²ti existuj²c²ch mobiln²ch oper§torŢ, 
i pŚ²padn®ho nov®ho drģitele spektra na z§kladŊ vĨsledku 
aukce, ļ²mģ obch§z² platnou a ¼ļinnou sektorovou regulaci. V 
obecn® rovinŊ je ¼prava sektorov® regulace obsaģena v d²lu 7 
Z§kona. Ä 51; v tomto ohledu jasnŊ stanov², ģe ĻeskĨ 

Neakceptováno 
Nastaven² podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² tak, aby bylo dosaģeno 
jeho c²lŢ, nepŚedstavuje obch§zen² sektorov® regulace. Jak®koli 
z§vazky popsan® ve Vyhl§ġen² se budou vztahovat pouze na 
Ģadatele, kteŚ² se rozhodnou vĨbŊrov®ho Ś²zen² z¼ļastnit a kteŚ² 
v nŊm z²skaj² r§diov® kmitoļty. K charakteru tŊchto z§vazkŢ 
odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-087.  
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telekomunikaļn² ¼Śad prov§d² analĨzy relevantn²ch trhŢ a podle 
vĨsledku tŊchto analĨz v pŚ²padŊ, ģe trh nen² shled§n efektivnŊ 
konkurenļn²m, stanov² podnik disponuj²c² vĨznamnou trģn² 
silou, kter®mu samostatnĨm rozhodnut²m ve spr§vn²m Ś²zen² 
uloģ² jednu ļi nŊkolik z povinnost² vĨslovnŊ stanovenĨch v Ä 51 
odst. 5 a souv. Z§kona. PŚedpokladem ukl§d§n² regulaļn²ch 
povinnost² je tak vģdy stanoven² podniku s vĨznamnou trģn² 
silou postupem vĨslovnŊ upravenĨm v Z§konŊ. V ¼vahu jeġtŊ 
pŚich§z² uloģen² n§pravnĨch povinnost² v souladu s Ä 79 odst. 2 
Z§kona podniku, kterĨ nedisponuje vĨznamnou trģn² silou. I 
tento postup vġak pŚedpokl§d§ proveden² veŚejn® konzultace ve 
smyslu Ä 130 Z§kona a dle Ä 131 Z§kona tento svŢj z§mŊr 
notifikovat Evropské komisi. Jiný postup ukládání nápravných 
opatŚen² podnikatelŢm v elektronickĨch komunikac²ch platn§ 
právní úprava nezná. Navíc samo ustanovení § 79 odst. 2 
Z§kona je z hlediska ¼stavnosti ponŊkud problematick®, jelikoģ 
se zcela evidentnŊ jedn§ o transpoziļn² ustanoven², ve kter®m 
doġlo k tzv. Ăextenzivn²ñ transpozici. ĻeskĨ telekomunikaļn² 
¼Śad by tak mŊl automaticky postupovat pŚ²mo podle 
pŚedmŊtnĨch ustanoven² PŚ²stupov® smŊrnice. Ta jsou vġak co 
do rozsahu z§vazkŢ pro existuj²c²ho mobiln²ho oper§tora 
nesrovnatelnŊ uģġ². Domn²v§me se, ģe uloģen² povinnosti 
velkoobchodn²ho pŚ²stupu k s²ti a to aŠ jiģ formou n§rodn²ho 
roamingu ļi velkoobchodn² nab²dky je moģn® pouze po 
naplnŊn² vĨġe uvedenĨch z§konnĨch poģadavkŢ, jinak je 
platnou pr§vn² ¼pravou ponech§no komerļn²mu jedn§n² 
oper§torŢ s²t² elektronickĨch komunikac². S ohledem na vĨġe 
uveden® skuteļnosti si tak dovolujeme poģ§dat o vysvŊtlen², 
jakĨ je pr§vn² z§klad postupu Ļesk®ho telekomunikaļn²ho 
¼Śadu, kterĨm tento Z§jemcŢm pod hrozbou nesplnŊn² 
kvalifikaļn²ch krit®ri² ¼ļasti v aukci, ukl§d§ povinnost uļinit vĨġe 
specifikovanĨ veŚejnĨ n§vrh, ļi obsahovŊ srovnatelnĨ z§vazek. 
Doporuļujeme ļl§nky 5.7.1, 5.7.2 a 5.7.3 z Dokumentu vypustit. 

Pravomoc ĐŚadu stanovit ve vĨbŊrov®m Ś²zen² i podmínky 
v podobŊ Závazku národního roamingu nebo Závazku 
velkoobchodní nabídky potvrzuje ļl. 5 odst. 2(a) rozhodnut² EP 
a Rady ļ. 243/2012/EU o vytvoŚen² v²celet®ho programu politiky 
rádiového spektra. Tento dokument byl vydán v souladu 
s evropskĨm regulaļn²m r§mcem pro elektronick® komunikace, 
mimo jiné tak® se smŊrnicemi ļ. 2002/20/ES a 2002/21/ES. 
 
ĐŚad poznamen§v§, ģe vġechny z§vazky obsaģen® 
v podm²nk§ch vĨbŊrov®ho Ś²zen² maj² pŚ²mou souvislost 
s pŚ²dŊlem r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou pŚedmŊtem 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

5-090 5.7 (6) Dovolujeme si zdŢraznit, ģe z§sah do pravomocnĨch rozhodnut² 
o udŊlen² kmitoļtov®ho spektra v p§smu 900 MHz a 1800 MHz 
bezpochyby pŚedstavuje z§sah do neruġen®ho vĨkonu 
vlastnick®ho pr§va garantovan®ho platnĨm ¼stavn²m poŚ§dkem, 
konkr®tnŊ potom ustanoven²m ļl§nku 11 Listiny, podle kterého 
m§ kaģdĨ pr§vo vlastnit majetek a je zaruļena stejn§ ochrana 
vlastnick®ho pr§va vġech vlastn²kŢ, jakoģ i stejnĨ obsah 
vlastnick®ho pr§va. Je zŚejm®, ģe pr§vo k vyuģ²v§n² dotļenĨch 

Neakceptováno 
K problematice zásahu do vlastnického práva odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-087. 
 
V pŚ²padŊ pŚevodu pŚ²dŊlu podle Ä 23 Zákona ĐŚad v souladu 
se Z§konem zajist², aby nedoġlo k naruġen² hospod§Śsk® 
soutŊģe nebo zmŊnŊ podm²nek vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ. 
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frekvenc² je Ămajetkemñ mobiln²ho oper§tora ve smyslu 
zm²nŊn®ho ļl§nku 11. Podle ļl§nku 11 odst. 4 Listiny je 
vyvlastnŊn² ļi nucen® omezen² vlastnick®ho pr§va moģn® jen 
ve veŚejn®m z§jmu, na z§kladŊ z§kona a za n§hradu. 
VyvlastnŊn²m se tradiļnŊ rozum² ¼pln® odnŊt² vlastnick®ho 
práva, omezením vlastnického práva se rozum² znemoģnŊn² 
vĨkonu vlastnick®ho pr§va v nŊkter® z jeho sloģek. Vlastnick® 
právo je typicky charakterizováno jako ius utendi, ius fruendi, 
ius disponendi a ius abutendi, kdy je jako kl²ļov§ vn²m§na 
pŚedevġ²m komponenta pr§va neruġenŊ uģ²vat (ius utendi) a 
práva disponovat (ius disponendi). I kdybychom hypoteticky 
pŚipustili naplnŊn² poģadavku ĂveŚejn®ho z§jmuñ na omezen² 
neruġen®ho vĨkonu vlastnick®ho pr§va, kter® mobiln² oper§toŚi 
ve vztahu k frekvencím v pásmu 900 MHz a 1800 MHz získali 
pŚi vynaloģen² nemalĨch finanļn²ch prostŚedkŢ, potom vġak 
postrádáme zákonný podklad navrhovaného omezení výkonu 
vlastnick®ho pr§va a v neposledn² ŚadŊ rovnŊģ existenci 
finanļn² n§hrady takov®ho omezen² ve vĨġi odpov²daj²c² 
obvykl® cenŊ pŚedmŊtu vlastnictv², resp. hodnotŊ omezení. 
VĨġe uvedenĨ ¼stavn² rozmŊr zamĨġlen®ho z§sahu do 
neruġen®ho vĨkonu vlastnickĨch pr§v mobiln²ch oper§torŢ ve 
vztahu k vyuģ²v§n² kmitoļtov®ho spektra v p§smu 900 MHz a 
1800 MHz zŢst§v§ Dokumentem zcela opomenut. Povaģujeme 
za nutn® zohlednŊn² platn®ho ¼stavn²ho poŚ§dku v aukļn²ch 
dokumentech. 

5-091 5.7 (9) Bylo by ģ§douc² zakotvit povinnost umoģnit sd²len² stanoviġŠ 
základnových stanic mezi operátory. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Problematika sdílení s²ŠovĨch prvkŢ a pŚiŚazenĨch prostŚedkŢ je 
Śeġena Z§konem. Z§kon umoģŔuje ĐŚadu ve  stanovených 
pŚ²padech a stanovenĨm postupem o sd²len² s²ŠovĨch prvkŢ a 
pŚiŚazenĨch prostŚedkŢ rozhodnout. ĐŚad nepovaģuje za 
nezbytn® upravit povinnosti sd²len² s²ŠovĨch prvkŢ a pŚiŚazenĨch 
prostŚedkŢ nad r§mec Zákona.  
ĐŚad k tomu dále uv§d², ģe podm²nky Vyhl§ġen² nebr§n² 
komerļn²m dohod§m o sd²len² s²ŠovĨch prvkŢ a pŚiŚazenĨch 
prostŚedku, za pŚedpokladu, ģe tyto dohody budou v souladu 
s pravidly pro ochranu hospod§Śsk® soutŊģe.  
ĐŚad t®ģ uv§d², ģe problematika rychlosti pokrytí, ke které se 
domn²v§, ģe pŚipom²nka smŊŚuje, je v rámci podmínek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² adresována Závazkem národního roamingu.  
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5-092 5.7 (11) ĻTĐ poģaduje k pŚihl§ġce do vĨbŊrov®ho Ś²zen² nad r§mec 
stanovený v ustanovení § 21 Zákona doplnit Prohl§ġen² o pŚijet² 
z§vazkŢ Ģadatelem obsahuj²c² bezpodm²neļnou akceptaci 
z§vazkŢ z vĨbŊrov®ho Ś²zen², konkr®tnŊ Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu a Z§vazku velkoobchodn² nab²dky. K tomu sdŊlujeme 
následující: ĻTĐ konstruuje zvl§ġtn² typ soukromopr§vn²ch 
závazkŢ, kter® je povinen na sebe kaģdĨ Ģadatel pŚevz²t 
prohl§ġen²m, kter® mus² uļinit jiģ pŚi pod§n² Ģ§dosti do 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². TakovĨ postup nem§ oporu v Z§konŊ, lze jej 
povaģovat za diskriminaļn² (tj. v rozporu s principy dle § 21 
odst. 2 Zákona) a je rovnŊģ v rozporu s evropskĨm regulaļn²m 
r§mcem. Podle ustanoven² ļl. 6 a pŚ²lohy B Autorizaļn² 
smŊrnice lze udŊlen² pŚ²dŊlu kmitoļtŢ spojit se z§vazky, kter® 
pŚevezme uchazeļ (Ģadatel) v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Konstrukce Z§vazkŢ tak nemŢģe bĨt zaloģena na tom, ģe je 
podm²nkou k ¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen². K pŚevzet² Z§vazku by 
mŊl bĨt Ģadatel vyzv§n aģ na z§vŊr vĨbŊrov®ho Ś²zen² v 
závislosti na tom, jakého výsledku v aukci dosáhne. Vzhledem k 
soukromopr§vn²mu charakteru Z§vazku nen² pr§vnŊ pŚ²pustn®, 
aby byl souļasnŊ zahrnut do rozhodnut² o pŚ²dŊlu, coģ je akt 
veŚejnopr§vn² povahy. To by ostatnŊ bylo i v rozporu s 
principem pŚevoditelnosti pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ ve smyslu 
Ä 23 Z§kona, neboŠ by to br§nilo pŚevodu r§diovĨch kmitoļtŢ. 
Má-li institut soukromopr§vn²ho pŚevzet² Z§vazku plnohodnotnŊ 
slouģit k zamĨġlen®mu ¼ļelu a bĨt pr§vnŊ vynutitelnĨ, mus² st§t 
samostatnŊ mimo rozhodnut² o pŚ²dŊlu a mus² bĨt v§z§n na 
konkrétního operátora. 

Neakceptováno 
S námitkou, ģe z§vazky nelze pŚijmout pŚi pod§n² ģ§dosti o 
¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen², ale aģ v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen², 
se ĐŚad neztotoģŔuje. Z ustanovení § 21 Zákona vyplĨv§, ģe 
vĨbŊrov® Ś²zen² je zah§jeno jeho vyhl§ġen²m. K pŚevzet² 
z§vazku doch§z² na z§kladŊ ģ§dosti o ¼ļast v Ś²zen² a 
následném pŚ²dŊlu. Ģ§dost o ¼ļast je pod§v§na aģ po vyhl§ġen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², z§vazek je tedy pŚevzat v prŢbŊhu 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², a to pouze v pŚ²padŊ pŚidŊlen² r§diovĨch 
kmitoļtŢ. 
 
Relevantn² nen² ani n§mitka, ģe soukromopr§vn² charakter 
z§vazkŢ vyģaduje, aby pŚijet² z§vazku stálo mimo rozhodnutí o 
pŚ²dŊlu. Naopak Zákon pŚedpokl§d§, ģe taxativn² vĨļet z§vazkŢ, 
kter® ģadatel pŚevzal v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² na udŊlen² 
práva k vyuģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ, bude uveden v pŚ²dŊlu 
radiovĨch kmitoļtŢ. 
 
N§mitka, ģe z§vazek br§n² pŚevoditelnosti pŚ²dŊlu, nen² 
relevantn², neboŠ pŚevodu vģdy pŚedch§z² souhlas ĐŚadu. 
V pŚ²padŊ pŚevodu pŚ²dŊlu podle Ä 23 Zákona ĐŚad v souladu 
se z§konem zajist², aby nedoġlo k naruġen² hospod§Śsk® 
soutŊģe nebo zmŊnŊ podm²nek vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ. 
 

 
 

5-093 5.7 (11) Z§vazky by mŊly vych§zet a bĨt urļeny dle regulaļn²ch opatŚen² 
danĨch evropskĨm pr§vn²m r§mcem a odpov²daj²c²mi ļeskĨmi 
pr§vn²mi pŚedpisy, tj. podle Z§kona na z§kladŊ vĨsledkŢ 
pŚ²sluġnĨch analĨz relevantn²ch trhŢ. V opaļn®m pŚ²padŊ hrozí 
vĨrazn§ deformace podm²nek na trhu. ZpŢsob, jakĨm chce ĻTĐ 
uloģit Z§vazky prostŚednictv²m vĨbŊrov®ho Ś²zen², je v rozporu s 
evropskĨm regulaļn²m r§mcem. Podle ustanoven² Ä 6 
Autorizaļn² smŊrnice lze udŊlen² pŚ²dŊlu kmitoļtŢ podm²nit 
pouze a vĨluļnŊ podm²nkami uvedenĨmi v pŚ²loze B t®to 
smŊrnice. Tento vĨļet potenci§ln²ch podm²nek je taxativn² 
(uzavŚenĨ), proto jej ani n§rodn² legislativa ani n§rodn² 
regul§toŚi nejsou opr§vnŊni rozġiŚovat. V tomto vĨļtu nen² 
uvedeno opr§vnŊn² uloģit oper§torŢm jako podm²nku ¼ļasti ve 
vĨbŊrov®m Ś²zen² povinnost pŚevzet² urļitĨch Z§vazkŢ. St§vaj²c² 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipomínek  5-
087 a 5-089. 
 
Rozhodnut² EP a Rady ļ. 243/2012/EU o vytvoŚen² v²celet®ho 
programu politiky rádiového spektra umoģŔuje v ļl§nku 5 odst. 
2(a) stanovit pro práva k vyuģ²v§n² r§diov®ho spektra podm²nky, 
mimo jin®, velkoobchodn²ho pŚ²stupu a n§rodn²ho roamingu.  
SmŊrnice 2002/20/ES skuteļnŊ obsahuje taxativní vĨļet 
podm²nek. Bod 7 ļ§sti B pŚ²lohy uv§d² jako podm²nku, jeģ mŢģe 
být spojena s pr§vy na uģ²v§n² r§diovĨch frekvenc² Ăjak®koliv 
z§vazky, kter® podniky nabĨvaj²c² pr§vo na uģ²v§n² pŚevzaly 
v prŢbŊhu konkurenļn²ho nebo srovn§vac²ho vĨbŊrov®ho 
Ś²zen²ñ. PŚevzet² Závazku národního roamingu spadá pod 
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koncept Z§vazkŢ je vġak konstruov§n jako podm²nka ¼ļasti ve 
vĨbŊrov®m Ś²zen² ï viz kap. 6 odst. 6.2.2. písm. e). 

takovéto závazky; nedochází tedy k rozġiŚov§n² taxativn²ho 
vĨļtu podm²nek. Autorizaļn² smŊrnice tak nevyluļuje zahrnut² 
n§rodn²ho roamingu ve formŊ z§vazku pŚevzat®ho ģadatelem 
do podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

5-094 5.7 (11) UpozorŔujeme, ģe poģadavek pŚevzet² Z§vazkŢ v r§mci pod§n² 
pŚihl§ġky do vĨbŊrov®ho Ś²zen² zcela absentoval ve vl§dou 
Ļesk® republiky schv§len®m materi§lu ĂPostup Ļesk®ho 
telekomunikaļn²ho ¼Śadu pŚi spr§vŊ vybranĨch ļ§st² r§diov®ho 
spektra se zamŊŚen²m na podporu poskytov§n² sluģeb 
vysokorychlostn²ho pŚ²stupu v obdob² do roku 2012ñ. Podle 
naġeho n§zoru jde v tomto pŚ²padŊ o vĨznamnĨ odklon ĻTĐ od 
podmínek uvedených v tomto materiálu a schválených vládou 
ĻR pro budouc² postup ĻTĐ pŚi pŚ²pravŊ a vyhl§ġen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² na sv®m zased§n² dne 26. 01. 2011 
(usnesen² vl§dy ļ. 78 ze dne 26. 01. 2011). 

Neakceptováno 
PŚ²prava Vyhl§ġen² je v kompetenci ĐŚadu. PŚi sv® ļinnosti ĐŚad 
informuje dle potŚeby vl§du, jakoģ i jin® org§ny st§tn² spr§vy, a 
konzultuje s nimi postup. 
Vzhledem k faktu, ģe v r§mci vl§dn²ho materi§lu ġlo o r§mcovĨ 
popis hlavn²ch z§sad dalġ²ho postupu ve spr§vŊ dotļenĨch 
ļ§st² spektra, je absence tohoto principu ve zmiŔovan®m 
vládn²m materi§lu logick§. Nav²c materi§l vĨslovnŊ uv§d², ģe 
konkr®tn² podm²nky ĐŚad pŚiprav² a bude je konzultovat, coģ se 
prŢbŊģnŊ dŊje jak s ohledem k veŚejnosti, tak s ohledem 
k vl§dŊ. 

5-095 5.7 (11) Prohl§ġen² tĨkaj²c² se ĂpovŊdom²ñ Ģadatele o moģnĨch sankcích 
za neplnŊn² Z§vazkŢ povaģujeme za nadbyteļn® vzhledem k 
obecn® z§sadŊ Ăneznalost z§kona neomlouv§ñ. Tento text 
neodpov²d§ ¼ļelu Z§vazkŢ, kterĨmi je poskytnout pŚ²stup a 
nikoliv ļinit prohl§ġen² o interpretaci Z§kona ohlednŊ sankc² za 
nedodrģen² Z§vazkŢ. M§-li ĻTĐ pochybnost o svĨch 
pravomoc²ch, je nepŚ²pustn®, aby tuto pochybnost odstraŔoval 
vynucenĨm prohl§ġen²m ĢadatelŢ o tom, ģe rozsah pravomoc² 
ĻTĐ potvrzuj². Pravomoc ĻTĐ je urļena Z§konem. 

Neakceptováno 
Prohl§ġen² Ģadatele m§ vĨznam vzhledem 
k soukromopr§vn²mu charakteru z§vazku. Ģadatel j²m 
bere na vŊdom², ģe pŚijet² z§vazku je podm²nkou pŚ²dŊlu ve 
smyslu ustanovení § 22b Zákona a patŚ² tak mezi podm²nky, na 
jejichģ z§kladŊ mu byl pŚ²dŊl udŊlen a mŢģe mu bĨt odebr§n, 
pokud je pŚestane splŔovat. T²mto prohl§ġen²m ĐŚad nez²sk§v§ 
a nemŢģe z²skat pravomoci, pokud mu je z§kon nesvŊŚuje. 
 

5-096 5.7 (11) N§vrh Vyhl§ġen² mŢģe vytv§Śet prostor pro spekulativn² vstup 
na trh s vyuģit²m povinnosti n§rodn²ho roamingu a MVNO pro 
kr§tkodob® vytvoŚen² zisku a n§sledn® opuġtŊn² trhu. N§rodn² 
roaming a MVNO by proto mŊly bĨt poskytnuty na komerļn²m 
z§kladŊ podobnŊ jako pŚi vstupu spoleļnosti Telef·nica na 
Slovensko, a nikoliv regulaļn²m vynucov§n²m prostŚednictv²m 
aukce. Pouze prostŚednictv²m komerļn²ch dohod mŢģe dojít k 
optim§ln²mu nastaven² podm²nek tŊchto specifickĨch 
instrumentŢ. V krajn²m pŚ²padŊ by povinnost n§rodn²ho 
roamingu (nikoliv povinnost velkoobchodní nabídky ï MVNO) 
mŊla bĨt v§zan§ vĨhradnŊ jen na nov® kmitoļtov® pŚ²dŊly. 
K tomu by ale mŊla bĨt nov®mu oper§torovi resp. vġem 
nabyvatelŢm kmitoļtŢ na z§kladŊ vĨsledkŢ aukce uloģena 
vyv§ģenŊ povinnost provozov§n² vlastn² s²tŊ po urļit® ļasov® 
obdob² (z§kaz pŚedprodeje/pŚevodu kmitoļtov®ho pŚ²dŊlu 
z²skan®ho na z§kladŊ vĨsledkŢ aukce) alespoŔ na dobu, na n²ģ 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 5-100 ĐŚad omezil 
Závazek národního roamingu u 4G sítí. Tento závazek se 
nevztahuje na území, která Opr§vnŊnĨ zájemce o národní 
roaming deklaruje jako pokrytá vlastní sítí. Toto opatŚen² spolu 
s podmínkou vlastního pokrytí sítí Opr§vnŊn®ho z§jemce o 
národní roaming dle n§zoru ĐŚadu dostateļnŊ br§n² 
Ăspekulativn²mu vstupu na trh s vyuģit²m povinnosti n§rodn²ho 
roamingu a MVNO pro kr§tkodob® vytvoŚen² zisku a n§sledn® 
opuġtŊn² trhuñ. 
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by byla uloģena povinnost n§rodn²ho roamingu, a to pro 
eliminaci moģn® finanļn² spekulace ze strany potenci§ln²ho 
nového operátora. 

5-097 5.7 (11) Dle naġeho n§zoru je kombinace dvou povinnĨch z§vazkŢ ï 
národního roamingu a velkoobchodní nabídky - MVNO uvedená 
v návrhu Vyhl§ġen² kontraproduktivn². Povinnost vġech 
oper§torŢ uzavŚ²t na z§kladŊ kvalifikovan®ho poģadavku 
smlouvu o MVNO se vġemi z§jemci m§ s nejvyġġ² 
pravdŊpodobnost² negativn² dopad na pŚedpokl§danou 
n§vratnost investic potenci§ln²ho nov®ho oper§tora s²tŊ, kterĨ 
by na trh vstupoval s vyuģit²m akvizice spektra a n§rodn²ho 
roamingu, ļ²mģ se ¼ļel pr§vŊ z§vazku n§rodn²ho roamingu 
podrĨv§. Vedle toho je tŚeba rovnŊģ vz²t do ¼vahy, ģe aktu§lnŊ 
prob²h§ proces analĨz relevantn²ch trhŢ, v r§mci kter®ho ĻTĐ 
zkoum§, zda pŚ²sluġnĨ relevantn² trh je konkurenļn² anebo nen² 
a zda je tŚeba anebo nen² ukl§dat odpov²daj²c² n§pravn§ 
regulaļn² opatŚen². N§vrh z§vazku velkoobchodn² nab²dky - 
MVNO uvedenĨ v n§vrhu Vyhl§ġen² je v tomto pŚ²padŊ duplicitn² 
k tomuto procesu a nav²c nepodloģený odpovídající analýzou 
relevantního trhu, která teprve bude probíhat. 

Neakceptováno 
Závazek velkoobchodní nabídky a Závazek národního roamingu 
smŊŚuj² k podpoŚe hospod§Śsk® soutŊģe. KaģdĨ ze z§vazkŢ, 
kter® jsou souļ§st² podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen², sleduje jiné 
cíle. Závazek národního roamingu má dva hlavní cíle:  
(i) pokud jde o pŚ²stup ke komunikaļn²m s²t²m provozovanĨm 
na kmitoļtech v pásmech 900, 1800 a 2100 MHz, je 
hlavn²m c²lem tohoto z§vazku umoģnit novŊ vstupuj²c²m 
oper§torŢm replikovat produktovou ġkálu stávajících 
oper§torŢ pro pŚ²pad, ģe st§vaj²c² oper§toŚi z²skaj² r§diov® 
kmitoļty v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² a tud²ģ budou s novŊ 
vstupuj²c²mi oper§tory soutŊģit na trz²ch zahrnuj²c²ch 4G 
s²tŊ a sluģby. ĐŚad pŚedpokl§d§, ģe 4G sluģby, k jejichģ 
poskytován² jsou kmitoļty nab²zen® v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen² prim§rnŊ urļeny, budou alespoŔ zpoļ§tku nab²zeny 
zejm®na spoleļnŊ nebo jako doplnŊk 2G a 3G sluģeb. 
Pokud by tedy novŊ vstupuj²c² a st§vaj²c² oper§toŚi spoleļnŊ 
soutŊģili na trz²ch souvisej²c²ch s 4G sluģbami, mŊli by 
st§vaj²c² oper§toŚi podstatnou výhodu v moģnosti souļasnŊ 
nab²zet 2G a 3G sluģby. 

(ii) pokud jde o pŚ²stup ke komunikaļn²m s²t²m provozovanĨm 
na kmitoļtech v pásmu 800 MHz a ostatn²ch kmitoļtech, na 
kterĨch poskytuje 4G sluģby, je hlavním cílem Závazku 
n§rodn²ho roamingu umoģnit ģadatelŢm, kteŚ² z²skali 
r§diov® kmitoļty ve vyġġ²ch p§smech, pŚ²stup k 
celoploġn®mu pokryt² 4G sluģbami a tedy zejm®na ke 
4G síti v pásmu 800 MHz.  

 
Z§vazek velkoobchodn² nab²dky m§ za c²l podpoŚit 
hospod§Śskou soutŊģ na trzích poskytování 4G s²t² a sluģeb na 
kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen²., 
t²m, ģe vedle konkurenļn²ho trhu na ¼rovni s²ti bude vytvoŚen i 
konkurenļn² velkoobchodn² trh sluģeb. K této problematice dále 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-101. 
 
K problematice procesu analĨzy trhu ĐŚad uv§d², ģe se jedn§ o 
zcela oddŊlen® regulaļn² procesy a vĨsledky t®to analĨzy trhu 
nebudou m²t na podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² ģ§dnĨ dopad. 
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K t®to problematice odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
3-017. 

5-098 5.7 (12) Za ¼ļelem (i) vytvoŚen² podm²nek pro pŚ²padnĨ vstup dalġ²ch 
subjektŢ na trh v souladu s c²li VĨbŊrov®ho Ś²zen², (ii) sn²ģen² 
dopadu budovan² pŚ²padn® ļtvrt® mobiln² s²tŊ novĨm 
oper§torem v s²deln²ch oblastech a pŚ²rodn² krajinŊ a (iii) 
zajiġtŊn² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² existuj²c² infrastruktury 
navrhujeme, aby ĻTĐ uvalil obecnou povinnost na st§vaj²c² 
MNO, kteŚ² z²skaj² pŚ²dŊl jakĨchkoliv r§diovĨch kmitoļtŢ v r§mci 
VĨbŊrov®ho Ś²zen², umoģnit pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi 
instalovat vlastní rádiovou technologii na stŚeġn² instalace ļi 
stoģ§ry st§vaj²c²ch MNO (tzv. Ăpasivn² site sharingñ ļi 
Ăkolokaceñ) za pŚedpokladu, ģe pŚ²padnĨ novĨ oper§tor 
dotļen®mu st§vaj²c²mu MNO uhrad² s t²m spojen® opr§vnŊn® 
n§klady. D§le podotĨk§me, ģe jiģ v souļasn® dobŊ probíhá 
¼zk§ spolupr§ce mezi dvŊma st§vaj²c²mi MNO (spoleļnosti 
Telefónica Czech Republic, a.s. a T-Mobile Czech Republic 
a.s.) v oblasti sd²len² infrastruktury pro s²tŊ 3G UMTS. Lze 
dŢvodnŊ pŚedpokl§dat, ģe sd²len² infrastruktury mezi tŊmito 
stávajícími MNO bude vyuģito i u vĨstavby s²tŊ na b§zi kmitoļtŢ 
v p§smu 800 MHz.  Je pravdŊpodobn®, ģe ze strany tŊchto 
st§vaj²c²ch MNO nebude z§jem pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora 
zaļlenit do jedn§n² o sd²len² infrastruktury za ¼ļelem z²sk§n² 
konkurenļn² vĨhody spoļ²vaj²c² v dŚ²vŊjġ² nab²dce sluģeb s 
vyuģit²m technologi² 4G LTE. Tento fakt zvyġuje dŢleģitost pŚijet² 
vĨġe navrģen®ho pravidla na ochranu pŚ²padn®ho nov®ho 
operátora proti riziku takového koordinovaného jednání 
stávajících MNO podkopávajícího konkurenceschopnost 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora a ve sv®m dŢsledku od poļ§tku 
zabraŔuj²c²mu jeho pŚ²chodu na trh. 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
091. 

5-099 5.7 (13) V Ļesk® republice je st§vaj²c²mi tŚemi mobiln²mi oper§tory 
vyuģ²v§na jiģ vŊtġina lokalit vhodnĨch k um²stŊn² ant®nn²ch 
syst®mŢ a dalġ²ho telekomunikaļn²ho zaŚ²zen². Pro nov®ho 
oper§tora bude velmi obt²ģn®, sp²ġe nemoģn®, vybudovat 
celoploġnou mobiln² s²Š na zcela novĨch lokalit§ch. NutnŊ bude 
muset vyuģ²t lokalit, kde je v souļasn® dobŊ um²stŊna 
technologie jednoho i v²ce mobiln²ch oper§torŢ. St§vaj²c² 
mobiln² oper§toŚi budou m²t zcela pŚirozenŊ z§jem, aby 
vĨstavbu dalġ² s²tŊ zpomalily a zkomplikovaly. Bez aktivn²ho 
pŚispŊn² ĻTĐ v tomto smŊru bude obt²ģn® pro pŚ²padn®ho 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
091. 
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nového operátora naplnit rozvojová kritéria a vybudovat mobilní 
s²Š v poģadovanĨch term²nech. Kolokace v²ce r§diovĨch 
syst®mŢ v jedn® lokalitŊ je rovnŊģ v z§jmu sn²ģen² negativn²ch 
dopadŢ na ģivotn² prostŚed². Navrhujeme, aby v r§mci podm²nek 
aukce ĻTĐ uloģil st§vaj²c²m oper§torŢm povinnost sd²len² 
ant®nn²ch syst®mŢ s novĨmi oper§tory a zabr§nil jim blokovat 
vyuģit² lokalit vhodnĨch pro vĨstavbu z§kladnovĨch stanic. V 
pŚ²padŊ, ģe um²stŊn² dalġ²ch ant®nn²ch syst®mŢ ļi jin®ho 
telekomunikaļn²ho zaŚ²zen² by bylo spojené s novými 
investicemi, je moģn® poģadovat jejich ¼hradu ze strany nov®ho 
oper§tora. ĻTĐ by mŊl rovnŊģ zamezit, aby st§vaj²c² oper§toŚi 
blokovali pŚ²stup nov®ho oper§tora prostŚednictv²m svĨch smluv 
s majiteli lokalit (pozemkŢ, stŚech apod.), kde je jejich 
telekomunikaļn² zaŚ²zen² um²stŊno. 

5-100 5.7 (15) Je tŚeba striktnŊ rozliġovat mezi n§rodn²m roamingem, kterĨ je 
poskytov§n po pŚechodnou dobu, dokud si Ăopr§vnŊnĨñ subjekt 
nevybuduje dostateļn® pokryt² d²ky vlastn² s²ti, a virtu§ln²m 
oper§torem, kdy Ăopr§vnŊnĨñ subjekt vyuģ²v§ vybudovan® s²tŊ 
hostitele, aniģ by s§m s²Š s obdobnĨmi sluģbami budoval a tedy 
¼mŊrnŊ ke zvyġov§n² vlastn²ho pokryt² sniģoval ¼zemn² rozsah 
vyuģ²v§n² velkoobchodn²ch sluģeb hostitele. JinĨmi slovy, 
n§rodn² roaming pro datov® sluģby 4G bude poskytov§n 
subjektu, kterĨ s§m buduje datov® s²tŊ 4G, roaming pro sluģby 
2G m§ bĨt poskytov§n subjektu, kterĨ buduje s²tŊ 2G. M§-li 
n§rodn² roaming slouģit jako doļasn® Śeġen² pokryt² nov®ho 
operátora a vzhledem k charakteru povinnosti národního 
roamingu, je nezbytn®, aby iniciace sniģov§n² ¼zemn²ho 
rozsahu, na kterém je NR hostitelem poskytován, nebyla pouze 
v rukou nov®ho oper§tora, ale aby byla moģn§ i ze strany 
hostitele. ĂPovinnĨñ subjekt potŚebuje m²t efektivn² n§stroj, aby 
pŚedeġel moģn®mu zneuģ²v§n² kapacity hostitelsk® s²tŊ. 

Akceptováno 
ĐŚad dopln² podm²nky Vyhl§ġen² tak, ģe Z§vazek n§rodn²ho 
roamingu na 4G sluģby se nebude vztahovat na území, která 
Opr§vnŊný zájemce o národní roaming deklaruje jako pokrytá 
pro ¼ļely získání nároku na národní roaming podle Závazku 
n§rodn²ho roamingu a pro ¼ļely plnŊn² rozvojovĨch krit®ri². 

5-101 5.7 (15) Z§sadnŊ nesouhlas²me s vyģadov§n²m n§rodn²ho roamingu do 
stávající 2G s²tŊ (d§le t®ģ Ă2GNRñ) provozovan® na jiģ 
udŊlenĨch kmitoļtech v p§smech 900 MHz a1800 MHz jako 
podm²nkou ¼ļasti v aukci. Povinnost, resp. podm²nka 2GNR 
uloģen§ v r§mci podm²nek aukce by byla v rozporu s ļeskĨm 
pr§vn²m Ś§dem. K tomuto z§vŊru n§s vedou n§sleduj²c² dŢvody: 
(a) PŚedevġ²m je tŚeba zdŢraznit, ģe povinnost 2GNR ve vztahu 
ke st§vaj²c²m (tj. dŚ²ve z²skanĨm) kmitoļtŢm nelze dle naġeho 
n§zoru ch§pat jako Ăpodm²nku spojenou s udŊlen²m pr§va k 

Neakceptováno 
K problematice charakteru z§vazkŢ odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-087. 
K namítanému diskriminaļn²mu charakteru Závazku národního 
roamingu ĐŚad uv§d² následující:  
Zásada nediskriminace je specifikována v ustanovení § 6 odst. 
1 Zákona: ĂMinisterstvo a ĐŚad nesm² svĨm jedn§n²m 
a rozhodováním poskytnout výhodu jednomu podnikateli nebo 
uģivateli, nebo skupinŊ podnikatelŢ nebo uģivatelŢ, na ¼kor 
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vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢñ ve smyslu Ä 21 odst. 5 p²sm. d) 
Z§kona. Ze zaŚazen² uveden®ho z§konn®ho ustanoven² jasnŊ 
plyne, ģe v dan®m pŚ²padŊ mŢģe j²t pouze o podm²nku 
vztahuj²c² se pr§vŊ k takto novŊ udŊlenĨm pr§vŢm. Bylo by 
nepochybnŊ excesem ze z§konn® pravomoci ĐŚadu, pokud by 
formou uveden® Ăpodm²nkyñ vŊcnŊ reguloval i jin§ opr§vnŊn² 
podnikatelŢ v oblasti telekomunikac² neģ ta, kter§ se 
bezprostŚednŊ dotĨkaj² pŚedmŊtu vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Povaģujeme za zŚejm®, ģe je-li ze z§kona kon§n² vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² podm²nŊno naplnŊn²m mnoha pŚedpokladŢ (vļetnŊ tŊch 
vyj§dŚenĨch v Ä 21 odst. 1 Z§kona), lze naplnŊn² takovĨch 
pŚedpokladŢ vztahovat pouze na pŚedmŊt vĨbŊrov®ho Ś²zen², a 
nelze z faktu, ģe je kon§no vĨbŊrov® Ś²zen² na konkr®tn² 
kmitoļty, dovozovat opr§vnŊn² ukl§dat s t²m jak®koliv 
nesouvisej²c² povinnosti. OpaļnĨ pŚ²stup by znamenal, ģe ĐŚad 
mŢģe v r§mci vĨbŊrov®ho Ś²zen² uloģit prakticky jakoukoliv 
povinnost, coģ je vĨklad rozpornĨ nejen se Z§konem, ale i s 
¼stavn²m poŚ§dkem Ļesk® republiky. (b) Uloģen²m povinnosti 
ve vztahu k dŚ²ve z²skanĨm kmitoļtŢm, resp. pŚ²dŊlŢm by ĐŚad 
zas§hl do jiģ z²skanĨch pr§v jejich drģitelŢ. Ve sv®m vĨsledku 
totiģ povinnost 2GNR na st§vaj²c²ch kmitoļtech znamen§, ģe je 
povinn® osobŊ ukl§d§na povinnost, kter§ ji omezuje na pr§vech 
vyplĨvaj²c²ch z jiģ dŚ²ve udŊlenĨch pŚ²dŊlŢ, a to bez 
respektov§n² omezen², kter§ jsou na takovou zmŊnu kladena 
zákonem (zejména § 22a Zákona), resp. která povinná osoba 
pŚevzala jiģ v pŢvodn²m rozhodnut² o pŚ²dŊlu. V t®to souvislosti 
je tŚeba zdŢraznit, ģe na charakteru popsan® povinnosti nic 
nemŊn² ani fakt, ģe je pŚej²m§na zd§nlivŊ ĂdobrovolnŊñ, tedy ģe 
se mobiln² oper§tor mŢģe rozhodnout, zda o ¼ļast ve 
vĨbŊrov®m Ś²zen² za popsanĨch podm²nek m§ z§jem ļi nikoliv. 
Nen² zŚejmŊ sporn®, ģe ¼ļast v aukci a z²sk§n² pŚ²dŊlŢ (zejm®na 
v p§smu 800 MHz) je pro vġechny stávající mobilní operátory z 
hlediska budoucího provozu sítí a postavení na trhu velmi 
podstatn®, tedy ģe ne¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen² a nez²sk§n² 
kmitoļtŢ (v p§smu 800 MHz) by oper§torŢm pŚineslo citelnou 
¼jmu. Tento aspekt vĨbŊrov®ho Ś²zen² ch§pe i ĐŚad, jak lze 
dovodit z medi§ln²ch prohl§ġen² v uplynulĨch mŊs²c²ch. Za 
popsan® situace proto st§vaj²c² mobiln² oper§toŚi nemaj² 
faktickou volnost v rozhodov§n², zda se vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
¼ļastnit ļi nikoliv, ale pod hrozbou vzniku citeln® ¼jmy se jej 
z¼ļastnit mus². Lze proto uzavŚ²t, ģe poģadavek z§vazku k 

ostatn²ch podnikatelŢ nebo uģivatelŢ, aniģ by jednaly na 
z§kladŊ tohoto z§kona a toto jednání bylo odŢvodnŊn® rozd²ly 
v postaven² dotļených osob. Jakýkoliv rozdíl v zacházení musí 
být v souladu s t²mto z§konem.ñ 
Zásada nediskriminace musí být aplikována tak, aby byla 
v souladu s ġirġ²m evropskĨm pr§vn²m r§mcem. Ust§len§ 
judikatura SD EU stanov², ģe diskriminace mŢģe nastat pouze 
na z§kladŊ aplikace odliġnĨch pravidel na porovnateln® situace 
nebo aplikac² stejnĨch pravidel na odliġn® situace. Aplikace 
odliġnĨch pravidel na odliġn® situace mus² bĨt objektivnŊ 
odŢvodnŊn§. 
Vzhledem k tomu, ģe st§vaj²c² oper§toŚi a nov² oper§toŚi maj² z 
urļitĨch hledisek odliġn® postaven², je nasnadŊ, ģe pokud by na 
obŊ skupiny byla aplikov§na stejn§ pravidla, doch§zelo by k 
diskriminaci jedn® nebo druh® skupiny. ĐŚad je tedy nucen 
identifikovat odliġnosti v postavení stávajících a nových 
oper§torŢ a v tomto smyslu odliġit sv® zach§zen² s tŊmito 
skupinami. Z§roveŔ je vġak ĐŚad povinen dodrģet z§sadu 
rovného zacházení se subjekty v r§mci kaģd® ze dvou skupin. 
K alespoŔ ļ§steļn®mu vyrovn§n² rozd²lŢ mezi skupinami 
v pŚ²padŊ, ģe st§vaj²c² oper§toŚi z²skaj² kmitoļty v tomto 
vĨbŊrov®m Ś²zen² a budou spoleļnŊ s novĨmi oper§tory pŢsobit 
na trz²ch 4G sluģeb, slouģ² pr§vŊ Z§vazek n§rodn²ho roamingu 
ve vztahu k s²t²m provozovanĨm na r§diovĨch kmitoļtech 
v pásmech 900 MHz, 1800 MHz a 2100 MHz. Inkorporací 
tŊchto z§vazkŢ do vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou z§roveŔ vytv§Śeny 
podm²nky pro rozvoj hospod§Śsk® soutŊģe a pro uzav²r§n² 
dohod o spolupr§ci se stranami usiluj²c²mi o pŚ²stup 
k infrastruktuŚe, coģ jsou c²le vĨslovnŊ stanoven® v ustanovení 
§ 5 odst. 4 písm. b) a c) Zákona. 
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2GNR tak má charakter povinnosti ukládané stávajícím 
oper§torŢm. (c) Dalġ² podstatnĨ aspekt uveden® povinnosti je 
jej² diskriminaļn² charakter, kdy je povinnost k 2GNR na 
st§vaj²c²ch kmitoļtech ukl§d§na pouze tŊm povinnĨm osob§m, 
kter® jiģ kmitoļty v p§smech 900 MHz a 1800 MHz maj². 
PŚevzet² povinnosti k poskytnut² sluģby pŚ²stupu (aŠ jiģ ve formŊ 
n§rodn²ho roamingu, nebo ve formŊ velkoobchodn² nab²dky) m§ 
nepochybnŊ finanļnŊ vyj§dŚitelnou hodnotu18, a to bez ohledu 
na vĨġi plnŊn² poskytovan®ho ze strany opr§vnŊn® osoby. Jiģ 
samotn§ ztr§ta exkluzivity v uģ²v§n² vlastn² s²tŊ a pŚidŊlenĨch 
kmitoļtŢ, k n²ģ v dŢsledku n§rodn²ho roamingu (nebo 
velkoobchodn² nab²dky) doch§z², tak pŚedstavuje ¼jmu pro 
povinný subjekt. U povinn®ho subjektu soutŊģ²c²ho o kmitoļty v 
p§smu 800 MHz (resp. alespoŔ o pŚ²dŊl 2 Ĭ 10 MHz v tomto 
p§smu) tak doch§z² k majetkov® ¼jmŊ spoļ²vaj²c² ve sn²ģen² 
hodnoty jeho 2G (GSM) s²tŊ t²m, ģe nen² jej²m exkluzivn²m 
uģivatelem. Oproti osob§m, kter® ģ§dn® pŚ²dŊly v p§smech 900 
MHz a 1800 MHz nemaj², jsou tak st§vaj²c² oper§toŚi 
znevĨhodnŊni, a to bez objektivnŊ ospravedlniteln®ho dŢvodu, a 
to i s ohledem na fakt, ģe kmitoļty kter® jsou pŚedmŊtem aukce, 
jsou urļeny prim§rnŊ pro s²tŊ 4G (LTE), nikoli pro 2G (GSM) 
s²tŊ (coģ mj. tvrd² ĐŚad v n§vrhu Vyhl§ġen² i ve veŚejnĨch 
prezentac²ch. (d) Jsme toho n§zoru, ģe prostŚednictv²m 
stanovenĨch podm²nek ĐŚad obch§z² pr§vn² ¼pravu sv® 
pŢsobnosti, resp. z§konem stanoven® podm²nky pro nŊkter® 
druhy regulace. Pro uloģen² povinnosti pŚ²stupu ve smyslu Ä 78 
Z§kona (kam by povinnost 2GNR vŊcnŊ spadala) by musely bĨt 
splnŊny podm²nky dle Ä 79 Z§kona, tedy ï mimo jiné ï by k 
takov®mu kroku mohl ĐŚad pŚistoupit pouze po konzultaci dle Ä 
130 Zákona. Snaha o donucení stávajících oper§torŢ k 
Ădobrovoln®muñ pŚevzet² totoģn® povinnosti, kter§ bude spojena 
s jejich ¼ļast² ve vĨbŊrov®m Ś²zen², tak popsan§ z§konn§ 
omezení obchází a podle naġeho pŚesvŊdļen² nen² v souladu 
se z§konem. (e) V neposledn² ŚadŊ nelze pominout ani to, ģe v 
pŚ²padŊ Ś§dn®ho uloģen² povinnosti 2GNR ve vztahu ke 
st§vaj²c²m kmitoļtŢm by mŊl dotļenĨ mobiln² oper§tor moģnost 
pod§n² opravn®ho prostŚedku, pŚ²padnŊ i soudn²ho napaden² 
uloģen® povinnosti. U uloģen² stejn® povinnosti formou 
Ădobrovoln®hoñ pŚevzet² z§vazku k 2GNR, ļi zejm®na u uloģen² 
t®to povinnosti jako podm²nky pro ¼ļast ve Vř, vġak tomu tak 
nen², pŚiļemģ takovĨto postup ĐŚadu tak ve sv®m dŢsledku 
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zkracuje dotļen®ho mobiln²ho oper§tora na jeho pr§vu na 
soudní obranu. 

5-102 5.7 (15) Rozum²me povinnosti n§rodn²ho roamingu prim§rnŊ tak, ģe v 
souladu se st§tn² politikou Digit§ln² Ļesko m§ bĨt umoģnŊno 
subjektŢm, kter® z²skaj² spektrum 2600 MHz nebo 1800 MHz, 
poskytovat sluģby datov®ho mobiln²ho pŚ²stupu i ve 
venkovských oblastech. Proto by minimální rozsah národního 
roamingu mŊl obsahovat zejm®na datov® sluģby (4G). 

Akceptováno 
Z§vazek n§rodn²ho roamingu zahrnuje i sluģby pŚ²stupu 
k pŚenosov® kapacitŊ. Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro 
odstranŊn² pochybnost² upŚesnŊn. 

5-103 5.7 (17) Materi§l nestanovuje konkr®tn² povinnost pro vġechny ¼spŊġn® 
¼ļastn²ky aukce bez rozd²lu zav§zat se k pŚedloģen² 
bezpodm²neļnĨch referenļn²ch nab²dek pro n§rodn² roaming a 
velkoprodej a to na b§zi vġech i pŚ²padnĨch historicky 
pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ, pokud chtŊj² vyuģ²vat jak®koli vydraģen® 
nov® kmitoļty a to na z§kladŊ konkr®tn² metodiky. M²sto toho 
materi§l nepŚehlednŊ a selektivnŊ svazuje tyto povinnosti s 
vybranĨmi kmitoļtovĨmi p§smy, na omezenou dobu, povinnost² 
minim§lnŊ 20% pokryt² ze strany nov®ho operátora, selektivními 
sluģbami (napŚ. GPRS), v§gnŊ pojedn§v§ o cen§ch 
pŚimŊŚenĨch, atd. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
PŚipom²nka je akceptov§na v tom ohledu, ģe text Vyhl§ġen² 
bude upraven tak, aby neomezoval Závazek národního 
roamingu na konkrétní technologie. 
Povinnost pŚedloģit referenļn² nab²dku je souļ§st² Z§vazkŢ 
národního roamingu a velkoobchodní nabídky. Dle principu 
proporcionality jsou tyto z§vazky omezeny ļasovŊ a v pŚ²padŊ 
Závazku národního roamingu na 4G s²tŊ je tento z§vazek 
omezen pokrytím vlastn² s²t² Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² 
roaming (viz vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-100).  

5-104 5.7 (17) Poģadujeme stanoven²/umoģnŊn² asymetrickĨch propojovac²ch 
poplatkŢ reflektuj²c²ch jin® vĨchoz² podm²nky st§vaj²c²ch a 
nového operátora (level play field) a to na maximální dobu 4 let 
od zprovoznŊn² s²tŊ v souladu s doporuļen²mi EU; 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
086. 

5-105 5.7 (17) Poģadujeme zajiġtŊn² rovnĨch podm²nek pro nov®ho oper§tora 
v situaci, kdy dochází mezi stávaj²c²mi oper§tory st§le ļastŊji k 
praktice sd²len² vŊģ² a novĨ oper§tor by pŚi vĨstavbŊ vŊģ² 
(hlavnŊ v p§smu 1800MHz) musel vynaloģit neadekv§tn² a 
enormní náklady; 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
091. 

5-106 5.7 (18), (19), 
(22), (28) 

Podm²nky aukce neobsahuj² doļasn® zvĨhodnŊn² nov®ho 
oper§tora pomoc² asymetrickĨch terminaļn²ch poplatkŢ. Tato 
metoda byla v minulosti s ¼spŊchem pouģita ke zvĨġen² 
konkurence na trzích v Rakousku, Velké Británii a naposledy i 
Francii. Pravidla EK takov® zvĨhodnŊn² pŚipouġtŊj² - poslední 
zpr§va o ġetŚen² EK ve vŊci asymetrickĨch terminaļn²ch 
poplatkŢ pŚipouġt² asymetrii a ġetŚ² se pouze konkr®tn² vĨġe 
poplatkŢ. Proto navrhujeme podm²nky aukce doplnit o 
asymetrick® terminaļn² poplatky ve prospŊch nov®ho oper§tora 
po ļasovŊ omezenou dobu. 

Neakceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
086. 

5-107 5.7 (25) Je tŚeba upŚesnit metodiku stanoven² ceny za velkoobchodn² Ļ§steļnŊ akceptováno 
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pŚ²stup a n§rodn² roaming a metodiku Śeġen² sporŢ mezi 
operátory v pŚ²padŊ plnŊn² povinnost² n§rodn²ho roamingu a 
velkoobchodní nabídky. 

Maximální velkoobchodní cena sluģby pŚ²stupu k síti na z§kladŊ 
Závazku národního roamingu nebo Závazku velkoobchodní 
nabídky je omezena zákazem stlaļov§n² marģ² - tedy cena 
mus² bĨt stanovena tak, aby stejnŊ efektivn²mu oper§torovi bylo 
umoģnŊno ziskov® podnik§n² na relevantn²m podŚazen®m trhu.  
Tento princip, se kterým musí být dle Závazku národního 
roamingu (a Závazku velkoobchodní nabídky) cena v souladu, 
d§v§ opr§vnŊnĨm subjektŢm jistotu, ģe vĨġe ceny n§rodn²ho 
roamingu (velkoobchodní nabídky) jim nebude znemoģŔovat 
ziskové podnikání.  
ĐŚad vydal podrobnou metodiku ke stanovov§n² cen na z§kladŊ 
principu z§kazu stlaļov§n² marģ². Tato metodika je dostupná na 
http://www.ctu.cz/cs/download/ostatni/cenove_vyhodnocovani_
postup_ctu_cj_ctu-43738_2011-611.pdf 
Pokud dojde ke sporu ohlednŊ souladu vĨġe ceny 
s podmínkami Závazku národního roamingu nebo Závazku 
velkoobchodn² nab²dky, je ĐŚad pŚipraven spor rozhodnout 
postupem dle ustanovení § 127 Zákona. PŚi rozhodov§n² sporŢ 
bude ĐŚad posuzovat, zda cena poģadovan§ hostuj²c²m 
operátorem povinným ze Závazku národního roamingu 
(velkoobchodní nabídky) v jedn§n² o uzavŚen² smlouvy o 
národním roamingu (velkoobchodní nabídce) je v souladu 
s podmínkami uvedenými v pŚevzat®m závazku.  
Pro odstranŊn² pochybnost² bude v textu Vyhl§ġen² vĨslovnŊ 
uvedeno, ģe Ģadatel, kterĨ Z§vazky pŚevzal, je povinen 
dodrģovat podm²nky smluvn²ch vztahŢ uzavŚenĨch na z§kladŊ 
Závazku (zejm®na vĨġi sjednanĨch cen) po celou dobu trv§n² 
smluvního vztahu v souladu s podm²nkami pŚevzat®ho Z§vazku. 
Vzhledem k tomu, ģe nŊkteŚ² pŚipom²nkuj²c² k této problematice 
navrhovali, aby ĐŚad do poģadovan®ho z§vazku uvedl pevnou 
cenu národního roamingu (velkoobchodní nabídky), uvádí ĐŚad, 
ģe obsah Z§vazku nen² moģn® mŊnit po celou dobu jeho trv§n² 
a proto stanoven² pevn® ceny na z§kladŊ dneġn²ch podm²nek 
by s vysokou m²rou pravdŊpodobnosti pŚedstavovalo pro 
Opr§vnŊn® zájemce o národní roaming (velkoobchodní 
nabídku) riziko, ģe tato cena nebude po celou dobu trv§n² 
z§vazku umoģŔovat jejich ziskové podnikání. 

5-108 5.7.1 (6) ChtŊli bychom upozornit, ģe nejsou specifikovány technické 
pŚedpoklady tĨkaj²c² se moģnosti zapoļ²t§n² pokryt² st§vaj²c²ch 
UMTS sítí v pásmu 2,1 GHz. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
041.  
Sluģby poskytovan® na s²t²ch provozovaných na rádiových 

http://www.ctu.cz/cs/download/ostatni/cenove_vyhodnocovani_postup_ctu_cj_ctu-43738_2011-611.pdf
http://www.ctu.cz/cs/download/ostatni/cenove_vyhodnocovani_postup_ctu_cj_ctu-43738_2011-611.pdf
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kmitoļtech v pásmu 2100 MHz mus² splŔovat parametry 
definované v kapitole 5.3.1 bod (b) Vyhl§ġen². 

5-109 5.7.1 (6) ChtŊli bychom upozornit na diskriminaci st§vaj²c²ch oper§torŢ 
(resp. drģitelŢ pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 900 MHz), 
kteŚ² v pŚ²padŊ ne¼spŊġn® snahy o z²sk§n² pŚ²dŊlŢ v pásmu 800 
MHz nemaj² moģnost poģ§dat ¼spŊġn® uchazeļe o z²sk§n² 
pŚ²dŊlŢ r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu digitální dividendy o národní 
roaming v tomto pásmu. Tímto nebudou moci nabízet své 
sluģby na cel®m ¼zem² Ļesk® republiky, neboŠ z ekonomických 
dŢvodŢ nelze pŚedpokl§dat vĨstavbu celon§rodn² s²tŊ na 
frekvenc²ch vyġġ²ch. V rámci nabízeného spektra nemají tito ani 
moģnost z²skat dostateļnŊ velkou a souļasnŊ souvislou ļ§st 
spektra v pásmu 1800 MHz. V pásmu 2600 MHz se výstavba 
celonárodn² s²tŊ pŚedevġ²m z ekonomického hlediska 
nepŚedpokl§d§ jiģ vŢbec. Povaģujeme tak za vhodn®, aby 
v pŚ²padŊ zachov§n² podm²nky n§rodn²ho roamingu, byl n§rok 
na získání národního roamingu v p§smu 800 MHz rovnŊģ 
pŚizn§n i oper§torŢm (¼ļastn²kŢm aukce), kteŚ² jsou drģiteli 
spektra v pásmu 900 MHz. 

Akceptováno 
I st§vaj²c² oper§toŚi mohou být Opr§vnŊnĨmi zájemci o národní 
roaming, pokud spln² podm²nky stanoven® Vyhl§ġen²m a pokud 
v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² nez²skaj² pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmu 800 MHz. Závazek národního roamingu se vztahuje i 
na pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora. Text Vyhl§ġen² bude upraven 
tak, aby o tomto nemohly vznikat pochybnosti. 
K t®to problematice d§le t®ģ odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-129. 

5-110 5.7.1 (6) Dokument stanov² celou Śadu poģadavkŢ ve vztahu ke 
stanoven² ceny poskytnut® sluģby n§rodn²ho roamingu, kdy 
kromŊ jin®ho poģaduje stanoven² ceny, kter§ nebude pŚek§ģkou 
rozvoje konkurence, umoģn² stejnŊ efektivn²mu oper§torovi 
ziskov® podnik§n² Opr§vnŊn®ho z§jemce Ăv segmentu sluģebñ, 
pŚiļemģ nen² jasn®, jak by mŊla bĨt cena stanovena a d§le 
potom co je m²nŊno pojmem Ăsegment sluģebñ. VysvŊtlen² 
tŊchto pojmŢ je tŚeba do dokumentu doplnit. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
107. 

5-111 5.7.1 (6) Poģadavek na stanoven² ceny Ăza minutuñ je rovnŊģ nevhodnĨ, 
povede totiģ k tomu, ģe Opr§vnŊnĨ z§jemce bude nucen 
poskytovateli národního roamingu hradit v rámci minutové ceny 
i pŚ²sluġnou ļ§st fixn²ch n§kladŢ a operaļn²ch n§kladŢ, kterou 
bude muset poskytovatel pŚi tvorbŊ nab²dky do minutov® sazby 
rozpustit na z§kladŊ oļek§van®ho objemu provozu. 
Poskytovatel n§rodn²ho roamingu si bude opr§vnŊnŊ n§rokovat 
i kryt² rizika, ģe Opr§vnŊnĨ z§jemce nebude ve sv®m podnik§n² 
¼spŊġnĨ, ļ²mģ dojde logicky ke zvĨġen² minutové ceny a 
n§slednŊ niģġ² konkurenceschopnosti Opr§vnŊn®ho z§jemce. 
Doporuļujeme zruġen² tohoto omezen² a ponech§n² vŊtġ² 
flexibility v ot§zce stanoven² velkoobchodn² ceny komerļn²mu 
jedn§n² poskytovatele n§rodn²ho roamingu a Opr§vnŊn®ho 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Poģadavek ceny za minutu bude upraven na poģadavek 
jednotkov® ceny, podle charakteru sluģeb (za minutu, jednotku 
objemu dat, SMS, apod.) 
 
ĐŚad preferuje, aby ke stanoven² ceny doġlo na komerļn² b§zi, 
jednáním mezi operátory. Principy, kterými se cena dle obsahu 
z§vazku bude Ś²dit, jsou stanoveny jen jako maximální hranice. 
K problematice nastavení velkoobchodních cen dále 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 
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zájemce. 

5-112 5.7.1 (6) Opr§vnŊnĨ ģadatel m§ ve smyslu podm²nek stanovenĨch v 
Dokumentu a PŚ²loze 2 pr§vo ģ§dat roaming bez omezen². 
Domn²v§me se, ģe by toto pr§vo mŊlo bĨt omezeno na jeden 
smluvn² vztah/jedn§n² o jeho uzavŚen²; 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe omezen² moģnosti Opr§vnŊn®ho z§jemce 
na vyjednávání pouze o jednom smluvním vztahu ve vztahu 
k Závazku národního roamingu by bylo v rozporu s trģn²m 
fungov§n²m vyjedn§vac²ch procesŢ. ĐŚad se d§le domn²v§, ģe 
podm²nky smŊŚuj²c² k loajalitŊ Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² 
roaming jednomu hostuj²c²mu oper§torovi nejsou odŢvodnŊn® a 
nevedly by k podpoŚe trģn²ch mechanismŢ a hospod§Śsk® 
soutŊģe.  

5-113 5.7.1 (9) Podm²nka v poļ§tku prvn²ho odstavce "a souļasnŊ nez²skaj² 
pŚ²dŊl v p§smu 800 MHz" je nadbyteļn§, neboŠ tito oper§toŚi se 
vģdy kvalifikuj² dle druh® ļ§sti t®hoģ odstavce "éa d§le 
z§jemcŢ, kteŚ² z²skaj² v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² pŚ²dŊl r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 800éñ 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen², bod 5.7.1.(prvn² odstavec) bude na z§kladŊ 
pŚipom²nek upraven. Odkazujeme t®ģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-129. 

5-114 5.7.1 (9) Chybí povinnost poskytnout roaming i v pásmu 2100 MHz (3G), 
tzn. nikoliv pouze na dobrovoln® b§zi, jak pŚedpokl§d§ bod 
5.3.1. 

Akceptováno 
K t®to problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
041. 

5-115 5.7.1 (10) Cenu n§rodn²ho roamingu si oper§toŚi urļuj² sami. V pŚ²padŊ, 
ģe se nov®mu oper§torovi pŚesto podaŚ² hlasem pokrĨt alespoŔ 
20% populace, bude m²t moģnost poģ§dat o tzv. n§rodn² 
roaming ï tedy z²skat za ¼platu na pŚechodnou dobu moģnost 
vyuģ²vat hlasovĨch sluģeb souļasnĨch oper§torŢ na cel®m 
území republiky a to do doby, neģ vybuduje celou svou vlastn² 
s²Š. Mechanismus ceny, za kterou bude toto hostov§n² 
poskytov§no je dle souļasn®ho znŊn² opatŚen² obecn® povahy 
(ļ. OOP/7/07.2005/15) nastaveno tak, ģe si tuto cenu urļuj² 
sami oper§toŚi! Je pŚitom logick®, ģe souļasn² oper§toŚi nastav² 
cenu tak vysoko, aby novĨ hr§ļ nemohl tŊchto jejich sluģeb 
vyuģ²vat. 

Neakceptováno 
ĐŚad poznamen§v§, ģe moģnost poģ§dat o n§rodn² roaming a 
jednat o smluvním vztahu s hostuj²c²m oper§torem na z§kladŊ 
Závazku národního roamingu vzniká jiģ pŚed splnŊn²m 
podmínky pokrytí.   
 
K  problematice ceny odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
107. 

5-116 5.7.1 (11) Podm²nka vĨbŊrov®ho Ś²zen² na pŚidŊlen² kmitoļtŢ pŚevzet² 
Z§vazku n§rodn²ho roamingu na p§sma jiģ pŚidŊlen§ 
pŚedchoz²mi pravomocnĨmi rozhodnut²mi ĻTĐ je v rozporu s 
komunit§rn²m pr§vem. Autorizaļn² smŊrnice (2002/20/ES) ve 
sv®m ļl. 6 odst. 1 stanov² podm²nky, kter® mohou bĨt spojeny s 
pr§vy na uģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ. UzavŚenĨ (taxativn²) vĨļet 
tŊchto podm²nek je pak uveden v pŚ²loze B Autorizaļn² 
smŊrnice, pŚiļemģ z bodu ļ. 7 tohoto vĨļtu plyne pr§vn² 
moģnost spojit s pr§vy na uģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ i z§vazky, 

Neakceptováno 
Z Autorizaļn² smŊrnice nevyplĨv§, ģe by se z§vazky pŚevzat® 
ve vĨbŊrov®m Ś²zen² mohly obsahovŊ tĨkat pouze kmitoļtŢ 
pŚidŊlovanĨch v pŚedmŊtn®m vĨbŊrov®m Ś²zen². Tyto z§vazky 
jsou obsahovŊ omezeny nediskriminaļn² povahou, pŚimŊŚenost² 
a transparentností, avġak nikoli konkr®tn² problematikou, kter® 
by se mohly ļi nemohly tĨkat. Z§vazky jsou vġak vģdy spojeny 
pouze s pr§vy na uģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou 
pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen² v tom smyslu, ģe tyto z§vazky 
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kter® jsou pŚevzaty v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen². Tyto z§vazky 
ovġem mohou bĨt spojeny s pouze s pr§vy na uģ²v§n² radiovĨch 
kmitoļtŢ, kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². SmŊrnice 
tak neumoģŔuje, aby z§vazky pŚevzat® ve vĨbŊrov®m Ś²zen² 
byly spojeny i s pŚ²dŊly, kter® oper§tor jiģ vlastn². Podm²nka 
pŚevzet² z§vazku na jiģ pŚidŊlen® p§smu je tak v pŚ²m®m 
rozporu se Autorizaļn² smŊrnic² (2002/20/ES). 

pŚeb²raj² pouze ¼spŊġn² Ģadatel®, kteŚ² z²skaj² ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen² opr§vnŊn² vyuģ²vat r§diov® kmitoļty a ģe trv§n² tŊchto 
z§vazkŢ je omezeno trv§n²m pŚ²dŊlu. Existence z§vazkŢ je tedy 
vģdy spojena pouze s pr§vy na uģ²v§n² radiovĨch kmitoļtŢ, 
kter® jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². Tyto závazky 
nemohou existovat samostatnŊ, nez§visle na pŚ²dŊlu kmitoļtŢ.  

5-117 5.7.1 (11) Podm²nka vĨbŊrov®ho Ś²zen² na pŚidŊlen² kmitoļtŢ pŚevzet² 
Z§vazku n§rodn²ho roamingu na p§sma jiģ pŚidŊlen§ 
pŚedchoz²mi pravomocnĨmi rozhodnut²mi ĻTĐ je protipr§vn² pŚi 
jej²m posouzen² z hlediska ļeskĨch pr§vn²ch pŚedpisŢ. 
Uloģen²m povinnosti vŢļi s²t²m provozovanĨm na jiģ udŊlenĨch 
kmitoļtovĨch pŚ²dŊlech (p§smo 450 MHz, 900 MHz, 1800 MHz, 
2100 MHz) je rozporu s právní zásadou res iudicata, 
zakotvenou v Ä 48 odst. 2 spr§vn²ho Ś§du: ĂpŚiznat tot®ģ pr§vo 
nebo uloģit tut®ģ povinnost lze z t®hoģ dŢvodu t®ģe osobŊ 
pouze jednou). Touto z§sadou se Ś²d² kaģd® spr§vn² rozhodnut², 
kter® je v pr§vn² moci. ĻTĐ by t²m jednal rozporu se z§konem a 
takové rozhodnut² by bylo nicotn®. St§vaj²c² kmitoļty jsou 
st§vaj²c²m oper§torŢm pŚidŊleny na z§kladŊ pravomocnĨch 
rozhodnut² ĻTĐ. Tato rozhodnut² nelze zmŊnit bez vĨslovn®ho 
z§konem stanoven®ho dŢvodu. Takov® dŢvody jsou vymezeny 
v Ä 22a a Ä 22b Z§kona. Zm²nŊn§ ustanoven² Z§kona vġak 
neumoģŔuj² zmŊnu pravomocn®ho rozhodnut² o pŚ²dŊlu v 
souvislosti s vĨbŊrovĨm Ś²zen²m na novĨ pŚ²dŊl zpŢsobem, kterĨ 
zvaģuje ĻTĐ. Uloģen²m podm²nky pŚevzet² Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu ve vztahu k jiģ pŚidŊlenĨm kmitoļtŢm by tedy ĻTĐ 
pŚekroļil pravomoci vymezen® Z§konem ohlednŊ moģnosti 
zmŊny rozhodnut² a poruġil by pr§vn² z§sadu res iudicata, 
zakotvenou v Ä 48 odst. 2 spr§vn²ho Ś§du. ĻTĐ by takovĨm 
postupem nav²c poruġil legitimn² oļek§v§n² naġ² spoleļnosti 
ohlednŊ podm²nek, za nichģ je opr§vnŊna uģ²vat pŚidŊlen® 
kmitoļty na z§kladŊ st§vaj²c²ho pravomocn®ho rozhodnut² ĻTĐ. 
Ġlo by o z§sadn² z§sah do jiģ udŊlenĨch pr§v a zpochybnŊn² 
jistoty podnik§n² v ĻR. 

Neakceptováno 
K problematice charakteru z§vazkŢ pŚeb²ranĨch Ģadateli 
v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-087. Z vypoŚ§d§n² t®to pŚipom²nky vyplĨv§, ģe 
z§vazky, kter® Ģadatel® pŚeb²raj² v souladu se Zákonem i 
evropskĨm regulaļn²m r§mcem v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
jsou dŢsledkem dobrovoln®ho rozhodnut² ĢadatelŢ o jejich 
¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen² a nepŚedstavuj² uloģen² povinnosti 
respektive jiný zásah org§nu veŚejn® moci.  
 
Vzhledem k tomu, ģe z§vazky pŚevzat® Ģadateli v prŢbŊhu 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² nepŚedstavuj² Ăuloģen² povinnostiñ, nemŢģe 
obsah z§vazkŢ naplnit dikci Ä 48 odst. 2 spr§vn²ho Ś§du ve 
vztahu k jakĨmkoli dŚ²vŊjġ²m rozhodnut²m.  
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5-118 5.7.1 (11) Aļkoliv se rozġ²Śen² zakotven² Z§vazku n§rodn²ho roamingu na 
jiģ pŚidŊlen® kmitoļty form§lnŊ jev² jako neutr§ln², materi§lnŊ jde 
o selektivn² opatŚen² nam²Śen® proti st§vaj²c²m oper§torŢm 
(vļetnŊ naġ² spoleļnosti), a tedy jejich nez§konnou diskriminaci. 
Uchazeļi, jeģ nedisponuj² pŚidŊlenĨmi kmitoļty, k nimģ se bude 
vztahovat Z§vazek n§rodn²ho roamingu, se vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
mohou ¼ļastnit s niģġ²mi n§klady, ļ²mģ jsou oproti spoleļnosti 
Telef·nica, pŚ²p. dalġ²m st§vaj²c²m oper§torŢm vĨznamnĨm 
zpŢsobem zvĨhodnŊni. Shora uvedenĨ diskriminaļn² postup a 
poruġen² naġich legitimn²ch oļek§v§n² by byl v rozporu se 
z§sadou spravedliv®ho a rovnopr§vn®ho zach§zen² (Ăfair and 
equitable treatmentñ), standardnŊ zakotvenou v dohod§ch o 
vz§jemn® ochranŊ a podpoŚe investic mezi ĻR a dalġ²mi 
zemŊmi (srov. napŚ. ļl. 4 odst. 1 Dohody o vz§jemn® ochranŊ a 
podpoŚe investic mezi Ļeskou a Slovenskou Federativn² 
Republikou a ĠpanŊlskĨm královstvím). 

Neakceptováno 
K problematice souladu podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
s principem nediskriminace ve vztahu ke st§vaj²c²m a novŊ 
vstupuj²c²m oper§torŢm odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 
5-101.  Z vypoŚ§d§n² t®to pŚipom²nky vyplĨv§, ģe podm²nky 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou v souladu s tímto principem. 
 
Vzhledem k tomu, ģe podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² jsou i 
v souladu s ostatn²mi z§kladn²mi principy Z§kona a regulaļn²ho 
rámce, neporuġuj² z§vazek spravedliv®ho a rovnopr§vn®ho 
zach§zen², ke kter®mu se Ļesk§ a Slovenská Federativní 
Republika zavázala v dohodŊ o vz§jemn® ochranŊ a podpoŚe 
investic se ĠpanŊlskĨm kr§lovstv²m.  
 
 

5-119 5.7.1 (11) Podle názoru naġ² spoleļnosti v souvislosti s vyjedn§v§n²m o 
smlouvŊ o n§rodn²m roamingu nen² relevantn² pouģ²vat pojem 
ñdobr® v²ryñ ï toto ustanoven² je neurļit® a povinnost je uloģena 
nevyv§ģenŊ pouze jedn® stranŊ. I na stranŊ opr§vnŊn®ho 
z§jemce mus² bĨt korektn² jedn§n² pŚi uzav²r§n² smluvn²ho 
vztahu. Navrhuje se "dobrou víru" vypustit. 

Neakceptováno 
ĐŚad nevidí dŢvod, proļ tento pojem nepouģ²t. Pojem dobré víry 
je v ļesk®m pr§vu jasnŊ vymezen. Ve vztahu k jednání o 
smlouvŊ o n§rodn²m roamingu opravdu nejde kazuisticky urļit, 
jak® jedn§n² jeġtŊ je v dobr® v²Śe a jak® nikoliv. I tak ale uloģen² 
povinnosti jednání v dobré víŚe nen² neurļit® a bez vĨznamu. 

5-120 5.7.1 (11) V pŚ²padŊ uplatnŊn² t®to povinnosti nastane absence pr§vn² 
jistoty pro Ģadatele, kterĨ nem§ z§konn® opr§vnŊn² poģadovat 
informace nutn® k posouzen², zda Z§jemce jiģ splnil podm²nku 
pokryt² ¼zem². SplnŊn² podm²nky pokryt² by mŊl vģdy potvrzovat 
ĻTĐ. Poģadavek odkl§dac² podm²nky tĨkaj²c² se pokryt² ¼zem² 
do smluv o velkoobchodn²m pŚ²stupu zahrnutĨ do Z§vazku je 
nesymetrickĨ a tud²ģ nepŚimŊŚenĨ. Jedna ze smluvn²ch stran 
(Zájemce) bude mít informace a kontrolu týkající se toho, kdy 
smlouva nabude ¼ļinnosti; datum zah§jen² poskytov§n² sluģby 
je velmi podstatn§ n§leģitost smlouvy a postaven² stran v t®to 
vŊci mus² bĨt vyv§ģen®. Tak® obchodn² podm²nky je 
z praktick®ho hlediska tŚeba dohodnout k aktu§ln²mu okamģiku 
uzavŚen² smlouvy. 

Akceptováno 
ĐŚad pŚipom²nce vyhoví, splnŊn² podmínky pokrytí území 
Opr§vnŊnĨm zájemcem o národní roaming bude potvrzováno 
ĐŚadem. Tato pŚipom²nka bude prom²tnuta do podm²nek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

5-121 5.7.1 (11) Pokud je základním cílem národního roamingu zajistit 
celoploġn® fungov§n² vlastn² s²tŊ nov®ho oper§tora po 
pŚechodnou dobu, neģ si vybuduje celoploġn® pokryt² vlastn² 
s²t², pak nen² jasn®, proļ se maj² otev²rat s²tŊ 2G st§vaj²c²ch 
oper§torŢ provozovan® na technologii GSM pro hlasov® sluģby 

Neakceptováno 
ĐŚad zahrnul tento závazek do podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² za 
úļelem podpory hospod§Śsk® soutŊģe na trz²ch s²t² a sluģeb 
poskytovanĨch na r§diovĨch kmitoļtech, kter® jsou pŚedmŊtem 
tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², zejm®na s ohledem na to, ģe pokud 
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a GPRS sluģby. Je tŊģko pŚedstaviteln®, ģe novĨ oper§tor s 
vlastn² s²t² bude budovat s²Š GSM. Naopak, zamŊŚ² se na s²Š 
LTE (eventu§lnŊ UMTS) pro sluģby vysokorychlostn²ho pŚ²stupu 
k internetu, takģe takto nastaven® podm²nky ve skuteļnosti maj² 
pouze slouģit k prolomen² pr§v st§vaj²c²ch oper§torŢ v jiģ 
udŊlenĨch pŚ²dŊlech. 

by st§vaj²c² i novŊ vstupuj²c² oper§toŚi pŢsobili souļasnŊ na 
trz²ch zahrnuj²c²ch 4G sluģby, podpoŚ² dle n§zoru ĐŚadu rozvoj 
konkurence na tŊchto trz²ch moģnost vġech soutŊģitelŢ nab²zet 
srovnatelnou produktovou ġk§lu.  
Závazek národního roamingu nevyluļuje, aby st§vaj²cí a novŊ 
vstupuj²c² oper§toŚi nalezli jinou komerļn² dohodu o 
velkoobchodním poskytování 2G a 3G sluģeb, napŚ. na b§zi 
velkoobchodní nabídky. 

5-122 5.7.1 (11) Opr§vnŊnĨ z§jemce mus² podle n§vrhu Vyhl§ġen² pokrĨvat 
alespoŔ 20% obyvatelstva ï chyb² vġak poģadavek na kapacitu 
t®to s²tŊ. Poģadavek by bylo moģn® snadno obej²t vĨstavbou 
pouhĨch nŊkolika BTS s naprosto nedostateļnou kapacitou. 
Navrhujeme vloģit podm²nku ve smyslu, ģe v obc²ch resp. na 
¼zem², kter® Opr§vnŊnĨ z§jemce bude deklarovat jako pokryt® 
v r§mci sv® vlastn² s²tŊ (tj. pro vĨpoļet splnŊn² poģadovan®ho 
procenta pokryt² obyvatelstva), nebude Ģadatel v§z§n 
povinností poskytovat národní roaming. 

Akceptováno 
Závazek národního roamingu se ve vztahu k sítím 
provozovanĨm na r§diovĨch kmitoļtech z²skanĨch na z§kladŊ 
tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen² (s²tŊ 4G) nebude vztahovat na území, 
kter® Opr§vnŊnĨ z§jemce bude deklarovat jako pokrytá vlastní 
sítí (tj. pro ¼ļely získání nároku na národní roaming a plnŊn² 
rozvojových kritérií). Závazek národního roamingu formou 
pŚ²stupu k veŚejn® komunikaļn² s²ti provozovan® s vyuģit²m jiģ 
drģenĨch r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmech 900, 1800 MHz a 2100 
MHz nebude ¼zemnŊ omezen. Text Vyhl§ġen² bude v tomto 
smyslu upraven. K t®to problematice rovnŊģ odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-100. 
ĐŚad bude potvrzovat splnŊn² podm²nky pokryt² ¼zem² 
Opr§vnŊnĨm zájemcem o národní roaming. V této souvislosti 
odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-120. 

5-123 5.7.1 (11) Povinnost n§rodn²ho roamingu by mŊla bĨt v§z§na rozhodnŊ 
vŊtġ²m procentem pokryt² vlastn² s²t² neģ je uv§dŊnĨch 20%, 
kter® jsou pro nov®ho oper§tora m§lo motivaļn² pro budov§n² 
vlastn² s²tŊ. Vezmeme-li v ¼vahu, ģe z²sk§ dostateļnĨ poļet 
kmitoļtŢ z p§sma nad 1 GHz, pak by mŊl bĨt schopen pokrĨt 
vlastní sítí 30 - 40% populace ģij²c²ch ve vŊtġ²ch mŊstech, kde 
je vhodn® pouģ²t tyto kmitoļty, a pr§vŊ takovĨ rozsah pokryt² by 
mŊl bĨt podm²nkou pro poskytnut² n§rodn²ho roamingu. 

Neakceptováno 
ĐŚad povaģuje pokrytí populace ve vĨġi 20 % v kombinaci 
s ostatn²mi podm²nkami, kter® mus² Opr§vnŊnĨ z§jemce o 
národní roaming podle Závazku národního roamingu splnit, i 
dalġ²mi podm²nkami vĨbŊrov®ho Ś²zen² za dostateļn® pro 
zabr§nŊn² spekulativn²mu n§kupu r§diovĨch kmitoļtŢ pouze za 
¼ļelem z²sk§n² statusu Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² 
roaming, bez z§mŊru investovat do vlastní infrastruktury. K této 
problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
096. 

5-124 5.7.1 (11) Navrhovaná obligatorní doba 7 let pro poskytnutí národního 
roamingu je nadbyteļnŊ dlouh§, po 3 - 4 letech by mŊl novĨ 
oper§tor bĨt jiģ natolik etablovanĨ, ģe buŅ nebude n§rodn² 
roaming vŢbec potŚebovat, nebo si jej vyjedn§ pouze pro 
odlehl® a Ś²dce os²dlen® oblasti na komerļn²m z§kladŊ (pokud 
bude m²t vŢbec z§jem v tŊchto oblastech svoje sluģby 
poskytovat). 

Neakceptováno 
Z§vazek n§rodn²ho roamingu nebude br§nit komerļn²m 
dohod§m o jin®m rozsahu nebo obsahu smluvn²ch vztahŢ 
týkajících se pŚ²stupu. 
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5-125 5.7.1 (11) Povinnost poskytnutí národního roamingu sniģuje hodnotu 
aukļn²ch blokŢ, protoģe investoŚi mus² zapoļ²st hodnotu rizik 
vyplývajících z této povinnosti. Jde v podstatŊ o obdobu 
vŊcn®ho bŚemena u nemovit®ho majetku. 

Neakceptováno 
ĐŚad si je vŊdom vlivu podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² vļetnŊ 
obsahu z§vazkŢ ģadatelŢ na hodnotu r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® 
jsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². Maximalizace VĨsledn® 
ceny rádiových kmitoļtŢ nen² jediným cílem vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Závazek národního roamingu podporuje dosaģen² jiných c²lŢ 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², zejm®na podpory hospod§Śsk® soutŊģe. 
OhlednŊ charakteru z§vazkŢ, vļetnŊ Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-087.  

5-126 5.7.1 (11) Povinnost národního roamingu podle kap. 5.7.1 návrhu 
Vyhl§ġen² by nemŊla bĨt uloģena, neboŠ pŚ²padnĨ nový 
oper§tor, kterĨ z²sk§ dan® kmitoļty z aukce, by mŊl bĨt schopen 
si n§rodn² roaming vyjednat na komerļn²m principu. Pokud se 
vġak ĻTĐ domn²v§, ģe pŚ²padnĨ novĨ oper§tor by nemusel bĨt 
schopen si pro první roky národní roaming vyjednat na 
komerļn²m principu, pak je jeho uloģen² v r§mci aukce 
opodstatnŊn® za n§sleduj²c²ch podm²nek: (i) N§rodn² roaming 
se nemŢģe z pr§vn²ho hlediska povinnŊ vztahovat na jiģ 
udŊlen® kmitoļtov® pŚ²dŊly pŚed kon§n²m tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen². Povinnost n§rodn²ho roamingu mŢģe bĨt v pŚ²padŊ jej²ho 
uloģen² spojena pouze s novŊ z²skanĨmi kmitoļty a sluģbami 
poskytovanĨmi v p§smu 800 MHz. (ii) V pŚ²padŊ uloģen² by 
z§vazek poskytnut² n§rodn²ho roamingu mŊl platit pro vġechny 
nov® nabyvatele kmitoļtŢ z p§sma 800 MHz, tj. vġechny, kteŚ² 
z²skaj² minim§lnŊ jeden 2 x 5 MHz blok spektra v tomto p§smu. 
Opr§vnŊn² poģadovat n§rodn² roaming by se mŊlo pak 
vztahovat na vġechny subjekty, kteŚ² z²skaj² kmitoļty z aukce v 
p§smu nad 1 GHz, a to minim§lnŊ o velikosti 2 x 15 MHz v 
pásmu 1800 MHz nebo minim§lnŊ o velikosti 2 x 20 MHz v 
p§smu 2600 MHz, ale souļasnŊ nedisponuj² ģ§dnĨmi kmitoļty z 
p§sma pod 1 GHz (tj. nez²skaj² v r§mci aukce ģ§dn® kmitoļty v 
p§smu 800 MHz nebo nejsou drģiteli jiģ pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ z 
pásma 900 MHz). (iii) Povinný rozsah pokrytí vlastní sítí 
opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² roaming by mŊl bĨt zvĨġen na 
30-40 % (z navrhovanĨch 20%) z dŢvodŢ uvedenĨch vĨġe. (iv) 
Podle naġeho n§zoru je navrhovan§ obligatorn² doba poskytnut² 
n§rodn²ho roamingu v d®lce 7 let zbyteļnŊ dlouh§. NovĨ subjekt 
by si mŊl stabiln² z§kladnu z§kazn²kŢ, dostateļnŊ velkou a 
atraktivn² pro to, aby si ji snaģil pŚit§hnout do sv® s²tŊ kterĨkoliv 
mobiln² oper§tor disponuj²c² kmitoļty v p§smu pod 1GHz, 
vybudovat rychleji ï za cca 3 aģ 4 roky. Proto i obligatorn² doba 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
PŚipom²nku ĐŚad akceptuje ve vztahu k jejímu bodu (v). 
 
Z§vazek n§rodn²ho roamingu nebr§n² komerļn²m dohod§m o 
jin®m rozsahu nebo obsahu smluvn²ch vztahŢ tĨkaj²c²ch se 
n§rodn²ho roamingu ļi jin® formy poskytování velkoobchodních 
sluģeb.  
 
K bodu (i) a v nŊm obsaģen® n§mitce, ģe Závazek národního 
roamingu se nemŢģe z pr§vn²ho hlediska vztahovat na jiģ 
pŚidŊlen® kmitoļty, odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nek 5-
116 a 5-117. ĐŚad pŚedpokl§d§, ģe Ăpr§vn²m hlediskemñ 
pŚipom²nkuj²c² m²n² argumenty uveden® v nŊkter® z tŊchto 
pŚipom²nek. 
 
K bodu (ii) odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-109. 
 
K bodu (iii) odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-123. 
 
K bodu (iv) odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-124. 
 
K bodu (v) odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-122. 
  
 
. 
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poskytnut² n§rodn²ho roamingu pro Ģadatele by mŊla bĨt 
zkr§cena maxim§lnŊ na tuto dobu tj. 3-4 roky. (v) Jsme rovnŊģ 
toho n§zoru, ģe povinnost poskytovat n§rodn² roaming nem§ 
bĨt aplikov§na na ¼zem², kter® deklaruje opr§vnŊnĨ z§jemce 
jako povinný rozsah re§lnŊ pokrytĨ vlastn² s²t². 

5-127 5.7.1 (12) Konstatujeme, ģe princip n§rodn²ho roamingu a pr§va a 
povinnosti Opr§vnŊn®ho z§jemce jsou ve Vyhl§ġen² uvedeny 
pouze ve velmi obecn® rovinŊ. Rozd²lnĨm vĨkladem definice 
Závazku národního roamingu a s tím spojených povinností by 
st§vaj²c² MNO mohli efektivnŊ blokovat ļi alespoŔ vĨraznŊ 
komplikovat vstup nov®ho oper§tora (Opr§vnŊn®ho z§jemce o 
n§rodn² roaming) na trh, coģ by bylo v pŚ²m®m rozporu s c²li, 
kter® ĻTĐ uvalen²m Z§vazku n§rodn²ho roamingu sleduje. 
PŚ²padn® prŢtahy ve vyjedn§v§n² konkr®tn²ch podm²nek na 
z§kladŊ jen r§mcov® definice n§rodn²ho roamingu uveden® ve 
Vyhl§ġen² mŢģou m²t vĨraznĨ negativn² dopad na schopnost 
pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora zah§jit poskytovat komerļn² 
sluģbu v souladu s podm²nkami ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ. Konkr®tnŊji specifikovan® povinnosti poskytovatelŢ 
n§rodn²ho roamingu by mŊly tvoŚit jistou konkr®tn² 
nepŚekroļitelnou hranici pro obchodn² jedn§n² mezi novĨm 
oper§torem a st§vaj²c²m MNO, coģ by tato jedn§n² vĨznamnŊ 
usnadnilo. 

Neakceptováno 
PŚipom²nka neuvádí, v ļem pŚesnŊ by z§vazky mŊly bĨt 
specifikov§ny konkr®tnŊji. Z§vazky národního roamingu a 
velkoobchodní nabídky jsou specifikov§ny podrobnŊji neģ v 
nedávných vĨbŊrovĨch Ś²zen²ch na obdobn® kmitoļty v jiných 
evropských zemích.  
K problematice stanoven² ceny na z§kladŊ Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 

5-128 5.7.1 (12) Pro splnŊn² ¼ļelu n§rodn²ho roamingu mus² bĨt podm²nka 
pokryt² 20% obyvatelstva Ļesk® republiky neutrální z hlediska 
pouģit® technologie. N§rok opr§vnŊn®ho ģadatele na pŚ²stup k 
veŚejn® komunikaļn² s²ti provozovan® s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smech 900 MHz a 1,800 MHz pro poskytov§n² 
sluģeb 2G GSM (pŚ²padnŊ i 3G UMTS sluģeb, bude-li 
reflektována pŚipom²nka n²ģe) mus² vznikat, i pokud ve vlastn² 
s²ti dos§hne Opr§vnŊnĨ z§jemce populaļn²ho pokryt² 20% 
sluģbami vysokorychlostn²ho mobiln²ho pŚ²stupu k internetu 
(napŚ²klad 4G LTE), zat²mco tato m²ra pokryt² ve vlastn² s²ti 
nebude dosaģena pro sluģby 2G GSM (pŚ²padnŊ 3G UMTS 
sluģeb, bude-li reflektov§na pŚipom²nka n²ģe). Budeme 
budov§n² vlastn²ho pokryt² sluģbami 2G GSM zvaģovat v 
z§vislosti na trģn² situaci, nicm®nŊ pŚednostnŊ chceme rozv²jet 
s²Š 4G LTE, coģ by tak® mŊlo koneļnĨm z§kazn²kŢm pŚin®st 
hlavn² pŚidanou hodnotu. Proto bychom byli r§di od ĻTĐ 
ujiġtŊni, ģe podm²nka n§roku na n§rodn² roaming je v§zan§ na 

Akceptováno 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² pochybnost² 
vyjasnŊno. 
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dosaģen² pokryt² touto s²t². Pro zamezen² veġkerĨch 
pochybnost² by mŊl tedy ĻTĐ ve Vyhl§ġen² jednoznaļnŊ uv®st, 
ģe pokryt²m za ¼ļelem splnŊn² definice Opr§vnŊn®ho z§jemce 
se rozum² provozov§n² veŚejn® s²tŊ elektronickĨch komunikac² s 
vyuģit²m jakĨchkoliv technologi² a vlastn²ch kmitoļtovĨch pŚ²dŊlŢ 
z²skanĨch ve vĨbŊrov®m Ś²zen² v p§smu 800 MHz, 1,800 MHz 
nebo 2,600 MHz. 

5-129 5.7.1 (12) Pro zamezen² veġkerĨch pochybnost² by mŊl ĻTĐ doplnit 
druhou ļ§st definice Opr§vnŊnĨch z§jemcŢ o n§rodn² roaming 
n§slednŊ: Ăa d§le z§jemcŢ, kteŚ² z²skaj² v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen² pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz a z§roveŔ 
nejsou drģiteli pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz, 
bez ohledu na velikost pŚ²padn®ho pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v p§smech 
1,800 MHz a 2,600 MHz.ñ 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude s ohledem na vġechny pŚipomínky 
k problematice definice Opr§vnŊn®ho z§jemce o národní 
roaming upraven tak, aby nevznikaly pochybnosti o tom, kdo je 
opr§vnŊnĨm z§jemcem o n§rodn² roaming. 
 
Text Vyhl§ġen², bod 5.7.1.(prvn² odstavec) bude upraven 
n§sledovnŊ: 
 ĂĢadatel® pŚi pod§n² Ģ§dosti o ¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen² 
pŚevezmou Z§vazek n§rodn²ho roamingu, a to ve prospŊch 
z§jemcŢ, kteŚ² z²skaj² po dni vyhl§ġen² tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen²  
(i) pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 1800 MHz minim§lnŊ o 
velikosti 2 × 15,6 MHz a souļasnŊ nez²skaj² pŚ²dŊl r§diovĨch 
kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz a/nebo  
(ii) pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v p§rov® ļ§sti spektra v pásmu 
2600 MHz minim§lnŊ o velikosti 2 Ĭ 20 MHz a souļasnŊ 
nez²skaj² pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz a/nebo 
(iii) pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v nep§rov® ļ§sti spektra pásmu 
2600 o velikosti 50 MHz a souļasnŊ nez²skaj² pŚ²dŊl r§diovĨch 
kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz a/nebo  
(iv) pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v pásmu 800 MHz a souļasnŊ 
nejsou drģiteli pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz. 

5-130 5.7.1 (12) Opr§vnŊn®mu z§jemci o n§rodn² roaming mus² zŢst§vat n§rok 
na pŚ²stup k veŚejn® komunikaļn² s²ti provozovan® s vyuģit²m 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smech 900 a 1,800 MHz pro 
poskytov§n² sluģeb 2G GSM (pŚ²padnŊ i 3G UMTS) i na 
konkrétním území, které jiģ s§m pokryl sluģbami 
vysokorychlostn²ho mobiln²ho pŚ²stupu k internetu (napŚ²klad 4G 
LTE). ĻTĐ by mŊl tuto podm²nku uv®st ve Vyhl§ġen² pro 
zamezen² pŚ²padnĨch sporŢ mezi opr§vnŊnĨm z§jemcem a 
poskytovatelem n§rodn²ho roamingu vyplĨvaj²c²ch z moģn®ho 
rozdílného výkladu definice Závazku národního roamingu. 

Akceptováno 
Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² pochybnost² 
vyjasnŊno. 

5-131 5.7.1 (12) VĨġe maxim§ln² ceny za poskytnut² pŚ²stupu formou n§rodn²ho Neakceptováno 
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roamingu by v podm²nk§ch VĨbŊrov®ho Ś²zen² mŊla být 
preciznŊji definov§na pro zamezen² pŚ²padnĨch sporŢ mezi 
Opr§vnŊnĨm z§jemcem a subjektem povinnĨm pŚistoupit k 
Závazku národního roamingu. Jsme toho n§zoru, ģe poplatek 
za pŚ²stup a pŢvod vol§n² (originaci) ve veŚejn® mobiln² s²ti 
poskytovatele národn²ho roamingu by za ģ§dnĨch okolnost² 
nemŊl pŚes§hnout regulovanĨ poplatek za ukonļen² vol§n² 
(terminaci) platnĨ v Ļesk® republice v dan®m okamģiku. 
PŚ²padnĨ poplatek za tranzit v s²ti poskytovatele n§rodn²ho 
roamingu by svou vĨġ² mŊl bĨt pouze nevĨznamnĨ ve srovnání 
s vĨġ² poplatku za originaci. ĻTĐ by v r§mci zpŚesnŊn² 
podmínek pro stanovení maximální ceny národního roamingu 
mŊl pŚedej²t riziku, kter®mu by mohl bĨt vystaven Opr§vnŊnĨ 
z§jemce o n§rodn² roaming, spoļ²vaj²c²mu v moģnosti 
stávajících MNO stanovovat cenu pro vlastn² hlasovou sluģbu 
pod ¼rovn² pŚ²mĨch n§kladŢ potenci§ln²ho nov®ho oper§tora na 
n§rodn² roaming (pŚich§z² v ¼vahu hlavnŊ pro pr®miov® 
z§kazn²ky st§vaj²c²ch MNO). PŚ²m® jednotkov® n§klady 
Opr§vnŊn®ho z§jemce vynakl§dan® na pŚ²stup do s²tŊ 
poskytovatele národního roamingu by jako velkoobchodní cena 
mŊly bĨt vģdy niģġ² neģ nejniģġ² efektivn² maloobchodn² cena 
nab²zen§ st§vaj²c²mi MNO svĨm pr®miovĨm z§kazn²kŢm. 

V této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
107. 

5-132 5.7.1 (12) Pro zabr§nŊn² veġkerĨch pochybnost² by mŊl ĻTĐ v 
podm²nk§ch VĨbŊrov®ho Ś²zen² explicitnŊ uv®st, ģe opr§vnŊnĨ 
ģadatel m§ n§rok na pŚ²stup k veŚejn® komunikaļn² s²ti formou 
n§rodn²ho roamingu celkem bŊhem sedmi let od pr§vn² moci 
rozhodnutí o pŚ²dŊlu frekvenc² a ģe Opr§vnŊnĨ z§jemce m§ 
n§rok poģadovat uzavŚen² nov® smlouvy na z§kladŊ Z§vazku 
n§rodn²ho roamingu po expiraci pŚedchoz² smlouvy i u stejn®ho 
poskytovatele n§rodn²ho roamingu kdykoliv bŊhem pŊti let od 
pr§vn² moci rozhodnut² o pŚ²dŊlu kmitoļtŢ. Doba trv§n² 
garantovan® moģnosti z²skat n§rodn² roaming je kl²ļov§ pro 
pŚ²padn®ho nov®ho mobiln²ho oper§tora. V kontextu oļek§van® 
dlouhodobé návratnosti významné investice do nabytí práv k 
uģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ a do budov§n² nov® modern² mobilní 
s²tŊ je sedmilet§ garance n§rodn²ho roamingu pro pŚ²padn®ho 
nov®ho oper§tora pŚ²liġ kr§tk§. Navrhujeme prodlouģen², bŊhem 
kter® je Ģadatel povinen postupovat ve smyslu Z§vazku 
n§rodn²ho roamingu ve vztahu ke vġem ģ§dostem Opr§vnŊnĨch 
z§jemcŢ, na deset let, ļ²mģ by byl Z§vazek n§rodn²ho roamingu 
uveden v soulad se Závazkem velkoobchodní nabídky. 

Akceptováno 
Vyhl§ġen² bude upraveno tak, ģe bude stanovena doba d®lky 
Z§vazku n§rodn²ho roamingu, po kterou bude Drģitel pŚ²dŊlu, na 
kterého se Závazek národního roamingu vztahuje, povinen 
jednat o uzavŚen² smlouvy o pŚ²stupu a smlouvu o pŚ²stupu 
uzavŚ²t. Minimální délka trvání smlouvy se bude aplikovat jen 
v rámci délky trvání Závazku národního roamingu.  
K délce trvání Závazku národního roamingu odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157. 
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5-133 5.7.1 (12) ĻTĐ ve Vyhl§ġen² v§ģe poļ§tek bŊhu lhŢty, bŊhem kter® mŢģe 
Opr§vnŊnĨ z§jemce ģ§dat o uzavŚen² smlouvy na z§kladŊ 
Závazku národního roamingu, na právní moc rozhodnutí o 
pŚ²dŊlu kmitoļtŢ. V souladu s rizikem prŢtahŢ ve vyjedn§v§n² 
podmínek národního roamingu se stávajícími MNO navrhujeme 
nav§zat poļ§tek bŊhu t®to lhŢty na pozdŊjġ² z (a) dne podpisu 
smlouvy o n§rodn²m roamingu, nebo (b) okamģiku splnŊn² 
podm²nky pokryt², od kdy vstupuje tato pŚ²padn§ smlouva v 
¼ļinnost. 

Neakceptováno 
Pr§vn² moc rozhodnut² o pŚ²dŊlu mus² pŚedch§zet moģnosti 
ģ§dat o uzavŚen² smlouvy o národním roamingu v rámci 
Závazku národního roamingu. Pokud ĐŚad pŚipom²nce spr§vnŊ 
rozumí, tak souļasnĨ text Vyhl§ġen² je z hlediska poskytnutí 
dostateļn®ho prostoru pro jednání o národním roamingu pro 
Opr§vnŊn®ho z§jemce o národní roaming vĨhodnŊjġ², neģ text 
navrhovaný v pŚipom²nce.  

5-134 5.7.1 (12) Podm²nky VĨbŊrov®ho Ś²zen² neŚeġ² situaci po expiraci n§roku 
Opr§vnŊn®ho z§jemce uzav²rat smlouvu o umoģnŊn² pŚ²stupu k 
veŚejn® komunikaļn² s²ti na z§kladŊ Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu. I pŚestoģe pŚ²padnĨ novĨ oper§tor dos§hne 
celoploġn®ho pokryt² sluģbami vysokorychlostn²ho pŚ²stupu k 
mobilnímu internetu v souladu s rozvojovými kritérii (za 
pŚedpokladu, ģe z²sk§ dostateļnĨ pŚ²dŊl kmitoļtŢ v p§smu 800 
MHz), bude k udrģen² konkurenceschopnosti sv® nab²dky 
sluģeb oproti st§vaj²c²m MNO nad§le potŚebovat pŚ²stup k 
veŚejn® komunikaļn² s²ti v p§smech 900 a 1,800 MHz formou 
n§rodn²ho roamingu za ¼ļelem poskytov§n² 2G GSM sluģeb. 
Mimo podm²nky VĨbŊrov®ho Ś²zen² ĻTĐ a jeho poradci 
deklarovali, ģe nov®mu oper§torovi by mŊl bĨt nad§le umoģnŊn 
pŚ²stup k veŚejn® komunikaļn² s²tŊ na z§kladŊ komerļn² 
nab²dky d²ky oļek§van®mu rozvinut² samostatnŊ funguj²c²ho 
velkoobchodního trhu virtu§ln²ch oper§torŢ, a pokud by se tak 
n§hodou nestalo, ĻTĐ nov®mu oper§torovi pŚ²stup umoģn² 
prostŚednictv²m regulace relevantn²ho trhu ļ. 8 ï pŚ²stup a 
pŢvod vol§n² (originace) ve veŚejnĨch mobiln²ch telefonn²ch 
sítích. Vzhledem k absenci jakéhokoliv dosavadního vývoje 
konkurence na trhu mobilní originace a omezenosti Závazku 
velkoobchodn² nab²dky na kmitoļty, kter® jsou pŚedmŊtem 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² (tedy nezahrnut² p§sma 900 MHz a dŚ²vŊjġ²ch 
pŚ²dŊlŢ v p§smu 1,800 MHz), konstatujeme, ģe zahrnut² vĨġe 
zm²nŊnĨch deklarac² ĻTĐ pŚ²mo do z§vaznĨch podm²nek 
VĨbŊrov®ho Ś²zen² je nutn® k poskytnut² alespoŔ z§kladn² jistoty 
pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora, ģe po expiraci Z§vazku 
n§rodn²ho roamingu mu nebude st§vaj²c²mi MNO odepŚen 
pŚistup do veŚejn® komunikaļn² s²tŊ za ¼ļelem omezen² 
konkurence. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
K problematice délky Závazku národního roamingu odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157. 
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5-135 5.7.1 (12) Dle naġeho n§zoru definice okruhu telefonn²ch sluģeb, ke 
kterĨm Opr§vnŊnĨ z§jemce z²sk§ pŚ²stup ve formŊ n§rodn²ho 
roamingu, nedostateļnŊ kompenzuje vĨznamn® bari®ry, se 
kterĨmi se potenci§ln² novĨ oper§tor bude potĨkat pŚi vstupu na 
trh. Konkr®tnŊ jsme toho n§zoru, ģe n§rodn² roaming mus² 
kromŊ sluģeb provozovanĨch s vyuģit²m technologi² 2G GSM 
obsahovat t®ģ mobiln² pŚ²stup k internetu provozovanĨ s 
vyuģit²m technologi² 3G UMTS. Nav²c sluģby 
vysokorychlostn²ho ġirokop§smov®ho mobiln²ho pŚ²stupu k 
internetu na b§zi technologi² 4G LTE nebudou bŊhem obdob² 
minim§lnŊ nŊkolika let od pr§vn² moci pŚ²dŊlu kmitoļtŢ 
substitutem ke sluģb§m mobiln²ho pŚ²stupu k internetu na b§zi 
technologi² 3G UMTS, protoģe zat²mco koncov§ zaŚ²zen² 
schopn§ pŚij²mat 3G sign§l jsou jiģ dnes vĨznamnŊ rozġ²Śena 
mezi z§kazn²ky mobiln²ch sluģeb, koncov§ zaŚ²zen² schopn§ 
pŚij²mat 4G sign§l na ļesk®m trhu jeġtŊ ani v souļasnosti 
dostupn§ nejsou a jejich penetrace bude i pŚi optimistickĨch 
oļek§v§n²ch ohlednŊ technologick®ho vĨvoje jen postupnŊ 
narŢstat. V pŚ²padŊ sv®ho ¼spŊchu ve VĨbŊrov®m Ś²zen² 
budeme podporovat vyuģ²v§n² novĨch technologií 4G LTE 
ġirokou veŚejnost², nicm®nŊ schopnost poskytovat 3G UMTS 
sluģby je kl²ļov§ pro pŚechodn® obdob². R§diov® kmitoļty v 
p§rov® ļ§sti spektra v p§smu 2,100 MHz uģ²van® pro sluģby 3G 
UMTS nejsou pŚedmŊtem vĨbŊrov®ho Ś²zen². Celou ġ²Śi spektra 
jiģ ĻTĐ pŚidŊlil st§vaj²c²m MNO v objemovŊ vĨznamnĨch 
bloc²ch 2 x 20 MHz, kter® st§vaj²c²mi MNO zdaleka plnŊ 
nevyuģ²vaj², jak zmiŔuje s§m ĻTĐ v pŚipom²nce k N§vrhu 
naŚ²zen² vl§dy, kterĨm se mŊn² naŚ²zen² vl§dy ļ. 154/2005 Sb. 
Proto navrhujeme ļ§steļnŊ kompenzovat tuto nevýhodnou 
situaci pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora rozġ²Śen²m vŊcn® 
definice telefonn²ch sluģeb, ke kterĨm Opr§vnŊnĨ z§jemce 
z²sk§ pŚ²stup prostŚednictv²m n§rodn²ho roamingu i na sluģby 
provozovan® na z§kladŊ technologi² 3G UMTS a r§diovĨch 
kmitoļtech v p§smu 2,100 MHz. 

Akceptováno 
Specifikace sluģeb zahrnutĨch v Závazku národního roamingu 
bude zmŊnŊna tak, aby zahrnovala telefonn² sluģby i sluģby 
pŚ²stupu k pŚenosov® kapacitŊ poskytovan® na jak®koli 
technologii provozované na frekvencích, na které se Závazek 
národního roamingu vztahuje. 
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5-136 5.7.1 (12) Povaģujeme absenci pŚ²stupu ke sluģb§m 3G UMTS za bari®ru 
nesluļitelnou s pŚ²chodem nov®ho oper§tora a nevid² dŢvod, (i) 
proļ byly tyto sluģby z definice n§rodn²ho roamingu v 
dokumentu VĨbŊrov® Ś²zen² ze dne 20. bŚezna 2012 vyŔaty, (ii) 
proļ t²m byl vŊcnĨ obsah Z§vazku n§rodn²ho roamingu umŊle 
z¼ģen na 2G GSM sluģby a (iii) proļ ĻTĐ z hlediska n§rodn²ho 
roamingu uplatŔuje rozd²lnĨ pŚ²stup k technologi²m a mobiln²m 
sítím 2G GSM a 3G UMTS. Je-li t²mto dŢvodem neochota 
souļasnĨch MNO poskytnout pŚ²padn®mu nov®mu oper§torovi 
pŚ²stup do teprve ned§vno vybudovanĨch s²t² 3G UMTS, je 
vhodn® pŚipomenout, ģe kmitoļty v p§smu 2,100 MHz byly 
st§vaj²c²m MNO dostupn® jiģ od roku 2001, respektive 2005 a 
jejich dlouhodob® nevyuģ²v§n² bylo zpŢsobeno prim§rnŊ 
neochotou st§vaj²c²ch MNO investovat do novĨch s²ŠovĨch 
technologi². Akceptace t®to pŚipom²nky je dle naġeho názoru 
stŊģejn² pro pŚ²chod pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora, protoģe 
jinak nebude rozsahem svĨch sluģeb schopnĨ efektivnŊ 
konkurovat stávajícím MNO. 

Akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
041. 

5-137 5.7.1 (12) Vyhrazujeme se proti ¼zk® definici 2G GSM sluģeb, ke kterĨm 
budou st§vaj²c² MNO povinni poskytnout pŚ²stup. Vyhl§ġení v 
rámci definice Závazku velkoobchodní nabídky, který bude 
muset pŚijmout i pŚ²padnĨ novĨ oper§tor, klade velkĨ dŢraz na 
to, aby rozsah sluģeb, ke kterĨm je poskytovatel Velkoobchodn² 
nab²dky povinen poskytnout pŚ²stup, odpov²dal rozsahu a kvalitŊ 
sluģeb, kter® on s§m poskytuje svĨm koneļnĨm z§kazn²kŢm, a 
to vļetnŊ z§vazku odpov²daj²c²m zpŢsobem rozġ²Śit ļi zmŊnit 
obsah velkoobchodn² nab²dky pro pokryt² i j²m novŊ zav§dŊnĨch 
sluģeb. Jsme pŚesvŊdļeni, ģe Z§vazek n§rodn²ho roamingu by 
mŊl bĨt strukturov§n obdobnĨm zpŢsobem jako z§vazek 
Velkoobchodn² nab²dky. T²m by se pŚedeġlo napŚ²klad umŊl®ho 
omezov§n² rozsahu 2G GSM sluģeb (pŚ²padnŊ tŊģ 3G UMTS 
sluģeb), ke kterĨm st§vaj²c² MNO maj² povinnost poskytnout 
pŚ²stup prostŚednictv²m n§rodn²ho roamingu. V kontextu 
omezov§n² rozsahu sluģeb s vyuģit²m technologi² 2G GSM, ke 
kterĨm Opr§vnŊnĨ z§jemce z²sk§v§ pŚ²stup prostŚednictv²m 
n§rodn²ho roamingu, ĻTĐ konstatuje, ģe poskytnut² pŚ²stupu k 
pŚenosov® kapacitŊ poskytovan® sluģbou GPRS zajist² rovn® 
soutŊģn² podm²nky pro st§vaj²c² MNO a Opr§vnŊn®ho z§jemce 
o n§rodn² roaming, co se tĨļe jejich potenci§lu poskytovat 
inovativn² sluģby s pŚidanou hodnotou. S tímto tvrzením 
nesouhlasíme, protoģe i jen s vyuģit²m technologi² 2G GSM lze 

Akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
135. 
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napŚ²klad d²ky technologi²m EDGE dostupnĨm souļasnĨm MNO 
dosahovat vyġġ²ch pŚenosovĨch rychlost² neģ prostŚednictv²m 
GPRS. 

5-138 5.7.1 (12) ĻTĐ v sekci 3.2.2 Vyhl§ġen² uv§d², ģe subjekty povinnĨmi 
pŚistoupit k Z§vazku n§rodn²ho roamingu jsou Ģadatel®, kteŚ² 
Ăz²skaj² kmitoļtovĨ ¼sek o velikosti minim§lnŊ 2 x 10 MHz v 
p§smu 800 MHz a kteŚ² jsou z§roveŔ drģiteli pŚ²dŊlŢ r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smech 900 a 1800 MHzñ. V nesouladu s touto 
definic² poradce ĻTĐ Grant Thornton ve své prezentaci uvedl, 
ģe povinnĨm subjektem je ĂkaģdĨ Z§jemce, kterĨ z²sk§ min. 2 x 
10 MHz v pásmu 800 MHz (2 bloky) ï platí pro stávající i nové 
MNOñ. Pros²me o n§pravu t®to nesrovnalosti napŚ²klad t²m, ģe 
ĻTĐ uvede definici subjektŢ povinnĨch pŚistoupit k Závazku 
n§rodn²ho roamingu takt®ģ v sekci 5.7.1 Vyhl§ġen², kde jsou 
prezentov§ny detailn² podm²nky n§rodn²ho roamingu. ĻTĐ by 
mŊl v t®to sekci jednoznaļnŊ uv®st, ģe jedn²m z definiļn²ch 
znakŢ subjektu povinn®ho pŚistoupit k Z§vazku n§rodn²ho 
roamingu je drģba pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz. NovĨ 
oper§tor bude i v pŚ²padŊ z²sk§n² pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v p§smu 800 
MHz muset figurovat jako Opr§vnŊnĨ z§jemce o n§rodn² 
roaming pro z²sk§n² velkoobchodn²ho pŚ²stupu do s²t² 
st§vaj²c²ch MNO. Proto povaģujeme interpretaci Grant 
Thornton, ģe by se pŚ²padnĨ novĨ oper§tor mohl st§t tak® 
subjektem povinným k poskytnutí národního roamingu, jako 
nelogickou. Jelikoģ ale hodl§me podpoŚit vznik velkoobchodn²ho 
trhu pro MVNO, v otázce Závazku velkoobchodní nabídky 
v²t§me z§mŊr ĻTĐ ji uvalit na vġechny r§diov® kmitoļty 
pŚidŊlen® ve VĨbŊrov®m Ś²zen². To by pŚ²padn®ho nov®ho 
oper§tora Śadilo po boku st§vaj²c²ch MNO mezi subjekty 
povinn® pŚistoupit k tomuto Z§vazku, s ļ²mģ souhlas²me. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
K této problematice odkazujeme na  vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
129, ve kterých byla upŚesnŊna definice Opr§vnŊn®ho zájemce 
o národní roaming.  
Z§vazky, kter® jsou souļ§st² podm²nek VĨbŊrov®ho Ś²zen², 
nejsou koncipov§ny jako z§vazky st§vaj²c²ch oper§torŢ ve 
prospŊch novŊ vstupuj²c²ch oper§torŢ. Jedn§ se o z§vazky, 
kter® za rovnĨch podm²nek pŚeb²raj² vġichni Ģadatel®. 
Rozhoduj²c²m faktorem pro to, zda se na Ģadatele vztahuje 
Z§vazek n§rodn²ho roamingu, je z²sk§n² pŚ²dŊlu r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz o velikosti minim§lnŊ 2x10 MHz 
v rámci tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen² a nikoli skuteļnost, zda 
Ģadatel jiģ je drģitelem kmitoļtŢ jinĨch. 
 

5-139 5.7.1 (12) D§le bychom r§di upozornili na riziko plynouc² pro pŚ²padn®ho 
nov®ho oper§tora z podm²nky VĨbŊrov®ho Ś²zen², ģe st§vaj²c² 
MNO je povinen pŚevzít Závazek národního roamingu, jen 
pokud z²sk§ pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 800 MHz o 
celkov® velikosti 2 x 10 MHz a vŊtġ². V souladu s vĨġe 
zm²nŊnou kl²ļovou rol² p§sma 800 MHz povaģujeme za sp²ġe 
m®nŊ pravdŊpodobn®, ģe by ģ§dnĨ ze st§vaj²c²ch MNO takový 
pŚ²dŊl nez²skal. PŚesto ale nevid²me dŢvod k zaļlenŊn² takov® 
podm²nky a navrhujeme povinnost pŚistoupit k Z§vazku 
n§rodn²ho roamingu podm²nit z²sk§n²m jak®hokoliv pŚ²dŊlu 

Neakceptováno 
Závazek n§rodn²ho roamingu je v§z§n na z²sk§n² kmitoļtŢ o 
minimálním rozsahu 2x10 MHz v p§smu 800 MHz, neboŠ menġ² 
rozsah by z kapacitn²ch dŢvodŢ neumoģŔoval prostŚednictv²m 
n§rodn²ho roamingu dlouhodobŊ poskytovat kvalitu sluģby 
opr§vnŊnĨm z§jemcŢm. 
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r§diovĨch kmitoļtŢ v aukci v kombinaci s drģbou pŚedchoz²ho 
pŚ²dŊlu kmitoļtŢ v pásmu 900 MHz. 

5-140 5.7.1 (12) Ob§v§me se rizika, ģe st§vaj²c² MNO zneuģij² geografick® 
omezen² rozsahu n§rodn²ho roamingu, kter® ĻTĐ pŚipouġt² v 
pŚ²padŊ ĂobjektivnŊ prokazatelnĨch kapacitn²ch dŢvodŢñ. Proto 
navrhujeme tuto moģnost z podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
vylouļit, ļ²mģ by byla v tomto ohledu ¼prava n§rodn²ho 
roamingu uvedena v soulad s úpravou velkoobchodní nabídky, 
kde ĻTĐ kapacitn² omezen² subjektu povinn®ho pŚijmout 
Z§vazek velkoobchodn² nab²dky nepŚipouġt². 

Neakceptováno 
ĐŚad nepovaģuje za vhodn® ani pŚimŊŚen® vztahovat Závazek 
národního roamingu na situace, kdy tento Závazek nebude 
moģn® z objektivnŊ prokazatelnĨch kapacitn²ch dŢvodŢ na 
urļit® ļ§sti ¼zem² splnit. 

5-141 ï 
5-142 

5.7.1 (14) K tomuto bodu byly zasl§ny 2 pŚipom²nky oznaļené jako 
obchodní tajemství. 

 

5-143 5.7.1 (15) Opr§vnŊnĨm z§jemcem o n§rodn² roaming nem§ bĨt subjekt, 
kterĨ z²skal kmitoļty ve spektru 800 MHz. Je nutno upozornit, 
ģe rozhodovac² praxe Evropsk® komise a Soudu prvn²ho stupnŊ 
neumoģŔuje splnŊn² rozvojovĨch podm²nek (napŚ. pokryt² 
obyvatelstva) formou napŚ. n§rodn²ho roamingu s vyuģit²m ciz² 
s²tŊ. RovnŊģ nen² dŢvod vyluļovat z opr§vnŊn² z²skat n§rodn² 
roaming i stávající mobilní operátory, zejména pokud nezískají 
kmitoļty v p§smu 800 MHz. T²m by doġlo nejen k 
neodŢvodnŊn® diskriminaci, ale i k dalġ²mu prohlouben² rozd²lŢ 
mezi st§vaj²c²mi oper§tory, coģ by bylo v rozporu s jedním z 
c²lŢ, kter® m§ ĐŚad pŚi regulaci sledovat, a sice podporou 
hospod§Śsk® soutŊģe. Je pŚitom tŚeba zdŢraznit, ģe zejm®na z 
dŢvodu zachov§n² sluģeb st§vaj²c²m z§kazn²kŢm s²t² 2G je 
nemysliteln®, ģe by bylo moģn® v kr§tkodob®m horizontu vyuģ²t 
p§smo 900 MHz pro vysokorychlostn² datov® s²tŊ v obdobn®m 
rozsahu, jak tomu bude u pásma 800 MHz. Poskytujeme v 
p§smu 900 MHz sluģby (typu 2G/GSM) pro v²ce neģ 3,3 milionu 
z§kazn²kŢ a drģen² tohoto spektra j² ned§v§ ģ§dnou vĨhodu pŚi 
zah§jen² poskytov§n² sluģeb typu 4G, pro kter® je p§smo 800 
MHz prim§rnŊ urļeno26. D§le pro vylouļen² pochybnost² 
ohlednŊ p§sma 2600 MHz je potŚeba doplnit ģe, Opr§vnŊnĨm 
z§jemcem je pouze subjekt, kterĨ z²skal v tomto vĨbŊrov®m 
Ś²zen² pŚ²dŊl r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 2600 MHz FDD, jelikoģ 
pro pásmo 2600 MHz TDD není národní roaming (do LTE sítí) 
adekvátní. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad nepovaģuje za odŢvodnŊn® pŚistupovat k párové a 
nep§rov® ļ§sti pásma 2600 MHz odliġnŊ pro ¼ļely definice 
Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² roaming, s výjimkou stanovení 
minimálního celkového objemu spektra, které musí Opr§vnŊnĨ 
ģadatel získat. Tento objem stanoví ĐŚad v reakci na 
pŚipom²nku  pro nep§rovou ļ§st pásma 2600 MHz na 50 MHz. 
Text Vyhl§ġen² bude upraven v souladu s vypoŚ§d§n²m 
pŚipom²nky 5-129. 
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5-144 5.7.1 (15) Domn²v§me se, ģe podm²nky aukce by mŊly prim§rnŊ 
stimulovat vstup seri·zn²ch z§jemcŢ o budov§n² s²t² a 
poskytov§n² sluģeb. Podm²nka pokryt² alespoŔ 20 % obyvatel 
pro vyuģit² vĨhody n§rodn²ho roamingu se n§m z tohoto 
pohledu jev² jako nepŚimŊŚenŊ n²zk§, coģ dokl§d§ i pŚ²stup 
zvolený v zemích EU, kde povinnost národního roamingu byla 
souļ§st² aukce. NapŚ. v Portugalsku byl stanoven poģadavek 
pokryt² alespoŔ 50 % obyvatel (pŚi vyuģit² kmitoļtŢ z p§sma 800 
MHz nebo 900 MHz) jako pŚedpoklad pro vyuģit² n§rodn²ho 
roamingu, ve Francii pak 25 %, resp. 20 % v pŚ²padŊ hlasovĨch, 
resp. datovĨch sluģeb (pŚi vyuģit² kmitoļtŢ z p§sma 2100 MHz). 
Dále navrhujeme doplnit ¼roveŔ kvality pokryt², kterou mus² 
ģadatel o n§rodn² roaming splnit, a to stejnou formou a ve 
stejném rozsahu, jak je posuzováno pokrytí v ostatních 
kmitoļtovĨch p§smech. Navrhujeme zvĨġen² minim§ln²ho 
pokryt² na 30% obyvatelstva Ļeské republiky. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
123. 

5-145 5.7.1 (15) Povaģujeme za nadbyteļnĨ a nav²c matouc² text o poļtu 
pokrytĨch s²del, kterĨ lze ch§pat i jako dalġ² definici pokryt² 
obyvatelstva. Nen² pŚitom nav²c zŚejm®, co se mysl² pojmem 
s²dlo. Pokud se j²m mysl² obec, pokryt² tŚ² jakĨchkoliv obc² zcela 
jistŊ neodpov²d§ pokryt² uveden®mu procentu obyvatel ĻR. 

Akceptováno 
Text bude vypuġtŊn. 

5-146 5.7.1 (16) Je ļ§steļnŊ pops§no, jakĨm zpŢsobem m§ bĨt stanovena cena 
za umoģnŊn² pŚ²stupu k s²ti vybudovan® s vyuģit²m kmitoļtŢ v 
p§smu 800 MHz pro Opr§vnŊn® z§jemce. Tento popis je vġak 
neurļitĨ a neumoģŔuje pŚ²padnĨm novĨm z§jemcŢm o vstup do 
aukce sestavit hodnovŊrnĨ podnikatelskĨ z§mŊr. Nejistota a 
rizika plynoucí z neznalosti takto zásadní informace odrazují 
pŚ²padn® z§jemce z ¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen². Povaģujeme za 
nutn®, aby regul§tor jeġtŊ pŚed kon§n²m aukce stanovil co 
nejpŚesnŊji poplatky za roaming tak, aby Ģadatel® z Śad novĨch 
¼ļastn²kŢ trhu mohli vstupovat do aukce se znalost² vġech 
z§vaģnĨch skuteļnost² ovlivŔuj²c²ch jejich pŚ²padn® budouc² 
podnik§n². Jako term²n pro stanoven² poplatkŢ za roaming 
navrhujeme nejpozdŊji 1 mŊs²c pŚed kon§n²m aukce. 
Navrhujeme stanovit cenové podmínky národního roamingu 
jeġtŊ pŚed kon§n²m aukce, tj. nejpozdŊji do konce Ś²jna 2012. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
107. 
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5-147 5.7.1 (16) Je uvedena moģnost geografick®ho omezen² n§rodn²ho 
roamingu z kapacitn²ch dŢvodŢ. Aby se pŚedeġlo 
spekulativn²mu chov§n² a pŚ²padnĨm sporŢm, navrhujeme, aby 
takov®to geografick® omezen² vģdy pŚedem posoudil a schv§lil 
regul§tor. Navrhujeme ovŊŚovat regul§torem kapacitn² dŢvody, 
z jejichģ dŢvodu by mohl bĨt n§rodn² roaming geograficky 
omezen. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad bude potvrzovat rozsah pokryt² pro Đļely splnŊn² 
podmínek opr§vnŊn² ģ§dat o n§rodn² roaming podle Z§vazku 
národního roamingu. Metodika bude vycházet z PŚ²lohy 6 
vyhl§ġen². 

5-148 5.7.1 (16) Pro schopnost efektivnŊ konkurovat je nezbytn® poskytovat 
sluģby na cel®m ¼zem² republiky. Celoploġn® poskytov§n² 
sluģeb nen² technicky a fyzik§lnŊ moģn® bez pŚ²stupu k s²ti 
vybudovan® na frekvenc²ch niģġ²ch neģ 1 GHz. Tuto 
problematiku Śeġ² povinnĨ n§rodn² roaming, kterĨ umoģn² bĨt 
konkurenceschopný i operátorŢm bez z§kladn² celoploġn® s²tŊ 
na frekvencích pod 1 GHz. Národní roaming na síti v pásmu 
800 MHz vġak nemŢģe bĨt doļasnĨm opatŚen²m, protoģe 
pŚ²padn® odepŚen² pŚ²stupu k celoploġn® s²ti by pro Opr§vnŊn® 
zájemce znamenala konec jejich konkurenceschopnosti a rychlé 
vytlaļen² z trhu. Aby vĨbŊrov® Ś²zen² splnilo jeden ze svĨch 
hlavn²ch c²lŢ tj. podpoŚit efektivn² a udrģitelnou hospod§Śskou 
soutŊģ, mus² zajistit trvalĨ pŚ²stup tŊm oper§torŢm, kteŚ² 
nedisponuj² kmitoļtovĨm pŚ²dŊlem v p§smech niģġ²ch neģ 1 
GHz, k s²ti vyuģ²vaj²c² kmitoļty v p§smu 800 MHz. Navrhujeme 
prodlouģit povinnost Z§vazku n§rodn²ho roamingu uveden®ho v 
bodŊ 5.7.1. na celou dobu kmitoļtov®ho pŚ²dŊlu, tj. do 31. 
bŚezna 2028. 

Neakceptováno 
K problematice délky Závazku národního roamingu odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157. 

5-149 5.7.1 (16) Navrhujeme doplnit v bodŊ 5.7.1 v tŚet² odr§ģce popisuj²c² 
podm²nky smlouvy o n§rodn²m roamingu na konec vŊty 
n§sleduj²c² text: Ăza jednotku objemu dat, jednu SMS apod. 
podle charakteru ¼ļtovan® sluģby.ñ 

Akceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
111. 
 

5-150 5.7.1 (17) Poģadujeme stanoven² povinnosti n§rodn²ho roamingu pro 
st§vaj²c² oper§tory po celou dobu platnosti pŚ²dŊlu frekvenc²; 

Neakceptováno 
K problematice délky Závazku národního roamingu odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157 

5-151 5.7.1 (17) Poģadujeme umoģnit nov®mu oper§toru kvantifikaci n§kladŢ na 
n§rodn² roaming (metodika, stanoven² stropŢ, definice a 
zafixov§n² propojovac² dohody pŚedem apod.). Tud²ģ stanovit 
konkr®tn² povinnost pro vġechny ¼spŊġn® ¼ļastn²ky aukce ze 
skupiny st§vaj²c²ch oper§torŢ zav§zat se k pŚedloģen² 
bezpodm²neļnĨch referenļn²ch nab²dek pro n§rodn² roaming a 
velkoprodej a to na b§zi vġech i pŚ²padnĨch historicky 

Neakceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 
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pŚidŊlenĨch kmitoļtŢ, pokud chtŊj² vyuģ²vat jak®koli vydraģen® 
nov® kmitoļty a to na z§kladŊ konkr®tn² metodiky tak, aby byly 
zajiġtŊny rovn® podm²nky pro nov®ho oper§tora; 

5-152 5.7.1 (18), (19), 
(22), (28) 

Vágní formulace Závazku národního roamingu nahrávají 
cenovĨm manipulac²m st§vaj²c²ch oper§torŢ podobnŊ jako je 
tomu pŚi jedn§n²ch o vzniku MVNO. InvestorŢm pak br§n² 
v kalkulaci n§vratnosti pŚ²padn® investice. Proto navrhujeme 
definici Závazku národního roamingu doplnit o mechanismus 
stanovení maximální ceny. 

Akceptováno 
V této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107.  
  
 

5-153 5.7.1 (21) Navrhujeme ļasov® omezen² Z§vazku n§rodn²ho roamingu 
upravit tak, aby Z§vazek n§rodn²ho roamingu v s²ti Ģadatele 
vyuģ²vaj²c² pŚedmŊtn® p§smo 800 MHz alespoŔ o celkov® 
velikosti 2x10 MHz trval po celou dobu platnosti pŚedmŊtn®ho 
pŚ²dŊlu dle bodu 5.5 (aktu§lnŊ do 31. BŚezna 2028). SouļasnĨ 
návrh, omezující Závazek národního roamingu na dobu 7 let, je 
zaloģen na pŚedpokladu, ģe n§sledn§ spolupr§ce mezi 
z§jemcem a poskytovatelem bude pokraļovat na z§kladŊ 
komerļn² dohody, neboŠ pŚedpoklad, ģe Opr§vnŊnĨ z§jemce 
vybuduje celon§rodn² pokryt² bez dostateļn®ho pŚ²dŊlu v p§smu 
800 MHz, resp. pod 1 GHz, je nutno povaģovat za nereálný.  S 
ohledem na dosavadn² negativn² zkuġenosti s komerļn²mi 
dohodami na velkoobchodn²m mobiln²m trhu dle naġeho n§zoru 
vn§ġ² toto ļasov® omezen² do obchodn²ho pl§nu Opr§vnŊn®ho 
z§jemce o n§rodn² roaming znaļnou m²ru rizika spojenou s 
moģnĨm skokovĨm omezen²m pokryt² po uplynut² 7 let, coģ by 
re§lnŊ mohlo znamenat zmaŚen² pŢvodn² investice. VĨġe 
uvedenĨ n§vrh na jedn® stranŊ zaruļuje Opr§vnŊn®mu z§jemci 
moģnost vyuģ²vat n§rodn² roaming v s²t²ch v p§smu 800 MHz 
po celou dobu platnosti pŚ²dŊlu, na stranŊ druhé ho motivuje k 
maxim§ln²mu vyuģ²v§n² svĨch pŚ²dŊlŢ k omezen² pŚ²mĨch 
n§kladŢ spojenĨch s n§rodn²m roamingem pouze na ¼zem², 
kter§ nebude moģno prokonkurenļnŊ a efektivnŊ pokrĨt vlastn² 
sítí. 

Neakceptováno 
K problematice délky Závazku národního roamingu odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157. 

5-154 5.7.1 (21) Navrhujeme omezit pr§vo Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² 
roaming po uplynut² lhŢty 2 let ode dne pr§vn² moci rozhodnut² 
o jeho pŚ²dŊlu odpov²daj²c² velikosti v p§smu 700 MHz. 
Proaktivní omezení n§rodn²ho roamingu v pŚ²padŊ pŚidŊlen² 
dalġ²ho pl§novan®ho p§sma 700 MHz ï DD II (souļasnĨm 
pŚedpokladem je rok 2020), kde lze oļek§vat, ģe d²ky 
nastavenĨm podm²nk§m bude re§lnŊ dosaģeno srovnateln® 

Neakceptováno 
ĐŚad nemŢģe pŚedj²mat konání ani pravidla budoucích 
vĨbŊrových Ś²zen². 



Stránka 119 z 170 
 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§dání 

kmitoļtov® dispozice v p§smu pod 1 GHz (700 MHz, 800 MHz a 
900 MHz), v t® dobŊ jiģ 4 mobiln²ch oper§torŢ. 

5-155 5.7.1 ï 
5.7.2 

(29) S ohledem na c²le regulace a jejich naplŔov§n² stanoven® 
zejména v § 5 zákona o elektronických komunikacích, zejména 
s ohledem na princip pŚedv²dateln® regulace a podpory 
efektivn²ch investic poģadujeme doplnŊn² vyhl§ġen² o upŚesnŊn² 
metodiky nebo stanoven² pŚesnŊjġ²ho zpŢsobu tvorby ceny za 
národní roaming a velkoobchodní nabídku. Nejistota a 
neurļitost a z toho plynouc² riziko mohou odrazovat pŚ²padn® 
z§jemce o ¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen². 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
V otázce stanovení velkoobchodních cen odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 
 
Pokud dojde ke sporu ohlednŊ souladu vĨġe ceny s 
podmínkami Závazku národního roamingu nebo Závazku 
velkoobchodn² nab²dky, je ĐŚad pŚipraven spor rozhodnout 
postupem dle ustanoven² Ä 127 Z§kona. PŚi rozhodov§n² sporŢ 
bude ĐŚad posuzovat, zda cena poģadovan§ hostuj²c²m 
operátorem povinným ze Závazku národního roamingu 
(velkoobchodn² nab²dky) v jedn§n² o uzavŚen² smlouvy o 
národním roamingu (velkoobchodní nabídce) je v souladu s 
podm²nkami uvedenĨmi v pŚevzat®m z§vazku, tj. bude 
provŊŚena podle vĨġe uveden® metodiky. Tento pŚ²stup bude 
doplnŊn do textu Vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Pro odstranŊn² pochybnost² bude v textu Vyhl§ġen² vĨslovnŊ 
uvedeno, ģe Ģadatel, kterĨ Z§vazky pŚevzal, je povinen 
dodrģovat podm²nky smluvn²ch vztahŢ uzavŚenĨch na z§kladŊ 
Z§vazku (zejm®na vĨġi sjednanĨch cen) po celou dobu trv§n² 
smluvního vztahu v souladu s podm²nkami pŚevzat®ho Z§vazku. 

5-156 5.7.1 (29) Ve tŚet² odr§ģce bodu 5.7.1 mus² bĨt upraven popis podm²nky 
smlouvy pŚid§n²m textu stanovuj²c²ho cenov® podm²nky podle 
charakteru sluģby, napŚ²klad doplnŊn²m textu Ăza jednotku 
objemu dat, 1 SMSñ. 

Akceptováno 
Poģadavek ceny za minutu bude upraven na poģadavek 
jednotkov® ceny, podle charakteru sluģeb (za minutu, jednotku 
objemu dat, SMS, apod.). K této problematice odkazujeme t®ģ 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-111. 

5-157 5.7.1 (29) V pŚ²padŊ, ģe nejsou vyhrazeny pro novĨ subjekt kmitoļty 
v p§smu pod 1 GHz, je pro tento subjekt technicky a fyzik§lnŊ 
nemoģn® vybudovat celoploġnou s²Š a t²m efektivnŊ konkurovat 
st§vaj²c²m oper§torŢm. Tuto problematiku Śeġ² povinnĨ n§rodn² 
roaming. S ohledem na to vġak nemŢģe bĨt povinnost 
národního roamingu na síti elektronických komunikací v pásmu 
800 MHz doļasnĨm opatŚen²m, ale mŊla by, za pŚedpokladu, ģe 
nedojde v dohledn® dobŊ k uvolnŊn² tzv. digit§ln² dividendy 2, 
trvat po celou dobu platnosti pŚ²dŊlu. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Délka Závazku národního roamingu bude rozdŊlena podle 
r§diovĨch kmitoļtŢ, na kterĨch je provozov§na s²Š 
elektronických komunikací, ke kter® je na z§kladŊ tohoto 
z§vazku poskytov§n pŚ²stup a podle typu sluģeb na této síti 
poskytovaných..   
Délka Závazku národního roamingu bude ve vztahu k pŚ²stupu 
ke komunikaļn²m s²t²m provozovanĨm s vyuģit²m rádiových 
kmitoļtŢ na kter® budou poskytov§ny veŚejnŊ dostupn® 4G 
sluģby  v pásmu 800 MHz v souladu s poģadavkem 
v pŚipom²nce prodlouģena na celou dobu pŚ²dŊlu rádiových 
kmitoļtŢ v tomto pásmu.  
ĐŚad stanovuje tuto délku závazku se zohlednŊn²m skuteļnost² 



Stránka 120 z 170 
 

Ļ. K ļ§sti Subjekt PŚipom²nka VypoŚ§dání 

uvedených v pŚipom²nce a zejména skuteļnosti,  ģe v pásmu 
pod 1 GHz neexistuje v dobŊ vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
plnohodnotná disponibilní alternativa k pásmu 800 MHz, a 
skuteļnosti, ģe poļet plnohodnotnĨch s²t², kter® je moģno 
v pásmu 800 MHz provozovat, je omezen. Proto se ĐŚad 
domn²v§, ģe pŚ²stup k tomuto pásmu po celou dobu trvání 
pŚ²dŊlu je pro Opr§vnŊn® z§jemce o n§rodn² roaming nezbytný. 
 
ĐŚad dále pŚedpokl§d§, ģe o Śeġen² vyuģit² digit§ln² dividendy II. 
bude rozhodnuto do doby uplynut² lhŢt pro národní roaming a 
velkoobchodní nabídku. 
 
Délka Závazku národního roamingu ve vztahu k veŚejnĨm 
komunikaļn²m s²t²m provozovanĨm s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smech 900 a 1800 MHz na nichģ Ģadatel 
poskytuje veŚejnŊ dostupn® 2G sluģby a ve vztahu k  veŚejnĨm 
komunikaļn²m s²t²m provozovanĨm s vyuģit²m r§diovĨch 
kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz na nichģ Ģadatel poskytuje veŚejnŊ 
dostupn® 3G sluģby bude stanovena na dobu 10-ti let od právní 
moci pŚ²dŊlu. 
 D®lku t®to ļ§sti z§vazku na celou dobu trv§n² pŚ²dŊlu 
nepovaģuje ĐŚad za proporcion§ln² vzhledem k c²lŢm 
vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
Po uplynut² t®to doby ĐŚad pŚedpokl§d§ celoploġn® pokryt² 
¼zem² Ļesk® republiky s²tŊmi 4G provozovanými na kmitoļtech 
v pásmech 800, 1800 a 2600 MHz s t²m, ģe vġechny subjekty 
budou mít technologickou moģnost poskytovat plnou ġk§lu 
sluģeb buŅ na vlastní celoploġn® 4G síti, nebo na vlastní 4G síti 
doplnŊn® v nepokrytĨch oblastech pŚ²stupem ke 4G sítím, které 
jsou pŚedmŊtem Z§vazku n§rodn²ho roamingu po celou dobu 
pŚ²dŊlu. 

5-158 5.7.1 (30) Referenļn² nab²dka je pouģita v aukc²ch jako mechanismus pro 
urļen² ceny poskytov§n² tzv. n§rodn²ho roamingu pro novŊ 
pŚ²choz²ho oper§tora na ļeskĨ trh, kterĨ vysoutŊģ² kmitoļty v 
p§smu 1800MHz a bude cht²t v tomto p§smu s²tŊ souļasnĨch 
oper§torŢ do t® doby, neģ tuto s²Š s§m vybuduje. Mechanismus 
urļen² ceny souļasnĨm znŊn²m tohoto opatŚen² za tuto sluģbu 
je ale nastaven tak, ģe si oper§toŚi sami urļuj² cenu, za kterou 
budou tuto nab²dku pod§vat. Je pŚitom nesporn®, ģe pokud si 
sami oper§toŚi budou urļovat cenu tŊchto sluģeb, nastav² cenu 
tak, aby do svĨch s²t² nikoho nepustili, jak se jiģ stalo u 

Neakceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 
K této pŚipom²nce ĐŚad nav²c uv§d², ģe zmiŔovan® opatŚen² 
obecné povahy upravuje v souladu se zmocnŊn²m pro jeho 
vydání dle Zákona rozsah informac² povinnŊ zveŚejŔovanĨch 
nebo uv§dŊnĨch v referenļn² nab²dce subjekty, kterĨm byla 
uloģena povinnost informace nebo referenļn² nab²dku zveŚejnit. 
ĐŚad nem§ pravomoc v r§mci tohoto opatŚen² obecn® povahy 
stanovit ceny. 
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virtu§ln²ch oper§torŢ. Potencion§ln² ļtvrtĨ hr§ļ tak nem§ jistotu, 
za jakou cenu mu bude národní roaming poskytnut a jestli 
vŢbec. Z tŊchto dŢvodŢ je nutn® urļit maxim§ln² cenu, za kterou 
bude n§rodn² roaming poskytnut potencion§ln²mu ļtvrt®mu 
oper§torovi. Proto poģaduji o zmŊnu opatŚen² obecn® povahy ļ. 
OOP/7/07.2005/15 tak, aby v nŊm byla stanovena maxim§ln² 
cena za tzv. referenļn² nab²dku, jeģ je v aukc²ch zakotvena jako 
urļuj²c² cenovĨ mechanismus pro poskytnut² n§rodn²ho 
roamingu v pásmu 1800MHz. 

5-159 5.7.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: KaģdĨ ¼ļastn²k vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (mobiln² oper§tor) se mus² bezpodm²neļnŊ zav§zat, ģe 
pomoc² sv® s²tŊ umoģn² vġem virtu§ln²m oper§torŢm, kteŚ² o to 
zaģ§daj², vstup na trh s telekomunikacemi. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Podmínky vĨbŊrov®ho Ś²zen² jiģ obsahují Závazek 
velkoobchodní nabídky, který obsahuje i podmínky, za kterých 
se Ģadatel zavazuje velkoobchodní nabídku poskytnout. 

5-160 5.7.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: KaģdĨ ¼ļastn²k vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (mobiln² oper§tor) se mus² bezpodm²neļnŊ zav§zat, ģe 
pomoc² sv® s²tŊ umoģn² vġem virtu§ln²m oper§torŢm, kteŚ² o to 
zaģ§daj² stejn® velkoobchodn² ceny. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Vyhl§ġen² obsahuje ve vztahu k Závazku velkoobchodní 
nabídky podmínku nediskriminace (bod 5.7.3 ï Ģadatelé se 
v rámci Závazku národního roaming a Závazku velkoobchodní 
nabídky zavazují nediskriminovat mezi jednotlivými zájemci 
a/nebo jinými osobami, se kterĨmi maj² uzavŚenou nebo 
uzavŚou smlouvu tĨkaj²c² se pŚ²stupu formou n§rodn²ho 
roamingu nebo velkoobchodní nabídky). Z§roveŔ je nezbytn® 
zm²nit, ģe i v tomto pŚ²padŊ mohou bĨt ceny sluģeb odliġn® a to 
zejména vzhledem k podmínkám smluvnŊ dohodnut®ho 
modelu, pro který bude v pŚ²padŊ dan®ho MVNO zájemce 
velkoobchodn² sluģba poskytov§na. 

5-161 5.7.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: KaģdĨ ¼ļastn²k vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (mobiln² oper§tor) se mus² bezpodm²neļnŊ zav§zat, ģe 
pomoc² sv® s²tŊ umoģn² vġem virtu§ln²m oper§torŢm, kteŚ² o to 
zaģ§daj² velkoobchodn² ceny v maxim§ln² vĨġi evropsk®ho 
prŢmŊru. 

Neakceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-107. 
 

5-162 5.7.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: KaģdĨ ¼ļastn²k vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (mobiln² oper§tor) se mus² bezpodm²neļnŊ zav§zat, ģe 
nebude virtu§ln²m oper§torŢm kl§st ģ§dn® administrativn², 
pr§vn² ani jin® pŚek§ģky a podm²nky, kter® nejsou nezbytnŊ 
nutné. 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu doplnŊn.  
 
 

5-163 5.7.2 (3) Poģadujeme doplnit podm²nku: KaģdĨ ¼ļastn²k vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (mobiln² oper§tor) se mus² bezpodm²neļnŊ zav§zat, ģe 
nebude ģ§dnĨm zpŢsobem zvĨhodŔovat jednoho virtu§ln²ho 
oper§tora pŚed jinĨm. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
160. 
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5-164 5.7.2 (6) Textace obsahuje nejasnosti jiģ popsan® k ļl§nku 5.7.1 ï 
nejasnĨ zpŢsob stanoven² ceny, nejasnĨ pojem Ăsegment 
sluģebñ. VysvŊtlen² tŊchto pojmŢ je tŚeba do dokumentu doplnit. 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
OhlednŊ specifikace ceny odkazujeme na vypoŚ§d§ní 
pŚipom²nky 5-107. 
 
Pojem Ăsegment sluģebñ bude nahrazen pojmem ĂpodŚazenĨ 
trhñ. 

5-165 5.7.2 (6) Textace za slovy Ăpotenci§ln²mi virtu§ln²mi mobiln²mi 
oper§toryéñ je terminologicky velmi nepŚesn§. ĂFull MVNOñ m§ 
vŊtġinu infrastruktury (vļetnŊ IMSI) vlastní, pronajímá si jen 
pŚ²stupovou r§diovou s²Š, zde 4G. ĂLight MVNOñ a jednoduġġ² 
MVNO modely se odliġuj² t²m, ģe MVNO se postupnŊ zŚ²k§ vŊtġ² 
ļ§sti kontroly nad poskytovanĨmi sluģbami, tedy vŊtġ² ļ§st s²tŊ 
si pronaj²m§ od hostitelsk® s²tŊ. Je tŚeba zpŚesnit pouģ²vanou 
terminologii. 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu upraven. K této 
problematice d§le odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-
166. 

5-166 5.7.2 (6) UpozorŔujeme na to, ģe povinnost pŚedloģit Referenļn² nab²dku 
pŚ²stupu pokrĨvaj²c² vġechny typy velkoobchodn²ho pŚ²stupu, 
poļ²naje Light MVNO aģ po Full MVNO je obt²ģnŊ 
realizovateln§, protoģe jednotliv® modely moģn® velkoobchodn² 
spolupr§ce se od sebe budou z§sadnŊ liġit technickĨm i 
obchodn²m Śeġen²m a mnoģstv² takovĨch variant je pŚedem 
tŊģko odhadnuteln®. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude pro odstranŊn² pochybnost² upŚesnŊn tak, 
ģe referenļn² nab²dka pro splnŊn² Z§vazku velkoobchodn² 
nab²dky by mŊla bĨt na full-MVNO, s t²m ģe opr§vnŊn² z§jemci 
mohou poģ§dat i o alternativy s menġ²m podílem vlastní 
infrastruktury.  

5-167 5.7.2 (6) Závazek velkoobchodní nabídky není jakkoliv omezen s 
ohledem na objem rádiového spektra získaného v aukci. Bylo 
by vhodn®, obdobnŊ jako v pŚ²padŊ n§rodn²ho roamingu, 
nastavit poģadavek minim§ln²ho objemu spektra získaného v 
aukci, k nŊmuģ bude povinnost poskytnut² Velkoobchodn² 
nab²dky vztaģena a tuto povinnost do textu Dokumentu doplnit. 

Neakceptováno 
Ģadatel® mus² Z§vazek velkoobchodn² nab²dky zohlednit pŚi 
rozhodov§n² o mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® plánují na 
z§kladŊ vĨbŊrov®ho Ś²zen² z²skat. Pr§vo Staģen² nejvyġġ² 
nab²dky odstraŔuje riziko, ģe by Ģadatel® z²skali r§diov® 
kmitoļty v mnoģstv², kter® nepovaģuj² za dostateļn® pro splnŊn² 
Z§vazkŢ, kter® se k tŊmto kmitoļtŢm v§ģ².   

5-168 5.7.2 (8) Na rozd²l od n§rodn²ho roamingu, kde se pŚedpokl§d§ postupn§ 
vĨstavba vlastn² s²tŊ, je u velkoobchodn² nab²dky pŚ²stupu nutn® 
zajistit opr§vnŊnĨm z§jemcŢm stabiln² podnikatelsk® prostŚed² 
odpov²daj²c² cel® dobŊ trv§n² pr§v k vyuģ²v§n² pŚidŊlenĨch 
kmitoļtŢ. St§vaj²c² znŊn² by implikovalo situaci, ģe ļinnost 
MVNO je jen pŚechodnou z§leģitost² (po uplynut² 2 aģ 12 let by 
jejich ļinnost mohl mobiln² oper§tor jednostrannŊ ukonļit), a to 
by se prom²tlo do z§jmu o vyuģ²v§n² sluģeb MVNO i do jejich 
cenové politiky. Domn²v§me se, ģe omezen² velkoobchodn² 
nab²dky jen na novŊ pŚidŊlovan® kmitoļty a dlouh® lhŢty pro 
uzavŚen² velkoobchodn²ch smluv jsou samy o sobŊ v²ce neģ 

Neakceptováno 
K problematice délky Závazku národního roamingu odkazujeme 
na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-157. Drģitel® pŚ²dŊlu v rámci 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚeb²rají závazek zveŚejnit referenļn² 
nabídku a jednat v dobr® v²Śe o uzavŚen² dohody o pŚ²stupu 
k vlastn² 4G s²ti po dobu 12 let ode dne pr§vn² moci pŚ²dŊlu. 
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dostateļnĨm omezen²m pro ļinnost MVNO v ĻR. Navrhujeme 
text Ăv d®lce minim§lnŊ 2 letñ nahradit textem Ăv délce 
minim§lnŊ 5 letñ a doplnit explicitnŊ, ģe Ăopakovan® ģ§dosti 
opr§vnŊnĨch z§jemcŢ jsou moģn®ñ. 

5-169 5.7.2 (9) Povinnost velkoobchodn² nab²dky se tĨk§ jen kmitoļtŢ nabytĨch 
v této aukci a s povinnĨm min. z§vazkem doby ¼ļinnosti smluv 
jen 2 roky. Vznik virtu§ln²ch oper§torŢ by vġak bylo ¼ļinn® 
pŚedevġ²m pŚi nasazen² v jiģ vybudovanĨch s²t²ch 
900/1800/2100 MHz, a to bez omezen² doby ¼ļinnosti. Kaģd§ z 
dvou podmínek tendru tak tento jinak vítaný nástroj prakticky 
znehodnocuje. 

Neakceptováno 
Tato problematika je pŚedmŊtem probíhající analĨzy trhu ļ. 8. 

5-170 5.7.2 (11) Nesouhlas²me se z§mŊrem ĻTĐ stanovit coby podm²nku 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚevzet² Z§vazku velkoobchodn² nab²dky 
(MVNO) na novŊ pŚidŊlovan§ p§sma spektra a povaģuje tuto 
podm²nku za nez§konnou. Uloģen² povinnosti pŚ²stupu mus² dle 
ustanoven² Ä 51 a Ä 84 Z§kona pŚedch§zet proveden² podrobn® 
analĨzy konkr®tn²ho relevantn²ho trhu a urļen² oper§tora s 
vĨznamnou trģn² silou, jemuģ pouze lze v r§mci Ś§dn®ho 
spr§vn²ho Ś²zen² uloģit povinnost pŚ²stupu coby krajn² prostŚedek 
n§pravy reaguj²c² na situaci, kdy relevantn² trh nen² efektivnŊ 
konkurenļn². Uloģen² povinnosti pŚevzet² Z§vazku 
velkoobchodn² nab²dky coby podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² by 
pŚedstavovalo zŚejm® obch§zen² z§vaznĨch procedur 
stanovenĨch v ustanoven²ch Ä 51 a Ä 84 Z§kona, ponŊvadģ k 
uloģen² povinnosti pŚ²stupu by doġlo bez pŚedchoz² detailn² 
analĨzy podm²nek konkurence na trhu, tedy bez vŊcn®ho 
opodstatnŊn², v rozporu se z§sadou proporcionality a t®ģ 
¼ļelem sledovanĨm Z§konem. Na zm²nŊn®m z§vŊru nic 
nemŊn² ani moģnost stanovit podm²nky pro ¼ļast ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen², popŚ²padŊ podm²nky ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ (srov. Ä 21 odst. 2 a Ä 22 odst. 2 p²sm. c) Z§kona). 
Zm²nŊn§ ustanovení mají pouze obecný a nekonkrétní 
charakter, moģnost uloģen² povinnosti pŚ²stupu nezmiŔuj² a 
nelze je rozumnŊ interpretovat coby zmocnŊn² pro ĻTĐ pro 
nerespektov§n² postupu pŚedpokl§dan®ho ustanoven²mi Ä 51 a 
§ 84 Zákona. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nek 5-
087, 5-089,  5-093, a 5-116. 

5-171 5.7.2 (11) Z rozhodovac² praxe Đstavn²ho soudu vyplĨv§, ģe samotn§ 
existence pravomoci správního orgánu nezbavuje správní orgán 
povinnosti tuto pravomoc vykonávat v souladu s principem 
proporcionality (srov. rozhodnut² Đstavn²ho soudu ĻR ļ. j. I. ÚS 

Neakceptováno 
Namítané rozhodnut² Đstavn²ho soudu ĻR ļ.j. I. ĐS 1835/2007 
z 18. 11. 2008 se týká aplikace principu proporcionality na 
prov§dŊn² daŔov® kontroly a s tím souvisejících omezení 
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1835/2007 z 18. 11. 2008). PŚestoģe m§ ĻTĐ dle Z§kona 
pravomoc urļit podm²nky pro ¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen², v 
ģ§dn®m pŚ²padŊ nen² opr§vnŊn ke sv®voln®mu stanoven² 
podmínek, které by ve vztahu k uchazeļŢm stanovily zcela 
nepŚimŊŚen® ļi diskriminaļn² povinnosti. Uloģen² povinnosti 
MVNO pŚitom lze povaģovat za velmi vĨraznĨ z§sah do pr§vn² a 
ekonomick® sf®ry pŚ²sluġn®ho oper§tora a nelze tud²ģ k nŊmu 
pŚistoupit, aniģ by bylo doloģeno, ģe takový zásah je nezbytný a 
proporcionální ve vztahu k z§konem pŚedv²dan®mu ¼ļelu 
ukl§d§n² podm²nek, zejm®na zajiġtŊn² ¼ļeln®ho vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ. 

svobod (povinnost minimalizovat z§sahy tak, aby se postup vŢļi 
jednotlivci nestal nepŚimŊŚenĨm).  
 
V pŚ²padŊ pŚedmŊtn®ho vĨbŊrov®ho Ś²zen² se vġak nejedn§ o 
uloģen² povinnosti, ale o dobrovolnŊ pŚevzatĨ z§vazek, k jehoģ 
pŚevzet² subjekt nen² povinen (v tomto ohledu odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-087). 
 
Zahrnutí Závazku velkoobchodní nabídky do podmínek 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² je pŚimŊŚen® zejména s ohledem na cíle 
vĨbŊrov®ho Ś²zen², mezi kter® patŚ² podpora hospod§Śsk® 
soutŊģe. Z§vazek velkoobchodn² nab²dky k dosaģen² tohoto c²le 
vĨznamnŊ pŚisp²v§. Pokud si nŊkterĨ Ģadatel vyhodnot² tento 
z§vazek jako ovlivŔuj²c² hodnotu r§diovĨch kmitoļtŢ, kter® jsou 
pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², m§ moģnost tento svŢj 
z§vŊr zohlednit ve vĨġi svĨch Nab²dek. Z§vazek tak na Ģadatele 
nemŢģe m²t ģ§dnĨ vĨznamnĨ negativn² dopad.  
 
K principu nediskriminace odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-101. 

5-172 5.7.2 (11) V n§vrhu Vyhl§ġen² se uv§d² (i) ģe cena mus² bĨt ĂpŚimŊŚen§ñ 
rozsahu a povaze sluģeb a vynaloģenĨm n§kladŢm; (ii) ģe cena 
m§ umoģnit ziskov® podnik§n² stejnŊ efektivn²mu oper§torovi a 
koneļnŊ (iii) ģe cena nesm² tvoŚit pŚek§ģku rozvoje konkurence. 
Text Z§vazkŢ vych§z² z nepsan®ho pŚedpokladu, ģe trh 
velkoobchodn²ch sluģeb, kter® jsou pŚedmŊtem Prohl§ġen², 
nebude efektivnŊ konkurenļn², a to z§sadn²m zpŢsobem. 
Ģadateli se proto ukl§daj² v§gnŊ popsan® povinnosti 
srovnatelné s nejpŚ²snŊjġ²mi opatŚen²mi, kter® by mohly bĨt 
uloģeny formou n§pravnĨch opatŚen² souvisej²c²ch s regulac² 
cen na neefektivnŊ konkurenļn²m trhu. Vzhledem k navrģenĨm 
podm²nk§m vĨbŊrov®ho Ś²zen² je zŚejm®, ģe v tomto pŚ²padŊ by 
na velkoobchodn²m trhu existoval vŊtġ² poļet subjektŢ na stranŊ 
nab²dky, zpoļ§tku se shodnĨm postaven²m na trhu. Ģadatel®, 
pokud by jim byla daná povinnost poskytovat velkoobchodní 
pŚ²stup uloģena (domn²v§me se vġak, ģe by nemŊla bĨt 
uloģena), budou mezi sebou nepochybnŊ soutŊģit o pŚ²padn® 
vĨnosy z t®to velkoobchodn² sluģby. Proto je pŚedpoklad týkající 
se nedostateļn®ho konkurenļn²ho prostŚed² neodŢvodnŊnĨ a 
poģadavky nepŚimŊŚen® samotn®mu ¼ļelu Z§vazkŢ. 

Neakceptováno 
V otázce specifikace ceny odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 5-107. 
 
Ve vŊci poģadavku na analýzu trhu odkazujeme na vypoŚádání 
pŚipom²nky 5-089. 
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5-173 5.7.2 (11) Povinnost Ģadatele informovat o ģ§dosti Z§jemce (o 
velkoobchodn² sluģbu) ĻTĐ se jev² jako administrativn² z§tŊģ, 
nav²c nevyrovnan§ a uvalen§ pouze na Ģadatele (o svĨch 
kroc²ch by mŊl informovat ĻTĐ zejm®na Z§jemce). Povinnost 
Ģadatele jedenkr§t mŊs²ļnŊ p²semnŊ informovat ĻTĐ o 
prŢbŊhu jedn§n² ï bezprecedentn² zpŢsob informaļn² 
povinnosti - ĻTĐ by si mŊl vyģ§dat informace v pŚ²padŊ 
odŢvodnŊn® potŚeby na z§kladŊ ustanoven² Z§kona. Ani zde 
nen² dŢvod, aby informaļn² povinnosti byly jednostrannŊ 
uloģeny pouze Ģadateli. Kompletn² n§vrh smlouvy ze strany 
Ģadatele do 3 mŊs²cŢ po zah§jen² jedn§n² se Z§jemcem ï 
nere§lnĨ poģadavek vzhledem k technick® a organizaļn² 
n§roļnosti zah§jen² poskytov§n² tŊchto velkoobchodn²ch 
sluģeb. 

Neakceptováno 
Závazky Ģadatele vyplývající z ļl. 5.7.2 Vyhl§ġen² konkr®tnŊ 
pak z§vazek informovat o zah§jen² a prŢbŊhu jedn§n² jsou dle 
n§zoru ĐŚadu pŚimŊŚen® vzhledem k c²lŢm, kter® jsou t²mto 
ustanoven²m sledov§ny. Bez plnŊn² tŊchto z§vazkŢ by ĐŚad 
nemohl ¼ļinnŊ monitorovat plnŊn² dalġ²ch závazkŢ Ģadatele, 
napŚ. jednat v dobr® v²Śe o uzavŚen² dohody. ĐŚad nevyluļuje, 
ģe za urļitĨch okolnost² poģ§d§ o informace i Z§jemce. 

5-174 5.7.2 (11) Institut Prohl§ġen² nerespektuje z§sady, na z§kladŊ kterĨch se 
jednotliv§ opatŚen² regulace ex-ante aplikují: (i) závazky jsou 
ukl§d§ny dle technologie a kmitoļtovĨch p§sem, nikoliv dle 
sluģeb na pŚ²sluġn®m trhu - poruġen² z§sady technologick® 
neutrality; (ii) chyb² analĨza dopadŢ jednotlivĨch podm²nek a 
pŚedj²m§ se vĨraznŊ neefektivnŊ konkurenļn² trh; (iii) jsou 
ukl§d§ny v§gnŊ formulovan® a nepŚimŊŚen® povinnosti - 
z§vazek nijak neomezovat kvalitu, umoģnit Z§jemci poskytovat 
Ăsluģby s pŚidanou hodnotouñ, umoģnit Ărovn® soutŊģn² 
podm²nky pro inovativn² sluģbyñ, umoģnit pŚ²stup Ăbez ohledu na 
¼ļel a rozsah sluģebñ ï toto vede opŊt k vĨrazn® pr§vn² 
nejistotŊ Ģadatele. Takov§to formulace vyvol§v§ napŚ. riziko 
ohroģen² kapacity s²tŊ nabyvatele kmitoļtŢ, kterĨ bude povinnŊ 
poskytovat n§rodn² roaming (viz pŚ²pad spoleļnost² Free a 
Orange ve Francii). 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Zásada technologické neutrality v praxi znamen§, ģe regul§tor 
m§ m²t stejnĨ pŚ²stup k technologi²m zajiġŠuj²c²m totoģnou ļi 
obdobnou sluģbu. Prohl§ġen² o Závazku velkoobchodní nabídky 
neodkazují na ģ§dn® konkr®tn² technologie. Prohl§ġen® o 
Závazku národního roamingu pak budou upravena tak, aby 
neodkazovala na ģ§dn® specifick® technologie. 
 
OhlednŊ n§mitky chybŊj²c² analĨzy trhu odkazujeme na 
vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-089. 
 
Závazky nijak neomezovat kvalitu, umoģnit Zájemci poskytovat 
Ăsluģby s pŚidanou hodnotouñ, umoģnit Ărovn® soutŊģn² 
podm²nky pro inovativn² sluģbyñ, umoģnit pŚ²stup Ăbez ohledu na 
¼ļel a rozsah sluģebñ, budou vykládány v souladu s jejich 
gramatickým významem. 
  
Objektivní kapacitní omezení, která by plnŊn² z§vazkŢ br§nila, 
jsou v textu Vyhl§ġen² jiģ zohlednŊna. 

5-175 5.7.2 (11) Zast§v§me n§zor, ģe povinnost velkoobchodn² nab²dky (MVNO) 
podle kap. 5.7.2 n§vrhu Vyhl§ġen² by nemŊla bĨt v ģ§dn®m 
pŚ²padŊ uloģena prostŚednictv²m aukce a tud²ģ by ĻTĐ mŊl 
ponechat tuto z§leģitost ļistŊ na trģn²ch mechanismech resp. k 
pŚ²padnĨm regulaļn²m z§sahŢm by mohl pŚistoupit jen s 
ohledem na vĨsledky analĨz relevantn²ch trhŢ mimo r§mec 
Vyhl§ġen². 

Neakceptováno 
Z§vazek velkoobchodn² nab²dky dle n§zoru ĐŚadu pŚisp²v§ ke 
splnŊn² c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen², zejm®na c²le podpory 
hospod§Śsk® soutŊģe.  
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5-176 5.7.2 (12) Jako subjekt potenci§lnŊ povinnĨ pŚijmout Z§vazek 
velkoobchodn² nab²dky, bychom se r§di ujistili, ģe na potenci§ln² 
MVNO budou moci bĨt kladeny obdobn® kvalifikaļn² poģadavky 
jako na samotn® Ģadatele ve VĨbŊrov®m Ś²zen², vļetnŊ 
poģadavku transparentn² vlastnick® struktury aģ do ¼rovnŊ 
skuteļnĨch vlastn²kŢ, o kter® navrhujeme kvalifikaļn² 
poģadavky VĨbŊrov®ho Ś²zen² rozġ²Śit, a ekonomick® stability 
eventuálního velkoobchodního partnera. 

Neakceptováno 
Vzhledem k tomu, ģe opr§vnŊnĨm z§jemcŢm o velkoobchodn² 
nabídky nejsou v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² pŚidŊlov§ny r§diov® 
kmitoļty, nestanov² ĐŚad v podm²nk§ch vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
omezující podmínky pro jejich vlastnickou strukturu.  
 

5-177 5.7.2 (14) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

5-178 5.7.2 (15) OtevŚen² s²t² provozovanĨch na kmitoļtech z²skanĨch v tomto 
VĨbŊrov®m Ś²zen² pro MVNO je tŚeba povaģovat v prv® ŚadŊ za 
obchodn² a investiļn² riziko vŢļi nov®mu s²Šov®mu oper§torovi. 
NovĨ oper§tor bude m²t pŚedevġ²m povinnost splnit podm²nky 
pokryt², tj. vybudovat s²Š, coģ bude vyģadovat n§slednŊ 
generov§n² vĨnosŢ a zisku na pokryt² n§kladŢ. Souļasn® 
otevŚen² MVNO trhu tak zcela jistŊ omez² z§jem investorŢ o 
kmitoļty a vĨstavbu nov® s²tŊ. I pŚesto je moģn®, ģe tento 
oper§tor s§m bude m²t z§jem o uzavŚen² smluv s MVNO, to by 
se vġak prim§rnŊ odehr§valo na z§kladŊ obchodn²ch jedn§n², 
bez naŚ²zen² minim§ln²ch obsahovĨch n§leģitost² smlouvy, resp. 
Referenļn² nab²dky. PŚ²padnĨ z§jem nov®ho oper§tora hostit ve 
sv® s²ti MVNO ale nic nemŊn² na tom, ģe nab²dka Ănucen®hoñ 
MVNO ze strany st§vaj²c²ch oper§torŢ mŢģe bĨt pro MVNO 
obchodnŊ zaj²mavŊjġ². Nav²c uloģen² povinnosti MVNO je 
indikac², ģe ĐŚad pŚedem trh sluģeb, kterĨ s²tŊ provozovan® na 
kmitoļtech z²skanĨch v tomto VĨbŊrov®m Ś²zen², povaģuje za 
soutŊģnŊ dysfunkļn². Tento pŚedpoklad vġak nen² splnŊn, ani o 
nŊm ĐŚad nikde nespekuluje. Navrhujeme povinnost 
velkoobchodní nabídky zcela vypustit. 

Neakceptováno 
Závazek velkoobchodní nabídky podporuje hospod§Śskou 
soutŊģ na trz²ch sluģeb poskytovanĨch na radiovĨch kmitoļtech, 
kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². Z§vazek nijak 
nebr§n² komerļn²m dohod§m o poskytov§n² velkoobchodních 
sluģeb mezi operátory.  
 
Z§vazek z§roveŔ zohledŔuje deklarovanou obavu st§vaj²c²ch 
oper§torŢ, ģe pokud by nez²skali pŚ²stup ke kmitoļtŢm, kter® 
jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², ohrozilo by to 
kontinuitu jejich podnik§n². ĐŚad proto zajiġŠuje, ģe pokud by 
stávající oper§toŚi povaģovali podm²nky vĨbŊrov®ho Ś²zen² za 
nepŚijateln® nebo pokud by spektrum v tomto vĨbŊrov®m Ś²zen² 
nez²skali, mŊli by k nŊmu pŚ²stup buŅ na úrovni s²t² na z§kladŊ 
Závazku národního roamingu, nebo na úrovni sluģeb na 
z§kladŊ Závazku velkoobchodní nabídky pŚevzat®ho ¼spŊġnĨmi 
Ģadateli. 

5-179 5.7.2 (15) Pokud by ĐŚad nepŚistoupil k vypuġtŊn² cel® povinnosti 
velkoobchodní nabídky, je nutné provést následující úpravy 
textu: (a) Rozd²l mezi rŢznĨmi typy MVNO nen² v mnoģstv² 
sluģeb, kter® budou poskytovat, ale v rozsahu infrastruktury, 
kterou vlastn². ĐroveŔ sd²len² syst®mŢ p§teŚn² s²tŊ hostitelsk®ho 
oper§tora z§roveŔ urļuje komplexnost implementace, ¼roveŔ 
n§kladŢ a d®lku implementace. Konkr®tn² typ MVNO by tak mŊl 
bĨt pŚedmŊtem pouze komerļn²ho jedn§n² mezi dotļenĨmi 
subjekty, po hostiteli je moģn® poģadovat nediskriminaci, tj. 
pŚ²stup ke vġem vlastn²m velkoobchodn²m sluģb§m, kter® slouģ² 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Text Vyhl§ġen² bude doplnŊn v následujícím smyslu:  
V pŚ²padŊ, ģe ģ§dost Opr§vnŊn®ho z§jemce o n§rodn² roaming, 
pŚ²padnŊ z§jemce o velkoobchodn² nab²dku, nebude obsahovat 
vġechny n§leģitosti poģadovan® v referenļn² nab²dce, vyzve 
subjekt povinný ze Závazku národního roamingu 
(velkoobchodní nabídky) k doplnŊn² ģ§dosti. V takov®m pŚ²padŊ  
se 3 mŊs²ļn² lhŢta pŚeruġuje okamģikem doruļen² vĨzvy 
Opr§vnŊn®mu z§jemci a jej² bŊh pokraļuje od okamģiku 
doruļen² doplnŊn® ģ§dosti.  
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k poskytov§n² jeho vlastn²ch sluģeb koncovĨm z§kazn²kŢm. (b) 
Vzhledem k tomu, ģe povinnost n§rodn²ho roamingu a MVNO je 
v prostŚed² Ļesk® republiky zcela nov§, a zejm®na pokud jde o 
MVNO, jde o vysoce komplexn² problematiku, povaģujeme lhŢtu 
3 mŊs²cŢ pro vypracov§n² n§vrhu smlouvy za nepŚimŊŚenou. I v 
pŚ²padŊ Śeġen² sporu o propojen², kde velkoobchodn² nab²dka u 
hlavních hr§ļŢ existuje Śadu let a nen² tedy v z§sadŊ prostor pro 
dlouhodobŊjġ² potŚebu vyjasŔovat vz§jemn§ stanoviska, je lhŢta 
k dosaģen² shody na smlouvŊ stanovena na 2 mŊs²ce. 
Navrhujeme tuto lhŢtu prodlouģit na 6 mŊs²cŢ. 

5-180 5.7.2 (21) Navrhujeme rozġ²Śit doļasnŊ moģnĨ rozsah poskytovaných 
sluģeb ze strany z§jemce o odpov²daj²c² sluģby poskytovan® v 
p§smu 2100 MHz, pokud se danĨ Ģadatel, s povinnost² 
Z§vazku velkoobchodn² nab²dky, rozhodne vyuģ²t moģnosti 
doļasn®ho zapoļ²t§v§n² sluģeb poskytovanĨch v s²ti v p§smu 
2100 MHz do plnŊn² rozvojovĨch krit®ri², dle bodu 5.3.1. 
DŢvodem vyuģit² moģnosti zapoļ²t§v§n² ze strany oper§tora, 
provozuj²c²ho s²Š s vyuģit²m kmitoļtŢ v p§smu 2100 MHz, je 
doļasn® pŚizpŢsoben², resp. odloģen² pl§nu rozvoje novĨch s²t² 
4G v m²stech, kde lze vyuģ²t vyhovuj²c² sluģby poskytovan® v 
p§smu 2100 MHz. Pokud zapoļ²t§vaj²c² oper§tor nab²dne v 
r§mci Z§vazku velkoobchodn² nab²dky pouze sluģby 4G, 
poskytovan® s vyuģit²m kmitoļtŢ z²skanĨch v aukci, je re§ln®, 
ģe tato nab²dka bude nedostupn§ nebo omezenŊ dostupná 
pr§vŊ v oblastech s dostateļnĨm pokryt²m s²tŊ 2100 MHz, v 
r§mci kterĨch bylo zapoļ²t§v§n² uplatnŊno. Toto omezen² 
naopak nebude platit pro nab²dku zapoļ²t§vaj²c²ho oper§tora na 
podŚazen®m maloobchodn²m trhu. Naġ²m n§vrhem je povinn® 
zaŚazen² odpov²daj²c²ch sluģeb v s²t² 2100 MHz po dobu 
zapoļ²t§v§n². 

Neakceptováno 
Závazek velkoobchodní nabídky se vztahuje pouze na s²tŊ a 
sluģby poskytovan® na r§diovĨch kmitoļtech, kter® jsou 
pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². Rozġ²Śen² závazku ĐŚad 
nepovaģuje za adekv§tní c²lŢm vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

5-181 5.7.2 (21) Navrhujeme ļasovŊ neomezovat Z§vazek velkoobchodn² 
nab²dky. SouļasnĨ n§vrh, omezuj²c² Z§vazek velkoobchodn² 
nab²dky na dobu 12 let, je opŊt zaloģen na pŚedpokladu, ģe 
následná spolupráce mezi zájemcem a poskytovatelem bude 
pokraļovat na z§kladŊ komerļn² dohody. S ohledem na 
dosavadn² negativn² zkuġenosti s komerļn²mi dohodami na 
velkoobchodn²m mobiln²m trhu dle naġeho n§zoru je toto 
ļasov® omezen² nepŚimŊŚen®, vzhledem k predikovateln®mu 
chování mobilních operátorŢ, zejm®na v pŚ²padŊ, kdy ke vstupu 
nov®ho hr§ļe na trh nedojde. Existence t®to povinnosti nav²c 

Neakceptováno 
LhŢtu Závazku velkoobchodní nabídky ĐŚad stanovil s ohledem 
na z§sadu pŚimŊŚenosti tak, aby Z§vazky nebyly pro Ģadatele 
pŚ²liġ zatŊģuj²c² a z§roveŔ aby poskytly dostateļnou m²ru 
pŚedv²datelnosti pŚ²padnĨm Opr§vnŊnĨm z§jemcŢm z tŊchto 
Z§vazkŢ. 
K pŚipom²nk§m, kter® nam²taj² nedostatek pr§vn² jistoty po 
skonļen² závazku, ĐŚad uv§d², ģe pokud by po skonļen² 
z§vazku doġlo k selh§n² trģn²ch mechanismŢ, bude ĐŚad nebo 
jin® org§ny dohledu nad dodrģov§n²m pravidel ochrany 
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preferovanĨm komerļn²m dohod§m nebr§n², pouze zajiġŠuje 
dostupnost nab²dky v pŚ²padŊ jejich absence. 

hospod§Śsk® soutŊģe moci uplatnit standardn² n§stroje regulace 
nebo represe. 

5-182 5.7.3 (6) Povinnost zveŚejnŊn² Referenļn² nab²dky pro splnŊn² Z§vazku 
národního roamingu musí být omezena pouze na situaci, kdy z 
aukce vzejde Opr§vnŊnĨ ģadatel o n§rodn² roaming. Pokud 
Opr§vnŊnĨ ģadatel z aukce nevzejde, je nesmysln® ukl§dat 
danou povinnost. 

Neakceptováno 
Závazek národního roamingu by se v pŚ²padŊ, ģe z tohoto 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² nevzejde Opr§vnŊnĨ zájemce o národní 
roaming, mohl vztahovat na zájemce, kteŚ² pŚ²padnŊ získají 
r§diov® kmitoļty, kter® jsou pŚedmŊtem tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen², pozdŊji, napŚ²klad na z§kladŊ nov®ho vĨbŊrov®ho Ś²zen². 
K t®to problematice d§le odkazujeme na definici Opr§vnŊnĨch 
subjektu v r§mci vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-129. 

5-183 5.7.3 (6) Povinnost poskytnut² p²semn® informace o obdrģen² ģ§dosti o 
národní roaming nebo velkoobchodn² nab²dku podle ļl. 5.7 vģdy 
do 10 dnŢ od obdrģen² ģ§dosti, stejnŊ jako n§slednŊ p²semnŊ 
informovat o prŢbŊhu jedn§n² ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad 
nejm®nŊ jednou za mŊs²c, se zd§ bĨt nepŚimŊŚen§. 
Doporuļujeme lhŢtu 10 dnŢ prodlouģit na 15 s t²m, ģe písemná 
informace bude poskytnuta pouze o ģadateli, kterĨ splnil 
minim§ln² poģadavky ģ§dosti ve smyslu vyhl§ġky ļ. 158/2005 
Sb., kterou se stanov² minim§ln² n§leģitosti n§vrhu smlouvy o 
pŚ²stupu nebo o propojen² veŚejnĨch komunikaļn²ch s²t². Text na 
str. 37 v ļl§nku 5.7.3 by znŊl n§sledovnŊ: ĂĢadatel®, kteŚ² budou 
poģ§d§ni o poskytnut² n§rodn²ho roamingu nebo velkoobchodn² 
nab²dky podle t®to kapitoly 5.7 se zavazuj² informovat ĐŚad 
p²semnŊ o kaģd® ģ§dosti o poskytnut² n§rodn²ho roamingu 
nebo velkoobchodní nab²dky, kterou obdrģ² od Opr§vnŊn®ho 
zájemce o národní roaming nebo zájemce, a o základních 
parametrech kaģd® ģ§dosti, a to do 15 pracovn²ch dnŢ ode dne 
obdrģen² pŚ²sluġn® ģ§dosti, kter§ splŔuje minim§ln² poģadavky 
ģ§dosti ve smyslu vyhl§ġky ļ. 158/2005 Sb., kterou se stanoví 
minim§ln² n§leģitosti n§vrhu smlouvy o pŚ²stupu nebo o 
propojen² veŚejnĨch komunikaļn²ch s²t².ñ 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
Tyto závazky vztaģen® k podávání informací umoģn² ÚŚadu 
monitorovat plnŊn² podm²nek pŚ²dŊlu. K této problematice 
odkazujeme rovnŊģ na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 5-173. 
 
Prodlouģen² lhŢty na 15 dnŢ bude zohlednŊno v textu 
Vyhl§ġen². 

5-184 5.7.3 (12) PŚ²padnĨ novĨ oper§tor bude muset budovat veġkerou s²Šovou i 
provozní infrastrukturu nutnou ke svému podnikání od 
samotn®ho poļ§tku, pŚiļemģ bude moci tento proces vzhledem 
k pŚetrv§vaj²c² nejistotŊ ohlednŊ vĨsledku Aukce zah§jit aģ v 
den pr§vn² moci rozhodnut² o pŚ²dŊlu frekvenc². S uv§ģen²m 
tohoto faktu nemŢģe ĻTĐ po pŚ²padn®m nov®m oper§torovi 
poģadovat uveŚejnŊn² referenļn² nab²dky pro splnŊn² Z§vazku 
velkoobchodn² nab²dky do ġesti mŊs²cŢ od pr§vn² moci pŚ²dŊlu. 
Pro pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora by to pŚenesenŊ znamenalo 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
ĐŚad prodlouģ² lhŢtu pro zveŚejnŊn² referenļn²ch nab²dek u 4G 
sluģeb, kter® budou pravdŊpodobnŊ dostupn® pozdŊji neģ 
v prŢbŊhu 6 mŊs²cŢ od právní moci pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ. 
Zaļ§tek t®to lhŢty ĐŚad stanov² na okamģik zah§jen² 
komerļn²ho provozov§n² sluģeb na pŚidŊlenĨch r§diovĨch 
kmitoļtech. Toto bude zohlednŊno i ve lhŢt§ch pro zveŚejnŊn² 
referenļn² nab²dky na n§rodn² roaming. LhŢty pro zveŚejnŊn² 
referenļn²ch nab²dek budou tedy n§sleduj²c²: 
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povinnost uveŚejnit referenļn² nab²dku jen ġest mŊs²cŢ od 
zah§jen² pŚ²pravy budov§n² vlastn² s²tŊ a t®ģ pravdŊpodobnŊ 
jeġtŊ pŚed zah§jen²m poskytov§n² vlastn²ch komerļn²ch sluģeb 
koncovĨm z§kazn²kŢm. PodotĨk§me, ģe v tomto okamģiku 
pŚ²padnĨ novĨ oper§tor nebude zn§t n§klady vlastn²ho 
budouc²ho provozu, coģ m§ bĨt dle ĻTĐ jeden ze z§kladn²ch 
vstupŢ pro determinaci pŚimŊŚen® ceny za umoģnŊn² 
velkoobchodn²ho pŚ²stupu ke sv® s²ti. Vzhledem k vĨġi nejistoty 
spojen® s odhadem n§kladŢ vlastn²ho budouc²ho provozu 
nebude moģn® zveŚejnit referenļn² nab²dku ani na z§kladŊ 
rozumnĨch pŚedpokladŢ pro tyto nezn§m® parametry. Proto 
poģadujeme, aby na pŚ²padn®ho nov®ho oper§tora nebyla 
kladena tato povinnost, kterou i pŚes veġkerou snahu nebude 
moci splnit. ĻTĐ by mŊl lhŢtu pro zveŚejnŊn² referenļn²ch 
nab²dek diferencovat pro st§vaj²c² MNO a pŚ²padn®ho nov®ho 
oper§tora, kde s pŚihl®dnut²m k ļasu nutn®mu pro budov§n² 
vlastn² provozn² organizace a k maxim§ln² moģn® rychlosti 
vĨstavby nov® s²tŊ by povinnost zveŚejnit referenļn² nab²dku 
pŚ²padnĨm novĨm oper§torem mŊla bĨt odloģena minim§lnŊ o 
tŚi roky oproti lhŢtŊ pro pŚedloģen² referenļních nabídek 
stávajícími MNO. 

 
- národní roaming prostŚednictv²m pŚ²stupu k veŚejn® 
komunikaļn² s²ti provozovan® s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmech 900, 1800 a 2100 MHz,  na nichģ Ģadatel 
poskytuje veŚejnŊ dostupn® 2G sluģby a 3G sluģby ï 6 
mŊs²cŢ od data pr§vn² moci pŚ²dŊlu, 
 

- národní roaming prostŚednictv²m pŚ²stupu k veŚejn® 
komunikaļn² s²ti provozovan® s vyuģit²m r§diovĨch kmitoļtŢ 
v pásmech 800,1800 a 2600 MHz, na nichģ Ģadatel 
poskytuje veŚejnŊ dostupn® 4G sluģby  ï 6 mŊs²cŢ od 
zah§jen² komerļn²ho provozu, a 
 

- velkoobchodní nabídka - 6 mŊs²cŢ od zah§jen² komerļn²ho 
provozu. 

5-185 5.7.3 (14) K tomuto bodu byla zasl§na pŚipom²nka oznaļen§ jako 
obchodní tajemství. 

 

5-186 5.8 (11) Navrhujeme eliminovat moģnost spekulace s draģenĨmi 
kmitoļty resp. n§slednŊ udŊlenĨmi kmitoļtovĨmi pŚ²dŊly dle 
vĨsledkŢ aukce. Vġem nabyvatelŢm kmitoļtŢ by mŊla bĨt 
uloģena povinnost provozov§n² vlastn² s²tŊ na udŊlenĨch 
kmitoļtech po urļit® ļasov® obdob² resp. z§kaz 
pŚedprodeje/pŚevodu kmitoļtov®ho pŚ²dŊlu z²skan®ho na 
z§kladŊ vĨsledkŢ aukce, kter® bude pŚevyġovat dobu, na n²ģ by 
eventu§lnŊ byla uloģena povinnost n§rodn²ho roamingu. V 
pŚ²padŊ, ģe by ĻTĐ podporoval zkr§cen² doby z§vazku 
poskytnutí národního roamingu na 3- 4 roky, jak navrhujeme, 
pak by z§kaz pŚedprodeje kmitoļtŢ nabytĨch v aukci mŊl platit 
na dobu 5 let, pŚiļemģ pŚevod v r§mci koncernu by mŊl bĨt 
umoģnŊn. 

Neakceptováno 
Z§konn§ ustanoven² dostateļnŊ upravuj² podm²nky pŚevodu 
pŚ²dŊlu r§diovĨch kmitoļtŢ a ĐŚad nepovaģuje za dŢvodn® se 
od z§konn®ho reģimu odchylovat.   
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6-001 6.1 (12) Telekomunikaļn² sektor podl®h§ pŚ²sn® regulaci a je specifickĨ 
¼zkou interakc² s veŚejnĨm sektorem zastoupenĨm nez§vislĨm 
regul§torem. ProstŚednictv²m s²t² elektronickĨch komunikací 
jsou mnohdy pŚen§ġeny dŢvŊrn® informace. Proto povaģujeme 
za vhodn® rozġ²Śit Kvalifikaļn² pŚedpoklady o transparentnost 
vlastnick® struktury aģ do ¼rovnŊ skuteļnĨch vlastn²kŢ 
(Ăbeneficial ownersñ). 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude v tomto smyslu pro odstranŊn² 
pochybnost² upŚesnŊn. De-minimis hranice 10% pod²lu zŢstane 
zachována. 
 
Text bodu 6.2.2. p²smeno c) Vyhl§ġen², bude nahrazen 
n§sleduj²c²m textem: ĂépŚehledn® grafick® zn§zornŊn² 
podnikatelsk®ho seskupen², jehoģ je Ģadatel ļlenem, a uvedení 
ovl§daj²c²ch osob a vĨġe jednotlivĨch pod²lŢ (¼ļast²) vġech 
ļlenŢ podnikatelsk®ho seskupení v Ģadateli pŚevyġuj²c²ch 10 %, 
bez ohledu na to zda je podíl v Ģadateli drģen pŚ²mo nebo 
nepŚ²mo. Pokud je podíl v Ģadateli pŚ²mo nebo nepŚ²mo drģen i 
prostŚednictv²m jednoho ļi v²ce trustŢ (svŊŚenskĨch fondŢ) nebo 
jin®ho obdobn®ho konstruktu ciz²ho pr§vn²ho Ś§du (napŚ. 
nadace), pak se tato drģba ļi vlastnictv² zapoļ²t§v§ do vĨġe 
uveden® 10% hranice, a Ģadatel uvede nejen ¼daje o osobŊ 
svŊŚensk®ho spr§vce (trustee), ale pŚedevġ²m informaci o 
osobŊ ļi osob§ch, v jejichģ prospŊch byl daný trust vytvoŚen, 
respektive jimģ má být z trustu plnŊno (tzv. Ătrust beneficiaryñ), a 
kter® i prostŚednictv²m takov®ho Ătrust beneficiaryñ pŚ²mo ļi 
nepŚ²mo drģ²/maj² pod²l v Ģadateli pŚevyġuj²c² v souhrnu 10% 
hranici. Tyto osoby jsou povaģov§ny za ļleny podnikatelsk®ho 
seskupen², jehoģ je Ģadatel ļlenem. Pokud je v majetkové 
struktuŚe Ģadatele nebo spoleļnosti drģ²c² v Ģadateli pod²l 
pŚevyġuj²c² 10% hranici spoleļnost kotovan§ na burze, uvede 
Ģadatel o pod²lech v t®to spoleļnosti posledn² dostupn® ¼daje, 
napŚ. z poslední valné hromady, nebo zprávy podávané na 
burzu. D§le Ģadatel pŚedloģ² 
ļestn® prohl§ġen², ģe materiál poskytnutý podle tohoto 
odstavce odpovídá skuteļnosti;ñ 

6-002 6.1.1 (11) N§vrh pŚedpokl§d§, ģe pokud Ģadatel nedoloģ² splnŊn² 
podm²nek ¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen² nejpozdŊji ve lhŢtŊ pro 
pod§v§n² Ģ§dosti, bude ĻTĐ podle okolnost² vyzv§n k 
odstranŊn² zjiġtŊnĨch nedostatkŢ nebo vyŚazen z dalġ² ¼ļasti na 
vĨbŊrov®m Ś²zen². Takov§to vágní formulace neobsahuje 
z§kladn² krit®ria, podle kterĨch bude ĻTĐ buŅ vyzĨvat k 
odstranŊn² nedostatkŢ, nebo vyŚazovat z ¼ļasti. Nutno upŚesnit 
podrobn® podm²nky, uchazeļ by mŊl m²t pr§vo na odstranŊn² 

Akceptováno 
PŚipom²nce vyhovujeme a text Vyhl§ġen², bod 6.1.1. bude 
upraven tak, ģe: ĂĢadatel, kterĨ nedoloģ² splnŊn² podm²nek 
¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen² nejpozdŊji ve lhŢtŊ pro pod§v§n² 
Ģ§dost² nebo tyto podm²nky pŚestane v prŢbŊhu vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² splŔovat, bude ĐŚadem vyzv§n k odstranŊn² zjiġtŊnĨch 
nedostatkŢ a pokud nedojde k odstranŊn² nedostatkŢ 
v pŚimŊŚen® lhŢtŊ stanoven® ĐŚadem, bude vyŚazen z dalġ² 
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nedostatkŢ Ģ§dosti v pŚimŊŚen® lhŢtŊ. ¼ļasti na vĨbŊrov®m Ś²zen².ñ 

6-003 6.1.3 (5) Vzhledem k mimoŚ§dn® strategick® hodnotŊ ġirokop§smovĨch 
frekvenc² pro dalġ² rozvoj ekonomiky a spoleļensk®ho ģivota 
Ļesk® republiky by ¼ļast v soutŊģi o frekvence mŊla bĨt 
limitov§na na jiģ st§tem potvrzen®, tedy licencovan® 
provozovatele vys²lac²ch celoploġnĨch s²t² v Ļesk® republice 
nebo v jinĨch zem²ch. Zcela otevŚený tendr by znamenal 
pŚipuġtŊn² ļistŊ spekulativn² ¼ļasti, kter§ by mohla v®st k 
odd§len² skuteļn®ho vyuģit² frekvenc² a ļek§n² na jejich 
pŚeprodej dalġ²mu provozovateli, nejvĨhodnŊjġ²mu z hlediska 
zisku spekulativn²ho draģitele. 

Neakceptováno 
ĐŚad se domn²v§, ģe otevŚen® vĨbŊrov® Ś²zen² nejl®pe povede 
ke splnŊn² deklarovanĨch c²lŢ vĨbŊrov®ho Ś²zen². 

6-004 6.2.1 (11) N§vrh obsahuje poģadavek, aby Ģadatel k Ģ§dosti pŚipojil tak® 
zpr§vu obsahuj²c² pŚehlednĨ seznam informac², kter® maj² bĨt z 
nahl²ģen² do spisu vylouļeny podle Ä 21 odst. 7 Z§kona, 
pŚiļemģ se uv§d², ģe ĻTĐ nen² v§z§n t²mto vymezen²m 
informací. Zákon ani obchodní zákoník v ustanovení o 
obchodn²m tajemstv² neumoģŔuje ĻTĐ, aby s§m rozhodoval o 
tom, jak® informace povaģuje za takov®, jejichģ vyzrazení by 
mohlo zpŢsobit ohroģen² opr§vnŊnĨch z§jmŢ ģadatele. Takov® 
pr§vo n§leģ² vĨhradnŊ Ģadateli. 

Neakceptováno 
Obchodní tajemství je upraveno v ustanovení § 17 Obchodního 
zákoníku jako: Ăskuteļnosti é související s podnikem, které 
mají é hodnotu, nejsou v pŚ²sluġnĨch obchodn²ch kruz²ch 
bŊģnŊ dostupn®, maj² bĨt podle vŢle podnikatele utajeny 
a podnikatel odpovídajíc²m zpŢsobem jejich utajen² zajiġŠujeñ. 
 
Nahl²ģen² do spisu se Ś²d² ustanoven²m Ä 21 odst. 7 Z§kona a 
dále ustanoven²m Ä 38 Spr§vn²ho Ś§du a pro ģ§dosti o 
informace také z§konem ļ. 106/1999 Sb., o svobodném 
pŚ²stupu k informac²m, ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ. Podle 
ustanoven² Ä 21 odst. 7 Z§kona: Ăéjsou z pr§va nahl²ģet do 
spisu vylouļeny ty ļ§sti spisu, u nichģ by v dŢsledku nahl²ģen² 
mohlo doj²t k poġkozen² opr§vnŊnĨch z§jmŢ ģadatelŢ nebo by 
t²m mohlo doj²t k ohroģen² nebo zmaŚen² prŢbŊhu nebo 
výsledku výbŊrov®ho Ś²zen².ñ 
 
Podle judikatury v oblasti nahl²ģen² do spisu má správní orgán 
posuzovat, zda skuteļnosti oznaļen® jako obchodn²ho 
tajemství v daném pŚ²padŊ skuteļnŊ kumulativnŊ naplŔuj² 
pojmové znaky obchodního tajemství. V pŚ²padŊ omezen² 
moģnosti nahl²ģet do spisu je spr§vn² org§n povinen vypoŚ§dat 
se s dŢvody, kter® ho k jeho z§vŊru vedly. Nejvyġġ² spr§vn² 
soud v rozhodnut² ve vŊci 2 As 27/2007 uvedl: ĂNepostaļuje 
proto jen konstatace toho, ģe se v konkr®tn²m pŚ²padŊ 
o obchodní tajemství jedná, ale t®ģ to, ģe se spr§vn² org§n 
vyj§dŚ² k jednotlivĨm materi§ln²m pojmovĨm znakŢm 
obchodního tajemství a k jejich naplnŊn².ñ 
 

http://www.beck-online.cz/legalis/document-view.seam?type=html&documentId=nnptembqhfpwy6booz2wyzi&conversationId=1580938
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Ustanovení § 21 odst. 7 Zákona ĐŚad interpretuje v souladu s 
vĨġe uvedenou judikaturou jako opr§vnŊn² a z§roveŔ povinnost 
ĐŚadu posoudit po materi§ln² str§nce, zda ļ§sti spisu oznaļen® 
¼ļastn²ky Ś²zen² v tomto smyslu, splŔuj² znaky stanoven® v Ä 21 
odst. 7 Zákona a zda je tŚeba dan® ļ§sti spisu vylouļit z práva 
nahl²ģet ļi nikoliv. ĐŚad je tedy opr§vnŊn k posouzení obsahu 
spisu v materiálním smyslu (tedy zda je pŚ²tomno riziko 
poġkozen² opr§vnŊnĨch z§jmŢ ģadatelŢ ļi ohroģen² vĨbŊrov®ho 
Ś²zen²) a nikoliv pouze po formální stránce (zda ģadatel oznaļil 
materiály jako obchodní tajemství). 

6-005 6.3 (6) Nepovaģujeme za vhodnou podobu navrģen®ho povinného 
zajiġtŊn² z§vazku za zaplacen² ceny plnŊn² vyplĨvaj²c²ho z 
aukce. Aļkoliv je pŚedevġ²m ve st§tn² spr§vŊ dobrĨm a 
rozumnĨm standardem vļasn® pŚedloģen² bankovn² z§ruky v 
relevantn² vĨġi poskytnut® prvotŚ²dn² bankou za pŚ²padn® 
závazky subjektu (vyplĨvaj²c² z vĨbŊrov®ho Ś²zen², aukce, 
apod.), zde se zcela nestandardnŊ ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad 
pokouġ² o sloģen² de facto bez¼roļn® z§lohy (!) v 
pravdŊpodobn®m objemu aģ do vĨġe 250.000.000,- Kļ. 
NavrģenĨ model nepovaģujeme za vhodnŊ zvolenĨ. 
Doporuļujeme volit standardnŊ uģ²vanou formu bankovn² 
z§ruky, kter§ nepŚedstavuje potŚebu zaslat pen²ze dŚ²ve a 
nemus² se vyk§zat popsanĨm zpŢsobem. 

Neakceptováno 
ĐŚad povaģuje zajiġtŊn² v podobŊ Z§ruky skl§dan® na ¼ļet 
ĐŚadu za vhodn® pro ¼ļely tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen². ĐŚad 
postupuje v souladu se Správním Ś§dem a pouģ²v§ standardn² 
institut.  
Đļelem Záruky je zamezit ohroģov§n² nebo maŚen² prŢbŊhu 
nebo výsledku vĨbŊrov®ho Ś²zen² nebo jeho ļ§sti (Kapitola 9 
Vyhl§ġen² a ustanoven² Ä 21 odst. 6 Z§kona) a z§roveŔ zajistit 
povinnost Ģadatele zaplatit cenu za udŊlen² pr§v k vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ alespoŔ do vĨġe sloģen® Z§ruky. 
 
Z§roveŔ by Záruka nemŊla bĨt tak vysok§, aby  pŚedstavovala 
pŚek§ģku ¼ļasti na vĨbŊrov®m Ś²zen².  
 
S pŚihl®dnut²m k  vĨġe uvedenĨm skuteļnostem povaģuje ĐŚad 
nastaven² vĨġe Záruky za pŚimŊŚené. Záruka podle Správního 
Ś§du mus² bĨt proporcion§ln². Ustanoven² Ä 147 odst. 3 
Spr§vn²ho Ś§du stanov², ģe: ĂVĨġe uloģen® penŊģit® z§ruky é 
nesmí být v n§padn®m nepomŊru k rozsahu povinnosti, jej²ģ 
uloģen² nebo vznik lze oļek§vatñ. Z§ruka zajiġŠuje také 
povinnost splatit cenu za udŊlen² pr§v k vyuģ²v§n² r§diovĨch 
kmitoļtŢ a Ģadatel® maj² moģnost ucházet se o právo 
k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ ve více p§smech rozdŊlenĨch do 
blokŢ. Proto by se mŊla vĨġe Záruky liġit podle toho, o jaké 
mnoģstv² r§diovĨch kmitoļtŢ se Ģadatel pl§nuje ve vĨbŊrov®m 
Ś²zen² uch§zet. 

6-006 6.3 (6) ĻeskĨ telekomunikaļn² ¼Śad vĨġi penŊģit® z§ruky sice vhodnŊ 
odvozenou od poļtu Aktivitn²ch bodŢ Ģadatele v aukci, nicm®nŊ 
v dŢsledku toho, ģe je vĨġe z§ruky nastavena promŊnlivŊ, v 
rozpŊt² od 80.000.000,- Kļ do 250.000.000,- Kļ, nese v sobŊ 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 6-
005. 
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informaci o tom, jak® nab²dky hodl§ Ģadatel pŚedloģit v aukci 
pŚedloģit. Domn²v§me se, ģe vĨġe z§ruky by mŊla bĨt 
stanovena pauġ§lnŊ pro vġechny Ģadatele na úrovni 
250.000.000,-Kļ, aby tak nebylo moģn® z jej² vĨġe pŚedem 
odhadovat bidovac² strategii Ģadatele a pŚitom bylo zŚejm®, ģe 
ģadatel m§ o spektrum v§ģnĨ z§jem. 

Informace o vĨġi z§ruky jednotlivĨch ĢadatelŢ bude v souladu s 
ustanoven²m Ä 21 odst. 7 Z§kona vylouļena z pr§va nahl²ģen² 
do spisu. 

6-007 
 
 

6.3 (11) V n§vrhu se uv§d², ģe pŚ²padnĨ ¼rok ze Z§ruky po dobu jej²ho 
sloģen² na ¼ļtu ĻTĐ je pŚ²jmem Ļesk® republiky a nebude 
ĢadatelŢm jakkoliv nahrazov§n. V ustanoven² Ä 21 odst. 5 p²sm. 
j) Z§kona je uvedeno, ģe pro zajiġtŊn² prŢbŊhu a ¼ļelu 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² je moģno vyģadovat penŊģitou z§ruku. ĻTĐ 
mŢģe vymezit pŚ²pady, kdy penŊģit§ z§ruka propad§. Z§kon 
neumoģŔuje, aby si ĻTĐ, resp. ĻR ponechal ¼roky. Podm²nka 
stanoven§ v n§vrhu jde nad r§mec opr§vnŊn² a byla by 
bezdŢvodnĨm obohacen²m na stranŊ st§tu. Đroky n§leģ² jako 
pŚ²sluġenstv² poskytnut® z§ruky Ģadateli. Ve vĨļtu pŚ²padŢ, kdy 
se Z§ruka vrac² ĢadatelŢm, chyb² pŚ²pad, ģe ĻTĐ vĨbŊrov® 
Ś²zen² zruġ². 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude upraven v tom smyslu, ģe pŚ²padn® ¼roky 
se vrátí Ģadateli. 
 
Vyhovujeme rovnŊģ druh® ļ§sti pŚipom²nky v otázce vrácení 
Záruky pŚi zruġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen². Text Vyhl§ġen², bod 6. 3., 
v ļ§sti ĂZ§ruka se vrac² ĢadatelŢm v n§sleduj²c²ch pŚ²padechñ, 
bude doplnŊn o dalġ² p²smeno: Ăd) po pr§vn² moci rozhodnut² 
ĐŚadu o zruġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen², ledaģe dojde ke zmaŚen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² Ģadatelem podle kapitoly 9 a Záruka 
propadne.ñ 

6-008 6.3 (15) ÚŚad stanovuje vĨġi z§ruky pro ¼ļast ve vĨbŊrov®m Ś²zen² a 
pravidla pro jej² vr§cen². V souvislosti s n§mi navrģenĨmi 
zmŊnami v oblasti aktivitn²ch bodŢ (maximum 150 aktivitních 
bodŢ) navrhujeme, aby maxim§ln² vĨġe z§ruky byla adekv§tn²m 
zpŢsobem navĨġena (na 1.500.000.000 Kļ). 

Neakceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 6-005. 

6-009 6.3 (15) ĐŚad v prvn²m odstavci kapitoly 6.3 mj. uv§d², ģe Ăé slouģ² k 
zajiġtŊn² povinnost² Ģadatele zaplatit j²m v aukci nab²dnutou 
celkovou cenu za udŊlen² pr§va k vyuģ²v§n² r§diovĨch kmitoļtŢ 
dle kapitoly 4.2 éñ. Nedomn²v§me se, ģe z§ruka ve vĨġi 
navrhovan® ĐŚadem mŢģe slouģit tomuto ¼ļelu. Vyvol§vac² 
ceny v mnoha Kategori²ch aukļn²ch blokŢ jsou vĨraznŊ vyġġ² 
neģ z§ruka odpov²daj²c² maxim§ln²mu poļtu bodŢ Eligibility, 
kter® mŢģe Ģadatel pouģ²t. 

Neakceptováno 
K této otázce odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 6-005. 
Záruka zajiġŠuje nezaplacení ceny za udŊlen² pr§va k vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ formou sankce, a proto jej² vĨġe nemus² bĨt 
srovnateln§ nebo pŚevyġuj²c² pŚedpokl§danou cenu. Pokud 
Ģadatel cenu nezaplat², nebudou mu pŚidŊleny rádiové kmitoļty 
a z§roveŔ propadne Záruka.  

6-010 6.3 (15) PŚedkl§d§me ke zv§ģen² n§vrh, aby ļ§st z§ruky fungovala jako 
platba za ¼ļast v aukci (viz obdobn§ ustanoven² v aukci spektra 
v MaŅarsku v roce 2011). Tento n§vrh smŊŚuje k tomu, aby byly 
pokryty n§klady ĐŚadu spojen® s realizac² aukce, a z§roveŔ 
napomŢģe tomu, aby se aukce z¼ļastnili pouze v§ģn² z§jemci o 
spektrum a omezila se ¼ļast spekulantŢ, kteŚ² budou pouze 
naruġovat prŢbŊh aukce samotn®. VĨġe nevratn® z§ruky by se 
mŊla pohybovat nejm®nŊ kolem 10 mil. Kļ. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 6-
005. 
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6-011 6.5 (12) Doporuļujeme v podm²nk§ch Vyhl§ġen² oġetŚit eventualitu, ģe 
se do VĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚihl§s² entita, na n²ģ st§vaj²c² MNO 
vykov§v§ pŚ²mo nebo nepŚ²mo podstatnĨ vliv nebo osoba se 
st§vaj²c²m MNO jinak propojen§. Vzhledem k vylouļen² 
v²cen§sobn® ¼ļasti ve vĨbŊrov®m Ś²zen² by to efektivnŊ 
znamenalo, ģe se VĨbŊrov®ho Ś²zen² v tomto pŚ²padŊ nemŢģe 
z¼ļastnit s§m dotļenĨ st§vaj²c² MNO, nicm®nŊ touto cestou by 
mohlo doj²t ke snaze obch§zet ustanoven² napŚ²klad o 
spektr§ln²ch limitech. Proto navrhujeme, ģe pokud se do 
VĨbŊrov®ho Ś²zen² pŚihl§s² osoba propojen§ se st§vaj²c²m MNO 
na m²sto dotļen®ho st§vaj²c²ho MNO samotn®ho, pro ¼ļely 
ustanoven² tĨkaj²c² se spektr§ln²ch limitŢ a jinĨch povinnost² 
vyplĨvaj²c²ch z Vyhl§ġen² by tato propojen§ osoba mŊla bĨt 
povaģov§na za st§vaj²c²ho MNO samotn®ho. V pŚ²padŊ ¼ļasti 
osoby majetkovŊ propojené s více stávajícími MNO by pak pro 
¼ļely uplatnŊn² ustanoven² spektr§ln²ch limitŢ mŊla bĨt velikost 
pŚ²dŊlŢ souļasnĨch MNO sļ²t§na. 

Akceptováno 
ĐŚad n§mitku prom²tne do znŊn² podm²nek vĨbŊrov®ho Ś²zen² 
tak, ģe text Vyhl§ġen², bod 6.5., bude nahrazen následujícím 
textem: 
 
ĂVĨbŊrov®ho Ś²zen² se mohou z¼ļastnit pouze subjekty, kter® 
jsou na sobŊ vz§jemnŊ ekonomicky nez§visl®. Podnikatelsk§ 
seskupení podle ustanovení § 66a Obchodního zákoníku, tj. 
zejm®na ovl§daj²c² a ovl§dan§ osoba, osoby tvoŚ²c² koncern 
(holding), propojen® osoby nebo osoby jednaj²c² ve shodŊ (d§le 
jen ĂPodnikatelsk® seskupen²ñ), mohou podat pouze jednu 
Ģ§dost do tohoto vĨbŊrov®ho Ś²zen², prostŚednictv²m pouze 
jednoho subjektu.  
 
Pokud je ļlenem Podnikatelsk®ho seskupen² subjekt, který ke 
dni vyhl§ġen² vĨbŊrov®ho Ś²zen² drģitelem opr§vnŊn² k vyuģ²v§n² 
r§diovĨch kmitoļtŢ v p§smu 900 MHz, 1800 MHz ļi 2100 MHz 
(d§le jen ĂSt§vaj²c² oper§torñ), mŢģe se toto Podnikatelské 
seskupen², z¼ļastnit pouze prostŚednictv²m tohoto Stávajícího 
operátora. 
 
V pŚ²padŊ, ģe dojde k pod§n² Ģ§dost² do tohoto vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² ze strany v²ce neģ jednoho ļlena Podnikatelsk®ho 
seskupení nebo ve vztahu k Podnikatelským seskupením, 
jejichģ ļlenem je Stávající operátor, ze strany jin®ho ļlena 
Podnikatelsk®ho seskupen² neģ Stávajícího operátora, 
rozhodne ĐŚad o vyŚazen² z vĨbŊrov®ho Ś²zen² u vġech 
ĢadatelŢ, kteŚ² jsou ļleny tohoto Podnikatelsk®ho seskupen². 

6-012 6.8 (15) Vítáme a podporujeme princip uvedený v posledním odstavci 
kapitoly 6.7 n§vrhu vyhl§ġen², tj. ģe ĐŚad jako draģitel zveŚejn² 
seznam vġech kvalifikovanĨch ¼ļastn²kŢ aukce. Za mnohem 
dŢleģitŊjġ² vġak povaģujeme informaci o Ģadatel²ch, kteŚ² nebyli 
vyŚazeni z dalġ² ¼ļasti a mohou pokraļovat do prvn² f§ze aukce. 
Jedná se o standardní postup u aukcí formátu SMRA, který 
umoģn² vyvarovat se nŊkterĨm vĨznamnĨm naruġen²m prŢbŊhu 
aukce. Toto se tĨk§ zejm®na moģnosti koluzn²ho jedn§n² v 
pŚ²padŊ, kdy nŊkterĨ subjekt m§ vliv na v²ce ¼ļastn²kŢ aukce. 
V nŊkterĨch pŚedchoz²ch aukc²ch (napŚ. 2600 MHz aukce v 
Nizozemsku v roce 2010) doġlo k tomu, ģe jeden subjekt mŊl 
vliv na dva ¼ļastn²ky aukce (i pŚes odpov²daj²c² ustanoven² 
v pravidlech aukce, kter® ĐŚad obdobnŊ navrhuje v kapitole 

Akceptováno 
V souladu s poģadavkem uvedeným v pŚipom²nce ĐŚad po 
skonļen² f§ze hodnocen² Ģ§dost² zveŚejn² seznam ĢadatelŢ, 
kteŚ² se mohou z¼ļastnit první fáze Aukce. 
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6.5). K takovéto situaci nebude moci dojít, pokud budou identity 
¼ļastn²kŢ aukce zveŚejnŊny a tyto budou moci být podrobeny 
veŚejn® kontrole. Navrhujeme doplnŊn² na konec posledn²ho 
odstavce: ĂĐŚad uveŚejn², nejpozdŊji do 5 dnŢ od (f) dle kapitoly 
3.6, na svĨch internetovĨch str§nk§ch seznam ĢadatelŢ, kterĨm 
ĐŚad doruļil potvrzen² o z§pisu do Aukce.ñ 
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7-001 7.1 (11) ĻTĐ v n§vrhu Vyhl§ġen² uv§d², ģe m§ bĨt utajena totoģnost 
drģitelŢ nejvyġġ²ch nab²dek v kaģd®m aukļn²m kole. ĻTĐ t²m 
pravdŊpodobnŊ chce eliminovat moģnost vzniku koluzivn²ho 
chov§n² nŊkterĨch ¼ļastn²kŢ aukce. Podle naġeho n§zoru vġak 
moģnost vzniku koluzivn²ho chov§n² v prŢbŊhu aukce je jiģ 
dostateļnŊ eliminov§na nastaven²m fixn²ho a nemŊnn®ho 
pŚ²rŢstku ceny Aukļn²ho bloku mezi jednotlivĨmi koly v prŢbŊhu 
cel® aukce. Utajen² totoģnosti drģitelŢ nejvyġġ²ch nab²dek v 
kaģd®m aukļn²m kole v kombinaci s nadmŊrnĨm mnoģstv²m 
abstraktn²ch Aukļn²ch blokŢ nam²sto konkr®tn²ch by mohlo 
nav²c zpŢsobovat i probl®m s efektivn² a optim§ln² alokac² 
draģen®ho spektra mezi ¼ļastn²ky aukce, a to zejm®na v 
p§smu 1800 MHz. ĻTĐ by mŊl v r§mci naplnŊn² z§sady 
transparentnosti bŊhem vĨbŊrov®ho Ś²zen² minim§lnŊ ozn§mit: 
(i) jm®na ¼ļastn²kŢ, kteŚ² pŚedloģili pŚihl§ġku do vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² (po ukonļen² term²nu pro jej² pŚedloģen²), (ii) jména 
¼ļastn²kŢ, kteŚ² splnili/nesplnili kvalifikaļn² krit®ria a postupuj² 
nebo nepostupuj² do Aukļn² f§ze, (iii) jm®na ¼ļastn²kŢ, kteŚ² se 
¼ļastn² Aukļn² f§ze pŚed jej²m zapoļet²m, (iv) jm®na ¼ļastn²kŢ, 
kteŚ² podali sv® nab²dky po kaģd®m aukļn²m kole. ĻTĐ by mŊl 
z vĨġe uvedenĨch dŢvodŢ odstranit i utajen² totoģnosti drģitelŢ 
nejvyġġ²ch nab²dek v kaģd®m aukļn²m kole. 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
ĐŚad je pŚesvŊdļen, ģe pro aukļn² dynamiku nen² zveŚejŔov§n² 
identity Drģitele nejvyġġ² nab²dky v kaģd®m Aukļn²m kole a 
jmen Đļastn²kŢ aukce, kteŚ² podali sv® nab²dky v daném kole, 
nezbytné.  
 
Z uveden®ho zdŢvodnŊn² nen² ĐŚadu zŚejmĨ Ăprobl®m 
s efektivn² a optim§ln² alokac² draģen®ho spektrañ, neboŠ 
samotn§ alokace spektra je realizov§na aģ v druhé Aukļn² f§zi 
(s výjimkou blokŢ A1, B1 a B2). 
 
Rozsah informac², poģadovanĨ v bodech (i)-(iii), tzn. (i) jména 
ĢadatelŢ, kteŚ² pŚedloģili pŚihl§ġku do vĨbŊrov®ho Ś²zen² (po 
ukonļen² term²nu pro jej² pŚedloģen²), (ii) jména ĢadatelŢ, kteŚ² 
splnili/nesplnili kvalifikaļn² krit®ria a postupuj² nebo nepostupují 
do Aukļn² f§ze, (iii) jména Đļastn²kŢ aukce, kteŚ² se ¼ļastn² 
Aukļn² f§ze pŚed jej²m zapoļet²m, ĐŚad akceptuje a pŚid§ do 
textu Vyhl§ġen². 
 
K t®to problematice rovnŊģ odkazujeme na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 6-012. 

7-002 7.2 (6) Stanoven² hodnoty Aktivitn²ch bodŢ blokŢ je v obecn® rovinŊ 
nevhodnŊ zvoleno. Bez ohledu na zvolenĨ typ aukce by mŊly 
Aktivitní body slouģit k tomu, aby vyjadŚovaly hodnotu 
nab²zen®ho spektra. Vģdy je tak tŚeba vych§zet z pomŊru ceny 
k hodnotŊ spektra vyj§dŚen® poļtem Aktivitn²ch bodŢ. Hodnota 
Aktivitn²ch bodŢ v p§smu 800 MHz mus² bĨt nevyhnutelnŊ 
mnohem vyġġ² v pomŊru k hodnot§m Aktivitn²ch bodŢ pro bloky  
ve vyġġ²ch p§smech. 

Neakceptováno 
C²lem ĐŚadu nebylo nastavit vĨġi aktivitních bodŢ striktnŊ 
proporcion§lnŊ podle pomŊru k vyvolávacím cenám. To by dle 
ĐŚadu v dŢsledku vedlo ke znaļn® nepŚehlednosti Aukce. 
ĐŚad rozdŊlil Aukļn² kategorie do 2 skupin, u kterých navrhl 
obdobnou vĨġi aktivitn²ch bodŢ. Skupiny byly rozdŊleny tak, aby 
alespoŔ ļ§steļnŊ zohledŔovaly vyvolávací ceny jednotlivých 
Aukļn²ch kategori², a z§roveŔ aby umoģŔovaly efektivn² zmŊnu 
nab²dkovĨch strategi² Đļastn²kŢ aukce v r§mci tŊchto 2 skupin.  
Do prvn² skupiny patŚ² Aukļn² kategorie A a B1, coģ jsou bloky 
umoģŔuj²c² Ămasovouñ penetraci populace ĻR sluģbami 4G. 
Aukļn² kategorie B2, B3, C a D jsou doplŔkov® bloky slouģ²c² 
buŅ k zajiġtŊn² kapacitn²ho pokryt² (kategorie C a D), nebo 
k doplnŊn² pŚ²dŊlŢ v pásmu 1800 MHz ï jak pro drģitele bloku 
B1 tak, aby mŊl moģnost z²skat obdobnĨ rozsah spektra jako 
st§vaj²c² drģitel® spektra v pásmu 1800 MHz, tak pro stávající 
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drģitele spektra 1800 MHz k moģn®mu doplnŊn² jejich pŚ²dŊlŢ 
spojen®ho s vyuģit²m st§vaj²c²ch pŚ²dŊlŢ v pásmu 1800 MHz i 
pro sluģby 4G. 

7-003 7.2 (11) V n§vrhu Vyhl§ġen² je uvedeno nastaven² aktivitn²ch bodŢ v 
jednotlivĨch kmitoļtovĨch p§smech 800 MHz, 1800 MHz a 2600 
MHz. ĻTĐ navrhuje pŚiŚadit 4 body pro jeden kmitoļtovĨ blok 2 
x 5 MHz v p§smu 800 MHz a na druh® stranŊ pouze 1 bod pro 
jeden stejnŊ velkĨ kmitoļtovĨ blok 2 x 5 MHz v p§rov® ļ§sti 
p§sma 2600 MHz. Pro nastaven² takov®hoto pomŊru, kdy v 
p§smu 800 MHz je navrhov§n pŚesnŊ ļtyŚikr§t vyġġ² poļet 
aktivitních bodŢ pro stejnŊ velkĨ kmitoļtovĨ blok neģ v p§smu 
2600 MHz, vġak neexistuj² ģ§dn® zvl§ġtn² dŢvody. TakovĨto 
pomŊr je tak® vyġġ² neģ v jinĨch srovnatelnĨch aukc²ch (napŚ. v 
NŊmecku byl 1: 1, ve ĠvĨcarsku 2: 1 atd.). Diskriminace mezi 
jednotlivými pásmy a kmitoļtovĨmi bloky, kdy jsou jim 
navrhov§ny velmi odliġn® poļty bodŢ, by ve sv®m dŢsledku 
zpŢsobila, ģe pro ¼ļastn²ky aukce by neexistovala moģnost 
pŚesouv§n² nab²dek v z§vislosti na vĨvoji cen jednotlivĨch 
kmitoļtovĨch blokŢ. Cel§ kmitoļtov§ aukce by tak byla strnulejġ² 
a zabraŔovala by jej²m ¼ļastn²kŢm v aktualizaci popt§vek na 
kmitoļtov® bloky v z§vislosti na vĨvoji jejich cen v prŢbŊhu 
aukce. Podle naġeho n§zoru by proto mŊlo bĨt dodrģeno 
nastaven² pomŊru 1:1 pro vġechny draģen® kmitoļtov® bloky ve 
vġech p§smech, coģ umoģn² ¼ļastn²kŢm aukce plynule 
pŚech§zet mezi draģenĨmi bloky a p§smy v z§vislosti na vĨvoji 
cen. Pro celou aukci t²m bude zajiġtŊna potŚebn§ flexibilita. 
Đļastn²ci aukce budou moci l®pe a pŚesnŊji c²lit svou popt§vku 
na jednotliv® kmitoļtové bloky v závislosti na vývoji jejich cen. 
Navrhujeme v p§smu 800 MHz pouģ²t 1 aktivitn² bod pro 
kmitoļtovĨ blok o velikosti 2 x 5 MHz a stejnŊ tak navrhuje 
pouģ²t 1 aktivitn² bod pro kmitoļtovĨ blok o velikosti 5 MHz v 
nep§rov® ļ§sti p§sma 2600 MHz. 

Neakceptováno 
Z§mŊrem ĐŚadu bylo alespoŔ ļ§steļnŊ zohlednit hodnotu a 
vĨznamnost jednotlivĨch Aukļn²ch kategori² v rámci vĨbŊrov®ho 
Ś²zen² t²m, ģe rŢznĨm Aukļn²m kategori²m byl pŚidŊlen rŢznĨ 
poļet Aktivitn²ch bodŢ. 
V souladu s vypoŚ§d§n²m pŚipom²nky 7-002 ĐŚad vnímá 2 
z§kladn² kategorie Aukļn²ch blokŢ. Cílem rŢzn® hodnoty 
Aktivitn²ch bodŢ je umoģnit a z§roveŔ alespoŔ ļ§steļnŊ omezit 
zmŊnu aukļn² strategie mezi skupinami Aukļn²ch kategori² a 
v dŢsledku t²m omezit spekulativn² pŚesun nab²dky mezi rŢznŊ 
významnými skupinami Aukļn²ch blokŢ. 
 
K t®to problematice odkazujeme rovnŊģ na vypoŚ§d§n² 
pŚipom²nky 7-002. 

7-004 7.2 (11) Z n§vrhu Vyhl§ġen² d§le vyplĨv§, ģe kaģdĨ ¼ļastn²k aukce je 
povinen realizovat vġechny sv® aktivitn² body, aby je neztratil v 
pŚ²ġt²m aukļn²m kole. Takovýto návrh je velmi rigidním 
pŚ²stupem, kterĨ by zpŢsoboval, ģe ¼ļastn²ci aukce by 
um²sŠovali sv® aktivitn² body na kmitoļtov® bloky v p§smech 
pro nŊ n²zk® hodnoty, coģ by deformovalo ceny draģenĨch 
blokŢ. SoutŊģ mŢģe bĨt v prŢbŊhu aukce v²ce transparentní a 
efektivn², pokud ĻTĐ zavede v²ce¼rovŔov§ pravidla pro aktivitu 

Ļ§steļnŊ akceptováno 
Pro zvĨġen² dynamiky Aukce ĐŚad pŚistoupil k zavedení 
navrhovan®ho pravidla postupn®ho zvyġov§n² ¼rovnŊ Elibility. 
Vyhl§ġen² bude doplnŊno o následující mechanismus povinné 
¼rovnŊ Eligibility v jednotlivých kolech: 

- první kolo ï 50 % bodŢ Eligibility; 
- druhé kolo ï 60 % bodŢ Eligibility; 
- tŚet² kolo - 80 % bodŢ Eligibility; 
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bŊhem aukce. Tento postup je standardnŊ uplatŔov§n v r§mci 
jinĨch kmitoļtovĨch aukc² po cel®m svŊtŊ. Pravidla aktivity 
navrhujeme zav®st v²ce¼rovŔov§, kdy v poļ§teļn²ch kolech 
aukce budou ¼ļastn²ci muset pouģ²t pouze 50 % ze svĨch 
vġech pŚidŊlenĨch aktivitn²ch bodŢ, aby je ochr§nili pŚed ztr§tou. 
V pozdŊjġ²ch kolech pak mŢģe bĨt ¼roveŔ povinn® aktivity 
zvednuta na 75 % a nakonec i na 100 %. ĻTĐ by tedy zah§jil 
aukci s fází 50 % povinn® aktivity a do dalġ² f§ze 75 % povinn® 
aktivity by se pŚesunul aģ tehdy, pokud by aktivita ¼ļastn²kŢ v 
aukci klesla. Aukci by bylo moģno ukonļit pouze ve f§zi 100 % 
povinné aktivity. 

- ļtvrt® a pozdŊjġ² kolo - 100 % bodŢ Eligibility. 
 
Text Vyhl§ġen², kapitola 1, bude pro pŚehlednost doplnŊn o 
definici pojmu ĂPr§vo Absenceñ. 

7-005 7.2 (15) Navrģen® hodnoty aktivitn²ch bodŢ nejsou v souladu s 
odhadovanou hodnotou spektra, jak je vyj§dŚena pomoc² 
vyvol§vac² ceny. To mŢģe v®st k situaci, ģe nŊkteŚ² ¼ļastn²ci 
aukce se mohou pokusit aukci naruġit t²m, ģe svĨmi nab²dkami 
budou umŊle zvyġovat ceny napŚ. v p§smu 800 MHz, pŚiļemģ 
n§slednŊ pŚesunou sv® nab²dky na p§smo 1800 MHz ļi 2600 
MHz. Takov®to jedn§n² nelze ¼plnŊ vylouļit v ģ§dn®m 
nastaven² aukļn²ch podm²nek, souļasn® podm²nky vġak 
takov®to jedn§n² velice usnadŔuj², zejm®na v souvislosti s 
navrģenĨm omezen²m pro blok B1 vŢļi souļasnĨm drģitelŢm 
kmitoļtov®ho spektra v p§smu 1800 MHz. Proto navrhujeme 
nastavit vĨġi aktivitn²ch bodŢ proporļnŊ k stanovenĨm 
vyvol§vac²m cen§m. S t²m souvis² tak® adekv§tn² navĨġen² 
maxim§ln²ho poļtu bodŢ Eligibility, kter® mŢģe kaģdĨ jeden 
¼ļastn²k z²skat. D§le doporuļujeme vyhnout se necelĨm 
aktivitn²m bodŢm, coģ zjednoduġ² propoļet PomŊru aktivity, 
kterĨ navrhujeme v r§mci naġich pŚipom²nek. Doporuļujeme 
nastavit vĨġi aktivitn²ch takto: A ï 40, B1 ï 15, B2 ï 1, B3 ï 1, C 
ï 4, D ï 2. V pŚ²padŊ akceptov§n² pŚipom²nky k rozdŊlen² bloku 
B2, navrhujeme, aby oba bloky (2 × 0,2 MHz a 2 × 0,6 MHz) 
byly ocenŊny kaģdĨ 1 aktivitn²m bodem. 

Neakceptováno 
K této problematice odkazujeme na vypoŚ§d§n² pŚipom²nky 7-
002. 

7-006 7.2 (15) UpozorŔujeme na zŚejmŊ omylem uveden® slovo ĂMaxim§ln²ñ u 
rozsahu nab²dky ve vĨġe uvedené tabulce. Z kontextu 
pŚedpokl§d§me, ģe zde bylo zamĨġleno slovo ĂMinim§ln²ñ. 

Akceptováno 
Text tabulky bude upraven ve smyslu pŚipom²nky na ĂMinim§ln² 
rozsah nab²dkyñ. 

7-007 7.3 (15) V r§mci navrģenĨch podm²nek aukce nen² zŚejm®, zda bude po 
aukci zveŚejnŊn kompletn² z§znam prŢbŊhu aukce. Povaģujeme 
tento bod za naprosto nezbytnĨ, kterĨ umoģn² vġem ¼ļastn²kŢm 
i veŚejnosti podrobit celĨ proces aukce kontrole. Oļek§v§me, ģe 
EAS bude shromaģŅovat veġker® ¼daje o prŢbŊhu aukce a 

Akceptováno 
Text Vyhl§ġen² bude adekv§tnŊ doplnŊn v souladu s navrģenĨm 
doplnŊn²m tĨkaj²c² se zveŚejnŊn² celkového záznamu (logu) 
Aukce. 
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poŚ²d² ucelenĨ z§znam (log) aukce. Tento záznam bude 
n§slednŊ po ukonļen² aukce zveŚejnŊn ĐŚadem ve lhŢtŊ, kter§ 
umoģn² spr§vn² a soudn² pŚezkum vĨsledku aukce (tj. nejpozdŊji 
v r§mci zpr§vy ĐŚadu o prŢbŊhu a vĨsledc²ch vĨbŊrov®ho 
Ś²zen²), a mus² obsahovat vġechny informace nutn® ke kontrole 
regul®rnosti prŢbŊhu aukce (zejm®na, nikoliv vġak vĨluļnŊ: ļas 
a vĨġi nab²dky kaģd®ho jednoho ¼ļastn²ka aukce na kaģdĨ blok 
aukce za kaģd® kolo, urļen² V²tŊze kola pro kaģdĨ draģenĨ blok 
spektra, vyuģit² Pr§va staģen² nejvyġġ² nab²dky, vyuģit² Práva 
absence, atd.). Navrhujeme doplnŊn²: ĂElektronickĨ aukļn² 
syst®m bude automaticky ukl§dat veġker® aktivity vġech 
¼ļastn²kŢ aukce v prŢbŊhu aukce a poŚ²d² ucelenĨ z§znam o 
celkov®m prŢbŊhu aukce, aby jej bylo moģn® zpŊtnŊ 
zkontrolovat. Elektronický aukļn² syst®m bude zejm®na 
zaznamen§vat ¼daje o tŊchto aktivit§ch: (i) Kaģd§ jedna podan§ 
nab²dka kaģd®ho ¼ļastn²ka aukce v kaģd®m kole aukce na 
jednotliv® nab²dkov® bloky kmitoļtov®ho spektra, (ii) Ļas 
pod§n² takov® nab²dky, (iii) VĨġe takov® nab²dky, (iv) 
Identifikace ¼ļastn²ka aukce, (v) Vyuģit² pr§va absence, (vi) 
Vyuģit² pr§va staģen² nejvyġġ² nab²dky, (vii) VĨġe bodŢ eligibility 
pro kaģd®ho ¼ļastn²ka v kaģd®m kole, (viii) Stanoven² 
celkov®ho ļasu kaģd®ho kola, (ix) Urļen² drģitelŢ nejvyġġ² 
nabídky na jednotliv® bloky kmitoļtov®ho spektra v kaģd®m kole 
(x) Urļen² V²tŊzŢ aukce pro jednotliv® bloky kmitoļtov®ho 
spektra v z§vŊreļn®m kole. ĐŚad po ukonļen² prvn² f§ze aukce 
zveŚejn² takto poŚ²zenĨ z§znam na svĨch webovĨch str§nk§ch 
ve lhŢtŊ, kter§ umoģn² spr§vn² a soudn² pŚezkum vĨsledku 
aukce tj. nejpozdŊji v r§mci zpr§vy ĐŚadu o prŢbŊhu a 
vĨsledc²ch vĨbŊrov®ho Ś²zen².ñ 

Dále bude text Vyhl§ġen² doplnŊn v kapitole 8, poslední 
odstavec, n§sledovnŊ: ĂDo jednoho mŊs²ce od ukonļen² 
vĨbŊrov®ho Ś²zen² ĐŚad uveŚejn² zpr§vu o jeho prŢbŊhu a 
výsledcích vļetnŊ ucelen®ho záznamu (logu) Aukce poŚ²zen®ho 
ElektronickĨm aukļn²m syst®mem.ñ 

7-008 7.3 (15) V prŢbŊhu aukce mŢģe doj²t k neoļek§van®mu vĨpadku 
pŚ²stupu k EAS na stranŊ ¼ļastn²ka. V r§mci pŚ²pravy na aukci, 
zvaģujeme rŢzn® z§loģn² varianty pŚ²stupu k EAS. V n§vrhu 
Vyhl§ġen² jsme nenalezli odpovŊdi na n§sleduj²c² ot§zky: (i) 
Bude moģn® se k EAS pŚipojit z rŢznĨch m²st? (ii) Bude moģn® 
se simult§nnŊ k EAS zalogovat z v²ce poļ²taļŢ (napŚ. jeden 
pŚ²stup m§ pr§vo prov®st aukļn² kroky, druhĨ pŚ²stup m§ pr§vo 
sledovat)? (iii) Jaké time out procedury budou v EAS 
nastaveny? Umoģn² rychl® odpojení stanice, která ztratila 
pŚipojen², a zalogov§n² se z jin® stanice? (iv) Je poģadov§no, 
aby veġker® aukļn² kroky byly prov§dŊny ze stanic na ¼zem² 
Ļesk® republiky, pŚ²padnŊ aby je prov§dŊli pouze obļan® ĻR 

Ļ§steļnŊ akceptov§no 
OdpovŊdi na uveden® ot§zky jsou n§sleduj²c²: 

(i) Ano, mnoģstv² lokalit nebude omezeno. 
(ii) Ne, Aukļn² pravidla nepŚedpokl§daj² simult§nn² pŚ²stup 

k jednomu aukļn²mu ¼ļtu. Zaveden² v²ce rol² na stranŊ 
Đļastn²kŢ aukce ĐŚad povaģuje za neopodstatnŊn®. 

(iii) LhŢta time-outu pro odpojení v pŚ²padŊ neaktivity je 
definována v PŚ²loze ļ. 4 a to hodnotou 5 minut. 

(iv) PŚihl§ġen² do Elektronick®ho aukļn²ho syst®mu bude 
umoģnŊno pouze ze stanic na ¼zem² Ļesk® republiky 
a to z bezpeļnostn²ch dŢvodŢ. 




